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O DAFA (LUNïJU
1) 

 

   Dafa je modrost Stvarnika. Je temelj stvarjenja, na 

katerem so ustvarjeni nebesa, zemlja in vesolje. Zajema vse 

stvari, od najdrobnejġe do najveļje med najveļjimi, pri 

ļemer se manifestira razliļno na vsaki ravni obstoja 

kozmiļnega telesa. Od globin mikrokozmosa, do tam, kjer 

so se najprej pojavili najdrobnejġi delci, obstajajo plast za 

plastjo brezġtevilnih delcev, v velikostih od majhnih do 

velikih, segajoļ vse do tistih na zunanjih ravneh, ki jih 

pozna ļloveġtvo ï do atomov, molekul, planetov in galaksij 

ï in ġe dlje do tistih ġe veļjih, pri ļemer delci razliļnih 

velikosti tvorijo ģivljenja razliļnih velikosti, kot tudi 

svetove razliļnih velikosti, ki se nahajajo vsepovsod v 

kozmiļnem telesu. Ģivljenja na kateri koli od razliļnih 

ravni delcev zaznavajo delce naslednje veļje ravni kot 

planete na njihovem nebu in to je resnica na vsaki 

posamezni ravni. Ģivljenjem na vsaki ravni vesolja se zdi, 

da gre tako v neskonļnost. Dafa je ta, ki je ustvaril ļas in 

prostor, mnoģiļnost ģivljenj in vrst in vse stvarstvo; vse kar 

obstaja to dolguje njemu, z niļemur izven njega. Vse to so 

otipljivi izrazi lastnosti Dafa na razliļnih ravneh; Zhen, 

Shan in Ren2. 

     Kolikor ģe napredna so ļloveġka sredstva za 

raziskovanje prostora in sondiranje ģivljenja, je pridobljeno 

znanje omejeno na doloļene dele te ene razseģnosti na nizki 

ravni vesolja, kjer se nahajajo ļloveġka bitja. Druge planete 

so raziskali ljudje tekom civilizacij, ki datirajo iz 

predzgodovinskih ļasov. Pa vendar, kljub vsem doseģenim 
                                                 

 

 
1
 Lunïju ï izjava, komentar izjava, nekaj ļesar z besedami ni moļ izraziti 

2
 Zhen-Shan-Ren (fon. DģenïĠanïRen) ï Dģen (resnica, resniļnost, iskrenost); Ġan 

(blagost, soļutje, usmiljenje, milost, dobrota, dobroduġnost); Ren (vzdrģljivost, 

vztrajnost, trpeģnost, potrpeģljivost, tolerantnost) 
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viġinam in razdaljam, ļloveġki vrsti nikdar ni uspelo oditi iz 

razseģnosti v kateri obstaja, in resniļna slika vesolja se ji 

bo veļno izmikala. Ļe ļloveġko bitje ģeli razumeti 

skrivnosti vesolja, prostor-ļasa in ļloveġkega telesa, mora 

sprejeti kultivacijo prave Poti in doseļi resniļno 

prosvetljenje, dvigajoļ svojo raven obstoja. Skozi 

kultivacijo se bo njegov moralni znaļaj dvigal, in ko se bo 

nauļil razlikovati tisto kar je resniļno dobro od zla, in 

vrline od slabosti, in ko preseģe ļloveġko raven, bo uvidel 

in priġel v stik z resniļnostmi vesolja, kot tudi z ģivljenji 

drugih razseģnosti in ravni. 

     Medtem ko ljudje pogosto trdijo, da je namen njihovih 

znanstvenih raziskovanj èizboljġanje kakovosti ģivljenjaç, 

je pravzaprav tehnoloġka konkurenļnost tisto, kar jih 

poganja. In v veļini primerov so se pojavili ġele potem, ko 

so ljudje izrinili boģansko in opustili moralne norme, ki so 

bile namenjene zagotovitvi samokontrole. Prav zaradi teh 

razlogov, so se civilizacije v preteklosti mnogokrat sreļale 

z uniļenjem. Pa vendar je ļloveġko raziskovanje obvezno 

omejeno na ta snovni svet in metode so take, da se prouļuje 

le tisto kar je bilo prepoznano. Medtem pa so stvari, ki so 

neotipljive ali nevidne v ļloveġki razseģnosti, vendar 

objektivno obstajajo in se razkrivajo na resniļne naļine v 

prav tem svetu ï kot so duhovnost, vera, boģja beseda in 

ļudeģi ï nekaj, s ļimer si ljudje ne upajo stopiti v stik, zato, 

ker so ljudje boģansko zavrgli.  

     Ļe je ļloveġka rasa zmoģna izboljġati svoj znaļaj, 

vedenje in razmiġljanje, temeljeļ pri tem na moralnih 

vrednotah, bo mogoļe, da civilizacija vzdrģi in celo, da se 

ļudeģi znova pojavijo v ļloveġkem svetu. Mnogokrat v 

preteklosti, so se na svetu pojavljale kulture, v katerih je 

bila moļna prisotnost boģanskega, in pomagale ljudem 

doseļi resniļnejġe razumevanje ģivljenja in vesolja. Ko 
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ljudje izkazujejo primerno spoġtovanje in ļaġļenje do Dafa 

in oblik, ki jih privzema tu, v tem svetu, bodo oni, njihova 

rasa ali njihov narod, uģivali blagoslove, ļast in slavo. 

Vsako ģivljenje, ki pa proti Dafa obrne hrbet, je resniļno 

pokvarjeno, saj je Dafa ï Velika Pot vesolja ï ta, ki je 

ustvaril kozmiļno telo, vesolje, ģivljenje in vse stvarstvo. 

Vsaka oseba, ki se lahko uskladi z Dafa, je resniļno dobra 

oseba in bo nagrajena ter blagoslovljena z zdravjem in 

sreļo. In vsak kultivator, ki lahko postane eno z Dafa je 

tisti, ki je prosvetljen ï boģanski. 

Li Hongzhi  

24. maj 2015 
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1. PREDAVANJE 
 

Resniļno voditi ljudi 
proti visokim ravnem 

 

Ves ļas, tekom mojega predavanja Zakona in demonstracije 

kultivacijskih vaj, sem odgovoren druģbi in svojim 

uļencem, zato so doseģeni rezultati dobri, kot tudi naġ vpliv 

na celotno druģbo. Pred nekaj leti je bilo mnogo Ļigong
3
 

mojstrov, vendar je vse kar so predavali, ostajalo na ravni 

zdravljenja in ohranjanja zdravja. Seveda ne pravim, da 

njihova praksa ni dobra ï le poudarjam, da oni niso prinesli 

na plan niļesar z visoke ravni. Prav tako poznam situacijo 

glede Ļigonga v vsej deģeli. V tem trenutku sem edini, v 

deģeli ali v tujini, ki predava Ļigong, ki vodi proti visokim 

ravnem. Zakaj nihļe drug ne poļne niļesar podobnega, kot 

je predavanje Ļigonga na visokih ravneh? Ker to vkljuļuje 

ukvarjanje z mnogimi velikimi, kontroverznimi stvarmi, ki 

vkljuļujejo zgodovinsko poreklo Ļigonga, ġirok spekter 

vpraġanj in zelo resne teme. Upoġtevajoļ, da vkljuļuje 

prakso mnogih ġol Ļigonga, to ni nekaj, kar bi lahko 

predavala vsakodnevna oseba. Veliko je namreļ 

praktikantov, ki so iz lastnega telesa napravili kaos, s tem, 

da danes izvajajo en Ļigong, jutri drugega. Njihova kulti-

vacija je obsojena na neuspeh. Medtem ko drugi 

napredujejo, sledeļ eno samo glavno pot kultivacije, taki 

ljudje potujejo po stranskih poteh. Medtem ko izvajajo eno 

metodo, jih moti druga, ko sledijo drugi, jih moti prva. Vse 

jih ovira in zato v kultivaciji ne morejo veļ uspeti.  

                                                 

 

 
3
 Ļigong ï oblika tradicionalnih kitajskih vaj s katerimi se vzgaja Ļi ali Ăģivljenska 

energijaò 
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Da bi se lahko naprej kultivirali, je potrebno razļistiti 

vse te stvari, obdrģati dobre in odstraniti slabe. Vendar bo 

to narejeno le za tiste, ki zares prihajajo zato, da se nauļijo 

ta Veliki Zakon. Ļe s seboj prinaġate raznorazne 

navezanosti in prihajate, da bi pridobili nadnaravne 

sposobnosti, da bi ozdraveli, da preprosto sliġite nove ideje 

ali s kakġno drugo napaļno motivacijo, potem to ne bo ġlo. 

Kot sem omenil, sem edina oseba, ki to poļne. Ni veliko 

priloģnosti za kaj podobnega in jaz ne bom predaval veļno. 

Mislim, da so tisti, ki imajo priloģnost osebno posluġati 

moja predavanja, iskreno reļeno... V prihodnosti boste 

razumeli kaj mislim, ko boste v prihodnosti zaļutili svojo 

hvaleģnost do tega obdobja. Razumljivo, mi verjamemo v 

vnaprej doloļene odnose in prav ti so tisto, kar nas je 

zdruģilo tukaj.  

Razmislimo, ļemu je namenjeno moje pouļevanje 

Ļigonga na visoki ravni? Mar ni to ponudba reġitve 

ļloveġtva? Ponudba reġitve ļloveġtva pomeni, da boste 

resniļno izvajali kultivacijo, ne le zdravili bolezni in 

ohranjali zdravje. V skladu s tem, prava kultivacija zahteva 

visok ġinġing
4
 pri mojih uļencih. Upoġtevajoļ, da ste se vsi, 

ki sedite tu, priġli nauļit Veliki Zakon, se morate obnaġati 

kot pravi praktikanti, in se morate osvoboditi vseh 

navezanosti. Ļe ste priġli, da se nauļite Veliki Zakon in 

vaje s ciljem, da boste nekaj pridobili ï ne boste dosegli 

niļesar. Naj vam povem resnico: celoten proces kultivacije, 

je neprestano odstranjevanje ljudskih navezanosti. V 

obiļajni ļloveġki druģbi, ljudje za malo osebne koristi 

tekmujejo, goljufajo in prizadanejo drug drugega. Misli, ki 

napeljujejo na take stvari se morajo odstraniti. To ġe 

posebno velja za vse tiste, ki se danes tukaj uļijo kultivirati. 

Te misli se v bodoļe mora preseļi.  

                                                 

 

 
4
 Ġinġing ï ļlovekova nrav; karakter, znaļaj 
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Jaz ne govorim o zdravljenju bolezni, niti ne bom 

zdravil bolezni. Vendar se, kot pravi praktikant, ti ne moreġ 

kultivirati brez zdravega telesa. Zato bom oļistil tvoje telo. 

Tu ģelim poudariti in vam soļutno povedati, da bo 

oļiġļenje opravljeno le za tiste, ki so iskreno priġli, da se 

nauļijo Fa. Eno moramo poudariti: ļe nisi sposoben preseļi 

navezanosti in skrbi o bolezni, mi tu ne moremo storiti 

niļesar ï nemoļni smo, da bi ti pomagali. Zakaj? Zato, ker 

v vesolju obstaja naslednje naļelo: vse stvari, ki zadevajo 

obiļajne ljudi, po Buda ġoli, delujejo po naļelu vzroļnih 

odnosov. Rojevanje, starost, bolezen in smrt kot take, 

obstajajo za obiļajne ljudi. Zaradi karme, izhajajoļe iz 

slabih dejanj v preteklosti, nastajajo bolezni in teģave, 

muke pa so naļin, da se karmiļni dolg izravna ï ļesar nihļe 

ne sme spremeniti. Spremeniti to, bi pomenilo, da dolga ni 

potrebno vrniti, ļesar pa se ne da spremeniti po nikogarġnji 

volji. To bi bilo enako kot storiti slabo dejanje.  

Nekateri mislijo, da zdraviti ljudi in jim pomagati, da 

bodo bolj zdravi in v dobri formi, predstavlja dobro delo. 

Po mojem miġljenju, to ni pravo zdravljenje bolezni. 

Namesto, da je odstranjena, se bolezen na ta naļin odloģi in 

preobraģa. Da bi se resniļno odstranili tovrstni problemi, se 

mora odstraniti karma. Tisti, ki bi resniļno lahko zdravil in 

odstranil tako karmo, bi moral biti na zelo visoki ravni, a 

nekdo tak, se v naprej zaveda dejstva, da se naļel ļloveġke 

druģbe ne sme kar tako krġiti. V ļasu kultivacije, iz 

usmiljenja, lahko praktikant naredi nekatera dobra dela 

tako, da bo pomagal pri zdravljenju bolezni in ohranjanju 

zdravja ï to je dovoljeno. Vendar on ne more v celoti 

pozdraviti tuje bolezni. Ļe bi se vzrok bolezni nekega 

navadnega ļloveka v resnici odstranil, bi se nekdo, ki ni 

praktikant osvobodil vseh bolezni. Ļim bi stopil iz sobe 

ven, bi se ponovno zaļel vesti kot vsakodnevna oseba. Ġe 

naprej bi se boril za osebno korist, kot obiļajni ljudje. Kako 
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se lahko nekomu takemu, kar tako, odstrani karma? To je 

popolnoma nedopustno. 

Zakaj je potem to mogoļe storiti za kultivatorje? Zato 

ker je kultivator nekaj najdragocenejġega. On se ģeli 

kultivirati in prav ta ģelja je nekaj neprecenljivega. V 

budizmu se govori o Buda znaļaju; ko se pri nekom 

razkrije njegov Buda znaļaj, mu prosvetljena bitja pridejo 

pomagat. Kaj to pomeni? Z mojega staliġļa, je to zato, ker 

jaz predavam prakso na visoki ravni, to pomeni principe 

visoke ravni in vkljuļuje mnogo stvari izjemnega pomena. 

V tem vesolju, pravo ģivljenje ļloveġkega bitja ni 

ustvarjeno v navadni ļloveġki druģbi; mesto nastanka 

pravega ģivljenja ļloveka je prostor vesolja. V vesolju 

obstaja mnogo razliļnih vrst ģivljensko-tvorne snovi, ki je z 

interakcijo sposobna proizvesti ģivljenje. Z drugimi 

besedami, najzgodnejġe ģivljenje ļloveka izvira iz vesolja. 

Prostor vesolja je bil izvorno prijeten in dobrohoten in je 

resniļno imel lastnosti kot so DģenïĠanïRen, s katerimi je 

bil rojen tudi ļlovek. Ker pa je ġtevilo ģivih bitij naraġļalo, 

so nastajali tudi druģbeni odnosi, pri ļemer so nekateri 

ljudje postajali sebiļni; raven jim je postopoma padala in so 

padli v niģjo razseģnost. Ker so bili ponovno slabi tudi v 

novi razseģnosti, v njej niso mogli ostati, zato so 

nadaljevali s padanjem, vse dokler niso prispeli do 

razseģnosti ļloveġkih bitij.  

Celotna ļloveġka druģba ostaja na tej isti ravni. 

Gledano z nadnaravnimi moļmi ali s perspektive velikih 

prosvetljenih, bi morala biti takġna ģivljenja uniļena, ko so 

padla na to raven, a iz ļistega usmiljenja, jim veliki 

prosvetljeni dajejo ġe eno moģnost ï tako, da so ustvarila to 

posebno okolje in edinstveno razseģnost. Vsa ģiva bitja v 

tej razseģnosti so drugaļna od tistih v vseh ostalih 

razseģnostih vesolja. Ne morejo videti ģivljenja v drugih 

razseģnostih, resnice drugih razseģnosti, niti ne morejo 

spoznati resnice vesolja. Tako so ļloveġka bitja pravzaprav 
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izgubljena. Ļe ģele ozdraveti, se osvoboditi nadlog in 

odstraniti karmo, se morajo kultivirati in vrniti k prvobitni 

naravi. To je staliġļe vseh ġol kultivacije. Resniļni namen 

ļloveġkega ģivljenja je vrniti se k izvoru in resnici. Zato 

takrat, ko se nekdo zaģeli kultivirati, pomeni, da se je 

razkrila njegova Buda-narava. Ģelja osebe, da se vrne k 

svojemu prvobitnemu bitju in zapusti raven navadnih ljudi, 

je nekaj najdragocenejġega.  

Morda ste sliġali za budistiļni rek: Ko se pri nekom 

razkrije Buda znaļaj, se zatrese svet Desetih smeri.
5
 

Vsakdo, ki ga takrat zagleda, bo priġel in brezpogojno 

pomagal. Ko je potrebno pomagati pri reġitvi ljudske vrste, 

Bude ne postavljajo nikakrġnih pogojev, niti zahtevajo 

karkoli za povraļilo, le brezpogojno pomagajo. Zato mi 

lahko za praktikante naredimo precej stvari. Za 

vsakodnevnega ļloveka to ne gre, saj le ģeli ostati obiļajen 

ļlovek in pozdraviti svojo bolezen. Nekateri bi lahko 

pomislili: "Ļim se pozdravim, se bom posvetil kultivaciji." 

Vendar za kultivacijo ni predpogojev ï ļe ģeliġ, potem se 

preprosto kultiviraġ. Vendar, imajo nekateri bolno telo ali 

telo nosi neurejene energije (Ġinġi
6
); Nekateri niso nikdar 

izvajali Ļigonga, nekateri pa se z njim ukvarjajo nekaj 

desetletij a ġe vedno tavajo v sferi Ļi
7
 energije, brez 

napredka v kultivaciji.  

Kaj bomo naredili s takimi? Preļistili jim bomo telesa, 

in jim s tem omogoļili, da se povzpno v kultivaciji proti 

visokim ravnem. Tekom kultivacije na najniģji ravni, 

poteka proces podrobnega in vseobsegajoļega ļiġļenja 

telesa. Vse slabo kar imate v mislih, karmiļno polje, ki 

ovija vaġe telo in elementi, ki delajo vaġe telo bolno, bodo 

                                                 

 

 
5
 Svet desetih smeri ï budistiļni koncept univerzuma 

6
 Ġinġi ï doloļena vrsta neotipljive energije, vpliva ali prenosljive informacije 

7
 Ļi ï V kitajski kulturi se verjame, da je to Ăģivljenska energijaò; v primerjavi z gongom, 

je to niģja oblika energije 
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oļiġļeni naenkrat. Brez takega oļiġļenja, kako bi se ti, s 

takġnim ļrnim, neļistim telesom in umazanimi mislimi, 

lahko kultiviral proti visokim ravnem? Mi tu ne 

prakticiramo Ļi ï zatorej ni potrebe, da bi se ukvarjali s 

podobnimi stvarmi z nizkih ravni; mi vas bomo potisnili 

naprej in pomagali vaġemu telesu, da doseģe stanje brez 

bolezni. Obenem pa bomo v vaġe telo umestili popolne 

skupke celovitih mehanizmov, ki bodo postavili 

nepogreġljive temelje na nizki ravni. Na ta naļin, se lahko 

kultivacija ģe na zaļetku zaļne z visoke ravni.  

Po trditvah razliļnih praks kultivacije, ļe se upoġteva 

Ļi, skupno obstajajo tri ravni. Medtem ko v pravi 

kultivaciji, skupno obstajata le dve glavni ravni (ne 

upoġtevajoļ vadbo Ļi). Prva je kultivacija ĂZakonaï

znotrajïtrojnegaïsvetaò
8
, druga je kultivacija ĂZakonaï

onstranïtrojnegaïsvetaò. Kultivacija Zakona znotraj in 

onstran trojnega sveta ni povezana s frazo ĂIzven svetañ in 

ĂZnotraj svetaò, ki ju uporabljajo menihi in nune v svetiġļih 

in sta teoretiļna pojma. Pri nas gre za resniļno preobrazbo 

ļloveġkega telesa skozi kultivacijo na dve glavni ravni. 

Tekom kultivacije Zakonaïznotrajïtrojnegaïsveta, se telo 

konstantno in neprestano preļiġļuje, tako da je v trenutku, 

ko doseģe najviġjo obliko Zakonaïznotrajïtrojnegaïsveta, 

vsak del telesa ģe zamenjan z visokoïenergijskimi snovmi. 

Kultivacija Zakonaïonstranïtrojnegaïsveta je pravzaprav 

kultivacija telesa Bude. To telo je sestavljeno iz visokoï

energijskih snovi in vse nadnaravne sposobnosti se 

razvijajo ponovno. To o ļemer mi govorimo, sta ti dve 

glavni ravni. 

Mi verjamemo v usojenost odnosov. Take stvari zato 

lahko naredim za vse, ki sedijo tu. Tu je okrog 2.000 ljudi, 
                                                 

 

 
8
 Faïznotrajïtrojnegaïsveta - ( Shi Jian Fa ( )) v budizmu se razume, da mora tisti, 

ki ni dosegel Faïonstranïtrojnega sveta - Chu Shi Jian Fa ( )), opravljati 

samsaro (ciklus reinkarnacije) 
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in ļe bi jih bilo nekaj tisoļ veļ, na primer 10.000, bi tudi 

takrat lahko. To pomeni, da vam ni veļ potrebno vaditi na 

nizki ravni. Ko vam bomo oļistili telo in vas potisnili 

navzgor, bomo v vas vgradili celoten sistem kultivacije, 

tako, da boste kultivacijo takoj zaļeli na visoki ravni. 

Vendar, pa bomo to naredili le tistim praktikantom, ki so se 

v resnici priġli kultivirat; samo dejstvo, da sedite tu, ġe ne 

pomeni, da ste kultivator. Vse to boste prejeli le, ļe ste 

sposobni iz temeljev spremeniti svoj naļin razmiġljanja ï in 

ne le to. Kasneje boste razumeli, kaj sem dal vsakemu od 

vas. Tu nas ne zanima zdravljenje bolezni, ampak popolno 

oļiġļenje telesa kot celote, da bi se omogoļila kultivacija. Z 

bolnim telesom sploh ne morete razviti Gonga
9
. Zato ni 

potrebno prihajati, da bi vas zdravil, niti ne bom kaj takega 

naredil za vas. Glavni cilj mojega nastopa v javnosti je 

voditi ljudi na visoke ravni ï resniļno voditi ljudi na visoke 

ravni.  

 

 

Razliļne ravni imajo 
razliļne Zakone 

 

V preteklosti so mnogi Ļigong mojstri govorili, da ima 

Ļigong tako imenovano zaļetno, srednjo in napredno 

stopnjo. Vse to je bil Ļi, nekaj na ravni vadbe Ļi, prav tako 

razvrġļeno na zaļetno, srednjo in napredno stopnjo. Kar 

zadeva stvari, ki so res napredne, veļina praktikantov 

Ļigonga o tem ne ve niļesar in tega sploh ne pozna. Od 

sedaj naprej bo vse, o ļemer bomo predavali, predstavljalo 

Zakon na visokih ravneh. Poleg tega je moj namen obnoviti 

ugled kultivacije. V svojih predavanjih bom govoril o 

                                                 

 

 
9
 Gong ï 1. kultivacijska energija 2. praksa v kateri se kultivira taka energija 
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nekaterih nezdravih pojavih v svetu kultivacije in o tem, 

kakġen odnos imeti do njih. V nadaljevanju predavanje 

vkljuļuje mnoge vidike, pomembne in celo zelo resne 

teme, ki jih zajema predavanje o kultivaciji Zakona in 

uļenje praktiļnih vaj visokih ravni. Razkriti ģelim tudi 

vmeġavanje iz drugih razseģnosti v naġo obiļajno ļloveġko 

druģbo, predvsem vmeġavanje v svet kultivatorjev. Obenem 

bom te teģave reġil za naġe uļence. Ļe te teģave ne bodo 

reġene, ne boste mogli prakticirati. Te teģave se mora reġiti 

v sami osnovi, da pa bi lahko to izvedli, vas moramo vse 

obravnavati kot prave kultivatorje. Seveda, vam ne bo 

lahko kar naenkrat spremeniti naļina razmiġljanja, vendar 

boste od danes naprej, medtem ko boste spremljali 

predavanje, in upam, da ga boste spremljali pazljivo, videli 

kako se vaġ naļin razmiġljanja postopoma spreminja. Naļin 

na katerega predavam kultivacijo, se razlikuje od drugih. 

Nekateri predavajo tako, da na kratko razloģijo naļela svoje 

kultivacijske metode, potem pozovejo uļence, da sprejmejo 

njihova sporoļila in vas za konec nauļijo ġe set roļnih 

gibov. Ljudje so danes navajeni na tak naļin uļenja 

Ļigonga.  

Resniļni nauk metode kultivacije zahteva predavanje o 

Zakonu in Tao razlago. V teh desetih predavanjih vam bom 

razloģil Zakon z visokih ravni, da se boste lahko kultivirali, 

ker se brez tega preprosto ne morete. Tisto, kar predavajo 

drugi, vse sodi v podroļje zdravljenja in ohranjanja zdravja. 

Ļe pa se ģeliġ kultivirati proti visokim ravnem, brez Zakona 

visoke ravni, ki te vodi, ne boġ dosegel niļesar, tudi ļe 

ģeliġ. To je tako kot ġola: ļe v gimnaziji uporabljaġ knjige iz 

osnovne ġole, si ġe naprej osnovnoġolec. Nekateri mislijo, 

da so se nauļili mnogo vrst Ļigonga, za katere so prejeli 

kup diplom, vendar njihova kultivacijska energija (Gong) 

ġe vedno ni naredila nikakrġnega napredka. Zmotno mislijo, 

da so te stvari bistvo Ļigonga in da se ni veļ ļesa nauļiti. 

Vendar se motijo. To je le povrġinsko znanje o Ļigongu na 
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najniģji ravni. Ļigong obsega mnogo veļ kot le to. Ļigong 

je kultivacija. Vsebuje ġiroko znanje in temeljito ġolanje; in 

je na razliļnih ravneh Zakon razliļen, zato Ļigong ni to kar 

trenutno vemo o vadbah Ļi, zato ni nobene razlike, ļe se jih 

uļite veļ. Ļe ilustriram s primerom: ļe si se uļil iz 

uļbenika za britanske osnovne ġole, uļbenika za ameriġke 

osnovne ġole, uļbenika za japonske osnovne ġole in 

uļbenika za kitajske osnovne ġole ï si ġe vedno 

osnovnoġolec. Ļim veļ lekcij Ļigonga nizkega nivoja si 

prejel, in veļ, ko si iz njih sprejel, bolj ti bodo ġkodile, kajti 

v tvojem telesu so ģe povzroļile zmeġnjavo.  

Ġe to moram poudariti: v kultivaciji vam moramo v 

predavanju razloģiti Zakon in vas nauļiti praktiļnih vaj. 

Nekateri menihi iz nekaterih svetiġļ, posebno tisti iz Zen-

budizma, se s tem morda ne bi strinjali. V trenutku, ko bi 

sliġali, da se predava Zakon, ne bi hoteli veļ posluġati. 

Zakaj? Zen budizem verjame, da se darme (Zakona) ne da 

pridigat ï takoj, ko to narediġ, preneha biti Zakon. Ker ni 

Zakon, ki bi ga lahko pridigali, ga je torej moļ doumeti le 

tiho, intuitivno. Zato, odkar obstajajo, Zen budisti nikdar 

niso mogli pouļevati Zakona. Patriarh Zen budizma je ġiril 

to idejo na osnovi izjave Ġakjamunija
10
, ki je dejal: 

ĂNobena darma
11
 ni dokonļna.ò Na osnovi te 

Ġakjamunijeve izjave je zasnoval ġolo Zen budizma. Mi za 

to ġolo pravimo, da koplje v bikov rog
12
 (slepa ulica). Kaj 

se razume s tem, da koplje v bikov rog? Ko je 

Boddhidharma zaļel prekopavati po njem, se mu je zdelo 

zelo prostorno v rogu. Ko je zaļel kopati drugi patriarh, je 

spoznal, da ni tako udobno. Prehod je bil ġirok tudi v ļasu 

tretjega patriarha, toda ģe v dobi ļetrtega je postalo precej 

tesno. Za petega patriarha skorajda ni bilo prostora za 
                                                 

 

 
10

 Ġakjamuni ï Zgodovinski Buda, Siddhartha Gavtama 
11

 Darma ï Nauk Bude Ġakjamunija 
12

 Ăkoplje v bikov rogò ï kitajska prispodoba za slepo ulico 
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prehod in ġesti patriarh, po imenu Huineng, je konļal v 

slepi ulici, od koder se ni dalo veļ naprej. Ļe greste danes k 

Zen mojstru, da bi se nauļili dharmo, ne postavljajte 

nikakrġnih vpraġanj. Ļe karkoli povpraġate, dobite udarec s 

palico po glavi, kar se imenuje Ăopozorilo s palicoò. To 

pomeni, da ni treba postavljati vpraġanj, temveļ, da se razs-

vetlite sami. Rekli boste: ĂSem sem priġel, da bi se uļil, ker 

niļesar ne znam. Kaj na svetu lahko dojamem od udarca s 

palico?!ò To govori, da je Zen budizem prispel na konec 

slepe ulice-bikovega roga, in da nimajo veļ kaj povedati. 

Tudi sam Boddhidharma je rekel, da se bo lahko njegov 

nauk prenaġal le do Ġestega patriarha in, da po tem ne bo 

veļ nauka Zen budizma. Stotine let je minilo, a so danes ġe 

vedno ljudje, ki se ļvrsto oklepajo naļel Zen budizma. Kaj 

je pravi pomen Ġakjamunijeve izjave Ănobena darma ni 

dokonļnaò? Ġakjamuni je bil na ravni Tatagate
13
. Ljudje 

vkljuļno z mnogimi menihi za njim, se niso razsvetlili na 

njegovo raven, v razmiġljanje v domeni njegove misli, v 

pravi pomen njegove Darme, niti v pravi pomen njegovih 

besed. Zato so ljudje razlagali njegove besede na ta ali oni 

naļin, povzroļajoļ precej zmede. Tako so priġli do tega, da 

Ănobena Darma ni dokonļnaò, pomeni, da je nihļe ne sme 

pouļevati, ker, ko se jo pouļuje ï preneha biti Darma. 

Vendar to ni pravi pomen. Ġakjamuni ni dosegel nivoja 

Tatagate takoj, ko se je razsvetlil in odprl svojo 

kultivacijsko energijo (Gong) pod drevesom Bodi
14
, ampak 

se je konstantno izboljġeval tekom vseh 49 let svojega 

predavanja Darme. Vsakiļ, ko je dosegel viġjo raven, je 

pogledal nazaj in spoznal, da Darma, ki jo je do tedaj uļil, 

ni bila prava. Ko je zopet dosegel viġjo raven, je spet dojel, 

da je darma, kakrġno je pouļeval, ponovno napaļna. Zatem 
                                                 

 

 
13

 Tatagata ï razsvetljeno bitje z Resniļnim doseģkom v Budaïġoli, ki je nad nivojem 

Bodisatve in Arhata  
14

 Bodi ï sveti figovec pod katerim se Ġakjamuni razsvetlil 
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se je vse to zgodilo ponovno. V vseh 49 letih je konstantno 

izboljġeval lastno raven in vsakiļ, ko se je dvignil na raven 

viġje, je doumel, da Darme, ki jo je predhodno predaval, ni 

dovolj razumel. Prav tako je spoznal, da je darma na neki 

ravni pravzaprav manifestacija Darme na tej ravni, da ima 

na vsaki ravni svojo dharmo in da nobena od njih ne 

predstavlja absolutne resnice vesolja, ļeprav je darma na 

visokih ravneh bliģja naravi vesolja od tiste na nizkih 

ravneh. Zato je rekel: ĂNobena darma ni dokonļnaò.  

Na koncu je Ġakjamuni oznanil tudi to: ĂNikdar v 

ģivljenju nisem pouļeval darme.ò Zen budizem je to 

ponovno razloģil napaļno kot, da se Darme ne da 

pouļevati. Do svojih poznih let je Ġakjamuni dosegel nivo 

Tatagate. Zakaj je potem dejal, da sploh ni pouļeval darme? 

Kaj toļno je mislil s tem? Mislil je sledeļe: ĂCelo na moji 

ravni Tatagate, mi ne uspeva videti kakġni sta konļna 

resnica vesolja in njegova Darma.ò Na ta naļin je ģelel 

sporoļiti ljudem, ki bodo priġli za njim, da njegovih besed 

ne vzamejo za absolutno in nespremenljivo resnico, saj jih 

bo to omejilo na raven Tatagate ali niģjo in se ne bodo 

mogli prebiti preko te ravni na viġje ravni. Kasneje ljudje 

niso znali razumeti pravega pomena njegovih besed in so 

jih razlagali kot, da Darma, ki se jo izgovori, ni Darma ï 

tako so to razumeli. Vendar je Ġakjamuni pravzaprav mislil, 

da na razliļnih ravneh obstajajo razliļne Darme in da 

Darma neke ravni ne predstavlja absolutne resnice vesolja, 

temveļ, da Darma na dani ravni, sluģi kot vodilno naļelo 

na tej ravni. Dejansko je govoril o taki resnici. 

V preteklosti je bilo veliko ljudi, posebno v Zen 

budizmu, ki so se drģali tega predsodka in popolnoma 

napaļne razlage. Kako se lahko sam kultiviraġ, brez da te 

nekdo poduļi in vodi skozi kultivacijo? V budizmu 

obstajajo mnoge budistiļne zgodbe. Morda so nekateri med 

vami brali tisto o ļloveku, ki se je povzpel na nebo. Ko je 

prispel v nebesno kraljestvo, je odkril, da se vsaka beseda v 
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Diamantni sutri
15
 zgoraj razlikuje od vsake besede v tisti 

spodaj med obiļajnimi ljudmi ï s tem pa se razlikujejo tudi 

pomeni. Kako se lahko Diamantna sutra razlikuje od tiste v 

navadnem ljudskem svetu? Druga zgodba pravi: ĂSutre o 

Zahodnem Raju (Sukavati oziroma Raj dokonļne 

blaģenosti) so popolnoma drugaļne od tistih spodaj in sploh 

niso eno in isto. Ne le, da so besede drugaļe napisane, 

temveļ je drugaļen tudi njihov pomen in oznaļevanje.ò To 

pa zato, ker ima isti Zakon razliļne oblike in manifestacije 

na razliļnih ravneh in lahko zato vodi kultivatorje na 

razliļnih ravneh na razliļne naļine.  

Obstaja knjiga z naslovom ĂPotopis o Zahodnem rajuò. 

Govori o menihu ļigar duġa (juenġen,( ))
16
 je, medtem 

ko je meditiral, odġla v Zahodni raj in tam videla nekatere 

prizore. Tam je bil en dan, ko pa se je vrnil v zemeljski 

svet, je medtem tu minilo ġest let. Je res videl ta raj? Je, 

vendar tisto kar je videl, ne predstavlja resnice. Zakaj? 

Njegova raven ni bila dovolj visoka tako, da mu je bila 

pokazana le manifestacija Zakona na njegovi ravni. Ker raj 

kot je ta, predstavlja pojavno obliko sestavnega dela 

Zakona, on ni mogel sprevideti resniļne situacije. To je 

tisto, na kar mislim, ko reļem, da Ănobena Darma ni 

dokonļnaò. 

 

                                                 

 

 
15

 Diamantna sutra ï sveto pismo budizma 
16

 Duġa (juenġen) ï deli se na glavno duġo (dģu juenġen) in vzporedno duġo (fu juenġen). 

V tradicionalni kitajski misli, se verjame, da telo poseduje ġtevilne duġe, ki upravljajo z 

razliļnimi funkcijama in procesi (npr. mnogi so verjeli, da ena duġa prebiva v jetrih in 

upravlja z njenimi funkcijami) 
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DģenïĠanïRen je edini kriterij za 
razlikovanje dobrih in slabih ljudi 

 

V budizmu so ljudje od nekdaj raziskovali in razpravljali 

kaj je Darma. So tudi taki, ki verjamejo, da budistiļna 

Darma predstavlja Buda Zakon v celoti. Vendar to ne drģi. 

Darma, katero je Ġakjamuni pouļeval pred 2.500 leti, je 

bila namenjena obiļajnim ljudem na skrajno nizki ravni; 

predavana je tistim, ki so se pravkar razvili iz primitivne 

druģbe in so imeli ġe vedno relativno enostaven razum. 

ĂObdobje konca Darme
17
ñ, ki ga on omenja, je danes. 

Danes se ljudje ne morejo veļ kultivirati s pomoļjo Darme. 

V obdobju konca Darme je menihom v svetiġļih teģko 

odreġiti samega sebe, kaj ġele, da bi lahko odreġitev nudili 

tudi drugim. Darma, katero je Ġakjamuni pouļeval v tem 

ļasu, je upoġtevala tedanjo situacijo in poleg tega on ni v 

celoti artikuliral Buda Zakona, ki ga je dojel na svoji ravni. 

Tako je nemogoļe, da bi veļno ostala nespremenjena. 

Z razvojem druģbe ljudski um postaja bolj zapleten in s 

tem oteģuje ljudem, da bi se kultivirali na ta naļin. Darma v 

Budizmu ne more pokrivati celotnega Buda Zakona in je le 

majhen del tega. Obstaja veliko Velikih Zakonov Buda 

ġole, ki kroģijo med ljudmi, in so bili prenaġani le na eno 

osebo v vsaki generaciji tekom stoletij. Zakon se razlikuje 

od dimenzije do dimenzije in od ravni do ravni. To vse so 

razliļne manifestacije Zakona Bude na razliļnih ravneh in 

v razliļnih dimenzijah. Ġakjamuni je na enak naļin dejal, 

da je skupaj 84.000 ġol Darme za kultiviranje Bude. Vendar 

Budizem ve le za ducat ġol, kot so; Zen budizem, ġola Ļiste 

zemlje, T'ien-t'ai ġola, Hua-yan ġola, Tantrizem in tako 

dalje, katere vsekakor ne morejo vsebovati celotnega Buda 

                                                 

 

 
17

 Obdobje konca darme ï Po Budi Ġakjamuniju, se Obdobje konca darme zaļne 500 let 

po njegovi smrti. Naprej, njegova darma ne more veļ odreġevati ljudi. 
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Zakona. Celo sam Ġakjamuni ni predaval celotne svoje 

Darme; pouļeval je le tisti del, ki je ustrezal tedanjim 

sposobnostim razumevanja, ki so jih imeli ljudje tistega 

ļasa. 

Kaj je potemtakem Buda Zakon? Najosnovnejġe 

lastnosti tega vesolja, DģenïĠanïRen ( ) so obenem 

tudi najpomembnejġa in najviġja pojavna oblika Buda 

Zakona. Buda Zakon se manifestira v razliļnih oblikah na 

razliļnih ravneh, prevzemajoļ razliļne vodilne vloge na 

razliļnih ravneh. Niģja je raven, bolj so kompleksne in 

ġtevilne njegove pojavne oblike. Te temeljne lastnosti 

DģenïĠanïRen, obstajajo v vseh substancah - delļkih 

zraka, kamna, lesa, zemlje, ģeleza, jekla, ljudskega telesa in 

v vseh drugih snoveh. V davnih ļasih so govorili, da deset 

tisoļ stvari v stvarstvu in vesolju, sestavljenem iz Petih 

elementov
18
, vsebuje tudi te lastnosti DģenïĠanïRen. 

Specifiļno pojavno obliko Buda Zakona, lahko praktikant 

razume le na ravni do katere se je kultiviral, kar predstavlja 

njegov status doseģka in raven znanja. Gledano ġiroko, je 

Zakon resniļno ogromen. Iz perspektive najviġje ravni, je 

zelo enostaven upoġtevajoļ, da je Zakon po obliki kot 

piramida. Na najviġji ravni, se lahko strne v tri besede: 

Dģen, Ġan, Ren. Kadar pa se manifestira na razliļnih 

ravneh, postane izjemno kompleksen. Vzemimo za primer 

ļloveġko bitje. Taoisti ļloveġko telo vidijo kot malo 

vesolje. Posamezna oseba ima fiziļno telo, vendar fiziļno 

telo samo, ġe ne naredi ļloveka za celovito osebo. Da bi 

nastala celovita, neodvisna oseba s specifiļno osebnostjo, 

manjkajo ljudski temperament, karakter, osebnost in duġa 

(juenġen). Isto velja za naġe vesolje. Ima Rimsko cesto in 

ostale galaksije, kakor tudi ģivljenje in vodo in 10.000 

stvari stvarjenja v tem vesolju. Vse to je ena plat obstoja, 

                                                 

 

 
18

 Pet elementov ï kovina, les, voda, ogenj in zemlja 



15 

vendar pa so tu obenem tudi temeljne lastnosti, ki uteleġajo 

te lastnosti DģenïĠanïRen. Lahko jih najdemo v vseh 

delcih vseh snovi. Tudi tisti skrajno mikroskopski delci 

imajo te lastnosti.  

Temeljna narava, DģenïĠanïRen, je standard s katerim 

se doloļa kaj je dobro in kaj slabo v vesolju. In kaj je 

dobro, ter kaj slabo? Presodimo lahko le s temi merili. 

Enako velja tudi za vrlino De
19
, o kateri smo ģe govorili. 

Seveda se je moralni standard danaġnje druģbe ģe 

spremenil, se razgradil v cenenost. Tisti, ki bi sedaj sledil 

vzoru Lei Fenga
20
, bi ga morda proglasili za psihiļno 

motenega, toda kdo bi v 1950-ih ali 1960-ih letih, ļe bi se 

to zgodilo, nekoga oznaļil za motenega? Moralni standard 

ljudi je v velikem upadu in pada vsakodnevno: ljudi zanima 

edino dobiļek, pripravljeni so prizadeti drugega zaradi 

lastne osebne koristi; tekmujejo in se bore eni proti drugim, 

ne izbirajoļ naļine. Le zamislite si: ali je dopustno, da se to 

nadaljuje? Kadar nekateri ljudje postopajo slabo, in jih 

skuġaġ na to opozoriti, ti ne verjamejo. Oni res niso 

sposobni doumeti, da poļno nekaj slabega. Nekateri ljudje 

celo vrednotijo svoje postopke z degradiranim moralnim 

standardom, pri tem pa imajo, zanaġajoļ se na napaļne 

kriterije, sebe za boljġe od drugih. Kakorkoli se spreminja 

ļloveġka morala, osnovne lastnosti vesolja ostajajo 

nespremenjena in so edino merilo s katerim se razlikuje 

dobre od slabih ljudi. Praktikant je zavezan, da se vede v 

skladu s temi lastnostmi in ne po standardih obiļajnih ljudi. 

Ļe se ģeliġ vrniti k izvoru in resnici ter napredovati v 

kultivaciji, se moraġ ravnati po tem kriteriju. Kot ļlovek, si 

dobra oseba le, ļe slediġ osnovnim lastnostim tega vesolja 

DģenïĠanïRen. Tisti, ki se ravna v nasprotju s temi 

                                                 

 

 
19

 De ï Ăvrlinaò; dragocena bela snov 
20

 Lei Feng ï kitajski moralni vzor iz ġestdesetih let dvajsetega stoletja 
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lastnostmi, je resniļno slab ļlovek. Ļe ti v sluģbi ali v 

druģbi, nekateri pravijo, da si slab, ne pomeni, da si res; ļe 

ti reļejo, da si dober, spet ni nujno, da to pomeni, da si tak. 

Ko se, kot praktikant, uspeġ poistovetiti s to naravo, boġ 

nedvomno dosegel pot. Tako logiļno in preprosto je to.  

Taoisti gojijo DģenïĠanïRen s poudarkom na Dģen. 

Verjamejo, da je v kultivaciji potrebno negovati resnico: 

govoriti resnico, delovati na podlagi resnice, postati iskren, 

vrniti se k izvoru in resnici, in na koncu skozi kultivacijo 

morda postati nesmrtna oseba. Ļeprav imajo prav tako Ġan 

in Ren, je poudarek na Dģen. Budisti med temeljnimi 

lastnostmi DģenïĠanïRen dajejo poudarek na Ġan. 

Negovanje Ġan spodbuja v srcu veliko blago prijaznost in 

soļutje in, ko se soļutje razvije, ļlovek sprevidi, da vsa 

ļuteļa bitja trpe. Budizem zato razvija naklonjenost k 

odreġevanju vseh ļuteļih bitij. Seveda sta tu tudi Dģen in 

Ren, vendar je poudarek na kultivaciji na Ġan. Naġa ġola 

Falun Dafa
21
 temelji na najviġjem standardu vesolja, na 

zdruģeni kultivaciji DģenïĠanïRen tako, da mi istoļasno 

kultiviramo vse tri. Energija, ki jo mi kultiviramo je 

ogromna.  

 

 

Ļigong je del 
prazgodovinske kulture 

 

Kaj sploh je Ļigong? Mnogi Ļigong mojstri skuġajo 

razloģiti kaj je, vendar se tisto, kar pravim jaz, zelo 

razlikuje od tega kar pravijo oni. Mnogi Ļigong mojstri 

pojasnjujejo to z lastne doloļene ravni, medtem ko jaz 

razlagam razumevanje Ļigonga na mnogo viġji ravni. To 

razumevanje je popolnoma drugaļno od njihovega. 
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 Dafa ï ĂVeliki Zakonò, ali ĂVelika potò; naļela 
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Nekateri Ļigong mojstri pravijo, da ima Ļigong 2.000-

letno zgodovino v naġi deģeli. So tudi taki, ki pravijo, da 

ima Ļigong 3.000-letno zgodovino. Nekateri omenjajo, da 

ima Ļigong 5.000-letno zgodovino, kar je starost kitajske 

civilizacije. In nato nekateri pravijo, da je, ļe sklepamo po 

arheoloġkih artefaktih, njegova starost 7.000 let, kar daleļ 

presega starost kitajske civilizacije. Kakrġnokoli ģe je naġe 

staliġļe, je zgodovina Ļigonga skoraj enaka zgodovini 

ļloveġke civilizacije. Po Darwinovi teoriji evolucije, se je 

ļlovek najprej iz vodnih rastlin razvil v vodne ģivali, nato 

se je splazil na kopno, potem splezal na drevesa, nato pa se 

spustil nazaj na zemljo ter postal primat na tleh ter se 

konļno razvil v modernega ļloveka, z miġljenjem in 

kulturo. Po tem izraļunu to pomeni, da zaļetek ļloveġke 

civilizacije ne sega veļ kot 10.000 let v preteklost. Pred 

tem ni bilo niti takih stvari kot je zapisovanje s pomoļjo 

vozlov; ljudje so se oblaļili v listje in prehranjevali s 

surovim mesom. In ġe pred tem so bili popolnoma divji in 

primitivni ï morda ġe niso znali uporabljati niti ognja.  

Vendar smo odkrili, da se tu nekaj ne ujema. Kulturne 

relikvije na mnogih krajih po svetu, datirajo iz ļasov 

mnogo starejġih od priļetkov zgodovine naġe ļloveġke 

civilizacije. Z vidika tehnologije imajo te zgodovinske 

ostaline zelo visoko tehnoloġko in strokovno raven 

izdelave. Kar pa zadeva umetniġko vrednost, so na tako 

izjemno visoki ravni, da bi lahko rekli, da danaġnji ljudje le 

oponaġajo umetnost pradavnih ljudi, ki ima zelo visoko 

vrednost. Vendar so to relikvije iz ļasov pred veļ kot sto 

tisoļ let, nekaj sto tisoļ let, milijon let ali celo sto milijonov 

let! Le razmislite ali se morda ne norļujejo iz zgodovine, 

kakrġno poznamo? Vendar se iz tega ne gre ġaliti, saj se je 

ļloveġtvo od nekdaj izpopolnjevalo in ustvarjalo novo 

razumevanje samega sebe. To je naļin razvoja druģbe, torej 

obstaja moģnost, da kar vemo o zaļetkih morda ni 

popolnoma pravilno.  
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Morda so ġtevilni sliġali za Ăprazgodovinsko kulturoò 

ali Ăprazgodovinsko civilizacijoò. Naj povem nekaj o tem. 

Na Zemlji obstajajo celine: Azija, Evropa, Severna 

Amerika, Juģna Amerika, Oceanija, Afrika in Antarktika, ki 

jih geologi imenujejo kontinentalne ploġļe. Od nastanka 

kontinentalnih ploġļ do danes, so minile desetine milijonov 

let. Namreļ, mnoge celine so se dvignile z dna oceanov in 

mnoge so potonile v oceane; minile so desetine milijonov 

let, odkar so se stabilizirale v danaġnjem stanju. Vendar pa 

smo odkrili, da so na dnu mnogih oceanov, najdene 

ogromne starodavne zgradbe katerih rezbarije in kiparstvo 

so tako natanļne, da ne morejo biti kulturni ostanki 

sodobnega ļloveġtva. Torej so morale biti zgrajene, preden 

je ozemlje potonilo na morsko dno. Kdo je torej tisti, ki je 

ustvaril te civilizacije pred desetinami milijonov let? V 

tistem obdobju, ļloveġka bitja ġe niso bila niti na stopnji 

opic ï kako so potem lahko ustvarila nekaj na tako visoki 

intiligenļni stopnji? Arheologi so naġli organizem po imenu 

trilobit, ki je ģivel v obdobju od pred 600 milijonov do pred 

260 milijonov let nazaj. Izumrl je ģe pred 260 milijoni let. 

Pa vendar je ameriġki znanstvenik naġel fosil trilobita na 

katerem je razloļno odtisnjen odtis ļloveġke noge, obute v 

ļevelj. Se mar to ne norļuje iz zgodovinarjev? Kako bi 

lahko takrat, pred 260 milijoni let po Darwinovi teoriji 

evolucije, sploh obstajal ļlovek? 

V muzeju Narodne univerze v Peruju se nahaja skala, v 

katero je vklesana figura ļloveka. S podrobnimi 

raziskavami je ugotovljeno, da je bila vklesana pred 30.000 

leti. Kakorkoli ģe, ta ļloveġka figura nosi obleko, klobuk in 

ļevlje, v roki pa drģi teleskop s katerim opazuje nebesna 

telesa. Kako je mogoļe, da so znali ljudje pred 30.000 leti, 

tkati blago in nositi obleko? Ġe teģje si predstavljamo, da 

oseba v roki drģi astronomski teleskop in z njim opazuje 

nebesna telesa in ima torej tudi znanje astronomije. Vedno 

smo menili, da je Evropejec Galileo, pred nekaj veļ kot 300 
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leti, izumil teleskop. Kdo je potem izumil teleskop pred 

30.000 leti? Za povrh je ġe mnogo veļ podobnih ugank. Na 

primer na zidovih ġtevilnih skalnih votlin v Franciji, 

Juģnoafriġki republiki in v Alpah, so najdene zelo ģivopisne 

in realistiļne poslikave skrilavca. Vklesane figure so videti 

izjemno prefinjeno in so tudi pobarvane z mineralno barvo. 

Poleg tega so obleļene v obleko sodobnega stila, podobno 

zahodnjaġki obleki, s tesno prilegajoļimi hlaļami. Nekatere 

med njimi drģijo v rokah nekaj podobnega pipi, drugi 

nosijo sprehajalne palice in klobuke na glavah. Kako so 

lahko opice pred nekaj sto tisoļ leti dosegle tako napreden 

umetniġki nivo? 

Naj povem ġe to. Republika Gabon v Afriki je bogata z 

uranovo rudo. Ta drģava je sorazmerno nerazvita in ne 

more sama izloļati urana iz uranove rude, zato jo izvaģa v 

razvite drģave. Leta 1972, je nek obrat v Franciji uvozil to 

uranovo rudo. Na njihovo veliko preseneļenje so kasneje  s 

kemiļno analizo ugotovili, da je bila ruda ģe predelana in 

izkoriġļena. Zato so tja poslali znanstvenike, da na mestu 

samem zadevo raziġļejo. Sodelovali so tudi znanstveniki iz 

mnogih drugih drģav. Na koncu so potrdili, da je rudnik 

urana pravzaprav ogromen nuklearni reaktor in to tako 

odliļno zasnovan, da ga ne bi mogla izdelati niti moderna 

tehnologija. In kdaj je bil potemtakem zgrajen? Pred dvema 

milijardama let, v obratovanju pa je bil 500.000 let. Te 

ġtevilke so astronomske in jih ni mogoļe pojasniti z 

Darwinovo teorijo evolucije. In takih stvari je zelo veliko. 

Kar je bilo do danes odkrito na podroļju znanosti in 

tehnologije, je dovolj prepriļljivo, da lahko na novo 

napiġemo sodobne uļbenike. Ko sistem dela in naļin 

miġljenja postane navada, ki temelji na podedovanem 

naļinu razmiġljanja, postanejo nove ideje ljudem teģko 

sprejemljive. Ko se pokaģe resnica, se je ljudje ne drznejo 

sprejeti, temveļ jo bodo nagonsko zavraļali. Zaradi vpliva 

konvencionalnega naļina miġljenja, danes te stvari niso 



20 

sistematizirane. Zato ļloveġka zavest ne more ves ļas 

slediti razvoju. Kadarkoli omenimo te stvari, jih, ļeprav so 

odkrite a ġe niso bile dovolj na ġiroko objavljene, nekateri 

razglasijo za praznoverje, ki ni sprejemljivo. 

Mnogi neustraġni znanstveniki v tujini so ģe javno 

objavili, da te najdbe izvirajo iz prazgodovinskih kultur, ki 

predstavljajo cikluse civilizacij, ki so bile predhodnica naġi. 

Z drugimi besedami, naġa civilizacija je imela predhodni 

ciklus in obstajal je veļ kot le eden. Arheoloġke najdbe 

potrjujejo, da jih je bilo veļ. Zato se verjame, da je vsakiļ, 

ko je bila ļloveġka civilizacija izbrisana, ostalo le majhno 

ġtevilo ljudi, ki so preģiveli in nadaljevali ģivljenje na 

primitiven naļin. Sļasoma je njihovo ġtevilo postopoma 

naraslo in so razvili novo ļloveġko civilizacijo. Kasneje so 

bili ponovno uniļeni, da bi ġe enkrat znova zaļeli ļloveġko 

raso. Na tak naļin gre ļloveġtvo skozi cikliļne spremembe, 

eno za drugo. Gibanje snovi, kot trdijo fiziki, upoġteva 

doloļene zakonitosti. Tudi spremembe celotnega vesolja 

upoġtevajo zakonitosti.  

Gibanje naġe Zemlje po tem ogromnem vesolju in 

galaksiji Rimska cesta, nikakor ne more biti vedno plovba 

po mirnem morju. Obstaja velika verjetnost trka z nekim 

drugim planetom ali nastanka druge teģave, ki povzroļi 

katastrofo. Gledano z vidika naġih nadnaravnih 

sposobnosti, je dejansko tako tudi urejeno. Po podrobnem 

pregledu, ki sem ga nekoļ opravil, sem odkril, da je 

ļloveġka civilizacija 81 krat leģala v popolnih ruġevinah. 

Vsakiļ je preostal le majhen del civilizacije in le majhno 

ġtevilo ljudi je preģivelo in vstopilo v novi ciklus, kjer so 

ģiveli primitivno ģivljenje. S porastom ļloveġke populacije 

se je civilizacija ponovno razvila. Ļloveġtvo je ġlo 81 krat 

skozi ta ciklus, pa vendar nisem preġtel vseh do izvora. 

Kitajci verjamejo v ugodne vremenske razmere, ugodno 

zemljiġļe in harmonijo med ljudmi. Razliļne kozmiļne 

spremembe in spremembe vremena prinaġajo v obiļajno 
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ļloveġko druģbo tudi razliļne druģbene razmere. Po 

zakonih fizike, gibanje snovi upoġteva doloļene zakonitosti 

ï enako velja tudi za gibanje vesolja.  

Prazgodovinske kulture o katerih sem govoril, nam 

predvsem povedo, da Ļigong ni iznajdba danaġnje ļloveġke 

rase, temveļ prazgodovinske kulture kot zapuġļina iz 

mnogo starejġe dobe. Nekaj o tem lahko najdemo tudi v 

budistiļnih svetih spisih. Ġakjamuni je v svojem ļasu dejal, 

da je on sam uspel v kultivaciji in naġel Pot pred veļ 

milijardami kalp. Koliko let je ena kalpa
22
? Ena kalpa 

oznaļuje okrog milijardo let ï takġna ġtevilka je preprosto 

nepredstavljiva. Ļe je to resnica, mar ta ne nasprotuje 

zgodbi o zgodovini ļloveġtva in evoluciji zemlje? 

Ġakjamuni je tudi dejal, da je bilo pred njim ġest Bud, in da 

je on imel uļitelje, ki so naġli Pot in uspeli v kultivaciji 

pred veļ milijardami kalp. Ļe je to resnica ali dandanes ġe 

obstajajo isti naļini kultivacije, med tistimi avtentiļnimi, 

pravimi metodami kultivacije, ki se prenaġajo v druģbi? Ļe 

vpraġate mene, je brez dvoma tako, vendar jih ni veliko. 

Danes je ġtevilo laģnih Ļigong mojstrov, navideznih 

Ļigong mojstrov in tistih, obsedenih z duhovi, ki si 

izmiġljajo stvari, da bi z njimi zavedli ljudi, veļkratno veļje 

od pravih Ļigong mojstrov in teģko je loļiti pravega od 

laģnega. Prepoznati pravi Ļigong ni lahko, niti ga ni lahko 

najti.  

Pravzaprav Ļigong ni edina stvar, ki je bila prenesena 

iz davnih ļasov. TaiïĻi
23
, Hatu

24
 in Luoġu, Yi-Jing

25
 ter 
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 Kalpa ï obdobje v trajanju okrog milijarde let; tukaj je ta pojem uporabljen kot ġtevilo 
23

 Taiïļi ï simbol Taoïġole, na zahodu priljubljen pod imenom ĂJinïJangò 
24

 Hatu, Luoġu ï prazgodovinski diagrami, ki so se pojavili v stari Kitajski, in za katere se 

verjame, da odkrivajo spremembe v naravnem toku. 
25

 Yi -Jing, ï Knjiga premen, prastara kitajska knjiga prerokb iz obdobja dinastije Zu 

(1.100 p.n.ġ ï 221 p.n.ġ) 
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Osem triagramov
26
 in tako dalje, so prav tako 

prazgodovinski. Zato, ļe jih prouļujemo danes, dojemajoļ 

jih z vidika vsakodnevne osebe, ne pridemo nikamor. Na 

ravni vsakodnevne osebe, njene perspektive in njene 

stopnje zavedanja, ne bomo mogli spoznati resnice. 

 

 

Ļigong je kultivacija 
 

Ļemu sploh je namenjen Ļigong, glede na to, da izvira iz 

tako daljne preteklosti? Naj vam povem. Glede na to, da 

naġ naļin kultivacije pripada Buda ġoli, to pomeni, da mi 

vzgajamo Budo. V Tao ġoli se razumljivo kultivira Tao, da 

bi dosegli Tao. Moram vam povedati, da ĂFoò (Buda) 

nikakor ni praznoverje. ĂFoò () je termin iz Sanskrta, 

starodavnega indijskega jezika. Ko je bil prinesen na 

Kitajsko, je vseboval dve besedi, ki so se izgovarjale kot 

ĂFu Tuoò. Nekateri so ga prevajali tudi kot ĂFu Tu
27
ñ. 

Prevajan tako ali drugaļe, smo mi Kitajci, eno besedo 

izpustili in ga preprosto imenovali ĂFoò. In kaj ta termin 

pomeni v kitajġļini? Pomeni Ărazsvetljeniò ( ) ï oseba, 

ki je s kultivacijo priġla do spoznanja. Le kje je tu karkoli 

praznovernega?  

Sedaj razmiġljajte o tem. Kultivacija lahko prinese na 

plan nadnaravne sposobnosti. V danaġnjem svetu se 

priznava ġest nadnaravnih sposobnosti, kar ne pomeni, da 

so to vse. Rekel bi, da obstaja preko deset tisoļ pravih 

nadnaravnih sposobnosti. Oseba, ki lahko, sedeļ tukaj, brez 

premikanja rok ali nog, naredi stvari, ki jih drugi ne morejo 

niti s pomoļjo rok in nog; je sposobna dojeti resniļno 

razumevanje vseh razseģnosti vesolja, videti golo resnico 
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 Osem triagramov ï iz Knjige premen, prazgodovinski diagram, za katerega se verjame, 

da odkriva spremembe v naravnem toku 
27

 Fu Tu ï klasiļni kitajski izraz za Budo 
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vesolja ter videti stvari, ki so obiļajnim ljudem nevidne. 

Ali ni to kultivator, ki je s kultivacijo dosegel Tao? Ali ni 

on veliki razsvetljeni? Ali imamo lahko nekoga takġnega za 

obiļajno osebo? Ali ni to nekdo, ki se je razsvetlil s 

kultivacijo? Ali ni potemtakem najbolj pravilno, da ga 

imenujemo razsvetljeni? Prevedeno v jezik starodavne 

Indije, se imenuje ĂFoò. To je dejstvo in to je tisto ļemur je 

Ļigong namenjen. 

Pri omembi Ļigonga, bi nekateri rekli: ĂZakaj bi vadil 

Ļigong, ļe nisi bolan?ò To namiguje, da je Ļigong 

namenjen le zdravljenju, kar je zelo povrġno, skrajno 

povrġno razumevanje. Vendar jih ni mogoļe kriviti, glede 

na to, da se mnogi Ļigong mojstri ukvarjajo izkljuļno z 

zdravljenjem bolezni in ohranjanjem zdravja; vsi uļijo le  

zdravljenje bolezni in ohranjanje zdravja. Nihļe med njimi 

ne prenaġa znanja o viġjih ravneh kultivacije. S tem ne 

mislim, da njihov sistem kultivacije ni dober a njihovo 

poslanstvo je pravzaprav le to, da pouļujejo stvari, ki so na 

ravni zdravljenja in ohranjanja zdravja, ter na ta naļin 

popularizirajo Ļigong. Veliko ljudi, pa se pravzaprav ģeli 

kultivirati do visokih ravni. Imajo to misel, ģeljo, vendar ne 

vedo kako naj se kultivirajo, ker niso prejeli pravega naļina 

kultivacije. Poslediļno si ustvarijo mnoge  teģave in 

probleme. Seveda pravo pouļevanje na visokih ravneh 

vkljuļuje zelo visoke zadeve. Zato smo mi odgovorni do 

druģbe in ljudi, in skupni rezultat celotnega prenaġanja 

naukov Gonga je dober. Nekatere zadeve o katerih sem 

govoril so resniļno visoke. Lahko zvenijo kot praznoverje. 

Vseeno pa smo se trudili, da bi jih pojasnili s pomoļjo 

sodobne znanosti.  

Ko omenimo doloļene teme, jih nekateri ljudje vedno 

takoj proglasijo za vraģevernost. Zakaj? Kriterij take osebe 

je, da je potrebno vse, ļesar znanost ni priznala, ļesar sama 

ni osebno izkusila ali za kar sama meni, da ne more 

obstajati, proglasiti za praznoverje in idealizem. Ta oseba 
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razmiġlja na takġen naļin. Ali je ta naļin razmiġljanja 

pravilen? Ali lahko damo oznako praznoverja in idealizma 

vsemu, ļesar znanost ġe ni priznala, vsemu, ļesar ni 

sposobna razloģiti, ker ġe ni dovolj napredovala? Ali ni taka 

oseba sama praznoverna in idealistiļna? Ļe bi znanost 

temeljila na teh konceptih ali bi se sploh lahko razvijala in 

napredovala? Tudi ļloveġka druģba ne bi mogla iti naprej. 

Znanstvene in tehnoloġke iznajdbe niso obstajale od nekdaj. 

Ali bi bil napredek sploh mogoļ, ļe bi nanje gledali kot na 

praznoverje? Ļigong ni nikakrġen idealizem, ļeprav jih je 

veliko, ki mislijo, da je, ker ga ne razumejo. V telesih 

Ļigong mojstrov smo pri meritvah z znanstvenimi 

instrumenti, zaznali infrazvoļne valove, ultrazvoļne 

valove, elektromagnetne valove, infrardeļe, ultravijoliļne 

in rentgenske ģarke, nevtrone, atome, sledi elementov 

kovin in tako dalje. Ali niso to snovne stvari? Tudi to je 

snov. Ali ni vse narejeno iz snovi? Ali niso drugi ļas-

prostori sestavljeni iz snovi? Kako lahko to imenujemo 

praznoverje? Odkar se Ļigong uporablja za vzgajanje 

Bude, je normalno, da so vkljuļene mnoge zapletene in 

globokoumne zadeve, zato bomo govorili o vseh. 

Ļe je to namen Ļigonga, zakaj ga imenujemo Ļigong? 

Dejansko se ni imenoval Ļigong. Kako pa se je imenoval? 

Imenoval se je kultivacija in v resnici tudi je kultivacija. 

Seveda ima tudi druga posebna imena, a kot celota se je 

imenoval kultivacija. Zakaj jo potem ljudje imenujejo 

Ļigong? Znano je, da se Ļigong promovira v javnosti veļ 

kot dvajset let; pojavil se je v sredini obdobja Velike 

kulturne revolucije
28
 in je sļasoma dosegel vrhunec 

priljubljenosti. Razmislimo o tem. V tistem obdobju je 

prevladovala skrajna leviļarska ideologija. Nismo ga uļili 
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 Velika kulturna revolucija ï komunistiļno politiļno gibanje, ki je denunciralo 

tradicionalne vrednote in kulturo (1966ï1976) 



25 

pod njegovimi imeni iz prazgodovinskih kultur, kajti zaradi 

napredka v tem ciklusu ļloveġke civilizacije, po prehodu iz 

obdobja fevdalizma, je bil Ļigong pogosto imenovan z 

imeni, ki so bila moļno fevdalistiļno obarvana. 

Kultivacijske metode povezane z religijo, imajo obiļajno 

religiozno obarvana imena; kot naprimer tako imenovana 

Velika pot kultivacije Tao, Vajrina Dijana, Arhatova Pot
29
, 

Velika pot kultivacije Budine Darme, Devetkratna interna 

alkimija in tako dalje, so taki primeri. Ļe bi ta imena 

uporabljali tekom Velike kulturne revolucije bi bili 

izpostavljeni kritiki in ovadeni. Ļeprav je bila ģelja 

takratnih Ļigong mojstrov, da razġirjajo Ļigong, med ljudi 

pozitivna, (namen je bil, da ljudskim mnoģicam pomaga 

odstraniti bolezni in izboljġati zdravje), se kljub dobremu 

namenu niso mogli ali si drznili uporabljati teh imen. Prav 

zaradi namena razġirjanja Ļigonga med ljudi, so mnogi 

Ļigong mojstri uporabili dva znaka imenovana Ļigong 

vzeta iz konteksta besedil Interna alkimija in Taoistiļni 

kanon (Tao Tsang). Nekateri danes prouļujejo korenine 

termina Ļigong, vendar tu ni ļesa najti, kajti v preteklosti je 

bil imenovan Ăkultivacijaò. Ļigong ni niļ veļ kot le nova 

skovanka, ki ustreza mentaliteti sodobnega ļloveka. 

 

 

Zakaj se vaġa kultivacijska energija 
(Gong) ne poveļuje, ko izvajate 

kultivacijske vaje? 
 

Zakaj kultivacijske vaje ne poveļujejo vaġe kultivacijske 

energije (Gonga)? Mnogo ljudi razmiġlja na sledeļ naļin: 

"Nisem prejel nobenega pravega nauka za mojo kultivacijo. 
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Ļe bi me lahko nek uļitelj nauļil kakġnih posebnih veġļin 

in naprednih roļnih veġļin, bi moja kultivacijska energija 

narasla.ò Danes 95% ljudi razmiġlja na tak naļin, kar se 

meni zdi precej smeġno. Zakaj? Ker Ļigong ni 

obvladovanje veġļine, ki jo uporabljajo obiļajni ljudje, 

temveļ je nekaj povsem nadnaravnega, zatorej se ga mora 

presojati le z naļeli viġjih ravni. Naj vas seznanim s 

temeljnimi razlogi zakaj vaġa kultivacijska energija ne 

naraġļa. Od dveh besed " kultivacija in vaje", so ljudje raje 

pozorni na "vaje" kot na "kultivacijo". Ļe se podate na 

iskanje izven samega sebe, nikdar ne boste dosegli niļesar. 

Mar mislite, da ste sposobni visoko energijsko snov 

spremeniti v kultivacijsko energijo, to je, poveļati 

kultivacijsko energijo, s telesom obiļajne osebe, rokami 

obiļajne osebe in razumom obiļajne osebe? Kako more 

vaġa kultivacijska energija zrasti na tak naļin? To nikakor 

ni tako lahko. Meni se zdi kot ġala. To je enako kot, da iġļeġ 

nekaj izven sebe, hoļeġ najti nekaj izven sebe. Nikdar ne 

boġ naġel niļesar.  

To ni podobno veġļini obiļajnih ljudi, ki bi se je lahko 

nauļil in uspel nauļiti dobro, kar plaļaġ z denarjem. Je 

popolnoma drugaļe, ker predstavlja nekaj izven ravni 

obiļajnih ljudi. Od tebe se priļakuje, da se ravnaġ po 

nadnaravnih naļelih. Kako? Moraġ se kultivirati le 

navznoter, toda iskati izven sebe ne moreġ. Veliko ljudi iġļe 

izven sebe, sledeļ danes to, jutri ono. Povrh vsega so tudi 

obsedeni z iskanjem nadnaravnih sposobnosti. Imajo 

razliļne namene. Med njimi so celo taki, ki bi radi postali 

Ļigong mojstri, da bi obogateli z zdravljenjem! Toda 

resniļna kultivacija vkljuļuje kultivacijo tvojega srca, kar 

se imenuje kultivacija ġinġinga ( ). Na primer, v sporu z 

drugo osebo, ti mora biti sedem ļustev in ġest ļutnih 

zadovoljstev ter ģelja manj pomembnih. Vsekakor ti bo 

teģko poveļati kultivacijsko energijo, ļe zaradi osebne 

koristi tekmujeġ in se boriġ z drugimi. Mar nisi takrat enak 
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kot obiļajni ljudje? Kako lahko tvoja kultivacijska energija 

zraste? Torej se moraġ osredotoļiti na kultivacijo ġinġinga. 

Na ta naļin lahko tvoja kultivacijska energija naraste in 

doseģek kultivacije se lahko povzpne na viġjo raven.  

Kaj je ġinġing? Ġinġing vkljuļuje raznorazne stvari, kot 

so De (, vrlina, ki je vrsta snovi) ï Ren (toleranca), 

vzdrģljivost, sposobnost prosvetljenja, ģrtvovanje, 

odrekanje od raznoraznih ģelja in navezanosti, ki so 

pogoste pri obiļajnih ljudeh in sposobnost prenaġanja 

trpljenja. Ġele, ko boste naredili napredek na vseh podroļjih 

vaġega ġinġinga, boste res lahko napredovali navzgor. To je 

eden izmed kljuļnih dejavnikov pri krepitvi vaġe energijske 

potence (Gongli).  

Nekateri ljudje si mislijo: ĂTa Ġinġing, o katerem 

govorimo, je le filozofska kategorija in vpraġanje domene 

zavedanja, vendar ni isto kot Gong, ki ga vadimo.ò Zakaj ni 

isto? Skozi celotno zgodovino se v svetu filozofije o tem 

razpravlja in diskutira ter neprestano ponavlja isto 

vpraġanje, kaj je bilo najprej; snov ali duġa? Lahko vam 

povem, da sta v resnici duh in snov isto. Z raziskovanjem 

ļloveġkega telesa so danaġnji znanstveniki priġli do 

odkritja, da je misel, ki jo generirajo moģgani dejansko 

snov. Ļe ima snovno naravo in obenem obstaja kot 

duhovno v ljudskem umu ali sta ti dve stvari identiļni? To 

je enako kot resnica, ki sem jo povedal o vesolju: ima svojo 

snovno stran in istoļasno obstaja s svojimi temeljnimi 

lastnostmi. Obiļajni ljudje ne morejo obļutiti obstoja 

temeljnih lastnosti vesolja DģenïĠanïRen, saj so vsi 

obiļajni ljudje na tej isti ravni kot celota. Ko se boste 

dvignili nad to raven, boste lahko ta znaļaj obļutili. Kako 

se ga obļuti? Vse snovi v vesolju, kar vkljuļuje vse 

substance, ki preģemajo vesolje, so razumna bitja. Vsa 

lahko mislijo in vsa predstavljajo oblike zakona vesolja na 

razliļnih ravneh. Ona ti ne dovolijo, da bi se povzpel na 

viġjo raven; tudi ļe se ģeliġ povzpeti, se ne moreġ, ker ti ne 



28 

dovolijo. In zakaj ne? Zato ker tvoj ġinġing ġe ni dovolj 

dober. Vsaka raven ima razliļne standarde in ļe se ģeliġ 

povzpeti na viġjo raven, se moraġ odpovedati svojim slabim 

mislim in izprazniti iz svojega uma vse umazano in 

pokvarjeno, ter postati eno s standardom ģeljene ravni. To 

je edini naļin, da se lahko povzpneġ.  

Ko izboljġaġ svoj ġinġing, bo tvoje telo vsekakor 

doģivelo veliko spremembo. Ko se tvoj znaļaj izboljġuje, 

tudi snovi v tvojem telesu doģivljajo spremembe. Katere so 

te spremembe? Iz sebe boġ izloļil vse slabe stvari, ki se jih 

trdoglavo oklepaġ in te obsedajo. Ļe ilustriram: ļe vzameġ 

steklenico napolnjeno z umazanijo, jo zapreġ in vrģeġ v 

vodo ï bo steklenica takoj potonila na dno. Nato izprazniġ 

njeno umazano vsebino in veļ ko je izlijeġ, bliģje povrġini 

bo priplavala. Ko izprazniġ vse, bo steklenica plavala na 

povrġini. To kar se zahteva od tebe tekom kultivacije je, da 

odstraniġ vse slabo, kar vsebuje tvoje telo, z namenom, da 

si s tem omogoļiġ vzpon na viġjo raven. Temeljna naļela 

vesolja na tak naļin igrajo svojo vlogo. Ļe ne kultiviraġ 

lastnega znaļaja, ļe lastnega moralnega standarda ne 

razvijeġ dovolj, ļe se ne osvobodiġ slabih misli in slabih 

snovi, ti ne bo dovolila, da bi napredoval na viġjo raven. 

Mar sploh lahko trdimo, da materija in duh nista identiļna? 

To lahko ilustriramo s ġalo. Predstavljajte si, da bi bilo 

dovoljeno nekomu, da s sedmimi ļloveġkimi ļustvi in 

ġestimi hrepenenji obiļajne osebe, ki jih ima, postane Buda. 

Razmislite ali je to sploh mogoļe? Kaj bi se zgodilo, ko bi 

zgoraj zagledal prelepe Bodisatve
30
 ï morda ga bodo 

prevzele nespodobne misli? Glede na to, da se ni osvobodil 

ljubosumja ali ne bo zaļel prepira z Budami? Ali se kaj 

takega lahko dopusti? Seveda ne. In kaj storiti? Osvoboditi 
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se moraġ vsakega delļka slabih misli obiļajnih ljudi, ki jih 

imaġ. Ġele nato lahko napredujeġ na viġjo raven.  

To pomeni, da se je treba posvetiti vzgajanju ġinġinga 

in se kultivirati v skladu s temeljnimi lastnostmi Dģenï

ĠanïRen, se loļiti od svojih ģelja, nemoralnih misli in 

slabih namenov obiļajne osebe. Z vsakim malim 

napredkom na ideoloġki ravni, bodo iz tvojega telesa 

izginile nekatere slabe snovi. Istoļasno je potrebno, da se 

malo muļiġ in trpiġ, da bi zmanjġal svojo karmo in takrat se 

boġ lahko malce povzpel, tako je reļeno, da bo narava 

vesolja iz tebe odstranila nekatere omejitve. Kultivacija je 

odvisna od tvojih lastnih naporov, medtem ko razvoj 

kultivacijske energije izvaja tvoj uļitelj. Uļitelj te je 

oskrbel z energetskim mehanizmom, ki bo pomagal pri 

poveļanju kultivacijske energije. Ta mehanizem uļinkuje 

takrat, ko bo lahko snov De (vrline), preobraģal v 

kultivacijsko energijo izven tvojega telesa. Ļe se boġ 

konstantno izboljġeval in napredoval v kultivaciji, bo tudi 

tvoj steber  kultivacijske energije istoļasno naraġļal. Kot 

kultivartor, se moraġ kultivirati in kaliti v okolju obiļajnih 

ljudi, postopno se osvobajajoļ navezanosti in razliļnih 

ģelja. To kar ljudje pogosto mislimo, da je dobro, je 

obiļajno pojmovano kot slabo, ko se pogleda z viġje ravni. 

Zato obiļajni ljudje mislijo, da bolj, ko poskrbiġ za lastne 

interese, bolje boġ ģivel. To je v oļeh obiļajnih ljudi dobro, 

v oļeh velikih razsvetljenih bitij pa sploh ne. Kako slaba je 

taka oseba? Veļ, ko dobiva, bolj oseba ġkodi drugim, saj 

dobiva kar naj ne bi. Obenem bo taka oseba navezana na 

slavo in denar in bo na ta naļin izgubljala De (vrlino). Ļe 

ģeliġ poveļati svojo kultivacijsko energijo, vendar kul-

tivaciji ġinġinga ne posveļaġ dovolj pozornosti, tvoja 

kultivacijska energija ne bo nikoli zrasla.  

V kultivatorskih krogih se verjame, da je duġa (juenġen) 

nesmrtna. V preteklosti so o tistih, ki so omenjali duġo 

govorili, da so praznoverni. Iz fizike nam je poznano, da 
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ļloveġko telo vsebuje molekule, protone in elektrone, za 

tem ġe kvarke, nevtrine in tako dalje. Na tej stopnji, se jih 

ne da veļ zaznati z mikroskopom. Kljub temu pa je to ġe 

vedno daleļ od izvora ģivljenja in izvora snovi. Vsi vemo, 

da je v jedrski fiziji potrebna velika koliļina energije, kot 

tudi ogromna koliļina toplote, kar omogoļi, da se atomi 

razcepijo in sproģijo fizijo. Ko oseba umre, kako lahko 

atomska jedra, kar tako zlahka, umrejo z njim? Odkrili 

smo, da oseba umre, ko najveļji molekularni elementi sloja 

v tej naġi razseģnosti odpadejo, medtem ko telesa v drugih 

razseģnostih niso uniļena. Predstavljajmo si kako je videti 

ļloveġko telo pod mikroskopom? Celotno ļloveġko telo je v 

gibanju. Ko sedite pri miru, se vaġe telo premika. Molekule 

se gibljejo in celo telo je ohlapno sestavljeno, kot da je 

narejeno iz peska. Ļloveġko telo je pod mikroskopom 

videti natanļno tako, kar je popolnoma drugaļe od tistega, 

kar vidimo s svojimi oļmi. Tako je zato, ker naġe oļi 

ustvarjajo laģno sliko in nam prepreļujejo, da bi videli te 

stvari. Tretje oko, ko je odprto, lahko vidi poveļano sliko, 

kar je bila izvorno prirojena sposobnost ljudi, ļeprav se 

danes imenuje nadnaravna sposobnost. Ļe ģeliġ razviti 

nadnaravne sposobnosti, se moraġ vrniti k izvoru, k resnici 

in se kultivirati nazaj.  

Naj povem nekaj o De (vrlini). Kakġna je konkretna 

povezava med njimi? To bi rad analiziral. Kot ļloveġka 

bitja imamo telo v vsaki od ġtevilnih razseģnosti. Najveļji 

sestavni del ļloveġkega telesa, ki ga lahko vidimo, so celice 

in one tvorijo fiziļno ļloveġko telo. Ļe bi lahko vstopili v 

prostor med celicami in mulekulami, med samimi 

molekulami, bi doģiveli prehod v drugo razseģnost. Kakġno 

obliko ima telo tam? Tega se vsekakor ne da doumeti z 

razlago konceptov, ki jih uporabljamo v tej naġi razseģnosti, 

saj se mora tvoje telo prilagoditi zahtevam forme v 

konkretni razseģnosti. Vsekakor lahko telo v drugi 

razseģnosti postane veļje ali manjġe in takrat boste odkrili, 
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da je tudi ta razseģnost neprimerljivo velik prostor. To je 

tisto, kar mislimo kot primer enostavne oblike obstoja 

drugih razseģnosti, ki obstajajo v istem ļasu, na istem 

mestu. Oseba ima specifiļno telo v vsaki od mnogih 

razseģnostih, v eni posebni razseģnosti, pa je ļloveġko telo 

obkroģeno z neke vrste poljem. Kakġno je to polje? To 

polje je dejansko tisto, ļemur pravimo De (vrlina). De je 

bela snov, toda v nasprotju s tistim, kot se je mislilo v 

preteklosti, da je nekaj osebno duhovnega ali ideoloġkega, 

je v popolnosti nekakġna oblika snovnega obstoja. Starejġi 

so nekdaj govorili o zbiranju De in izgubljanju De, in imeli 

so popolnoma prav. Ta De ustvarja polje, ki obkroģa 

ļloveġko telo. V preteklosti, so v Tao ġoli delovali tako, da 

je uļitelj izbral uļence, in ne uļenec uļitelja. Kaj to 

pomeni? Uļitelj je ģelel le videti, ļe uļenec nosi veliko 

koliļino De okrog telesa: ļe bi jo imel veliko, bo zanj 

izvajanje kultivacije lahko; v nasprotnem primeru, se bo 

teģko kultiviral in dosegel visoke cilje. 

Istoļasno obstaja tudi ļrna snov. Mi jo imenujemo 

karma, medtem ko jo v budizmu imenujejo slaba karma. 

Bela in ļrna snov soobstajata istoļasno. Kakġen je njun 

medsebojni odnos? De (vrlino) dobivamo kadar se muļimo, 

se sooļamo s teģavami in opravljamo dobra dela, medtem 

ko ļrno snov dobivamo povzroļajoļ zlo, postopamo 

napaļno in izkoriġļamo druge. Dandanes, ne le, da ljudje 

vse poļno zaradi koristi, ampak se ne ustavijo pri niļemer 

kadar delajo zlo. Zaradi denarja poļno vse vrste zla, ubijajo 

in omejujejo nedolģne ljudi, najemajo druge za ubijanje, 

vstopajo v homoseksualne odnose, zlorabljajo drogo in 

poļno ġe marsikaj. Kadar nekdo postopa slabo, bo izgubil 

De. Na kakġen naļin bo izgubil De? Ko ena oseba ozmerja 

drugo, misli, da jo je premagala, ker je nanjo izpraznila 

jezo. Vendar pa v tem vesolju obstaja pravilo, ki pravi: Brez 

izgube ni dobitka, ļe boġ dobil, boġ izgubil. Ļe ne ģeliġ 

izgubiti, boġ v izgubo prisiljen. Kdo uresniļuje to naļelo? 
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Prav temeljne lastnosti vesolja ga uresniļujejo. Zato si ne 

moreġ ģeleti izkljuļno dobitka. Kako to deluje? Kadar 

nekdo drugega ozmerja ali ga poniģuje, mu meļe svoj De. 

Tistemu, ki je oġkodovan in trpi, ki je izgubil, tistemu se 

mora vse to nadomestiti. Zato takrat, ko oseba zmerja 

drugo, vsakiļ del De zapusti razseģnostno polje prve osebe 

in preide na drugo. Bolj, ko preklinja, veļ De bo dal drugi 

osebi. Enako je s pretepanjem in poniģevanjem drugih. Ko 

nekdo drugega udari s pestjo ali ga brcne z nogo, bo 

udarjeni dobil toliko De, kolikġna je moļ udarca, 

Posamezna obiļajna oseba na tej ravni ne more uvideti tega 

naļela. Poniģana, tega ne more prenesti, in si misli: "Udaril 

si me in moram ti vrniti." Tresk! Ona vrne udarec in s tem 

potisne De nazaj. Nihļe ni dobil, nihļe izgubil. Vendar 

lahko tedaj celo pomisli: "Udaril si me enkrat, zato te bom 

jaz dvakrat, da se ti maġļujem." Ponovno ga udari in 

ponovno odide en del De.  

Zakaj te De (vrlini) pripisujemo tako velik pomen? Za 

kaj sploh gre pri preobrazbi De? V religijah se verjame, da 

bo tisti z veliko De, ļe ne v tem, v naslednjem ģivljenju na 

dobitku. Kaj bo dobil? Z veliko De, bo verjetno dosegel 

visok uraden poloģaj, pridobil veliko bogastvo ali dobil 

karkoli si bo zaģelel, ker je vse  zamenjano za De. Religije 

tudi omenjajo, da bosta tistemu, ki nima niti malo De, 

pogubljena telo in duġa. Njegova duġa (juenġen) bo 

uniļena; ko se mu ģivljenje konļa, umre v celoti, ne 

puġļajoļ niļesar za seboj. Vendar pa mi, v svetu kultivacije, 

menimo, da se lahko De neposredno preobraģa v 

kultivacijsko energijo. 

Poglejmo kako se De preobraģa v kultivacijsko energijo 

(Gong). V svetu kultivacije obstaja izrek: ĂKultivacija je 

odvisna od tebe, medtem ko preobrazbo kultivacijske 

energije izvede tvoj uļitelj.ñ Nekateri govorijo o 

Ăpostavljanju pladnja na ogenj, da bi naredili  eliksir 

nesmrtnosti (Dan) z nabranimi zeliġļi in z namero, kar 
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pojmujejo kot zelo pomembno. Dovolite da vam povem, da 

te stvari niso niti malo pomembne. Ļe boste veliko 

razmiġljali o njih, boste razvili navezanost. Ļe jim pripiġete 

preveliko pomembnost, mar ni to teģnja po neļem? 

Kultivacija je odvisna od tebe medtem ko preobrazbo 

kultivacijske energije izvede tvoj uļitelj. Zate je dovolj, da 

imaġ to ģeljo. Dejansko pa zate to poļne uļitelj, saj je 

popolnoma nemogoļe, da bi ti sam to naredil. Ti imaġ 

navadno ļloveġko telo; misliġ, da ga lahko sam razvijeġ v 

telo viġjega bitja, sestavljeno iz visokoïenergijske snovi? 

To je popolnoma nemogoļe, zveni kot ġala. Proces 

preobrazbe ļloveġkega telesa v drugih razseģnostih je 

precej ļudeģen in zapleten ter zelo zahteven; proces, ki 

popolnoma presega tvoje sposobnosti. 

Kaj ti daje tvoj uļitelj? Daje ti energijo, ki se jo lahko 

uporabi za razvijanje kultivacijske energije. Glede na to, da 

De obstaja izven ļloveġkega telesa, se prava kultivacijska 

energija ï rojeva iz De. Tudi naraġļanju viġine ravni dosega 

ter moļi energijske potence, daje zagon prav De. Tvoj 

Uļitelj spreminja tvoj De v kultivacijsko energijo, ki raste 

navzgor v obliki spirale. Kultivacijska energija, ki zares 

doloļa raven doseģka osebe, raste izven telesa in to 

spiralno, ko pa zraste nad glavo, se oblikuje steber 

kultivacijske energije. Raven kultivacijske energije - Gonga 

se lahko ugotovi z enim pogledom na steber kultivacijske 

energije nad glavo. To predstavlja raven doseģka in 

Resniļni doseģek
31
, ki ju omenja budizem. V ļasu sedenja 

pri vadbi, lahko duġa (juenġen) nekaterih ljudi, zapusti telo 

in se naenkrat povzpne na doloļeno raven, vendar se ne 

more in ne drzne povzpeti ġe viġje. Vzpenja se namreļ 

sedeļ na lastnemu stebru kultivacijske energije in se lahko 
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 Resniļni doseģek ï doseģena raven v Buda ġoli, to je,. Arhat, Bodisatva, Tatagata in 

tako dalje. 
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povzpne le tako visoko. Tako visok je njihov steber energije 

in se viġje ne morejo povzpeti. Tako uļi budizem o 

vpraġanju Resniļnega doseģka.  

Za doloļanje viġine ġinġinga obstaja ġe eno merilo. 

Merilo in steber kultivacijske energije ne obstajata v isti 

razseģnosti, vendar obstajata v istem ļasu. Ļe je tvoja 

kultivacija ġinġinga ģe toliko napredovala, potem, na 

primer, ko te nekdo zaļne zmerjati med obiļajnim ljudmi, 

mu ne vrneġ in ostaneġ popolnoma miren; ali, ļe te nekdo 

udari s pestjo, ne reļeġ niti besede in se mu le nasmejeġ. 

Tvoj ġinġing je ģe zelo visok; ker si kultivator, kaj bo tvoj 

dobitek? Mar ne boġ dobil kultivacijske energije? Ko se 

tvoj ġinġing izboljġa, ti raste kultivacijska energija. Raven  

kultivacijske energije je sorazmerna ravni ġinġinga ï to je 

absolutna resnica. Prej, ko so ljudje vadili Ļigong, v parku 

ali doma, so to poļeli naporno in predano, in ġlo jim je 

dobro. Ko so odġli ven, pa niso bili veļ kultivatorji in so se 

vedli kot so ģeleli, vztrajali po starem, tekmujoļ z 

obiļajnimi ljudmi za ugled in denar. Kako bi se lahko 

poveļala njihova kultivacijska energija? Nikakor. Iz 

enakega razloga, se jim ne morejo pozdraviti niti njihove 

bolezni. Zakaj se nekaterim, niti po dolgem obdobju vadbe 

Ļigonga, ne vrne zdravje? Ļigong je kultivacija ter nekaj 

nadnaravnega in ne telovadne vaje obiļajnih ljudi. Da bi 

ozdravili svoje bolezni in poveļali kultivacijsko energijo, 

se morajo osredotoļiti na ġinġing.  

Nekateri verjamejo, da je eliksir nesmrtnosti dobljen s 

Ăpristavljanjem talilnega lonļka z zbranimi zdravilnimi 

snovmi na ogenj, da bi naredili eliksir nesmrtnosti", 

dejansko kultivacijska energija, vendar ni. Ta eliksir 

nesmrtnosti vsebuje samo del energije, vendar ne vso. Kaj 

je potem ta eliksir nesmrtnosti? Ve se, da imamo tudi mi 

nekatere stvari za vzgajanje ģivljenja in da naġa telesa 

razvijajo nadnaravne sposobnosti in mnoge druge magiļne 

veġļine, od katerih je veļina zaklenjenih in ni dovoljeno, da 
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bi se uporabljale. Veliko je nadnaravnih sposobnosti ï deset 

tisoļ vrst. Ļim se katera razvije, je takoj zaklenjena. Zakaj 

jim ni dovoljeno, da bi se prikazale? Namen tega je, da se 

vam prepreļi, da bi jih po lastni volji uporabljali v svetu 

obiļajnih ljudi. Da ne bi motili normalne ureditve ļloveġke 

druģbe, vam ni dovoljeno, da po lastni volji vznemirjate 

ļloveġko druģbo, niti da prikazujete svoje nadnaravne 

sposobnosti v druģbi. Mnogi se kultivirajo in postajajo 

razsvetljeni. Ļe bi prikazali svoje sposobnosti, bi ljudje 

sprevideli, da je vse to resniļno in bi se vsi prihiteli 

kultivirat, med njimi tudi tisti, ki so neoprostljivo zli. Ni 

dovoljeno, da bi se to zgodilo. Zato vam ni dovoljeno, da bi 

se bahali na ta naļin. Poleg tega, ste nagnjeni k temu, da 

poļnete slabe stvari in nezmoģni, da bi uvideli usojene 

odnose in pravi znaļaj stvari. Mislite, da delate nekaj 

dobrega, pa morda dejansko delate nekaj slabega, zato vam 

ni dovoljeno uporabljati nadnaravnih sposobnosti. Ko 

enkrat storite nekaj napaļnega, padete z vaġe ravni in vsa 

vaġa kultivacija bi bila zaman. Tako so mnoge nadnaravne 

sposobnosti zaklenjene. Kaj storiti? Od trenutka, ko se vam 

odpre kultivacijska energija in doseģete razsvetljenje, 

eliksir nesmrtnosti (dan) sluģi kot bomba, ki z eksplozijo 

odpre vse nadnaravne sposobnosti, vse kar je v telesu 

zaklenjeno in stotine akupunkturnih toļk v telesu. S 

pretresljivim - Bum! - je vse naenkrat odprto. Eliksir 

nesmrtnosti je namenjen temu. Ko se izvrġi posmrtna 

kremacija meniha, obiļajno nekaj reliktov ostane za njim. 

Nekateri trdijo, da so to le kosti in zobje ï ampak, kako to, 

da obiļajni ljudje nimajo teh reliktov? Ker je to eks-

plodirani eliksir nesmrtnosti, katerega energija je 

osvobojena. Ima v sebi veliko sestavin iz drugih 

razseģnosti. Na koncu koncev, je tudi to nekaj snovnega, 

vendar je neuporabno. Te relikte imajo danes za nekaj 

izjemno dragocenega, ker se bleġļijo, vsebujejo energijo in 

so zelo trdi. To je ta eliksir.  
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Obstaja ġe en razlog zakaj se kultivacijska energija ne 

poveļuje. Zato, ker ne poznate Zakona, ki obstaja na 

visokih ravneh, ne boste mogli napredovati v kultivaciji. 

Kaj to pomeni? Kot sem omenil prej, so ljudje, ki so 

prakticirali razne vrste Ļigong vaj. Dovolite, da povem, da 

ne glede na to koliko vaj se boste ġe nauļili, ne bo imelo 

smisla - ostajate uļenci osnovne ġole, osnovnoġolci v 

kultivaciji, ker se uļite vsega, kar sodi na raven naļel niģjih 

ravni. Naļela, ki veljajo za tako nizke ravni, jih ne morejo 

voditi v kultivaciji na visoki ravni. Ļe se na univerzi uļiġ iz 

knjig za osnovno ġolo, ostajaġ osnovnoġolec, in ne glede na 

to koliko se uļiġ, niļ ti ne bo pomagalo. Samo ġe slabġe bo. 

Razliļne ravni imajo razliļen Zakon, in Zakon prevzema 

razliļne vodilne vloge na razliļnih ravneh. Zato naļela 

niģjih ravni ne morejo voditi tvoje kultivacije k visokim 

ravnem kultivacije. Tisto, kar vam bomo od sedaj naprej 

razlagali, vse zadeva le naļela za usmerjanje kultivacije na 

visokih ravneh. Jaz v svojih predavanjih kombiniram tisto 

kar govorim s stvarmi, ki obstajajo na razliļnih ravneh, 

tako, da bodo lahko vedno sluģile kot vodila za tvojo 

bodoļo kultivacijo. Objavil sem nekaj knjig, avdio 

posnetkov in video posnetkov. Potem, ko jih enkrat 

preberete, posluġate in pregledate, in potem ļez nekaj ļasa 

to ponovite, boste ugotovili, da vas ġe vedno lahko 

zanesljivo vodijo naprej. Kot vi konstantno napredujete, 

vas oni konstantno vodijo naprej. To je Zakon (Fa). Zgoraj 

sta navedena dva razloga zakaj pri nekom kultivacijska 

energija, kljub kultivaciji ne naraġļa. Ne ve kako se 

kultivirati, saj ne pozna Zakona, ki vodi kultivacijo na 

visokih ravneh. Njegova kultivacijska energija ne naraġļa, 

saj ne uspe kultivirati notranjega bitja in ne uspe kultivirati 

svojega ġinġinga. To sta ta dva razloga.  
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Znaļilnosti Falun Dafa 
 

Naġa ġola Falun Dafa ( ) je ena od 84.000 ġol 

kultivacije Zakona. Tekom zgodovine te ļloveġke 

civilizacije Zakon nikoli ni bil javno predstavljen in 

pouļevan. Vendar pa je bil v prazgodovinskem obdobju na 

ġiroko ponujen za odreġitev ļloveġtva. Sedaj, v zakljuļnem 

obdobju Konļnega Kaosa
32
, ga jaz ponovno prinaġam v 

javnost. Zato je neprecenljivo dragocen. Govoril sem o 

naļinu neposredne preobrazbe De (vrline) v kultivacijsko 

energijo. Kultivacijska energija se pridobiva s kultivacijo in 

ne z vajami. Mnogi so, z namenom poveļanja kultivacijske 

energije, pozorni samo na vaje, ne menijo se za kultivacijo, 

ļeprav se kultivacijska energija pravzaprav dobiva 

izkljuļno s kultivacijo ġinġinga. Zakaj vas potem tu uļimo 

tudi kako izvajati vaje? Naj vam najprej pojasnim zakaj 

menihi ne izvajajo vaj. Oni v bistvu lahko poveļujejo 

kultivacijsko energijo, ki jim doloļa njihovo raven dosega, 

s tem, da veļinoma sedijo v meditaciji, recitirajo sutre in 

vzgajajo ġinġing. Ker je Ġakjamuni pouļeval odrekanju od 

vsega tuzemskega ï in s tem tudi lastnega telesa Benti (  

Pravi jaz) ï so postale fiziļne vaje odveļne. Ker Tao ġola 

ne nudi odreġitve vsem ļuteļim bitjem, se ne sreļuje z 

raznoraznimi vrstami ljudi razliļnih mentalitet in ravni, od 

katerih so nekateri bolj, drugi pa manj sebiļni. V njej se 

kandidate izbira. Ļe se izbere tri uļence, le eden prejema 

pravi nauk. Ta uļenec mora biti poln vrlin, zelo dober, 

nekdo, ki ne bo skrenil s poti. Zato ga bo njegov uļitelj 

soļutno nauļil roļnih gibov, z namenom, da se bo lahko 

kultiviral, saj so nekatere roļne geste potrebne za 
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 Konļni Kaos ï v svetu kultivacije se verjame, da ima univerzum tri faze evolucije 

(Zaļetni Kaos, Srednji Kaos in Konļni Kaos), in da je sedaj finalno obdobje Konļnega 

Kaosa 
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kultivacijo nadnaravnih spoobnosti in drugih magiļnih 

veġļin.  

Falun Dafa je naļin kultivacije, ki integrira kultivacijo 

ļloveġkega znaļaja in telesa, zato zahteva tudi izvajanje 

vaj. Po eni strani se z vajami krepijo nadnaravne 

sposobnosti. Kaj pomeni krepijo? Pomeni, da se z uporabo 

energijske potence tvoje nadnaravne sposobnosti naredi 

moļnejġe, kar povzroļi, da postajajo vedno moļnejġe. Po 

drugi strani, je potrebno v vaġih telesih razviti mnogo ģivih 

bitij. Ko se v kultivaciji doseģe visoke ravni, Tao ġola 

napoveduje Ărojstvo Nesmrtnega otrokaò, Buda ġola pa 

Ăneuniļljivo telo Vajreò. Poleg tega, je potrebno razviti tudi 

ġtevilne nadnaravne sposobnosti. Te stvari se razvijajo s 

telesnimi vajami ali drugaļe - vaje se uporablja za 

kultivacijo vsega tega. Integrirana kultivacijska pot, ki 

kultivira tako znaļaj kot telo, zahteva tako kultivacijo kot 

vadbo. Mislim, da sedaj vsi razumete kako nastane 

kultivacijska energija: Kultivacijska energija, ki resniļno 

doloļa raven do katere ste napredovali, se sploh ne razvija z 

vajami, temveļ s kultivacijo. Ko boste, tekom kultivacije 

med obiļajnimi ljudmi izboljġali svoj ġinġing in se 

prilagodili naravi vesolja, vas ta narava vesolja ne bo veļ 

omejevala, in zato boste lahko napredovali na viġjo raven. 

Takrat se bo vaġ De priļel preobraģati v kultivacijsko 

energijo, in kakor se vam bo popravljal ġinġing, bo rasla 

tudi vaġa kultivacijska energija. Takġna so razmerja med 

njimi.  

Naġ sistem kultivacije pripada k naļinom kultivacije, ki 

hkrati kultivira znaļaj in telo. Kultivacijska energija, ki jo 

vzgajamo se umeġļa v vsako celico naġega telesa. 

Kultivacijska energija, sestavljena iz visokoïenergijske 

materije se umeġļa celo v mikro delce izvorne snovi, ki 

obstaja na ekstremno mikroskopski ravni. S poveļevanjem 

tvoje potence kultivacijske energije (Gong-potence), 

obenem rasteta tudi njegova gostota ter moļ. Takġne 
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visokoïenergijske snovi imajo intelekt. Umeġļajo se v 

vsako celico ļloveġkega telesa, vse tja do izvora ģivljenja. 

Sļasoma bodo postopoma prevzele obliko celic tvojega 

telesa, zavzemajoļ enake molekularne kombinacije in 

oblike atomskih jeder. Vendar se je bistvena sprememba ģe 

zgodila, kajti to telo ni veļ sestavljeno iz prvotnih naravnih 

celic. Ali niste v tem trenutku ģe presegli okvira Petih 

elementov (Wuxing)? Seveda, vaġa kultivacija ġe ni 

konļana; ġe naprej se boste kultivirali med obiļajnimi 

ljudmi. Zato ste na povrġini ġe naprej videti kot obiļajna 

oseba. Edina razlika je v tem, da izgledate mnogo mlajġi v 

primerjavi s svojimi vrstniki. Seveda, je najprej potrebno iz 

vaġega telesa odstraniti slabe stvari, vkljuļno z boleznimi. 

Vendar, mi tu ne zdravimo bolezni, temveļ bomo namesto 

tega, oļistili vaġe telo. Mi ne uporabljamo pojma 

zdravljenje bolezni, temveļ temu pravimo oļiġļenje telesa. 

Mi za tiste, ki so pravi kultivatorji, oļistimo njihovo telo. 

Nekateri sem prihajajo, da bi ozdravili svoje bolezni. 

Tistim, ki so resno bolni, ne dovolimo, da bi obiskovali 

predavanja, saj se ne morejo osvoboditi navezanosti na 

obsedenost z zdravljenjem njihove bolezni, takġni ne 

morejo prenehati misliti na to, da so bolni. Ļe je nekdo 

resno bolan in se trpi hude boleļine, mar lahko preneha 

razmiġljati o svoji bolezni? Takġen ne more zaļeti s 

kultivacijo. Vedno znova mi poudarjamo, da ne moremo 

sprejeti resno bolnih, ker smo mi tu zaradi kultivacije, kar 

pa je daleļ od tistega, o ļemer razmiġljajo oni. Za te zadeve 

bi lahko poiskali druge Ļigong mojstre. Seveda, ġtevilni 

praktikanti v sebi nosijo bolezni, ampak, ker so pravi 

praktikanti, bomo mi poskrbeli zanje.  

Po preteku nekega obdobja kultivacije, bo zunanjost 

naġih praktikantov Falun Dafe videti popolnoma drugaļe. 

Njihova koģa postane neģna in gladka, ter svetla, sijoļa od 

zdravja. Starejġim se zmanjġajo gube ali celo skoraj 

izginejo. To je obiļajen pojav. Tu ne govorimo o neļem 
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popolnoma nemogoļem. Ġtevilni veterani med praktikanti 

razumejo kar sem povedal. Poleg tega, se bo starejġim 

ģenskam vrnil menstrualni ciklus, ker je v kultivaciji 

znaļaja in telesa ta ciklus potreben za kultivacijo telesa. 

Menstruacija ne bo obilna, le toliko kolikor je nujno za 

kultivacijo telesa. Tudi to je pogost pojav, saj - kako bi 

lahko brez njega kultivirale svoje telo? Enako velja za 

moġke. Mladi in stari se bodo poļutili lahkotne. Vsi, ki se 

resniļno kultivirajo, bodo obļutili to spremembo.  

Naġa ġola kultivacije kultivira nekaj res velikega, za 

razliko od drugih vrst Ļigonga, kjer se le imitira ģivalske 

gibe. Tisto kar mi kultiviramo, preprosto predstavlja nekaj 

neizmernega. Vsa naļela, ki sta jih svojļas prenaġala 

Ġakjamuni in Lao Tse
33
, so bila omejena na naļela znotraj 

naġe galaksije. Kaj kultivira naġ Falun Dafa? Naġa metoda 

kultivacije temelji na naļelih evolucije vesolja. Naġe 

najviġje vodilo pri kultivaciji so temeljne lastnosti vesolja ï 

DģenïĠanïRen. Mi kultiviramo nekaj tako velikega, kot je 

kultivacija vesolja.  

Naġ Falun Dafa ima ġe eno enkratno lastnost zaradi 

katere se v celoti razlikuje od vseh ostalih oblik Ļigonga. 

Vse popularne Ļigong metode, v danaġnji druģbi pripadajo 

poti na kateri se kultivira Dan (eliksir nesmrtnosti). V takih 

ġolah je zelo teģko doseļi stanje Odklepanja kultivacijske 

energije in postati razsvetljena oseba med obiļajnimi 

ljudmi. Naġ Falun Dafa kultivira Falun v spodnjem 

podroļju trebuha, namesto kultivacije eliksirja nesmrtnosti. 

Jaz osebno ga posadim v telesa uļencev. Medtem ko 

predavamo Falun Dafa, vam vsakemu posebej, posadimo 

Falun. Nekateri ga ļutijo, nekateri ne, vendar ga veļina 

obļuti, zaradi razlike v kakovosti vaġih fiziļnih teles. Mi 
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 Lao Tse ï utemeljitelj Taoïġole in avtor Tao Te Ļing, za katerega menijo, da je ģivel in 

predaval na Kitajskem okrog 5 do 4 stoletja p.n.ġ 
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kultiviramo Falun namesto, da bi preļiġļevali Dan. Falun 

je miniatura vesolja, z vsemi nadnaravnimi sposobnostmi 

vesolja. Ima zmoģnost, da se obraļa in vrti avtomatiļno. Ko 

je enkrat posajen v vaġe telo, se bo leto za letom vrtel v 

spodnjem predelu vaġega trebuha in se ne bo nikdar ustavil. 

Ko se vrti v smeri urinega kazalca, on avtomatiļno vsrkava 

energijo iz vesolja in jo tudi preobraģa v energijo, potrebno 

za spremembo vseh delov vaġega telesa. Ko pa se vrti v 

obratni smeri urinega kazalca, energijo sproġļa, izloļajoļ 

odpadne snovi iz telesa, razsipajoļ jih okrog telesa. Ko 

energijo sproġļa, jo Falun oddaja zelo daleļ in nato vnaġa 

novo energijo. Oddajana energija bo koristila vsem ljudem 

v bliģini. Buda ġola uļi samoodreġitev in odreġitev drugih; 

odreġitev vseh ļuteļih bitij. Zatorej kultivatorji ne 

kultivirajo le sebe, temveļ nudijo odreġitev vsem ļuteļim 

bitjem. Na ta naļin bodo imeli korist tudi drugi, saj jim 

lahko nenamerno oļistijo telo in ozdravijo bolezni in tako 

dalje. Seveda pa se na ta naļin energija ne bo izgubila. 

Glede na to, da se Falun vrti brez prestanka, on ob vrtenju 

v smeri urinega kazalca ponovno zbira energijo. 

Marsikdo bi se lahko spraġeval: ĂZakaj se Falun vrti 

konstantno in brez prestanka?ò Pogosto me nekateri 

vpraġajo tudi: ĂZakaj se bo vrtel? Po kakġnem naļelu 

deluje?ò Lahko je razumeti, da Dan nastaja iz akumulirane 

energije, teģko pa je razumeti kroģenje Faluna. Dal vam 

bom primer. Vesolje se premika. Tudi Rimska cesta in vse 

druge galaksije v njem se premikajo; devet planetov kroģi 

okrog Sonca in tudi Zemlja se suļe okrog lastne osi. 

Razmislimo o tem. Kdo jih potiska? Kdo jim daje to silo? 

Tega se ne da razloģiti s pomoļjo konceptov obiļajnih 

ljudi; saj imajo vsi oni resniļno neko vrsto mehanizma za 

kroģenje. Enako velja tudi za naġ Falun, ki preprosto kroģi. 

On reġuje teģave z vadbo, ki jih ima vsakodnevna oseba, ki 

se kultivira v normalnih ģivljenjskih pogojih in poveļuje 

ļas vadbe. Kako to stori? Tako, da nikdar ne ustavi 



42 

ponavljajoļega vsrkavanja enegije iz vesolja in nenehnega 

kroģenja. Vadi te, ko si pri delu. Seveda ti bomo, poleg 

Faluna, v telo posadili tudi ġtevilne energijske sisteme in 

mehanizme, ki se bodo razvijali avtomatiļno skupaj s 

Falunom. Na ta naļin ta kultivacijska metoda avtomatiļno 

razvija praktikanta v celoti, in na ta naļin je videti, kot da 

ĂGong kultivira praktikantaò ali: ĂZakon kultivira 

praktikantaò. Kadar ne izvajaġ vaj, te kultivira kultivacijska 

energija; kadar delaġ vaje, te kultivacijska energija prav 

tako kultivira ; ko jeġ, spiġ ali si pri delu ï te kultivacijska 

energija razvija. Zakaj potem delaġ vaje? Vaje izvajaġ, zato 

da krepiġ Falun in vse ostale mehanizme in sisteme, ki sem 

jih postavil v tvoje telo. V kultivaciji na visoki ravni, 

dejavno prakticiramo nedejavnost, izvajamo gibe v skladu z 

mehanizmi a vendar brez vsakrġnih namer, da bi vas vodili, 

in ne izvajamo dihalnih tehnik in tako dalje.  

Za nas ļas ali prostor za vaje nista nepogreġljiva. 

Nekateri spraġujejo: ĂKdaj je najboljġi ļas za vadbo? 

Polnoļ, zora ali poldne?ò Mi ne posveļamo pozornosti  

ļasu potrebnem za vadbo. Kadar ne vadiġ ob polnoļi, te 

kultivacijska energija kultivira; kadar ne vadiġ ob zori, te 

kultivacijska energija kljub temu kultivira. Ko spiġ, te 

kultivacijska energija prav tako kultivira. Kultivacijska 

energija te kultivira tudi, ko si pri delu. Mar to ne 

zmanjġuje v veliki meri ļasa potrebnega za vadbo? Mnogi 

med vami imajo resniļno ģeljo, da poiġļejo Tao, kar je 

seveda namen kultivacije ï konļni cilj je natanļno to, da se 

najde Pot in doseģe Izpolnitev. Vendar nekaterim ljudem 

preostaja le omejen ļas ģivljenja, ki morda ne bo dovolj za 

kultivacijo. Vendar naġ Falun Dafa reġuje ta problem s 

skrajġevanjem ļasa potrebnega za kultivacijo. Poleg tega, 

mi kultiviramo znaļaj in telo. S tem, ko nadaljujeġ 

kultivacijo bo tvoje ģivljenje podaljġano. Ko se konstantno 

kultiviraġ, sebi konstantno podaljġujeġ ģivljenje in tudi 

starejġi ljudje z dobrimi prirojenimi lastnostmi, bodo imeli 
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dovolj ļasa. Vendar obstaja pravilo, po katerem je ģivljenje, 

ki je podaljġano preko ļasa, ki mu je bil namenjen, 

preurejno le za to, da se kultiviraġ. Ļe le malenkost zavijeġ 

s poti, bo tvoje ģivljenje ogroģeno, saj se ti je ģivljenjska 

doba ģe zdavnaj iztekla. Vendar pa boġ imel to omejitev, le 

dokler ne doseģeġ kultivacije Zakonaïonstranïtrojnegaï

sveta. Takrat pa boġ vstopil v drugaļno stanje in boġ izven 

tega vpliva.  

V naġem sistemu ni pomembno proti kateri smeri neba 

smo obrnjeni med vajami, niti na kakġen naļin bomo vaje 

zakljuļili ï Falun se neprestano vrti in se nikdar ne ustavi. 

Ļe zazvoni telefon ali nekdo pozvoni na vratih, lahko to 

preprosto takoj uredite, brez da bi zakljuļili vadbo. Ko 

prekinete in priļnete z delom, se bo Falun nemudoma 

zavrtel v smeri urinega kazalca in zbral nazaj energijo 

oddano okrog tvojega telesa. Tisti, ki namerno drģijo Ļi z 

rokami in ga vsipajo sebi v glavo, ga bodo izgubili, ne 

glede na to kako ga drģijo. Ker je Falun inteligentno bitje, 

sam ve, da mora vse to narediti. Kar zadeva smer, nam ni 

pomembna, saj je celo vesolje v gibanju, kot tudi sistem 

Rimske ceste. Devet planetov kroģi okrog Sonca in Zemlja 

se suļe okrog lastne osi. Mi vadimo v skladu z Zakonom, 

ki je neizmeren kot vesolje. Kje so vzhod, zahod, sever in 

jug? Ni jih. V katerokoli stran smo obrnjeni med vadbo, 

smo obrnjeni v vse smeri. V katerokoli stran smo obrnjeni, 

je tako, kot da smo obrnjeni proti vzhodu, zahodu, severu 

in jugu istoļasno. Naġ Falun Dafa ġļiti praktikante pred 

napakami. Kako jih ġļiti? Ļe si resniļni kultivator, te Falun 

varuje. Ker so moje korenine vsajene globoko v vesolje, 

kdorkoli lahko izzove tebe, lahko izzove mene, in ļe sem 

odkrit, lahko izzove celotno vesolje. Kar sem vam povedal 

sedaj morda zveni nerazumljivo, a boste razumeli kaj 

mislim, ļe boste nadaljevali kultivacijo. So ġe druge stvari, 

ki so preveļ globoke, in vam jih ne morem povedati. Mi 

vam bomo sistematiļno odkrivali Zakon, ki vlada na 
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visokih ravneh; od enostavnega do globokoumnega. Ļe pa 

nudite zavetje zlim nameram ali kaj iġļete, boste neizbeģno 

zabredli v teģave, zato vam kaj takega ni dovoljeno. 

Ugotavljam, da so Faluni ġtevilnih naġih veteranov med 

uļenci izobliļeni. Zakaj? Zato, ker se kultivirajo ter meġajo 

tisto, kar sodi v druge ġole z naġo ġolo kultivacije in zato, 

ker so sprejeli stvari, ki pripadajo drugim. Kako to, da jih 

Falun ne zaġļiti? Zato, ker jim je bil Falun dan, ker jim 

sedaj pripada in je pod nadzorom njihovega lastnega uma. 

Nihļe ne bo skrbel za to kaj si ģeliġ. To je naļelo tega 

vesolja. Ļe si ne ģeliġ nadaljevati kultivacije, te k temu 

nihļe ne more prisiliti, saj bi bilo to tako, kot da bi delal 

zlo. Kdo te lahko prisili, da spremeniġ misli? Sam moraġ 

postaviti zahteve do sebe. Danes slediġ eni ġoli Ļigonga, 

jutri drugi, uļeļ se iz vseh ġol le najboljġe, ter sprejemajoļ 

stvari od vseh drugih, z namenom odstranjevanja bolezni. 

Ali lahko tako narediġ? Ne moreġ. Tvoja bolezen bo le 

odloģena na kasnejġi ļas. Pri izvajanju kultivacije na visoki 

ravni vas uļimo pomembnosti biti stalen v enem 

kultivacijskem sistemu. V katerikoli ġoli ste se odloļili 

kultivirati, se ji moraġ z vsem srcem predati, vse do odprtja 

kultivacijske energije in popolnega razsvetljenja v tej ġoli. 

Ġele nato lahko zamenjaġ ġolo kultivacije, kar bo 

popolnoma drugaļen set stvari za kultiviranje. Ker se 

sistem pravega nauka prenaġa iz zelo daljnih ļasov, je ġel 

skozi precej zapleten proces razvoja. Nekateri ljudje 

prakticirajo po obļutku. Kakġen je njihov obļutek? Je 

popolnoma niļen. Konkreten proces razvoja se odigrava v 

drugi razseģnosti in je veliļastno zahteven in ļudovit, brez 

tolerance za najmanjġe napake. Je kot precizen instrument, 

ki bo v hipu prenehal delovati, ļe vanj vgradiġ delļek iz 

drugega instrumenta. Tvoja telesa v vsaki od razseģnosti se 

spreminjajo, veliļastno, globokoumno in ļudovito, in vse 

mora potekati popolnoma brez napak.  
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Povedal sem vam ģe, da je kultivacija odvisna od vas, 

razvoj kultivacijske energije pa od vaġega uļitelja. Ļe po 

lastni volji vzamete tuje stvari in jih dodate svoji praksi, se 

bodo s stvarmi, ki pripadajo naġi ġoli, meġale tuje stvari, 

in vi boste skrenili s poti. Poleg tega, se bo to odrazilo v 

vaġem vsakodnevnem ģivljenju in vam prineslo teģave 

obiļajnih ljudi. Kakorkoli, vam drugi ne morejo pomagati, 

kajti to je tisto, kar ste sami ģeleli. To je vpraġanje vaġe 

sposobnosti razumevanja. Poleg tega je to, kar ste dodali k 

svoji kultivaciji, ģe naredilo zmeġnjavo iz vaġe 

kultivacijske energije in kot posledica bo nastal tak 

problem, da ne boġ veļ mogel nadaljevati s kultivacijo. 

Toda jaz tudi ne zahtevam, da se morate na vsak naļin uļiti 

le Falun Dafa. Ļe se ne ģelite uļiti Falun Dafa, ker ste 

prejeli resniļni nauk nekega drugega sistema kultivacije, to 

prav tako odobravam. Vendar pa vam moram povedati, da 

morate biti dosledni v vaġem sistemu kultivacije, ļe 

resniļno ģelite doseļi visoke ravni kultivacije. Za dodatek 

moram poudariti ġe eno. Trenutno nihļe razen mene ne uļi 

Ļigonga visoke ravni. Kasneje boste dojeli kaj sem naredil 

za vas, zato upam, da nimate izrazito slabe sposobnosti 

prebujenja. Ġtevilni med vami ģelijo doseļi kultivacijo na 

visokih ravneh, toda morda je ne boste prepoznali niti, ko 

vam je ģe predstavljena. Ļetudi odidete in sprejmete mnoge 

ljudi za svoje uļitelje in porabite ġe toliko denarja, je ne 

boste mogli najti. Danes pa, ko vam je ponujena, je vi 

morda ġe vedno ne prepoznate! To je vpraġanje ali ģelite ali 

ne ģelite razsvetljenje, in je tudi vpraġanje ali ste lahko 

reġeni ali ne.  
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2. PREDAVANJE 
 

 

Vpraġanje Tretjega oļesa 
 

Mnogi Ļigong mojstri so ģe povedali kaj o Tretjem oļesu, 

vendar se Zakon, na razliļnih ravneh manifestira razliļno. 

Praktikant ļigar kultivacija je dosegla doloļeno raven, 

lahko vidi le prizore na tej ravni. On ne more videti ali 

verjeti v resnico, ki presega to raven. Zato verjame le v to 

kar vidi na lastni ravni. Preden njegova kultivacija doseģe 

neko viġjo raven misli, da tiste stvari ne obstajajo, in zato 

vanje ne verjame. To je opredeljeno z ravnjo njegovega 

znanja in zato se njegov um ne more povzpeti viġje. Z 

drugimi besedami, ko se spraġujemo o Tretjem oļesu, ga 

ljudje opisujejo na razliļne naļine. Rezultat tega je zmeda 

in ga na nizki ravni nihļe ni mogel razumljivo pojasniti. 

Tretje oko, pravzaprav ne more biti razumljivo pojasnjeno 

na nizki ravni. V preteklosti je bila struktura Tretjega 

oļesa vrhunska skrivnost, nedostopna obiļajnim ljudem in 

zato je nihļe v zgodovini ni omenjal. Vendar mi tukaj o 

njem ne bomo govorili na temelju teorij iz preteklosti. Za 

razlago, uporabljamo sodobno znanost in najenostavnejġi 

sodobni jezik, predstavljajoļ njegova najbolj bistvena 

vpraġanja. 

To kar mi imenujemo Tretje oko, se dejansko nahaja v 

podroļju malo nad toļko med obrvmi, in epifizo
34
, ki je 

glavni kanal Tretjega oļesa. Ļloveġko telo ima veliko oļi. 

Tao ġola pravi, da je vsaka qiao (odprtina), ki jo v 

tradicionalni kitajski medicini imenujejo akupunkturna 

toļka, oko. V Buda ġoli trdijo, da je vsaka pora oko. Zato 

                                                 

 

 
34

 Epifiza ï moģganska ģleza 
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lahko nekateri berejo z uġesi, drugi vidijo z rokami ali z 

zatiljem in tretji s stopali ali s popkom.  

Zdaj, ko govorimo o Tretjem oļesu, zaļnimo z nekaj 

besedami o naġem fiziļnem paru oļi. Nekateri ljudje 

verjamejo, da lahko fiziļne oļi vidijo katerokoli snov in 

vse predmete v tem naġem svetu. Tako so ljudje razvili 

trmasto predstavo, da je resniļno le tisto, kar se lahko vidi 

s temi oļmi in ne verjamejo v tisto, ļesar ne vidijo. Nekdaj 

se je za take ljudi mislilo, da imajo ġibko sposobnost 

prebujenja. Nekateri ne morejo razumeti zakaj imajo ġibko 

sposobnost prebujenja. Ne verjeti v tisto, ļesar se ne vidi, 

se zdi precej razumno. Ļe pa pogledamo na to zadevo s 

perspektive malo viġje ravni, boste ugotovili, da to ni 

razumno. Vsak ļas-prostor je sestavljen iz snovi. Razliļni 

ļas-prostori imajo seveda razliļne sestave snovi, in tudi 

razni prikazi ģivljenja se razlikujejo od ļas-prostora do 

ļas-prostora.  

Rad bi vam dal primer: Budisti predstavljajo idejo, da 

so vsi pojavi v ļloveġki druģbi iluzija in, da niļ ni 

resniļno. Kako so lahko vsi iluzija? Ti objekti so vsi 

resniļni in otipljivi. Kako lahko trdimo, da so vsi laģni? 

Dejansko se obstojeļa oblika nekega fiziļnega objekta 

razlikuje od njegovih prikazov, toda naġe oļi imajo 

sposobnost fiksiranja snovnih stvari v tej naġi fiziļni 

razseģnosti, v stanje v katerem jih sedaj vidimo. Ļeprav to 

ni njihovo resniļno stanje niti v tej naġi razseģnosti. Na 

primer, kako zgleda ļloveġko telo pod mikroskopom? Celo 

telo je sestavljeno iz ohlapnih majcenih molekul, tako kot 

zrna peska v gibanju, gladka in okrogla, z elektroni, ki 

kroģijo okrog jedra. Celo telo se premika in giblje. 

Povrġina telesa ni gladka, niti pravilna. Isto velja za vsako 

snov v vesolju, ne glede na to ali je to ģelezo, jeklo, kamen 

ali karkoli. Vsi molekularni elementi v njej so v gibanju in 

vi ne morete videti njene prave oblike. So pravzaprav 
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nestabilne. Ta miza se prav tako giblje, ļeprav vaġe oļi ne 

morejo zaznati resnice. Lahko nam dajo le privid.  

Ne gre za to, da mi ne moremo videti mikroskopske 

ravni. Ni res, da ļlovek nima te sposobnosti. Ljudje se s to 

sposobnostjo rodijo in lahko vidijo mikrosopske stvari.  

Vendar le zaradi tega, ker imamo v tej fiziļni razseģnosti 

ta par oļi, dobimo laģno predstavo in jih zato ne moremo 

videti. Zato so vļasih rekli, da imajo ljudje, ki ne 

verjamejo v tisto, ļesar ne morejo videti, siromaġno 

sposobnost razumevanja, kajti oni so zavedeni z laģnimi 

predstavami obiļajnih ljudi in izgubljeni med obiļajnimi 

ljudmi. To je vidik, ki so ga uļile religije in tudi mi v tem 

dejansko vidimo nekaj resnice. 

Ta par oļi je sposoben fiksirati stvari v tej materialni 

razseģnosti v njihovo trenutno stanje, vendar razen tega, 

nima drugih pomembnejġih sposobnosti. Ko gledamo v 

nekaj, slika ne nastane neposredno v oļesu. Oļi so kot leļe 

pri fotoaparatu in sluģijo le kot orodje. Ko se gleda daleļ, 

se leļe pri fotoaparatu podaljġajo. Tudi naġe oļi imajo tako 

vlogo. Ko gledamo v temi, se zenice razġirijo. Ravno tako, 

se tudi na fotoaparatu razpira zaslonka, da bi prepustila 

veļ svetlobe. V nasprotnem primeru je fotografija temna, 

podosvetljena. Ko stopimo v moļno osvetljen prostor, se 

zenice v trenutku zoģijo, kajti v nasprotnem primeru bi 

bile oļi zaslepljene in ne bi videli ostro. Fotoaparat deluje 

na enak naļin: njegova zaslonka se mora prav tako zoģiti. 

Torej lahko, kot orodje, ujame le sliko predmeta. Kadar 

gledamo stvari, v osebo ali obstojeļo obliko predmeta, se 

slike tega formirajo v moģganih. Z drugimi besedami; tisto 

kar vidimo z oļmi, in slika, ki jo sprejemamo, se po 

optiļnih ģivcih prenese do epifize v zadnjem delu 

moģganov in se pojavi v tem podroļju. To pomeni, da v 

moģganski epifizi konkretne projicirane slike nastanejo in 

jih vidimo. To je spoznala tudi moderna medicina.  
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Odpiranje Tretjega oļesa, o katerem govorimo, 

pomeni odpiranje prehoda med obrvmi, da lahko epifiza 

neposredno vidi ven pri ļemer se izognemo uporabi 

optiļnih ģivcev. To je tisto, kar mi imenujemo odpiranje 

Tretjega oļesa. Nekateri boste pomislili: ĂToda to ni 

realno. Na koncu koncev, naġe oļi lahko ġe naprej sluģijo 

kot orodje, ki lovijo sliko predmeta. Kako bi zmogli brez 

oļi?ò Sodobne medicinske anatomske raziskave so ģe 

odkrile, da je sprednji del epifize opremljen s celotno 

zgradbo oļesa. Ker pa se nahaja v lobanji, se domneva, da 

gre za zakrnelo oko. V naġem svetu kultivacije imamo 

zadrģke do tega ali je to zakrnelo oko ali ne. Vendar vsaj 

moderna medicina priznava, da se v sredini moģganov 

nahaja oko. Mi odpiramo prehod naravnost do te toļke. To 

je v popolnosti v skladu z odkritjem moderne medicine. To 

oko, v nasprotju z naġimi prostimi oļmi, ne daje laģne 

slike stvari. Lahko vidi naravo stvari in bistvo snovi. Zato 

lahko ljudje, s Tretjim oļesom odprtim na zelo visoki 

ravni vidijo skozi naġ prostor v druge ļasïprostore, izven 

naġe razseģnosti in zaznajo prizore, ki jih obiļajni ljudje 

ne morejo videti. Osebe s Tretjim oļesom odprtim na nizki 

ravni, lahko imajo prodoren vid, ki lahko prodre skozi zid 

ali vidi skozi ļloveġko telo. Tretje oko tako deluje.  

Buda ġola govori o petih vrstah vida: Telesni vid, 

Boģanski vid, Vid modrosti, Fa vid in Buda vid. To je pet 

glavnih ravni Tretjega oļesa. Vsaka od teh ravni Tretjega 

oļesa je razdeljena na tri nivoje: viġji, srednji in niģji. Tao 

ġola govori, da obstaja 9 krat 9, to je, 81 ravni Fa vida. Mi 

vam sedaj odpiramo vaġe Tretje oko, vendar ne izpod 

ravni Boģanskega vida. Zakaj ne? Ļeprav sedite tu in ste 

priļeli s kultivacijo kot obiļajni ljudje, imate ġe vedno 

polno navezanosti obiļajnih ljudi. Ļe bi vam odprl Tretje 

oko pod ravnjo Boģanskega vida, bi posedovali 

nadnaravne sposobnosti, kot jih imenujejo obiļajni ljudje 

in lahko bi videli skozi zid ali v ļloveġko telo. Ļe bi tako 
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na ġiroko razġirili to nadnaravno sposobnost in vsakomur 

odprli Tretje oko na tej ravni, bi s tem resno vplivali na 

ļloveġko druģbo in razbili njeno normalno stanje. 

Drģavnih skrivnosti ne bi bilo mogoļe ohraniti; postalo bi 

vseeno ali ljudje nosijo obleko ali ne; lahko bi videli osebo 

v sobi, ko ste izven sobe; sprehajajoļ se po ulici, bi se 

ustavili pri loteriji in si izbrali listiļ z glavnim dobitkom. 

Ne bo dovoljeno, da bi se kaj takega zgodilo! Pomislite ali 

bi to ġe bila ļloveġka druģba, ļe bi vsi njeni ļlani imeli 

Boģanski vid? Niļemur, kar resno moti stanje ļloveġke 

druģbe, ni dovoljeno obstajati. Ļe bi se vam Tretje oko res 

odprlo na taki ravni, bi takoj postali Ļigong mojstri. 

Nekateri so si vļasih ģeleli postati Ļigong mojstri. Sedaj 

pa boste ob nenadnem odprtju Tretjega oļesa nenadoma 

sposobni in pripravljeni drugim zdraviti bolezni. Ali vas 

ne bi na ta naļin zavedel na stransko pot?  

Na kateri ravni vam bom potemtakem odprl Tretje 

oko? Odprl ga bom neposredno na ravni Vida modrosti. 

Ļe ga odprem na viġji ravni, vaġ ġinġing ni dovolj visok; 

ļe pa ga odprem na niģji ravni, bi lahko resno zmotil 

normalno stanje v ļloveġki druģbi. Zatorej ga odpiram na 

ravni Vida modrosti, torej lahko vidite prizore, ki obstajajo 

na drugih ravneh, ne morete pa videti skozi zid, niti v 

ļloveġko telo. Kakġne prednosti to prinaġa? To vam lahko 

poveļa zaupanje v kultivacijo. Ko boste lahko razloļno 

videli tisto, ļesar obiļajni ljudje ne morejo videti, boste 

verjeli, da resniļno obstaja. Sedaj vam bom odprl Tretje 

oko na tej ravni, ne glede na to ali sedaj lahko vidite 

razloļno ali ne, saj bo to dobro za vaġo kultivacijo. Pravi 

Dafa praktikant, ki je natanļen do samega sebe pri 

popravljanju svojega ġinġinga, bo dosegel enak rezultat 

tudi le z branjem te knjige.  

S ļim je pri nekom doloļena raven njegovega Tretjega 

oļesa? Ko imaġ Tretje oko odprto, ne moreġ videti vsega. 

Ne, to ne deluje tako. Obstaja ġe nadaljnja razdelitev po 



51 

ravneh. In od ļesa je odvisna raven Tretjega oļesa? 

Odvisna je od treh dejavnikov: Prvi je, da mora imeti 

Tretje oko polje, ki poteka iz notranjosti navzven. 

Imenujemo ga vitalna esenca ( ). Kaj je njegova 

vloga? Kot pri televizijskem ekranu: ļe na njem ni 

fluorescentne snovi, ni niļ veļ kot le ģarnica, ki le daje 

svetlobo, a ne pokaģe slike, ko vkljuļiġ televizijo. 

Fluorescentna snov je tista, ki omogoļa, da se slike 

pojavijo na ekranu. Seveda ta primerjava ni najbolj 

primerna, ker mi vidimo podobe neposredno, medtem ko 

televizija prikazuje slike preko fluorescentnega ekrana, a v 

grobem ilustrira tisto kar mislim. Ta delļek vitalne esence 

ima izjemno vrednost. Sestavljen je iz ġe pomembnejġih 

delcev, ki so preļiġļeni iz substance De (vrline). Obstojeļa 

vitalna esenca se razlikuje od osebe do osebe. Le dva 

izmed deset tisoļ je mogoļe najti, da sta na isti ravni. 

Raven Tretjega oļesa je neposreden prikaz Zakona 

naġega vesolja. Kot nekaj nadnaravnega je v bliģnji 

povezavi s ġinġingom osebe. Ļe je raven ġinġinga osebe 

nizka, ostaja na nizki ravni. Zaradi nizke ravni ġinġinga je 

oseba izgubila velik del svoje vitalne esence. Ļe pa je 

raven ġinġinga neke osebe visoka in je ne skrbi zelo za 

lastni ugled, zasluģek, konflikte med ljudmi, lastno korist, 

za 7 ļloveġkih ļustev, ter 6 poltenih ģelja, ima vitalno 

esenco verjetno mnogo bolje ohranjeno. Ko se mu odpre 

Tretje oko, bo lahko videl jasno. Otroci mlajġi od ġest let, 

vidijo zelo razloļno, ko se jim odpre Tretje oko in zelo 

lahko ga je odpreti. Zadostuje le ena beseda, da se odpre.  

V velikanski in z zlom obarvani druģbi,in zaradi 

silnega toka vsakodnevnega ģivljenja imajo ljudje mnoge 

stvari za pravilne ï vendar so v resnici pogosto napaļne. 

Kdo si ne ģeli sreļnega ģivljenja? Hrepeneļ po sreļi, lahko 

prizadenete druge, ste sebiļni, se okoriġļate na raļun 

drugih, izkoriġļate druge, jih poniģujete in poġkodujete. V 

svetu obiļajnih ljudi, zaradi lastnih interesov tekmujete in 
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se borite za osebno korist. Ali ni to v nasprotju z naravo 

vesolja? Zatorej tisto, za kar ljudje mislijo, da je pravilno, 

pravzaprav ni nujno, da je pravilno. Vzgajajoļ majhne 

otroke, jim odrasli pogosto govorijo: ĂPoskuġaj postati 

iznajdljivò, da bi otroci imeli oporo v obiļajni ļloveġki 

druģbi v prihodnosti. Gledano s staliġļa naġega vesolja, je 

napaļno biti iznajdljiv, saj bi morali slediti naravnemu 

toku in le malo skrbeti za osebne koristi. Zakaj naj postane 

tako iznajdljiv? Zato ker ģeli pridobiti osebne koristi. ĂĻe 

te kdo ustrahuje, se kar pritoģi svojemu uļitelju ali 

njegovim starġem.ò ĂĻe na tleh najdeġ denar, ga poberi in 

spravi v lasten ģep.ò Otrok je vzgajan na tak naļin. Od 

otroġtva do zrelosti, bo sprejel vse veļ takih sporoļil in bo 

postopoma postal vse bolj sebiļen v druģbi obiļajnih ljudi. 

On pridobiva prednosti na nepoġten naļin in tako izgublja 

svoj De (vrline). 

De je takġna snov, da se, ko je izgubljena, prenese na 

drugo osebo in ne izgine. Toda vitalna esenca bo izginila. 

Tistemu, ki je bil od malih nog vse do sedaj premeten in 

prebrisan, z moļno ģeljo po osebni koristi, ki mu je najbolj 

pomemben edino zasluģek; tisti ne bo razloļno videl, ko se 

mu bo Tretje oko odprlo. Vendar to ne pomeni, da ne bo 

nikdar videl razloļno. Zakaj? Zato, ker se v procesu 

kultivacije vraļamo nazaj k izvoru in nazaj k resnici. Ob 

nenehni kultivaciji, se bo stalno nadomeġļala tudi izgub-

ljena vitalna esenca. Zatorej mi dajemo poudarek na 

ġinġing, na celostno izboljġevanje in na celosten vzpon. Ko 

nekdo popravi svoj ġinġing, bo opazil, da se je izboljġal 

tudi na drugih podroļjih. Ļe pa se ti ġinġing ne izboljġuje, 

potem se niti vitalna esenca okrog Tretjega oļesa ne bo 

obnovila. Na tak naļin deluje naļelo. 

Poglejmo si drugi dejavnik. Kadar ima praktikant 

dobre prirojene lastnosti se tudi njemu, tekom njegove 

kultivacije, lahko odpre Tretje oko. Toda morda se bo 

ustraġil, ko se mu odpre Tretje oko. Zakaj? Ker pogosto 
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izvajajo vadbo okrog polnoļi, ko je vse tiho. Ko vadi 

naenkrat pred seboj zagleda veliko oko, kar ga osupne. 

Tako se prestraġi, da si ne drzne veļ vaditi. Kako je 

straġno! Ogromno oko ga gleda meģikajoļe. In videti je 

tako ģivo in resniļno! Nekateri ga imenujejo tudi 

demonsko oko, drugi Budino oko in podobno. Vendar pa je 

pravzaprav, tvoje lastno oko. Seveda je kultivacija tvoje 

delo, razvoj kultivacijske energije pa izvaja tvoj uļitelj. 

Cel proces razvoja kultivacijske energije je za kultivatorja 

zelo zapleten v drugih razseģnostih. Vsa telesa 

kultivatorja, ne le tisto na drugi ravni, temveļ na vseh 

ravneh, se spreminjajo. Lahko to narediġ sam? Ne, ne 

moreġ. Te stvari pripravlja uļitelj. Uļitelj je tisti, ki to 

poļne. Zatorej imamo izrek, da je kultivacija tvoje delo, 

medtem ko je razvoj kultivacijske energije delo uļitelja. Ti 

sam lahko imaġ le ģeljo ali misel, vendar je tvoj uļitelj 

tisti, ki dejansko opravi to delo.  

Nekateri ljudje so sami odprli svoje Tretje oko s 

kultivacijo. Mi za to oko pravimo, da je tvoje lastno, 

vendar ga ti sam ne moreġ razviti. Nekateri imajo uļitelje. 

Ko tvoj uļitelj ugotovi, da je tvoje Tretje oko odprto, ga 

bo razvil zate. To oko se imenuje Pravo oko. Seveda, so 

tudi ljudje, ki nimajo uļitelja, vendar imajo mimoidoļega 

uļitelja. V Buda ġoli pravijo: ĂBuda je prisoten 

vsepovsodò. Bud je tako veliko, da jih lahko najdeġ 

vsepovsod. Drugi pravijo: ĂBoģanstva so le meter nad 

tvojo glavoò, kar pomeni, da jih je tako veliko. Ko 

mimoidoļi uļitelj vidi, da se trudiġ in je tvoje Tretje oko 

odprto, vendar nima oļesa, ti ga bo on razvil. To oko bo 

veljalo kot rezultat tvoje kultivacije, kajti za odreġevanje 

ljudi mimoidoļi uļitelj nima predpogojev, niti ga ne 

zanimajo nadomestila, nagrada ali slava. On je mnogo bolj 

plemenit od junakov obiļajnih ljudi. On pomaga 

popolnoma iz soļutja.  
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Ko se odpre tvoje Tretje oko, se boġ znaġel v sledeļem 

stanju: Svetloba te osupne. Ļutiġ, da ti slepi oļi. 

Pravzaprav, niso zaslepljene oļi, temveļ epifiza, ļeprav se 

ti zdi, da svetloba slepi tvoje oļi. To je posledica tega, da 

ġe nisi dobil Oļesa. Ko dobiġ Oko, ne boġ veļ obļutil  

zaslepitve. Mnogi med vami lahko obļutijo ali vidijo to 

Oko. Oko je zelo nedolģno in zelo radovedno, saj uteleġa 

naravo vesolja. Oko gleda navznoter vate, da bi videlo, ļe 

je tvoje Tretje oko odprto in ali lahko vidi. Oko gleda 

navznoter vate, ko je tvoje Tretje oko odprto. Osupnil boġ, 

ko ga boġ naenkrat zagledal kako te gleda. Vendar je to 

pravzaprav tvoje lastno Oko. V bodoļe boġ s tem Oļesom 

videl stvari. Brez tega Oļesa ne boġ mogel videti niļesar, 

kljub temu, da je tvoje Tretje oko odprto. 

Tretji dejavnik vkljuļuje osebni preboj ravni 

doseģenega, ki razkriva razlike med ravnmi. Toļno to je 

tisto, kar doloļa posameznikovo raven doseģka v 

kultivaciji. Oseba ne vidi le skozi glavni kanal Tretjega 

oļesa, temveļ tudi skozi ġtevilne vzporedne pod-kanale. V 

Buda ġoli pravijo, da je vsaka pora ļloveġkega telesa oko, 

v Tao ġoli pa pravijo, da je vsaka odprtina v ļloveġkem 

telesu oko, to je, da je vsaka akupunkturna toļka oko. 

Seveda, oni govorijo le o eni obliki razvoja Zakona v 

ļloveġkem telesu. Torej ima katerikoli del telesa 

sposobnost, da vidi.  

Raven doseģka o kateri mi govorimo, pa se od tega 

razlikuje. Poleg glavnega kanala, obstaja ġe nekaj 

pomembnih pod-kanalov, ki so na obrveh, zgornjih vekah, 

spodnji levi veki in na podroļju med obrvmi poleg 

glavnega kanala. Oni opredeljujejo preboje skozi 

posameznikove ravni doseģkov. Ļe povpreļen kultivator 

vidi s teh toļk, pomeni, da se je prebil na precej visoko 

raven. Nekateri vidijo tudi s svojim fiziļnimi oļmi, ker so 

jih s kultivacijo razvili tako, da imajo njihove oļi tudi 

razne oblike nadnaravnih sposobnosti. Vendar, ļe jih ne 
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znajo dovolj dobro uporabljati, bodo vedno videli en 

predmet, drugih pa ne, kar prav tako ni dobro. Zato 

posamezniki raje uporabljajo eno oko za gledanje na drugo 

raven, drugo pa za gledanje v ta naġ svet. Ampak pod tem 

(desnim) oļesom ni pod-kanala, kar je v neposredni 

povezavi z Zakonom; ljudje obiļajno uporabljajo desno 

oko kadar postopajo slabo. Zato pod desnim oļesom ni 

pod-kanala. To so nekateri od pomembnih pod-kanalov, ki 

se razvijajo v kultivaciji Zakonaïznotrajïtrojnegaïsveta.  

Ko oseba doseģe zelo visoko raven, ki presega 

kultivacijo Zakonaïznotrajïtrojnegaïsveta, bo razvila oko, 

ki bo nekaj takega kot sestavljeno oko, ki bo tako veliko, 

da prekrije celotni zgornji del obraza in ima na sebi 

neġteto majhnih oļi. Nekatera velika razsvetljena bitja z 

zelo visokih ravni, so vzgojila toliko oļi, da jim pokrivajo 

cel obraz. Vse te oļi vidijo skozi to veliko oko in vidijo 

karkoli hoļejo, ter so z enim pogledom sposobna videti 

vse ravni. Danes zoologi in entomologi izvajajo raziskave 

na muhah. Muġje oko je zelo veliko; skozi mikroskop se 

vidi, da je v njem neġteto majhnih oļi, zato se imenuje 

sestavljeno oko. Posameznik ne bo dobil takega oļesa, vse 

dokler ne doseģe izjemno visoke ravni, ravni znatno viġje 

od ravni Tatagate. Toda obiļajni ljudje ne morejo videti, 

da obstaja, kot tudi ne kultivatorji na povpreļni ravni.  

Lahko vidijo, da je njegov lastnik videti kot vsakdo drug, 

saj oko obstaja na drugi ravni. Govorili smo o prodoru 

posameznika do doloļene ravni doseģka, o vpraġanju 

zmoģnosti preboja skozi vse ravni.  

V osnovi sem vam razkril sestavo Tretjega oļesa. 

Hitrejġi in laģji naļin, bi bil odpreti vaġe Tretje oko z 

zunanjo silo. Ko vam govorimo o Tretjem oļesu, bo vsak 

od vas obļutil, da se mu miġice na ļelu zategujejo, kot da 

so se miġice zbrale tam, vrtajoļ navznoter. Ali ni tako? Je. 

To bodo obļutili vsi tisti, ki so zares priġli sem, da bi se 

uļili Falun Dafa. Ļutili boste moļno silo, ki potiska miġice 
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navznoter. Sprostili smo posebno vrsto energije, posebno 

za vas, da vam odpre vaġe Tretje oko. Istoļasno sam poslal 

Falun, da vam jih izboljġa. Ko govorim o Tretjem oļesu, 

ga odpiram le tistim, ki kultivirate Falun Dafa. Kljub temu 

to ne pomeni, da bo vsakdo videl razloļno ali, da bo sploh 

lahko videl. To je odvisno od vas samih. Toda, ne skrbite. 

Ni pomembno, ļe ne morete videti. Vzemite si ļas in 

napredujte v kultivaciji. Ko boste neprenehoma dvigali 

svojo raven, boste lahko postopoma videli in zamegljen 

vid bo postajal vse razloļnejġi. Dokler se kultivirate in ste 

v tem odloļni, boste dobivali nazaj tisto, kar ste izgubili. 

Precej teģko je sam sebi odpreti Tretje oko. Navedel 

vam bom nekaj naļinov, kako lahko nekdo sebi odpre 

Tretje oko. Na primer, med sedenjem v kultivaciji 

praktikant lahko opazuje svoje ļelo in Tretje oko. Ugotovi 

lahko, da v ļelu ni niļesar, razen teme. Sļasoma, bo 

odkril, da v ļelu postopoma postaja belo. Po preteku 

naslednjega obdobja kultivacije, bo odkril, da znotraj ļela 

postaja bleġļeļe. Nato se bo spremenilo v rdeļe. Do tedaj 

bo priļelo cveteti, kot popek, ki nenadoma odpira svoje 

cvetne liste, kot je prikazano v takih prizorih na televiziji 

ali filmu. Ta rdeļa barva je v zaļetku ploġļata, nato pa se 

naenkrat priļne v sredini izboļati in naprej cveteti.  

Nemogoļe je, da bi ti odprl popek do konca, celo v desetih 

letih in veļ, kajti tvoje celotno Tretje oko je blokirano.  

Tretje oko pri nekaterih ljudeh ni blokirano.  

Opremljeno je s kanalom.  Ker pa se oni ne kultivirajo, v 

njem ni energije. Ko se kultivirajo, se jim naenkrat pred 

oļmi pojavi ļrn disk. Po dolgem obdobju vadbe, disk 

postopoma postaja bel, nato vse svetlejġi in bolj bleġļeļ, 

dokler ni vse bolj zaslepljujoļ. Zato nekateri pravijo, da 

vidijo sonce ali luno, ļeprav v resnici ne vidijo ne sonca 

ne lune. Kaj potem vidijo? Vidijo kanal Tretjega oļesa. 

Nekateri ljudje napredujejo hitreje, tako da, ko se jim 

postavi oko, takoj vidijo stvari. Drugim se to zdi zelo 
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teģko. Ko delajo vaje, se jim dozdeva, kot da gredo vzdolģ 

kanala, kot da se premikajo skozi tunel ali vodnjak, in se 

jim to dogaja celo v spanju. Nekaterim se zdi, kot da 

jahajo konja, nekaterim kot, da letijo, nekaterim kot, da 

teļejo, in nekaterim kot, da drvijo z avtomobilom. Ker je 

zelo teģko samemu sebi odpreti Tretje oko, se jim vedno 

zdi, da ne morejo prispeti do konca. V Tao ġoli, se 

ļloveġko telo pojmuje, kot mikro vesolje. Ļe je telo 

majhno vesolje, razmislite, potem mora biti razdalja med 

ļelom in epifizo veļ kot 180.000  lijev
35
. Zato se jim 

dozdeva, da neprestano drvijo ven, a ne morejo zdrveti 

ven.  

Precej razumno je, da Tao ġola pojmuje ļloveġko telo 

kot mikro vesolje. To ne pomeni, da sta zgradba in sestava 

ļloveġkega telesa enaki vesolju. Niti se to ne nanaġa na 

obstojeļo obliko ļloveġkega telesa na tej naġi fiziļni ravni. 

Kakġno je stanje fiziļnega telesa, z vidika danaġnje 

znanosti na ravni niģjem od celiļnega? Obstajajo razne 

vrste molekularnih kompozicij. Manjġi od molekul so 

atomi, protoni, jedra, elektroni in kvarki. Najmanjġi delci, 

prouļevani do danes so nevtrini. Kateri je torej absolutno 

najmanjġi mikroskopski delec v svojem pravem pomenu? 

To je zelo teģko ugotoviti. Ġakjamuni je v svojih poznih 

letih izrekel stavek: ĂTako veliko je, da nima mej; tako 

majceno, da je nedeljivo.ò Kaj je s tem mislil? Pomeni, da 

je vesolje tako veliko, da oseba na ravni Tatagate, ne more 

videti njegovih meja; tako majceno, da nekdo na ravni 

Tatagate ne more videti najmanjġega delca. Od tu izjava: 

ĂTako veliko je, da nima mej; tako majceno, da je 

nedeljivo.ò 

                                                 

 

 
35

 Li ï Kitajska enota za dolģino, ki je enaka 0,5 km. Pri kitajcih je Ă180 tisoļ lijevò 

obiļajen izraz za veliko razdaljo. 
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Ġakjamuni je tudi predstavil teorijo o 3000 svetovih. 

Rekel je, da v galaksiji Rimska cesta, v naġem vesolju, 

obstaja 3000 planetov z ģivimi bitji, ki imajo fiziļna telesa 

kot ljudje. Rekel je tudi, da v zrnu peska obstaja 3000 

takih svetov. Zrno peska je kot vesolje, z ljudmi, ki imajo 

pamet podobno naġi in ģivijo v njem. Tudi planeti, planine 

in reke so v njem. To zveni nepredstavljivo! Ļe je tako, 

razmislite, ali obstaja pesek v teh 3000-ih svetovih? In ali 

obstaja ġe po 3000 svetov v vsakem od teh zrn peska? Je 

pesek tudi v teh 3000 svetovih? Obstaja ġe po 3000 svetov 

v vsakem od teh zrn peska? V skladu s tem, na ravni 

Tatagate ni mogoļe videti do konca.  

Enako velja za molekule ļloveġkih celic. Ljudje se 

spraġujejo kako veliko je vesolje. Lahko vam povem, da 

ima to vesolje svoje meje. Vendar, celo v oļeh nekoga na 

ravni Tatagate izgleda, da je brezmejeno in neskonļno. 

Toda notranjost ļloveġkega telesa, od molekul do mikroï

delcev, je tako velika kot to vesolje. Zveni kot neverjetna 

zgodba. Ko je ustvarjena oseba ali ģivljenje, sta mu dana 

njegova posebna sestava ģivljenja in nrav, ģe formirana na 

ravni ekstremnega mikroïvesolja. Zatorej to daleļ presega 

naġe sodobne znanstvene raziskave. V primerjavi s tistimi 

ģivimi bitji viġje inteligence z drugih planetov v celotnem 

vesolju, je raven razvoja ļloveġke znanosti in tehnologije 

precej nizka. Mi ne zmoremo doseļi niti preboja na druge 

ravni, ki obstajajo v istem ļasu na istem mestu. Medtem 

pa leteļi kroģniki z drugih planetov potujejo skozi druge 

razseģnosti, kjer je koncept ļasïprostor drugaļen. Zato 

lahko pridejo in odidejo v hipu, tako hitro in skrivnostno, 

da ļloveġki um tega ne zmore sprejeti.  

Govoreļ o Tretjem oļesu, sem omenil, da se nekateri 

poļutijo kot, da drvijo skozi predor, ki se jim zdi 

neskonļno dolg. Nekateri lahko vidijo drugaļen prizor. 

Vidijo prizor, kjer teļejo po ġiroki, neskonļni cesti, ob 

kateri so na obeh straneh planine, reke in mesta, medtem 



59 

ko oni teļejo proti izhodu. To zveni fantastiļno, mar ne? 

Ġe vedno se spomnim besed Ļigong mojstra: ĂV pori 

ļlovekove koģe obstaja mesto, v katerem vozijo vlaki in 

avtomobili.ò Ko to sliġijo so ljudje preseneļeni in 

ugotavljajo, da je to nepredstavljivo. Vemo, da ima snov 

na mikroskopski ravni molekule, atome in protone. 

Raziskujoļ naprej, lahko nadaljujemo v to smer. Ļe bi 

lahko videli ravnino, ne le toļko vsake posamezne ravni, 

oziroma, ļe bi lahko videli ravnino molekulske ravni, 

atomske ravni, protonske ravni, ravni nukleusa, boste 

videli obstojeļe oblike razliļnih prostorov. Vsa snov, 

vkljuļno s ļloveġkim telesom, soobstaja in je obenem 

povezana s prostorskimi ravnmi kozmiļnega prostora. Ko 

se v sodobni fiziki preuļuje mikroskopske delce snovi, se 

prouļuje le posamezen delec, tako da se ga analizira in 

cepi. Elemente delca se prouļuje po jedrski fiziji. Ļe bi 

imeli instrument s katerim bi lahko videli celotno pojavno 

obliko celotne atomske zgradbe ali molekularne zgradbe, 

ki obstaja na tej ravni, ļe bi lahko to sliko videli, bi 

naredili preboj iz tega prostora in videli obstoj drugih 

prostorov. Ļloveġko telo je v skladju s prostorom izven 

njega. Ima tako obliko obstoja. 

Kadar si oseba ģeli samostojno odpreti Tretje oko, se 

bodo pojavila ġe nekatera drugaļna stanja. Do sedaj smo v 

glavnem govorili o nekaterih obiļajnih pojavih. Nekateri 

ljudje lahko vidijo, da se jim Tretje oko vrti. Tisti, ki se 

kultivirajo v Tao ġoli, pogosto vidijo, kako se nekaj vrti v 

njihovem Tretjem oļesu. Ko TaiïĻi disk naenkrat poļi, 

oseba priļne videti slike, vendar, to ne pomeni, da se Taiï

Ļi nahaja v njenih moģganih. Uļitelj je ta, ki je dejansko 

na zaļetku vanjo postavil nekatere stvari in ena od njih je 

TaiïĻi. On ji je zapeļatil Tretje oko. Ko napoļi ļas, da se 

njeno Tretje oko odpre, se bo TaiïĻi razklal in odprl. To je 

nekaj, kar uļitelj vļasih namenoma priredi na poseben 

naļin, in ne nekaj, kar bi bilo v njeni glavi od zaļetka.  
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Nekateri se ģenejo za odprtjem Tretjega oļesa. Vendar 

bolj ko vadijo, teģje ga je odpreti. Kaj je razlog? Njim 

samim ni jasno. Glavni razlog je, da si ne smeġ prizadevati 

za Tretje oko. Bolj si prizadevaġ, teģje ga boġ dobil. Tvoje 

Tretje oko se ne bo odprlo, ļe si ģeliġ, da bi ga imel. 

Namesto tega bo iz njegove notranjosti izteklo nekaj, ne 

ļrnega ne belega, prekrivajoļ tvoje Tretje oko. Sļasoma 

bo formiralo zelo veliko polje. Veļ ko izteka ven, bolj se 

nabira. Bolj ga ģeliġ, manjġa je moģnost, da se ti bo 

odprlo, in veļ te snovi bo izpuġļeno. Na koncu ti bo plast 

ovila celo telo. Da bi bilo ġe huje, je lahko zelo debela in 

tvori zelo veliko polje. Celo, ļe je tvoje Tretje oko res 

odprto, ne moreġ videti niļesar, zato ker si zapeļaten s to 

svojo navezanostjo. Le, ļe v prihodnosti ne boġ mislil 

nanj, v celoti se osvobajajoļ te navezanosti, bo polje 

postopoma izginilo. Potrebno bo dolgo in boleļe obdobje 

kultivacije, da se polje odstrani; kar pa sploh ni nujno. 

Ljudje tega ne vedo. Ļeprav jih njihov uļitelj posvari pred 

prizadevanjem za Tretje oko, proti stremljenju po njem, ne 

verjamejo in ne morejo prenehati misliti nanj. Na koncu 

doseģejo uļinek nasproten njihovim ģeljam. 
 

 

Nadnaravna moļ 
gledanja na daljavo 

 

Ena od nadnaravnih sposobnosti, ki so v neposredni 

povezavi s Tretjim oļesom, je moļ videnja na daljavo. 

Nekdo pravi, da lahko sedeļ tu, vidi prizore v Pekingu in v 

Ameriki ali na drugem koncu Zemlje. Tega nekateri ljudje 

ne morejo razumeti. Tega ni moļ pojasniti z znanostjo. 

Kako je to lahko mogoļe? Nekateri so to poskusili 

razloģiti na ta ali oni naļin, vendar so pojasnila 

neprepriļljiva. Spraġujejo se, kako lahko ima ļlovek tako 

veliko sposobnost. Vendar sploh ni tako. Praktikant na 
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ravni kultivacije Zakonaïznotrajïtrojnegaïsveta, nima te 

sposobnosti. To kar on vidi, vkljuļno s sposobnostjo 

gledanja na daljavo in ostalimi nadnaravnimi 

sposobnostmi, vse deluje znotraj specifiļnega prostora. 

Nikakor ne more preseļi tega fiziļnega prostora v katerem 

obstajamo ljudje. Obiļajno ne segajo niti preko lastnega 

prostorskega polja. 

Ļloveġko telo ima polje v specifiļnem prostoru. To 

polje ni isto kot polje vrline (De). Polji se ne nahajata v 

istem prostoru, a sta enake velikosti. To polje je usklajeno 

z vesoljem. Vse kar obstaja v vesolju, ima svoj dvojnik v 

njem. Vendar je ta dvojnik le odsev in ne pravi objekt. Na 

primer, na Zemlji obstajata Amerika in Washington. V tem 

polju prav tako obstajata odseva Amerike in Washingtona. 

Vendar obstajata le kot odsev. Kakorkoli ģe, je tudi odsev 

oblika snovnega obstoja. Ker pa se polje ujema z 

vesoljem, se spreminja glede na spremembe v vesolju. 

Sposobnost gledanja na daljavo pravzaprav pomeni, da 

tisti, ki gleda, vidi stvari le znotraj lastnega prostorskega 

polja. Ko pa oseba izvaja kultivacijo Zakonaïonstranï

trojnegaïsveta, ne gleda veļ na tak naļin. Oseba bo videla 

stvari neposredno. Ta njena sposobnost se imenuje 

boģanska moļ Buda Zakona. To je sila, ki ne pozna meja. 

Kako sposobnost gledanja na daljavo deluje v 

Zakonuïznotrajïtrojnegaïsveta? To vam bom pojasnil 

sedaj. V prostoru tega polja obstaja ogledalo na ļelu 

osebe. Ogledalo tistega, ki ni praktikant, je obrnjeno proti 

njemu samemu. Ogledalo praktikanta se bo vrtelo. Ko se 

bo pri osebi razvila nadnaravna sposobnost gledanja na 

daljavo, se bo ogledalo neprestano vrtelo. Znano je, da 

film potrebuje 24 slik v sekundi, da bi bilo gibanje videti 

tekoļe. Ļe je slik manj, bo gibanje poskakujoļe. Ogledalo 

se vrti hitreje. Ogledalo zadrģi podobe, ki so se odrazile v 

njem, se nato zasuļe in ti jih pokaģe. Nato bo podoba 

izbrisana, ko se ogledalo ponovno zasuļe. To ponavlja 
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znova in znova, z neprestanim vrtenjem. Zato je tisto, kar 

vidiġ gibljiva slika. Na ta naļin ti omogoļa, da vidiġ tisto 

kar se odraģa v tvojem prostorskem polju, kar je dvojnik 

tistemu, kar obstaja v vesolju izven.  

Kako potem nekdo lahko vidi stvari za hrbtom? Kako 

se lahko vse, kar se nahaja okrog tvojega telesa, odrazi v 

tako majhnem ogledalu? Ko je Tretje oko odprto nad 

ravnjo Boģanskega vida in se pripravlja, da doseģe Vid 

Modrosti, je na pragu preboja izven tega naġega prostora. 

Natanko v toļki popolnega preboja, bo Tretje oko doģivelo 

spremembo: Ko bo pogledalo v predmet, ļloveka ali zid, 

bodo vsi izginili ï snov ne obstaja. Z drugimi besedami, ļe 

bolje pogledaġ, ugotoviġ, da v tem konkretnem prostoru 

tam ni ļloveka. Tu je samo ogledalo, ki stoji v dometu 

tvojega prostorskega polja in je tako veliko kot celotno 

tvoje prostorsko polje. In zato, ko se vrti in vrti, ni 

podroļja, ki se ne bi moglo odraziti v ogledalu. Znotraj 

tvojega prostorskega polja, ti lahko ogledalo prikaģe vse, 

pod pogojem, da so to dvojniki tistega, kar je v vesolju. To 

je tisto, kar imenujemo nadnaravna sposobnost gledanja na 

daljavo.  

Znanstveniki, ki se ukvarjajo s prouļevanjem 

ļloveġkega telesa in raziskujejo to sposobnost, jo obiļajno 

zanikajo. Razlog za to je sledeļ. Recimo, da nekdo ģeli 

izvedeti kaj poļne doma njegov sorodnik iz Pekinga in  ko 

dobi ime sorodnika in sploġne podatke, ga bo oseba, ki 

vidi na daljavo, uspela videti. Opisala bo kako zgleda 

njena zgradba, kakġen je vhod in kako je opremljena soba. 

Vse kar bo povedala bo toļno. Ko jo bodo vpraġali kaj 

sorodnik poļne, bo povedala, da nekaj piġe, in da bi to 

preverili, pokliļejo sorodnika po telefonu in vpraġajo kaj 

poļne. ĂPravkar jemò. Ali ni to drugaļe od tistega, kar je 

oseba videla? V preteklosti je bil to zadosten razlog, da se 

ta nadnaravna sposobnost zanika. Vendar pa je tisto, kar je 

medij videl in zadeva prostor, popolnoma pravilno. Zaradi 
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tega, ker imata naġ prostor in ļas, ki ju imenujemo ļasï

prostor, ļasovno razliko glede na ļasïprostor v razseģnosti 

v kateri obstaja nadnaravna sposobnost, sta koncepta ļasa 

na obeh straneh razliļna. Sorodnik je prej nekaj pisal, 

sedaj pa j® ï takġno je ļasovno odstopanje. Zatorej, ļe 

znanstveniki obiļajno sprejemajo sklepe in izvajajo 

raziskave na temeljih konvencionalnih teorijah in sodobni 

znanosti, niti v deset tisoļ letih raziskav ne bodo priġli 

nikamor. Kajti, ker so te stvari predvsem nadnaravne, 

mora ļloveġtvo v osnovah spremeniti svoj naļin 

razmiġljanja. Teh stvari, ne bi smeli ponovno dojemati na 

tak naļin.  

 

 

Nadnaravna moļ 
videnja usode  

 

Obstaja ġe ena nadnaravna moļ, ki je v neposredni 

povezavi s Tretjim oļesom. To je videnje usode. Dandanes 

se v svetu priznava ġest nadnaravnih sposobnosti, 

vkljuļujoļ Tretje oko, videnje na daljavo in videnje usode. 

Kaj je videnje usode? To je nadnaravna sposobnost s 

katero lahko nekdo vidi prihodnost in preteklost druge 

osebe. Z visoko stopnjo te sposobnosti se lahko vidi vzpon 

in propad druģbe; s ġe viġjo stopnjo sposobnosti, se lahko 

vidi zakonitost vseh sprememb vesolja. Ker je snov v 

gibanju in sledi doloļeni zakonitosti, ima vsak predmet v 

posebnem prostoru svoje pojavne oblike v mnogo 

ġtevilnih drugih prostorih. Na primer, ko se telo osebe 

premakne, se celice v telesu prav tako premaknejo z njim. 

Tudi na mikroskopski ravni, se vsi elementi kot so 

molekule, protoni, elektroni in najdrobnejġi delci, prav 

tako premaknejo. Kakorkoli ģe, ima telo lastno obliko 
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neodvisnega obstoja in obstojeļe oblike telesa v drugih 

prostorih se bodo tudi spremenile.  

Ali nismo ģe veļkrat govorili o ohranitvi snovi? Vse 

kar storite, bo pustilo sliko in informacijo (ġinġi) znotraj 

posebnega prostora. Ko nekaj narediġ, zamahneġ z roko na 

primer, to predstavlja obliko snovnega obstoja. To se 

ohrani v drugi razseģnosti in tam ostane, ter bo obstajalo 

veļno. Oseba, ki poseduje nadnaravne sposobnosti, bo 

vedela kaj se je zgodilo v preteklosti, ļe le pogleda 

obstojeļe prizore iz preteklosti, ki so ġe vedno tam. Ko 

boste razvili sposobnost videnja usode, boste videli, da 

oblika danaġnjega predavanja ġe vedno obstaja. Obenem, v 

istem ļasu, obstaja tudi tu. Ko se oseba rodi, celo njeno 

ģivljenje, ki ga bo morala preģiveti, ģe obstaja v posebni 

razseģnosti, kjer ni koncepta ļasa. Za nekatere ljudi je tam  

veļ kot eno ģivljenje. 

Nekateri bodo pomislili: ali niso potem naġi osebni 

napori, da se spremenimo, odveļ? Tega ne morejo sprejeti. 

Pravzaprav, osebni napori lahko spremenijo le manj 

pomembne stvari v ģivljenju. Nekatere manjġe stvari se 

lahko spremeni s tvojim osebnim trudom. Toda, napor, da 

se spremeni stvari, ti lahko prinese karmo. V nasprotnem 

primeru, sploh ni vpraġanja nastanka karme, kot tudi ne 

vpraġanja dobrih in zlih dejanj. Kadar nekdo trmasto 

vztraja, da se nekaj zgodi, se bo okoristil na tuj raļun in s 

tem napravil zla dejanja. Prav zaradi tega razloga stalno 

ponavljamo, da mora kultivator dopustiti, da se stvari 

zgodijo na naraven naļin, kajti s svojimi napori boġ 

ġkodoval drugim. Izvorno v tvojem ģivljenju ni nekaterih 

stvari, ti pa si dobil, kar pripada drugim ljudem v druģbi. 

Zato jim postaneġ dolģan.  

Kar pa zadeva velike stvari, jih obiļajna oseba nikoli 

ne more spremeniti. Pa vendar obstaja naļin, da se jih 

spremeni. To je, da nekdo lahko spremeni svoje ģivljenje, 

le ļe povzroļa zle dolgove in poļne vse vrste zloļinov. 
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Vendar ga ļaka le popolno uniļenje njegovega ģivljenja. 

Gledajoļ z visoke ravni, lahko vidimo, da ko nekdo umre, 

njegova duġa (juenġen) ob njegovi smrti ne umre. Zakaj ne 

umre tudi duġa? Pravzaprav, ugotavljamo da, ko oseba 

umre, njegovi posmrtni ostanki niso niļ drugega kot 

gmota ļloveġkih celic na tej naġi ravni. Na tej ravni, 

razliļna celiļna tkiva notranjih organov in vse celice 

ļloveġkega telesa odpadejo, medtem ko na drugih ravneh, 

telesa sestavljena iz mikro-delcev, manjġih od molekul, to 

je, atomov, protonov in tako dalje, nikakor ne umro. 

Obstajala so na drugih ravneh in ģive naprej v teh mikro-

vesoljskih ravneh. Vendar pa osebo, ki se ne ogiba zla, 

ļaka popolna dezintegracija vseh njenih celic. V budizmu 

se to imenuje popolna poguba duġe in telesa. 

Obstaja ġe en naļin, da oseba spremeni lastno 

ģivljenje, in je pravzaprav edini naļin. Kreniti po poti 

kultivacije. Zakaj se lahko ļlovekovo ģivljenje spremeni, 

ko krene po poti kultivacije? Kdo ima tako veliko moļ, da 

lahko spremeni kaj takega? Ko nekdo ģeli kreniti po poti 

kultivacije, se bo njegov namen zalesketal kot zlato in bo 

stresel Svet deseterih smeri. Buda ġola dojema vesolje s 

pomoļjo teorije o svetu, ki ima deset smeri. V oļeh viġjega 

bitja, ļloveġko ģivljenje ni namenjeno temu, da bi ģiveli 

kot ļlovek. Pove nam, da so ļloveġka ģivljenja nekaj, kar 

izvira iz vesoljskega prostora in vsebuje enako naravo kot 

vesolje. So dobrohotna in narejena iz snovi DģenïĠanï

Ren. Vendar imajo prav tako svojo skupnost. Ko vzposta-

vljajo druģbene odnose, nekatera postanejo pokvarjena in 

tako padejo na niģjo raven. Ko postanejo ġe slabġa in ne 

morejo ostati na tej ravni, bodo padla na ġe niģjo raven. 

Tako padajo dol, padajo in padajo, dokler, na koncu ne 

prispejo na to raven navadnih ljudi. 

Na tej ravni, bi morali biti taki ljudje uniļeni ali 

izbrisani. Vendar so velika razsvetljena bitja, iz svojega 

velikega usmiljenja, posebej ustvarila prostor kot je naġa 
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ļloveġka druģba. V tem prostoru, ļlovek dobi ļloveġko, 

fiziļno telo in ta par oļi, ki je sposoben videti le znotraj 

tega fiziļnega sveta. To pomeni, da se oseba zgubi v 

prividu in ji ni dovoljeno videti resnice vesolja ï neļesa, 

kar se vidi na drugih ravneh. V takġni iluziji in v takih 

pogojih, ji je dana taka priloģnost. Zaradi tega, ker je v 

iluziji, oseba zelo trpi. Njeno telo ji prinaġa hudo trpljenje. 

V Tao ġoli uļijo vrnitve k izvoru in vrnitve k resnici, skozi 

kultivacijo. Ļe se nekdo iz te razseģnosti lahko vrne k 

svojemu izvoru in ima v srcu ģeljo, da bi se kultiviral. Kar 

pomeni, ker je razvil svojo Buda-naravo, mu bodo ljudje 

pomagali, saj se tako srce pojmuje kot nekaj 

najdragocenejġega kar obstaja. Ker se niti pod tako 

teģkimi okoliġļinami ni izgubila in se kljub vsemu ģeli 

vrniti k izvoru, bo pomoļ priġla. Pomoļ bo brezpogojna in 

vseobseģna. To je razlog, zakaj kaj takega naredimo za 

kultivatorje, ne pa tudi za obiļajne ljudi. 

Za vas ne moremo storiti niļesar, ļe ste le obiļajna 

oseba, ki se le ģeli znebiti bolezni. Obiļajna oseba je le 

obiļajna oseba. Obiļajni ljudje lahko ģivijo v okvirih 

obiļajne ļloveġke druģbe. Mnogi pravijo, da Bude nudijo 

odreġitev vsem ļuteļim bitjem, in da Buda ġola uļi 

univerzalne odreġitve vseh ģivih bitij. Lahko vam povem, 

da tudi, ļe pregledate vse budistiļne svete spise, ne boste 

nikjer naġli, da zdravljenje bolezni obiļajnih ljudi pomeni  

odreġevanje ļuteļih bitij. Laģni Ļigong mojstri, so tisti, ki 

so v zadnjih letih naredili zmedo. Pravi Ļigong mojstri, 

tisti, ki so zarisali pot Ļigonga, niso nikdar predlagali  

zdravljenja bolezni drugim. Uļili so vas le kako vaditi, da 

ozdravite lastne bolezni in sami ostanete v formi. Ali vi 

kot navadni ljudje mislite, da lahko zdravite druge po tem, 

ko ste se le nekaj dni uļili Ļigong? Ali ni to zavajanje 

ljudi? Ali to ni spodbujanje vaġih navezanosti? To je le 

iskanje slave, osebni koristi in nadnaravnih sposobnosti, 

da bi se pobahali s tem pred obiļajnimi ljudmi! To nikakor 
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ne bo delovalo. Zatorej, bolj ko stremite k neļemu, teģje 

boste to dobili. Tega vam ni dovoljeno poļeti, niti ne 

smete kar tako motiti obiļajno stanje ļloveġke druģbe.  

V tem vesolju obstaja naļelo, ki pravi: Ko si zaģeliġ 

vrnitve k izvoru, in nazaj k resnici, ti bo nekdo pomagal. 

Njegovo staliġļe je, da se mora ļlovek vrniti tja od koder 

je priġel, namesto da bi ģivel med obiļajnimi ljudmi. 

Predvidevamo, da ļe bi bili ljudje brez bolezni in ģiveli 

udobno ģivljenje, jih ne bi niti zanimalo postati nesmrtno 

bitje in bi imeli do tega celo odpor. Kako bi bilo ļudovito, 

ļe ljudje ne bi imeli bolezni, ne bi trpeli in, ļe bi imeli vse 

kar bi si poģeleli! To bi bil resniļno svet nesmrtnih bitij. 

Vendar ste na to raven padli, ker ste se izrodili in vam 

zatorej ne more biti prijetno. Ļlovek bo verjetno poļel 

slabe stvari, ko je izgubljen v svetu obiļajnih ljudi. V 

budizmu se to imenuje karmiļno naļelo nagrade in kazni. 

Zato, kadar ljudje doģivljajo bridkosti in nesreļe, s tem 

dejansko plaļujejo svojo karmo v skladu s karmiļnim 

naļelom nagrade in kazni. V Budizmu prav tako menijo, 

da so Bude vsepovsod. Nedvomno je mogoļe, da bi Buda 

z enim zamahom roke lahko izbrisal vse bolezni ļloveġtva. 

Tako mnogo Bud je povsod. Zakaj tega ne storijo? Ļlovek 

trpi, ker je v dolgu, saj je v preteklosti postopal slabo. Ļe 

bi mu vi ozdravili bolezni, bi bilo to enako, kot da bi 

prekrġili naļelo vesolja. To bi pomenilo, da mu je 

dovoljeno, da lahko poļne slabe stvari in mu ni potrebno 

plaļati tistega kar dolguje drugim. To pa se ne sme zgoditi. 

Zato vsi Bude varujejo normalno stanje ļloveġke druģbe. 

Nihļe od njih ga ne bo skuġal pokvariti. Niļ razen 

kultivacije, te ne more resniļno reġiti bolezni in prinesti 

prave osvoboditve. Pripraviti ljudi, da se kultivirajo po 

pravem Zakonu, je resniļna odreġitev vseh ļuteļih bitij.  

Kako to, da ġtevilni Ļigong mojstri lahko zdravijo 

bolezni? In zakaj stopajo na pot zdravljenja? Nekateri med 

vami ste se morda to vpraġali. Veļina teh Ļigong mojstrov 
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ne hodi po pravi poti. Pravi Ļigong mojster, tekom svoje 

kultivacije uvidi, da vsa ģiva bitja trpe. Dovoljeno mu je 

pomagati ljudem iz soļutja in usmiljenja. Vendar on ne 

more ozdraviti bolezni. Lahko jo le zaļasno odrinejo, ali 

preloģijo, tako da boġ imel teģavo kasneje ali pa jo prenese 

na druge ļlane tvoje druģine. On nima sposobnosti, da bi v 

celoti eliminiral karmo zate. To je razlog, zakaj je 

dovoljeno odstraniti karmo le kultivatorjem, ne pa tudi  

obiļajnim ljudem.  

V Buda ġoli formulacija odreġitev vseh ļuteļih bitij 

pomeni, da boste prestavljeni iz tega najbolj boleļega 

ļloveġkega poloģaja, na viġje ravni, kjer ne boste nikdar 

veļ trpeli in boste lahko uģivali pravo svobodo. To je pravi 

pomen. Ali ni Ġakjamuni omenjal drugo obalo Nirvane? 

To je pravi pomen njegove odreġitve vseh ļuteļih bitij. Ļe 

ģiviġ v miru in udobju med obiļajnimi ljudmi, imaġ toliko 

denarja, da lahko z bankovci polniġ ģimnice in nimaġ 

nikakrġnih muk, potem boġ morda celo ļutil odpor do 

tega, da bi postal nesmrten. Ļe si kultivator, je tok tvojega 

ģivljenja moļ spremeniti in le s kultivacijo se lahko tok 

ģivljenja spremeni.  

Nadnaravna moļ videnja usode deluje kot, da imaġ na 

ļelu majhno televizijo. Pri nekaterih je na ļelu, pri drugih 

v bliģini ļela, in pri nekaterih znotraj ļela; nekateri vidijo 

z zaprtimi oļmi, ļe pa je sposobnost moļna, potem vidijo 

z odprtimi oļmi. Vendar pa je za druge ljudi nevidna, saj 

je to nekaj, kar se nahaja znotraj obmoļja osebnega 

prostorskega polja. Z drugimi besedami, kadar se razvije 

ta sposobnost, mora obstajati ġe ena, ki sluģi kot nosilec, 

ki odseva podobe iz drugih ravni, tako, da jih lahko oseba 

vidi s svojim Tretjim oļesom. S to sposobnostjo lahko 

vidimo prihodnost ali preteklost osebe zelo natanļno. 

Seveda lahko oseba zazna stvari precej razloļno skozi 

vedeģevanje, vendar ne more videti podrobnosti o 

dogodku. Toda s sposobnostjo videnja usode, jih lahko 
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vidi zelo razloļno. Lahko vidi celo datume dogodkov in 

podrobnosti o dogajanju, kajti to kar vidi je resniļen odsev 

ljudi in predmetov na drugem prostoru. 

Vsakemu kultivatorju Falun Dafe bom odprl Tretje 

oko. Drugih nadnaravnih sposobnosti, o katerih bomo 

govorili kasneje, pa ne bom odprl. S stalno rastjo vaġe 

ravni, se bo nadnaravna sposobnost videnja usode 

razvijala na naraven naļin. S tem se boste sreļali v 

prihodnji kultivaciji. Ko boste razvili to nadnaravno 

sposobnost, boste izvedeli, kako je to. Zato vas tudi 

moramo nauļiti vseh teh zakonov in naļel.  

 

 

Preseļi 
Pet elementov in Tri domene 

 

Kaj pomeni "preseļi Pet elementov in Tri domene"? To je 

zelo zahtevno vpraġanje. V preteklosti so mnoge Ļigong 

mojstre, ko so govorili o tem, duġila vpraġanja ljudi, ki ne 

verjamejo v Ļigong,: ĂKateri od vas, Ļigong pratikantov 

je presegel Pet elementov in ni v Treh domenah?ò 

Nekateri med njimi niso Ļigong mojstri. Le trdijo, da so 

Ļigong mojstri. Ļe jim ta tema ni bila razumljiva, bi 

morali biti tiho, toda kljub temu so bili dovolj predrzni, da 

so govorili o tem. Posledica je, da so jih posluġalci 

postavili v takġno situacijo, da so ostali brez besed. To je 

prineslo veliko ġkodo in zmedo svetu kultivacije. Nekateri 

ljudje so to izkoristili kot pretvezo za napad na Ļigong. 

Preseļi Pet elementov in Tri domene predstavlja izrek v 

svetu kultivacije. Izrek izvira iz religije. Je proizvod 

religije. Zato o tej temi ne moremo govoriti, ne da bi 

upoġtevali zgodovinsko in okoljsko ozadje tistega ļasa.  

Kaj pomeni "Preseļi Pet elementov"? Tako starodavna 

fizika, kot tudi sodobna Kitajska fizika, imata staliġļe, da 
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je kitajska teorija o Petih elementih pravilna. Resnica je, 

da pet elementov - kovina, les, voda, ogenj in zemlja ï 

sestavlja neġteto stvari v vesolju. To je dejstvo in zato 

pogosto tako gledamo na Pet elementov. V sodobnem 

jeziku pomeni, da ļe je nekdo presegel Pet elementov, je 

prekoraļil meje tega naġega fiziļnega sveta. To resniļno 

zveni nepredstavljivo. Le razmislite o sledeļem: Ļigongï

mojster ima energijo. Mene so preizkusili glede moje 

energije, kakor so tudi mnoge druge Ļigong mojstre. 

Snovne elemente v energiji je moļ zaznati s ġtevilnimi 

danes obstojeļimi instrumenti. Z drugimi besedami, ļe 

obstaja odgovarjajoļ merilni instrument, se elemente, ki 

jih oddaja Ļigongïmojster, kot tudi obstoj njegovega 

gonga, lahko zazna. Sodobni instrumenti zaznavajo 

infrardeļe ģarke, ultravijoliļne ģarke, ultrazvoļno 

valovanje, infra zvok, elektriko, magnetizem, rentgenske 

ģarke, atome in neutrone. Ļigongïmojster poseduje vse te 

substance. Obstajajo tudi druge substance, ki jih oddajajo 

Ļigong mojstri a se jih ne da doloļiti ï ker ni ustrezenih 

instrumentov, ki bi jih lahko merili. Ļe le obstaja 

odgovarjajoļi instrument, se jih lahko doloļi vse. 

Substance, ki jih oddajajo Ļigong mojstri so izjemno 

raznolike.  

Pod vplivom posebnega magnetnega polja, lahko 

Ļigong mojster oddaja moļno in zelo lepo auro. Ļim veļja 

je energijska potenca, veļje je energetsko polje, ki ga 

oddaja. Tudi obiļajna oseba ima auro, vendar je ġibka in 

zelo, zelo majhna. V raziskavah s podroļja visoko 

energijske fizike, ljudje mislijo, da je energija sestavljena 

le iz delcev kot so neutroni ali atomi. Mnogi Ļigong 

mojstri, vkljuļno s tistimi poznanimi, so bili vkljuļeni v 

preizkuse. Tudi mene so preizkusili. Merilni aparat je 

pokazal, da je bila radiacija rentgenskih ģarkov in 

termalnih neutronov, ki sem jih sproġļal, 80ï170 krat viġja 

od radiacije normalnih snovi. Vendar je bil to rezultat v 
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trenutku, ko je indikator instrumenta dosegel maksimum. 

Zato pravzaprav ne vemo do katere vrednosti bi se lahko 

povzpel. Preprosto je nepredstavljivo, da ima oseba lahko 

tako moļne neutrone! Kako lahko nekdo proizvede tako 

moļne neutrone? To je dokaz, da imamo mi, Ļigong 

mojstri, Gong ali energijo, kar je bilo potrjeno v svetu 

znanosti in tehnologije.  

Da bi presegli Pet elementov, je nepogreġljiva 

kultivacija tako nrave, kot tudi telesa. S kultivacijo v 

kultivacijskem sistemu, ki ne vzgaja obojega, nrave in 

telesa, lahko oseba razvije le kultivacijsko energijo, ki 

oznaļuje raven doseģka osebe. Kultivator se v 

kultivacijskem sistemu, ki se ne more uporabiti za 

vzgajanje telesa, ne ukvarja s tem vpraġanjem, saj ne 

poteka v smeri prekoraļenja Petih elementov. V 

kultivacijski praksi, ki kultivira znaļaj in telo, pa se 

energija shranjuje v vseh celicah njegovega telesa. 

Energija, ki jo oddaja povpreļen praktikant ali tisti, ki ġele 

priļenja razvijati kultivacijsko energijo, je sestavljena iz 

grobih zrn, ki niso zelo blizu eden drugemu, zato je 

njihova moļ majhna. Ko je ļlovek na precej viġji ravni, je 

moģno, da bo gostota njegove energije sto krat, tisoļ krat 

ali sto milijon krat veļja od gostote navadne molekule 

vode. Kajti, viġja je raven osebe, veļja je gostota njene 

energije, ki je sestavljena iz drobnejġih delcev in veļja je 

njena sila. Pod temi pogoji, se energija shranjuje v vsakem 

delcu telesa, ne le v tem naġem fiziļnem prostoru, temveļ 

tudi v vseh telesih v drugih prostorih. Torej so celice 

osebe, od molekul, atomov, protonov in elektronov do 

ekstremno drobnih delcev vse napolnjene s takġno 

energijo. Sļasoma se bo telo osebe popolnoma napolnilo s 

to visoko-energijsko snovjo. 

Ta visokoïenergijska snov ima intelekt in nekatere 

sposobnosti. Ko zraste in postane gostejġa, ter napolni vse 

celice ļloveġkega telesa, lahko izrine ļloveġke, fiziļne 
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celice, ki so najmanj sposobne. Izrinjene celice ne bodo 

veļ izpostavljene presnovi in bodo sļasoma popolnoma 

nadomeġļene z visokoïenergijsko snovjo. Seveda je meni 

to lahko reļi, ampak do te toļke v kultivaciji vas pelje le 

dolgotrajen proces. Ko tvoja kultivacija doseģe to raven, 

bo vse celice tvojega telesa nadomestila visokoïenergijska 

snov. Razmisli o tem; ali je takrat tvoje telo ġe sestavljeno 

iz Pet elementov, snovi iz tega naġega fiziļnega prostora? 

Sestavljeno je iz visokoïenergijske snovi zbrane v drugih 

prostorih. Tudi De (vrline) je snov, ki obstaja v drugem 

prostoru in ni pod vplivom ļasovnega polja tega naġega 

fiziļnega prostora.  

Sodobna znanost meni, da je ļas obmoļje in karkoli se 

nahaja izven tega obmoļja, tega ļas ne omejuje. V drugih 

prostorih, je koncept prostorïļasa drugaļen od 

tukajġnjega. Ali lahko tukajġnji ļas vpliva na snov v 

drugih prostorih? Nikakor ne. Potem razmislite, ali se niste 

v tem trenutku osvobodili spon Petih elementov? Ali je 

vaġe telo ġe vedno telo obiļajne osebe? Ne, nikakor ne. 

Vendar obiļajni ljudje ne vidijo razlike. Tudi, ļe se telo 

osebe tako zelo spremeni, ne moreġ reļi, da je to konec 

njene kultivacije. Kultivacija se mora nadaljevati, da bi se 

doseglo ġe viġjo raven. Zatorej se mora kultivacija osebe 

nadaljevati med obiļajnimi ljudmi, in zanjo ne bo dobro, 

ļe je ljudje ne bi mogli videti.  

Kaj se mu bo dogajalo kasneje? Ļeprav so tekom 

kultivacije vse ļloveġke celice zamenjane z visokoï

energijsko snovjo, pa atomi obdrģijo svoj razpored in tudi 

razpored molekul in jeder se ne spremeni. Molekularne 

kombinacije celic so take, da so te mehke na otip; 

Molekularne kombinacije kosti pa imajo tako visoko 

gostoto, da so kosti trde na otip. Molekule krvi imajo tako 

majhno gostoto, da je kri tekoļa. Obiļajna oseba ne more 

videti sprememb v tebi na podlagi zunanje podobe, saj 

imajo molekule tvojih celic ġe vedno prvotno sestavo in 
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kombinacije. Ļeprav ostajata molekularna sestava in 

kombinacije celic nespremenjene, pa se je spremenila 

energija v njih. Zato, se od tega trenutka dalje, oseba ne bo 

veļ naravno starala in slabela. Ker celice osebe ne 

odmirajo, bo ostala veļno mlada. V procesu kultivacije, bo 

oseba videti mlada in bo imela na koncu stalno podobo.  

Seveda, ļe osebo zbije avtomobil ï bo tudi tako telo,  

imelo zlome in tudi krvavelo bo, ļe se bo porezala z 

noģem, ker njene molekulske kombinacije niso 

spremenjene. Le celice ji ne bodo naravno odmirale, se 

naravno starale, saj nimajo presnove. To je tisto, kar 

imenujemo "osvoboditi se spon Petih elementov". V tem 

ni nobene praznovernosti. To je mogoļe pojasniti 

znanstveno. Nekateri ljudje tega ne znajo jasno razloģiti. 

Ko podajajo nepremiġljene izjave, bodo drugi rekli, da 

ġirijo praznoverje, saj skovanka prihaja iz religije in ne iz 

sodobnega Ļigonga. 

Kaj pomeni "prekoraļiti Tri domene"? Vļeraj sem 

omenil, da leģi kljuļ za poveļanje kultivacijske energije v 

vzgajanju ġinġinga. Ko si poistoveten s prirodo vesolja, te 

ona ne omejuje veļ. Kadar izboljġujeġ Ġinġing, se element 

De spreminja v kultivacijsko energijo, ki bo naraġļal in 

rasel neprekinjeno. Ko ta energija zraste do visokih ravni, 

formira steber Gonga. Kakrġna je viġina tvojega stebra 

Gonga. Viġji je energijski steber, viġja je tvoja energijska 

potenca. Obstaja izrek: ĂVeliki Zakon je brezmejen.ò Od 

tvojega srca je odvisno ali ga boġ kultiviral. Do katere 

ravni v kultivaciji lahko dospeġ, je odvisno od tvoje 

vztrajnosti in pripravljenosti da potrpiġ. Ko porabiġ svojo 

belo substanco, se lahko tvoja ļrna substanca, skozi 

trpljenje muk preobraģa v belo substanco. Ļe to ġe ni 

dovolj, lahko prevzameġ grehe ļlanov svoje druģine ali 

prijateljev, ki niso kultivatorji in na ta naļin poveļujeġ 

svojo kultivacijsko energijo. To lahko storijo le kultivatorji 

na zelo visoki ravni kultivacije; povpreļen kultivator naj 
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ne razmiġlja o tem, da bi prevzel grehe ļlanov druģine. S 

takġno koliļino karme, obiļajen kultivator ne bo mogel 

uspeti v kultivaciji. Tukaj vam pojasnjujem razliļna naļela 

za razliļne ravni.  

Tri domene, ki se omenjajo v religijah, se nanaġajo na 

9  nebes ali 33 nebes. Z drugimi besedami Nebesa, Zemlja 

in Podzemlje tvorijo Tri domene. Pravijo, da morajo vsa 

bitja iz 33-ih nebes po Ġestkratni poti transmigracije 

(reinkarnacijski ciklus, samsara), kar pomeni, da je nekdo, 

ki je ļlovek v tem ģivljenju, lahko ģival v naslednjem. 

Budisti pravijo, da ne smemo izgubljati ļasa v tem 

ģivljenju. Ļe se sedaj ne kultiviraġ, kdaj pa se boġ? 

Ģivalim namreļ ni dovoljeno, da bi se kultivirale, niti ne 

smejo posluġati Zakona. Celo ļe izvajajo kultivacijo, ne 

morejo doseļi Resniļnega doseģka
36
. Ļe njihova 

kultivacijska energija doseģe visoko raven, jih bodo 

nebesa uniļila. Ļloveġkega telesa ne boġ mogel ponovno 

dobiti morda stotine let. Ko si dobil ļloveġko telo, morda v 

veļ kot 1000 letih, ga ne znaġ ceniti. Ļe se reinkarniraġ v 

kamen, se iz njega ne boġ mogel vzdigniti niti v 10.000 

letih. Ļe kamna nekdo ne razbije ali ga ne obrabi ļas, ne 

boġ mogel iz njega nikdar. Zelo teģko je dobiti ļloveġko 

telo! Oseba, ki resniļno lahko sprejme Zakon ima veliko 

sreļo. Govorili smo o tem, da je resniļno zelo teģko dobiti 

ļloveġko telo.  

Za praktikante obstaja vpraġanje ravni kultivacije. 

Kakġno raven boġ dosegel, je odvisno izkljuļno od tvoje 

kultivacije. Ļe ģeliġ preseļi Tri domene kar nadaljuj s 

kultivacijo. Ko bo tvoj steber Gonga postal zelo, zelo 

visok, mar nisi ģe izven Treh domen? Ko duġa (juenġen) 

zapusti telo v ļasu sedenja s prekriģanimi nogami v 

                                                 

 

 
36

 Resniļni doseģek ï doseģeni nivo v Budaïġoli, to je, Arhat, Bodisatva, Tatagata in 

tako dalje. 
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meditaciji, se v trenutku lahko povzpne zelo visoko. Nek 

praktikant mi je napisal svojo izkuġnjo, z besedami: 

ĂUļitelj, dosegel sem mnoge nebesne nivoje in videl razne 

prizore.ò Rekel sem mu, naj se vzpenja naprej, on pa mi je 

odgovoril: ĂNe morem in si ne drznem vzpenjati ġe viġje. 

Ni bil sposoben iti ġe naprej.ò Zakaj? Zato, ker je bil 

njegov steber Gonga natanļno te viġine in on se je 

vzpenjal sedeļ na svojem stebru Gonga. To je Resniļni 

doseģek v kultivaciji, kot se imenuje v budizmu. Njegova 

kultivacija je dosegla ta doseģek. Vendar pa za 

kultivatorja, to ne predstavlja najviġjega doseģka. On se ġe 

naprej vzpenja, ker se preļiġļuje in stalno izboljġuje. Ļe 

tvoj steber Gonga doseģe izven meja Treh domen, ali nisi 

s tem presegel Treh domen? Raziskovali smo in ugotovili, 

da se Tri domene, ki se omenjajo v religijah, nahajajo 

znotraj obsega devetih glavnih planetov. Nekateri 

omenjajo deset glavnih planetov. Moram vam povedati, da 

to sploh ni res. Odkril sam, da so imeli nekateri Ļigong 

mojstri v preteklosti steber Gonga tako visok, da je 

dosegal izven galaksije Rimska cesta. Bili so v tako 

visokih razseģnostih, da so ģe zdavnaj presegli Tri 

domene. Vpraġanje preseganja Treh domen je pravzaprav 

vpraġanje doseģenih ravni.  

 

Vpraġanje teģnje 
 

Na mesta, kjer se kultiviramo, mnogi prihajajo navezani 

na teģnje. Nekateri hrepenijo po nadnaravnih 

sposobnostih; nekateri ģelijo posluġati teorije; nekateri 

upajo, da bodo ozdraveli; nekateri pridejo, da bi dobili 

Falun. Ljudje so priġli sem z razliļnimi ģeljami. Nekateri 

so mi celo rekli: ĂEden od ļlanov moje druģine ni priġel 

posluġati predavanja. Plaļal bom ġolnino ï prosim vas, ali 

lahko dobi Falun?ò Kako lahko priļakujete, da boste 

dobili Falun, plod naporov mnogih generacij, ki je bil 



76 

ustvarjen v izjemno dolgem obdobju in grozljivem ġtevilu 

let, za par desetin Juanov
37
? Zakaj pa vam ga potem lahko 

damo brez kakrġnihkoli pogojev? Preprosto zato, ker ģelite 

biti kultivator. Takġnega srca ni moļ kupiti za noben denar. 

To pomeni, da ste razvili vaġo Buda-naravo. Zato lahko to 

storimo za vas. 

Oklepate se svoje navezanosti na teģnjo. Ste priġli sem 

samo zato, da bi dobili Falun? Moj Faġen
38
 v drugi 

razseģnosti, ve vse o ļemer razmiġljate. Ker se koncepta 

dveh ļas-prostorov razlikujeta, se v drugi razseģnosti 

nastajanje vaġih misli vidi kot zelo poļasen proces. Moj 

Faġen ve vse, ġe preden na to pomislite. Zato se morate 

odpovedati vsem svojim nepravilnim mislim. V Buda ġoli 

se verjame v afiniteto. Vsi vi se nahajate tu, ker vam je 

tako usojeno. Ļe dobite Falun, se je morda moralo tako 

zgoditi. Zato, ko ga dobite, ga varujte kot zaklad. In ne 

oklepajte se kakrġnekoli teģnje.  

V religiozni kultivaciji v preteklosti, se je v Buda ġoli 

uļilo o Praznini. Ne razmiġljati o niļemer in tako vstopiti 

skozi Vrata Praznine. V Tao ġoli se je uļilo Neobstoj ï ne 

imeti niļ, ne ģeleti niļ in ne razmiġljati o niļemer. 

Praktikant poudarja nenamerno pridobivanje energije 

(Gonga) skozi namerno kultivacijo. Ļe se kultiviraġ v 

stanju aktivne pasivnosti, ne skrbiġ za niļ, razen za 

kultivacijo lastnega ġinġinga, se boġ premikal z ene ravni 

na drugo in boġ zagotovo dobil tisto, kar ti pripada. Ļe se 

oklepaġ tvojih teģenj, mar to ne pomeni, da imaġ 

navezanosti? Mi smo vas kar takoj nauļili Zakon tako 

visoke ravni, zato morajo biti tudi zahteve glede vaġega 

ġinġinga visoke. Zatorej se ne prihajajte uļiti Zakona s 

teģnjo, da bi nekaj pridobili.  

                                                 

 

 
37

 Juan ï kitajska denarna enota 
38

 Faġen ï energijsko telo; telo, ki je sestavljeno iz gonga in iz Fa 
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Mi vas vodimo na pravo pot. Da bi bili mi odgovorni 

do vseh vas, vam moramo podati temeljito razlago 

Zakona. Kadar nekdo teģi k Tretjemu oļesu, se bo njegovo 

Tretje oko zablokiralo in on sam bo z neļim zapeļaten. Ġe 

veļ. Povem vam, da so v kultivaciji Zakonaïznotrajï

trojnegaïsveta, tudi vse nadnaravne sposobnosti, ki jih 

nekdo razvije, originalne, prirojene sposobnosti, ki jih 

vsakdo nosi v svojem fiziļnem telesu in, ki jih sedaj 

imenujemo nadnaravne sposobnosti. Delujejo lahko le v 

tej naġi fiziļni razseģnosti in imajo uļinek le na obiļajne 

ljudi. Za kaj potrebujete te cenene trike in veġļine? Celo, 

ļe jih dobite po obupani gonji za njimi, one niso uporabne 

v drugih razseģnostih, potem, ko preseģete kultivacijo 

Zakonaïznotrajïtrojnegaïsveta. Ko preseģete kultivacijo 

Zakonaïznotrajïtrojnegaïsveta, so vse te sposobnosti 

odvrģene stran in potisnjene v zelo globoko razseģnost, 

kjer so shranjene. Vse te sposobnosti bodo shranjene le kot 

zapis o vaġi kultivaciji, ki si ga lahko ogledate v 

prihodnosti. 

Ko nekdo doseģe kultivacijo Zakonaïonstranïtrojnega 

sveta, se mora zaļeti re-kultivirati od zaļetka. Njegovo 

telo je tisto, ki je preseglo Pet elementov, kot sem malo 

pred tem omenjal; to pomeni, da je postalo Buda-telo. Mar 

ni pravilno imenovati takġno telo Buda-telo? To Buda-telo 

se mora ponovno kultivirati, ponovno razvijajoļ 

nadnaravne sposobnosti, ki se ne imenujejo veļ 

nadnaravne sposobnosti, temveļ boģanske sposobnosti 

"Buda Zakona". Njihova moļ je neomejena in res lahko 

delujejo uļinkovito v vseh razseģnostih. Zato, ļemu 

stremeti k nadnaravnim moļem? Ļe stremiġ po njih ali ni 

to le zato, ker bi jih ģelel uporabiti in se pokazati med 

obiļajnimi ljudmi? Ļe ne za tak, za kakġen namen pa, bi 

jih potreboval? So nevidne in neotipljive. Ļe praviġ, da jih 

potrebujeġ le za okras, zakaj ne najdeġ neļesa lepega? 

Jamļim ti, da imaġ podzavestni namen, da bi jih rad 
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uporabljal za nek namen. Ne moreġ si jih ģeleti, kot se 

stremi po veġļinah navadnih ljudi. So v popolnosti 

nadnaravna zadeva, ki se jih ne sme pokazati obiļajnim 

ljudem. Ģe sama ģelja po razkazovanju predstavlja moļno 

navezanost, zelo slabo srce, srce, ki se ga mora praktikant 

znebiti. Ġe slabġe je, ļe ģeliġ z njihovo pomoļjo zasluģiti 

in obogateti ali doseļi svoje osebne cilje med obiļajnimi 

ljudmi. Na ta naļin bi uporabljal nekaj kar je visokega 

reda za vznemirjanje in motenje obiļajne ļloveġke druģbe. 

Ta ideja je ġe slabġa. Zato ti ni dovoljeno po ģelji 

uporabljati nadnaravnih sposobnosti.  

Govoreļ na sploġno, je pri otrocih in starejġih veļja 

verjetnost, da bodo razvili svoje sposobnosti, posebno 

starejġe ģenske, ker imajo pogosteje dober nadzor nad 

lastnim Ġinġingom in nimajo navezanosti obiļajnih ljudi. 

Ko enkrat razvijejo svoje nadnaravne sposobnosti, jih 

zlahka obvladujejo, ker nimajo ģelje, da bi se postavljale. 

Zakaj mladi teģko razvijejo svoje sposobnosti? Ker imajo 

mladi ljudje, ġe posebno moġki, ġe vedno ģeljo po 

uveljavitvi v obiļajni ļloveġki druģbi ter doseganju svojih 

ciljev. Ko bi razvili nadnaravne sposobnosti, bi jih 

uporabljali za dosego svojih ciljev, sprejemajoļ jih kot 

sposobnosti za dosego ciljev. Tega se ne sme dopustiti. 

Zato svojih sposobnosti ne bodo razvili. 

Kultivacija ni nepomembna zadeva, niti ni veġļina 

obiļajnih ljudi, temveļ je zelo resna zadeva. Od tega kako 

izboljġati svoj Ġinġing je odvisno ali se ģeliġ oziroma ali si 

se sposoben kultivirati. Bilo bi resniļno slabo, ļe bi nekdo 

s stremljenjem dobil nadnaravne sposobnosti. Od takrat 

dalje mu kultivacija ne bi veļ padla na pamet. S 

ġinġingom, ne viġjim kot ga imajo obiļajni ljudje, in 

moļmi pridobljenimi s stremljenjem, bi takġna oseba 

lahko storila marsikatero slabo dejanje. Toliko je denarja v 

bankah. Lahko bi uporabil magijo odstranitve in ga vzel 

malce zase.  Ogromno loterije se prodaja na ulicah. Lahko 
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bi si izbral sreļko z glavnim dobitkom. Zakaj se take 

stvari nikdar niso zgodile? Nekateri Ļigong mojstri 

pravijo, da ļe osebi vrlina ni pomembna in je razvila 

sposobnosti, bo zelo verjetno poļela slabe stvari. Jaz 

pravim, da je to napaļna izjava. Nikakor ni tako. Ļe se ne 

posveļaġ izboljġavam vrlin in ne vzgajaġ svojega Ġinġinga, 

preprosto ne boġ nikdar razvil svojih nadnaravnih 

sposobnosti. Obstajajo seveda tudi drugaļni primeri; oseba 

z visokim Ġinġingom razvije sposobnosti na svoji trenutni 

ravni, se kasneje ne bo vedla kot bi bilo treba in poļne kar 

ni treba. Ko enkrat stori nekaj slabega, bodo njene 

sposobnosti oslabele ali izginile. Ļe jih je izgubila, jih ne 

more nikdar veļ ponovno pridobiti. In kar je ġe huje, 

sposobnosti pomagajo, da se razvijejo navezanosti.  

Nekateri Ļigong mojstri trdijo, kot da bi oglaġevali, da 

bo oseba, ki se pri njih nauļi Ļigonga, v treh do petih 

dneh lahko zdravila bolezni. Takġni Ļigong mojstri bi se 

morali imenovati Ļigong trgovci. Predstavljajte si, kako bi 

lahko, kot obiļajni ljudje, zdravili druge le z oddajanjem 

nekaj lastnega Ļi? Navadni ljudje imajo v svojem telesu 

tudi Ļi, prav tako kot vi. Komaj si zaļel z vajami in 

pravkar se ti je odprla Laogong
39
 toļka, skozi katero lahko 

sprejemaġ in poġiljaġ Ļi. Ko poskusiġ nekoga zdraviti, bo 

morda njegov Ļi ozdravil tvojo bolezen! Kako lahko en Ļi 

nadzoruje drugi Ļi? Ļi sploh ne more zdraviti. Poleg tega, 

ko obravnavaġ pacienta, ti in on ustvarita polje, preko 

katerega bo ves njegov patogeni Ļi preġel tudi v tvoje telo. 

Posledica tega je, da boġ sam posedoval enako koliļino 

patogenega Ļi kot pacient. Ļeprav ima izvor v telesu 

pacienta, boġ zbolel tudi sam ļe sprejmeġ preveļ 

njegovega patogenega Ļi. Ko enkrat zaļneġ verjeti, da 

lahko zdraviġ bolezni, boġ priļel sprejemati paciente in ne 

                                                 

 

 
39 
Laogong toļka ï akopunkturna toļka na sredini dlani 



80 

boġ zavrnil zahteve od nikogar. Tako boġ razvil 

navezanost. Kako si sreļen, ko si nekomu ozdravil 

bolezen! In zakaj lahko ozdraviġ ljudi? Zakaj ne bi 

razmislil o tem? Ker so vsi laģni Ļigong-mojstri obsedeni 

z zli duhovi. Da bi te prepriļali, da bi jim verjel, ti bodo 

poslali neko vrsto impulzov, s katerimi boġ ozdravil tri, 

pet, osem ali morda deset pacientov, nato bodo impulzi 

izginili. To je naļin, ki potroġi energijo in od tedaj naprej 

take energije ne boġ veļ imel. Ti nimaġ lastne energije. Kje 

bi jo le lahko dobil? Mi, Ļigong mojstri, smo prestali 

desetletja kultivacije. V preteklosti je bilo zelo teģko 

kultivirati Tao. Kultivacija je resniļno teģka, ļe se 

kultiviraġ skozi stranska vrata ali v neortodoksni ġoli, 

namesto da bi se drģal metode kultivacije v ortodoksni 

ġoli.  

Nekateri veliki Ļigong mojstri so postali zelo slavni. 

Toda kultivirali so se desetletja, da bi razvili tisto malo 

Gonga. Vi sami se niste kultivirali. Kako si predstavljate, 

da boste dobili kultivacijsko energijo le z obiskovanjem 

predavanj? Na ta naļin boste le razvili navezanost. S to 

navezanostjo, boste postali zaskrbljeni, kadar ne boste 

mogli ozdraviti bolezni. Da bi ohranil svojo slavo, se bo 

kdo celo prepustil takġnim mislim kot: ĂNaj sam zbolim za 

to boleznijo, samo da ozdravim pacienta.ò Ni usmiljenje 

tisto, ki mu vzbudi takġno razmiġljanje. Ni se ġe osvobodil 

teģnje po slavi in denarju. Kako lahko taka oseba razvije 

soļutno srce? Boji se izgube ugleda. Raje bi sama zbolela, 

kot da izgubi ugled. Kakġna moļna navezanost na slavo! 

Ko enkrat izrazi tako ģeljo, se bo bolezen takoj prestavila 

iz pacientovega v njegovo telo. Domov bo odġel bolan, 

Pacient se poļuti dobro, sam pa se po zdravljenu, doma 

poļuti bolnega. Ko verjameġ, da si nekoga ozdravil in te 

drugi naslavljajo Ļigong mojster, postaneġ 

samozadovoljen in izjemno zadovoljen sam s seboj. Ali ni 

to navezanost? Kadar ne moreġ ozdraviti bolezni, skloniġ 
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glavo in si obupan. Mar ni to posledica navezanosti na 

slavo in osebno korist? Poleg tega je ves patogeni Ļi 

preġel s telesa pacienta v tvoje telo. Ļeprav so te laģni 

Ļigong mojstri uļili kako ga odstraniti iz svojega telesa, ti 

jaz povem, da ga ne moreġ odstraniti niti najmanjġi del, saj 

nimaġ sposobnosti, da bi slab Ļi razlikoval od dobrega. 

Sļasoma bo tvoje telo znotraj postalo ļrno. To je karma. 

Ko se zares ģeliġ kultivirati bo to zate precej teģak 

preizkus. Kaj boġ poļel? Koliko boġ moral pretrpeti, da 

boġ karmo spremenil v belo snov? Zelo teģko bo. Za osebo 

z boljġimi prirojenimi lastnostmi, je obiļajno ġe verjetneje, 

da bo imela te teģave. Nekateri ljudje neprestano teģijo k 

moļem za zdravljenje bolezni. Ļe imaġ tako teģnjo v 

svojem umu, jo bo opazila ģival in priġla, da ti zavzame 

telo, kar se imenuje obsedenost z duhom. Ģeliġ zdraviti 

bolezni? Ona ti bo pomagala. Vendar ti ne bo pomagala 

brezplaļno. Brez izgube, ni dobitka. To je zate zelo 

nevarno. Kako se lahko kultiviraġ, ļe si jo povabil v svoje 

telo? V popolnosti boġ uniļen. 

Nekateri ljudje, ki imajo dobre prirojene lastnosti, jih 

pravzaprav zamenjujejo za karmo drugih ljudi. Bolnik ima 

obiļajno veliko karme. Ļe obravnavaġ resen primer, se boġ 

po zdravljenju, doma poļutil zelo neprijetno. Mnogim, ki 

so se prej ukvarjali z zdravljenjem, se je zgodilo, da se je 

bolnikom stanje popravilo a so sami doma resno zboleli. 

Sļasoma bo mnogo karme preġlo nate. Ti poklanjaġ svoj 

De (vrline) drugim, v zameno za karmo ï ker, brez izgube 

ni dobiļka. Pa ļeprav je tisto kar hoļeġ bolezen, se mora 

karma vseeno plaļati z De. V tem vesolju obstaja naļelo: 

Nihļe ti ne bo prepreļil, da bi vzel kar ģeliġ, in nihļe ti ne 

bo dejal, da si dober. Prav tako obstaja pravilo v vesolju, 

ki pravi: Tisti, ki ima veliko karme, je slaba oseba. V 

zameno za karmo, ti dajeġ svoje prirojene lastnosti. Kako 

se boġ kultiviral s toliko karme? Vse tvoje prirojene 

lastnosti so uniļene. Kako straġno je to! Pacient se poļuti 



82 

dobro, ti pa odideġ domov trpet. Ļe ozdraviġ dva bolnika z 

rakom, boġ zasedel njuno mesto za umreti. Ali ni to 

nevarno? Zagotovo je. Vendar mnogi ljudje ne vedo prave 

resnice.  

Nekateri laģni Ļigongïmojstri uģivajo velik ugled. 

Toda ugled ne pomeni nujno, da so modri. Kaj sploh vedo 

obiļajni ljudje? Oni le ponavljajo staliġļa veļine in slepo 

verujejo in verjamejo v nekatere stvari. To kar laģni 

Ļigong mojstri poļno v tem obdobju, ne ġkoduje le 

drugim temveļ tudi njim samim. Ļez leto ali dve boste 

videli kaj bo z njimi. Kultivacije se ne sme tako prekiniti. 

Nekdo lahko skozi kultivacijo zdravi bolezni, toda 

zdravljenje bolezni ni cilj kultivacije. Kultivacija je nekaj 

nadnaravnega, ne spretnost obiļajnih ljudi. Vam je 

popolnoma nedovoljeno, da bi jo po ģelji prekinjali na tak 

naļin. Dandanes so nekateri laģni Ļigong mojstri, ustvarili 

napaļno vzduġje, uporabljajoļ Ļigong kot sredstvo za 

iskanje slave in pridobivanje bogastva. Oni skuġajo 

ustanoviti zle sekte, da bi razġirili svojo moļ. Po 

ġtevilļnosti laģni Ļigong mojstri veļkratno presegajo 

prave Ļigong mojstre. Obiļajni ljudje govorijo tako in 

poļnejo take stvari. Je za vas to razlog, da jim verjamete? 

Vi mislite, da je Ļigong zgolj nekaj takega. Ne, ni. Tisto 

kar vam govorim jaz, je pravo naļelo.  

Da bi si pridobila osebne koristi, bo obiļajna oseba v 

raznolikih medļloveġkih odnosih poļela slabe stvari in 

zato mora poplaļati kar jim dolguje, tako da prenaġa nekaj 

trpljenja. Predpostavimo, da res lahko po ģelji ozdravite 

bolezen. Se vam lahko dopusti, da bi storili kaj takega? 

Bude so tako ġtevilni, da so prisotni povsod. Zakaj oni 

tega ne poļno? Kako ļudovito bi bilo, ļe bi oni naredili, 

da bi vsi ljudje ģiveli udobno! Zakaj potem tega niso 

naredili? Ker je treba svoj karmiļni dolg odplaļati. Nihļe 

ne sme prekrġiti tega naļela. Tekom kultivacije lahko 

nekdo obļasno, iz usmiljenja, pomaga drugim, vendar ne 
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more storiti niļesar razen, da odloģi njihovo bolezen na 

kasneje. Zato se trenutno lahko poļutijo dobro, vendar 

bodo kasneje vseeno morali trpeti. Tvojo bolezen lahko 

tudi preobrazi, tako da izgubiġ nekaj denarja ali pretrpiġ 

kako drugo nesreļo, namesto da bi trpel zaradi bolezni. 

Resniļno ozdraviti bolezen, pomeni odstraniti vso karmo 

naenkrat. Kakorkoli, mi to lahko storimo le za kultivatorja, 

nikakor pa ne za obiļajno osebo. Tu vas ne uļim izkljuļno 

le naļel naġe ġole. Govorim o naļelih celotnega vesolja. 

Govorim o stvarni situaciji v svetu kultivacije.  

Tu vas ne uļimo kako se zdravi bolezni. Mi vas 

vodimo na pravo pot, vodeļ vas navzgor. Zato bom v 

vsakem od svojih predavanj poudaril, da kultivator Falun 

Dafe ne sme zdraviti bolezni. Ļe zdraviġ, potem nisi 

pripadnik Falun Dafe. Ker vas mi vodimo na pravo pot, 

vam v ļasu kultivacije Zakonaïznotrajïtrojnegaïsveta, 

znova in znova preļiġļujemo telo, dokler se ne bo 

popolnoma preobrazilo v visokoïenergijsko snov. Toda ti 

v svoje telo ġe naprej sprejemaġ te ļrne stvari. Kako se boġ 

kultiviral? To je karma! Nikoli se ne boġ mogel kultivirati. 

Toliko karme ne boġ zmogel prenesti. Ļe bo trpljenje 

prehudo, boġ spoznal, da se je nemogoļe kultivirati. Tu 

leģi razlog. Jaz sam javno oznanil Veliki Zakon. Vam 

morda ġe vedno ni jasno, ļesa sem vas nauļil. Glede na to, 

da zmorem javno uļiti Veliki Zakon, poznam tudi naļine, 

da jo zaġļitim. Ļe drugim zdravite bolezni, vam bodo moji 

Faġeni odvzeli vse, kar vam je bilo za kultivacijo posajeno 

v telo. Ne moremo vam dovoliti, da kar tako, zaradi slave 

in osebne koristi, uniļite nekaj tako dragocenega. Ļe ne 

sledite zahtevam Zakona, niste pripadniki Falun Dafe. 

Vaġa telesa bodo vrnjena na raven obiļajne osebe in vse 

slabe stvari boste dobili nazaj, zato ker ģelite biti obiļajni 

ljudje. 

Po udeleģbi na mojem vļerajġnjem predavanju, so 

mnogi med vami zaļeli ļutiti, da je celotno telo lahko. 
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Kakorkoli ģe, pa je zelo majhno ġtevilo tistih, ki ste resno 

bolni, naredilo ġe korak naprej in se od vļeraj poļutijo 

slabo. Vļeraj, ko sem iz vaġih teles odstranil slabe stvari, 

se je veļina poļutila lahkotno in zelo prijetno. Vendar v 

tem vesolju obstaja naļelo: Brez izgube, ni dobitka. Ne 

moremo odstraniti vseh vaġih slabih stvari. Nikakor ne bo  

dobro za vas, ļe ne bi tudi sami ļesa prenesli. To pomeni, 

da smo odstranili temeljni vzrok vaġe bolezni in slabega 

zdravja. Vendar imate ġe vedno polje bolezni. Ļe imate 

Tretje oko odprto na zelo nizki ravni, lahko v vaġem telesu 

vidite krogle ļrnega Ļi in moten patogeni Ļi, ki sta 

koncentrirana gmota ļrnega Ļi visoke gostote. Ļe se te 

krogle razprġijo, bo ļrni Ļi zapolnil celotno vaġe telo.  

Od danes naprej, bodo nekateri med vami obļutili 

kurjo polt po vsem telesu, kot da bi bili zelo prehlajeni in 

lahko bi zaļutili tudi boleļine v kosteh. Veļina med vami 

bo imela kako teģavo, kot so boleļina v nogi ali obļutek 

vrtoglavice. Ļe ste bili prej bolni, in mislite, da ste se 

pozdravili s pomoļjo Ļigong vaj ali s pomoļjo nekega 

Ļigong mojstra, boste sedaj ponovno obļutili te tegobe. To 

je zato, ker vam je le preloģil bolezen na kasnejġi ļas, 

namesto, da bi jo ozdravil, zato je ġe vedno na svojem 

mestu in bi se vsekakor v nekem trenutku pojavila. Mi jo 

moramo izkopati in odstraniti s koreninami vred. Zaradi 

tega lahko obļutite, da se vam je bolezen povrnila. Vedite, 

da je to temeljna raztopitev vaġe karme. Zato imate 

nekatere reakcije. Nekateri bodo imeli lokalne telesne 

reakcije.  Poļutili se bodo neprijetno na ta ali oni naļin ter 

prenaġali raznovrstne tegobe. Vse to je obiļajno. Ne glede 

na to kako bolno se boste poļutili, morate ġe naprej 

prihajati na moja predavanja. Vse dokler boste prihajali na 

predavanje, se bodo vsi simptomi v trenutku izgubili in 

vse nevarnosti bodo odstranjene. To vam mora biti jasno: 

ne glede na to kako teģko vam bo prenaġati Ăbolezenò, 

priļakujem, da boste priġli na predavanje, saj je zelo teģko 
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dobiti Zakon. Ko se boste poļutili zelo slabo, pomeni, da 

je zadeva prispela do skrajne toļke in se situacija obraļa - 

celo telo bo preļiġļeno in preļiġļeno mora biti v celoti. 

Vzrok tvoje bolezni je odstranjen. Ostaja le malo ļrnega 

ļi, ki sam odhaja ven, da bi se lahko po malem muļil in 

prenesel nekaj trpljenja. Ne bi bilo dobro zate, ļe ne bi 

pretrpel niļesar.  

V druģbi obiļajnih ljudi, zaradi ģelje po slavi in 

osebnih koristih, vi medsebojno tekmujete, zaradi ļesar ne 

spite kot je treba, niti ne uģivate v dobri hrani. Vaġe 

zdravje je precej uniļeno. Gledano iz druge razseģnosti, so 

vaġe kosti videti ļrne. Ko se tako telo preļisti v tako 

kratkem ļasu, je nemogoļe, da ne bi imeli reakcije. Zato 

boste imeli reakcije. Nekateri bruhajo ali dobijo drisko. V 

preteklosti so me ġtevilni uļenci iz razliļnih mest 

obveġļali o podobnih izkuġnjah, omenjajoļ, kako so po 

predavanju, na poti domov komaj doļakali, da prispejo do 

toalete, kajti vsi notranji organi so se morali oļistiti. Nekaj 

oseb med vami bo na predavanju zaspalo in se bodo 

zbudili, ko bom konļal predavanje. Zakaj? Ker so teģave z 

moģgani, ki jih je treba odpraviti. Vendar ne bi mogli pri 

zavesti prenesti te prilagoditve moģganov. Zato vas je 

potrebno anestezirati, da ne boste niļesar ļutili. Kakorkoli, 

nekateri med njimi nimajo teģav s sluhom. Ļeprav so v 

globokem snu, jim nobena beseda ne uide. Po tem bodo 

polni energije, in ne bodo zaspani niti, ļe prej niso spali 

dva dni. Vse to so razliļna stanja, ki jih je treba 

prilagoditi, saj mora biti preļiġļeno celo tvoje telo.  

Ļe ste pravi praktikanti Falun Dafa in ste se sposobni 

osvobajati svojih navezanosti, bo od sedaj naprej vsakdo 

med vami doģivljal reakcije. Nekateri se niso sposobni 

osvobajati svojih navezanosti. Ļeprav pravijo, da so se jih 

reġili, tega pravzaprav nikdar ne naredijo. Zaradi tega bo 

zelo teģko oļistiti njihova telesa. Nekateri se odpovedo 

svojim vdanostim ġele, ko priļno razumeti, kaj sem 
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govoril na predavanju, kasneje ob koncu predavanja in 

sedaj so njihova telesa oļiġļena. Drugi ļutijo, da je 

njihovo telo od glave do peta lahko, a ti se ġele zaļenjajo 

osvobajati bolezni in se priļenjajo poļutiti slabo.  V vsaki 

skupini so taki ljudje s slabġo sposobnostjo prosvetljenja, 

ki capljajo za drugimi. Zato vedite, da karkoli se vam je 

zgodilo je normalno. Taki primeri so se dogajali tudi, ko 

sem predaval v drugih pokrajinah. Tam je bil nekdo, ki se 

je poļutil tako bolnega, da se je skrļil na stolu in ļakal, da 

pridem z odra in ga zdravim. Ampak jaz tega ne poļnem. 

V teku tvoje kultivacije se boġ sreļal z mnogimi teģkimi 

preizkuġnjami. Ļe ne moreġ opraviti niti te preizkuġnje, 

kako se boġ kultiviral v prihodnosti? Ali nisi sposoben 

vzdrģati take malenkosti? Zagotovo si. Zato naj me nihļe 

ne prosi za zdravljenje. Jaz ne zdravim bolezni. Ko mi 

omeniġ besedo "bolezen", nisem pripravljen posluġati.  

Ļloveġka bitja je teģko odreġiti. V vsaki skupini je pet 

do deset odstotkov udeleģencev, ki ne morejo slediti 

ostalim. Ne more vsak doseļi Tao. Celo za tiste, ki so 

sposobni nadaljevati kultivacijo, se bo ġe videlo ali lahko v 

njej uspejo in ali so neuklonljivo odloļni, da se kultivirajo. 

Nemogoļe je, da bi vsakdo dosegel stanje Budovstva. 

Pravi kultivator Velikega Zakona pa bo to stanje izkusil in 

dobil vse kar mora imeti, tudi, ļe le bere to knjigo.  
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3. PREDAVANJE 
 

 

Vsi praktikanti so moji uļenci 
 

Ali veste kaj jaz poļnem? Jaz vse praktikante, vkljuļno s 

tistimi samoukimi, ki so se sposobni resniļno kultivirati, 

obravnavam kot svoje uļence in jih vodim. V nauku 

kultivacijskega sistema vas vodim na visoke ravni, zato ne 

morem drugaļe, kot da vas vodim na ta naļin. V 

nasprotnem primeru bi bilo moje delovanje popolnoma 

neodgovorno in bi ustvarjalo zmedo. Mi vam dajemo 

toliko stvari in vam dovoljujemo spoznati mnoge Zakone, 

s katerimi obiļajni ljudje ne smejo biti seznanjeni. Jaz vas 

uļim Veliki Zakon in vam dajem tudi veliko stvari. Jaz 

sem vam oļistil telo in reġil nekatere druge teģave. Zato 

tega ne bi storil nikdar, ļe vas ne bi obravnaval kot svoje 

uļence. Razkrivanje tolikih nebeġkih skrivnosti obiļajnim 

ljudem ni dovoljeno. A nekaj moram poudariti: ļasi so se 

spremenili. Sedaj nam niso potrebni rituali slepega 

oboģevanja in priklanjanja. Ta oblika formalnosti je 

neuporabna. Uprizarjanje takih ceremonij bi lahko bilo 

videti kot izvajanje religije. Mi tega ne poļnemo. Kakġna 

je korist od tega, da se mi priklanjate, da bi formalno 

postali moji uļenci, ļe pa nadaljujete po starem, ļim 

odidete ven in se med obiļajnimi ljudmi ġe vedno 

obnaġate kot prej, tekmujoļ in boreļ se za slavo in denar? 

Vi bi lahko celo uniļili ugled Velikega Zakona pod mojo 

zastavo!  

Vse prave kultivacije so odvisne le od vaġega srca. 

Dokler ste se sposobni kultivirati in to poļnete z 

zanesljivimi koraki, odloļni da se kultivirate, vas bom jaz 

obravnaval kot svoje uļence. Ļe vas ne bi obravnaval 

tako, ne bi bilo v redu. Vendar pa so ljudje, ki ne bodo 

nujno sposobni sebe dojeti kot kultivatorje in nadaljevali s 



88 

kultivacijo. Za nekatere to preprosto ni mogoļe. Toda za 

mnoge druge bo. Dokler ste vztrajni v vaġi kultivaciji, vas 

bom obravnaval kot svoje uļence in vam tudi nudil 

vodstvo.  

Ali lahko imamo nekoga za uļenca Falun Dafe, ļe le 

opravi te nize vaj vsak dan? Ni nujno. Kajti resniļna kulti-

vacija zahteva, da ukrepaġ v skladu s postavljenimi 

kriteriji ġinġinga, na katere smo opozorili in iskreno 

izboljġujeġ svoj Ġinġing. To je resniļna kultivacija. Ļe 

samo vadite gibe, brez popravljanja Ġinġinga, ne bo 

nikakrġne moļne energije, ki bi vse to kar kultivirate 

okrepila. To se ne more imenovati kultivacija in tudi mi 

vas ne moremo obravnavati kot praktikante Falun Dafe. 

Ļe nadaljujete na ta naļin, da vadite vaje, vendar ne 

izpolnjujete zahtev Falun Dafe oziroma ne popravljate 

ġinġinga, se med obiļajnimi ljudmi poļne stvari na stari 

naļin, bi lahko naleteli na nekatere druge teģave. Lahko bi 

celo zaļeli trditi, da vas je Falun Dafa zavedel na stranpot. 

Vse to je mogoļe. Zato morate slediti zahtevam glede 

kriterijev Ġinġinga in na ta naļin boste postali pravi 

kultivatorji. Pojasnil sem vam vse. Zato me ne prosite veļ 

naj izvajam formalne obrede, da bi formalno postali moji 

uļenci. Dokler se iskreno kultivirate, vas bom obravnaval 

na tak naļin. Jaz imam tako veliko Faġenov, da jih je 

neġteto. Ne glede na to koliko praktikantov ġe bo, jaz 

lahko poskrbim zanje, da ne omenjam prisotnih uļencev.  

 

 

Ļigong Buda ġole in budizem 
 

Ļigong Buda ġole ni isto kot budizem. To vam moram 

pojasniti. Pravzaprav tudi Ļigong Tao ġole ni taoizem. 

Nekateri med nami pogosto meġajo te stvari. Nekateri 

menihi iz templjev in nekateri budistiïlaiki mislijo, da 

vedo o budizmu veļ od drugih in med naġimi kultivatorji z 
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navduġenjem oznanjajo Budizem. Povem vam, da tega ne 

smete poļeti, ker ne gre za enako ġolo. Religija ima 

religijsko formo, tisto kar pa mi tukaj uļimo, pa 

predstavlja kultivacijski del naġe prakse in praktikanti 

Falun Dafa ne bi smeli povzeti religijskih form, razen 

poklicnih kultivatorjev. Zatorej naġ kultivacijski sistem ne 

predstavlja budizma v Obdobju konca darme. 

Budistiļna darma je le majhen del Velikega Zakona. 

Obstaja ġe mnogo globokih Velikih Zakonov in so razliļni 

Zakoni, ki vodijo razliļne ravni. Ġakjamuni je dejal, da 

obstaja 84.000 ġol kultivacije. Le nekaj med njimi jih sodi 

v budizem, kot so sekta Tian Tai, sekta Hua Yan, Zen 

Budizem, Ļista Zemlja in tantrizem, ļemur se ne more 

reļi niti majhen del vsega! Zatorej budizem ne more 

predstavljati celotnega Velikega Zakona, temveļ je le 

majcen del Velikega Zakona. Naġ Falun Dafa je prav tako 

ena od 84.000 ġol. Niļ nima skupnega s prvotnim 

primitivnim budizmom ali budizmom v Obdobju konca 

darme ali z drugimi religijami sedanjega ļasa.  

Budizem je zasnoval Ġakjamuni pred 2.500 leti v 

starodavni Indiji. Ko je Ġakjamuni dosegel stanje 

Odpiranja Gonga in dosegel razsvetljenje, se je spomnil 

kaj je kultiviral v svojih predhodnih inkarnacijah in je to 

javno oznanil, da bi odreġil ljudi. Ļeprav je ta ġola 

proizvedla tisoļe in tisoļe suter, se lahko njene znaļilnosti 

strnejo v tri besede: vrlina, zbranost, modrost. Z vrlino v 

budizmu mislijo na: odpovedati se vseh ģelja obiļajne 

osebe. To osebo prisili, da se odreļe svojim ģeljam po 

osebni koristi in odreļe vsega tuzemskega in tako dalje. 

Na ta naļin se njen um izprazni, ne razmiġlja o niļemer in 

bo na ta naļin lahko vstopil v zbranost. Pomeni, da se ti 

dve stvari dopolnjujeta. Ko vstopi v zbranost, mora oseba 

sedeti v meditaciji za pravo kultiviranje, zato, da se lahko 

zanese na lastno moļ koncentracije, da se povzpne v 

kultivaciji, kar je dejansko del resniļne kultivacije v tej 
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ġoli. Ta ne uļi kako izvajati vaje, niti ne spreminja Benti
40
.  

Kultivira le energijo, ki doloļa raven doseģka. Pomeni, da 

oseba kultivira izkljuļno ġinġing. Glede na to, da telesa ne 

kultivira, tudi ne posveļa pozornosti preobrazbi 

kultivacijske energije. Istoļasno pa z meditacijo krepi 

svojo sposobnost zbranosti skozi zbranost in zmanjġuje 

karmo s trpljenjem muk, ki jih povzroļa sedenje s 

prekriģanimi nogami v meditaciji. Modrost pomeni, da je 

nekdo postal razsvetljen, dosegel veliko modrost, uvidel 

resnico vesolja in resniļno podobo razliļnih prostorov 

vesolja, ter je sposoben prikazati svoje neizmerne duġevne 

moļi. Prebujenje modrosti ali razsvetljenje se imenuje tudi 

odprtje kultivacijske energije (Gong). 

V obdobju, ko je Ġakjamuni osnoval svojo ġolo, je v 

Indiji prevladovalo osem religij, med katerimi je bila tudi 

globoko zakoreninjena religija imenovana brahmanizem. 

Vse svoje ģivljenje se Ġakjamuni, na ideoloġkem podroļju, 

ni nikdar prenehal boriti proti drugim religijam. Ker je bil 

Ġakjamunijev nauk ortodoksni Zakon, je budistiļna darma, 

ki jo je uļil, postajala vse bolj prevladujoļa v ļasu 

celotnega njegovega pouļevanja, medtem pa so druge 

religije vedno bolj slabele in celo globoko ukoreninjeni 

brahmanizem je bil na robu izumrtja. Ko je Ġakjamuni 

vstopil v Nirvano
41
, so druge religije, in ġe posebno 

brahmanizem, ponovno postale priljubljene. Kaj se je nato 

zgodilo v budizmu? Nekateri menihi so dosegli stanje 

odprtja kultivacijske energije, razsvetljujoļ se na razliļnih 

ravneh. Toda to so storili na sorazmerno nizkih ravneh. 

Ġakjamuni je dosegel poloģaj Tatagate, mnogi menihi pa 

ga niso. 
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 Benti ï fiziļno telo osebe in telesa v drugih razseģnostih 
41

 Nirvana ï odhod s tega sveta brez fiziļnega telesa; metoda dokonļanja kultivacije v 

ġoli Bude Ġakjamuni-ja 



91 

Veliki Zakon ima na razliļnih ravneh razliļne pojavne 

oblike. Toda, viġja je raven, bliģje resnici je njen Zakon; 

niģja je raven, bolj je oddaljen od resnice. Ko so omenjeni 

menihi dosegli stanje odprtja kultivacijske energije na 

nizkih ravneh, so poskuġali razloģiti tisto, kar je govoril 

Ġakjamuni skozi pojavne oblike vesolja, ki so jih sami 

videli, tega kar so se sami nauļili in resnice, ki so jih sami 

razumeli na svojih ravneh. Z drugimi besedami, menihi so 

na lasten naļin razlagali Ġakjamunijevo dharmo. Nekateri 

drugi menihi so pridigali tisto kar so sami razumeli kot 

Ġakjamunijeve besede, namesto, da bi uporabili izvirne 

Ġakjamunijeve besede. To je budistiļno dharmo iznakazilo 

do neprepoznavnosti. Postala je nekaj popolnoma 

drugaļnega od Ġakjamunijeve darme. Na koncu je 

budistiļna darma zaradi tega izginila iz Indije. To je resno 

sporoļilo zgodovine. Od tedaj Indija ni veļ imela 

budizma. Preden je izginil, je budizem preģivel mnoge 

reforme. Spotoma je vkljuļeval nekatere stvari iz 

brahmanizma in na ta naļin zasnoval religijo, ki danes 

obstaja v Indiji ï hinduizem. V njej se ne oboģuje veļ 

Bude, temveļ nekaj drugega in ne verjamejo veļ v 

Ġakjamunija. Takġno je stanje. 

V ļasu razvoja je budizem doģivel nekaj relativno 

velikih reform. Ena se je zgodila takoj po Sakya-

munijevem odhodu: Nekdo je osnoval Mahajano
42
 ali 

Veliko pot na osnovi principov visokih ravni, ki jih je 

predaval Ġakjamuni. Verjeli so, da je bila darma, ki jo je 

javno predaval Ġakjamuni, namenjena samoïosvoboditvi 

obiļajnih ljudi in doseganju stopnje Arhata. Ta darma ne 

nudi odreġenja vsem ļuteļim bitjem in so jo zato 

imenovali Hinajana
43
 ali Mala pot. Menihi v jugovzhodni 
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 Mahajana ï ĂVelika pot budizmaò 
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 Hinajana ï ĂMala pot budizmaò 
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Aziji ġe naprej sledijo izvirnim naļinom kultivacije iz 

Ġakjamunijevega obdobja. V pokrajini Han ga imenujemo 

Mala pot. Seveda, oni sami ne mislijo tako. Oni mislijo, da 

so podedovali izvirno Ġakjamunijevo prakso. Resnica je, 

da v osnovi ohranjajo naļin kultivacije, prakticiran v 

Ġakjamunijevem obdobju. 

Potem, ko je bila reformirana Mahajana predstavljena 

na Kitajskem, se je v tej deģeli ukoreninila in postala 

dandanaġnji budizem v naġi deģeli. Vendar je pravzaprav 

popolnoma drugaļen od budizma Ġakjamunijevega ļasa. 

Spremenilo se je vse; od oblaļil sveļenikov do celotnega 

stanja razsvetljenja in kultivacijskega procesa. V prvotnem 

budizmu je bil ļaġļen le Ġakjamuni, kot njegov ļastljivi 

utemeljitelj. Kakorkoli, pa se je pojavil danaġnji budizem z 

mnogimi Budami in Bodisatvami, in veruje se v ġtevilne 

Bude. Budizem je postal religija, ki ļasti ġtevilne Bude in 

pojavila se je vera v ġtevilne velike Tatagata Bude; kot so 

Buda Amitaba, Buda Mojstra Ozdravljenja, Tatagata 

Velikega sonca, kot tudi ġtevilne Velike Bodisatve. Tako je 

budizem, kot celota postal popolnoma drugaļen od tistega, 

ki ga je v svojem ļasu zasnoval Ġakjamuni. 

V tem obdobju se je zgodila ġe ena reforma. Bodisatva 

Nagardģuna je javnosti predstavil Ezoteriļno kultivacijsko 

prakso, ki je priġla iz Indije, v naġ Xinjiang (Ġindģijang), 

nato prodrla v Han regijo na Kitajsko preko Afganistana. 

Ker se je to zgodilo v dobi dinastije Tang
44
, so jo ljudje 

poimenovali Tang Tantrizem. Zahvaljujoļ velikemu vplivu 

Konfucianizma, smo se na Kitajskem, po konceptu 

moralnih vrednot, razlikovali od drugih ljudstev. Ta 

skrivna kultivacija je vkljuļevala dvojno kultivacijo 

moġkega in ģenske, zato je druģba v tem obdobju ni 

zmogla sprejeti. Zatorej je bil Tang tantrizem izbrisan v 
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 Tang dinastija ï eden od najperspektivnejġih obdobij v kitajski zgodovini (618 ï 907) 
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ļasu zatiranja budizma, v obdobju Hui Ļanga iz dinastije 

Tang, in je zato izginil iz Han regije na Kitajskem. Danes 

na Japonskem obstaja ġola Vzhodni tantrizem, ki vleļe 

svoje zaļetke iz tedanje Kitajske. Vendar tisti, ki ga 

predstavlja, ne izvaja Guanding
45
 (nasuti energijo v vrh 

glave). Kot navaja Ezoteriļna Sekta, je tisti, ki se nauļi 

ļesa od Ezoteriļne Sekte brez da bi opravil Guanding, 

kradljivec Zakona in se zato ne more obravnavati kot, da 

je uļenec, ki ga je uļil uļitelj. Ġe ena metoda kultivacije, 

ki je iz Indije in Nepala prenesena na Tibet, se imenuje 

Tibetanski tantrizem in obstaja ġe dandanes. To je osnovna 

situacija v Budizmu. Dal sem vam zelo kratek pregled 

kako se je razvijal in spreminjal. Tekom celotnega razvoja 

budizma, so se pojavile nekatere druge prakse kot so Zen 

budizem, ki ga je osnoval Bodidarma, Ļista Zemlja, 

Huayan sekta in druge. Vse so osnovane na temelju 

razumevanja tistega, o ļemer je v svojem ļasu govoril 

Ġakjamuni in pripada reformiranemu budizmu. Budizem 

ima veļ kot deset takġnih ġol kultivacije in vse so privzele 

religijsko obliko, zato vse pripadajo budizmu.  

Veļina religij, ki so nastale v tem stoletju, so laģne; in 

ne le v tem stoletju temveļ tudi v nekaterih predhodnih 

stoletjih, kajti pojavile so se mnoge nove religije v 

razliļnih delih sveta. Vsa velika razsvetljena bitja imajo 

lasten raj za ljudi, ki jih ģelijo odreġiti. Tatagata Bude, kot 

so Ġakjamuni, Amitaba, Tatagata Velikega sonca in druge, 

imajo lastne raje v katerih vladajo in so namenjena 

ļloveġkim bitjem, ki bodo odreġena. V naġi galaksiji 

Rimska cesta, obstaja veļ kot sto takih rajev. Tudi naġ 

Falun Dafa ima Falun Raj. 

Kam lahko tiste laģne ġole odpeljejo svoje pripadnike 

z vidika odreġitve? One ne morejo odreġevati ljudi. Tisto 
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 Guanding ï nasuti energijo v vrh glave; ritual inicijacije 
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kar pridigajo ni Zakon. Seveda nekateri ljudje, ki so 

osnovali religijo, ob tem sprva niso imeli namena postati 

demoni, da bi spodkopavali klasiļne religije. Ko so odprli 

svojo kultivacijsko energijo (Gong) in se razsvetlili na 

razliļnih ravneh, so spoznali kanļek resnice, vendar so bili 

na precej nizki ravni in zelo daleļ od razsvetljenih bitij, ki 

so sposobna odreġevati ljudi. Odkrili so nekaj resnice in 

doumeli, da so nekatere stvari v vsakdanjem ģivljenju ljudi 

napaļne. Ljudem so sporoļili, naj delajo dobre stvari in na 

zaļetku niso nasprotovali ostalim religijam. Sļasoma so 

jim ljudje priļeli verjeti, misleļ, da je tisto kar govorijo 

razumno. Nato so jim ljudje verjeli vse bolj in bolj, in so 

jih na koncu ļastili namesto religij. Ko pa so razvili ģeljo 

po slavi in dobitku, so zahtevali, da jim javnost prizna 

doloļene nazive. Takrat so postali ustanovitelji nove 

religije. Povem pa, da so vse take religije zle. Ļeprav 

ljudem ne ġkodujejo, so vseeno zle religije, zato ker so 

prepreļile ljudem verovanje v obiļajne religije. Obiļajne 

religije lahko odreġijo ljudi, oni pa jih ne morejo. In 

sļasoma bodo na skrivaj poļeli zle stvari. Mnoge takġne 

prakse so se nedavno razġirile po Kitajski. Recimo, tako 

imenovana Guanyin
46
 ġola je ena od njih. Zato bodite 

previdni. Govori se, da v doloļeni vzhodnoïazijski drģavi 

obstaja okrog dva tisoļ takġnih praks. V drģavah 

jugovzhodne Azije, kot v nekaterih zahodnih deģelah ni 

stvari v katero ljudje ne bi verjeli. V doloļeni drģavi 

obstajajo preprosto ļarovniġke religije. Vse te stvari so 

demoni, ki so se pojavili v Obdobju konca darme. 

Obdobje konca darme ne pomeni le Obdobja konca darme 

v budizmu, temveļ tudi ġtevilnih visokih razseģnostih, ki 

so postale pokvarjene. S Ăkoncem darmeò se ne misli le na 

konec darme v budizmu, temveļ pomeni, da v ļloveġkih 
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 Guanïyin sekta, ki je ime dobil po Bodisatvi Avalokiteġvari, ĂBoginji usmiljenjaò 
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srcih ni veļ Zakona, ki bi ohranjal moralo ļloveġke 

druģbe.  

 

 

Bodite stanovitni 
v eni ġoli kultivacije 

 

Mi uļimo, da mora biti oseba stanovitna v eni sami ġoli 

kultivacije. Ne glede na to kako se kultiviraġ, se ne bi smel 

kultivirati na slepo z meġanjem drugih stvari v tisto kar 

prakticiraġ. Nekateri laiļni budisti izvajajo tisto kar uļi 

Budizem in tudi tisto kar pripada v naġ Falun Dafa. Povem 

vam, da ļe se kultivirate na tak naļin, na koncu ne boste 

dobili niļesar, ker vam nihļe ne bo dal niļesar. Ļeprav 

oboji pripadamo Buda ġoli, pa obstaja vpraġanje ġinġinga, 

in vpraġanje kultivacije usmerjene v en cilj. Imaġ le eno 

telo. Iz katere ġole bo kultivacijska energija, ki jo boġ 

razvil v tvojem telesu? Kako naj bi se zate preobraģala? 

Kam ģeliġ oditi? Ġola, ki jo kultiviraġ, te bo vodila v 

prostor, ki pripada njej. Ļe v kultivaciji slediġ Budizmu 

Ļiste zemlje, boġ odġel v raj Najviġje Blaģenosti Bude 

Amitabe. Ļe v kultivaciji slediġ ġoli Bude mojstra 

Ozdravljenja, greġ v Lesketajoļi raj. Tako staliġļe imajo v 

religijah in ga imenujejo ena in edina pot.  

Kultivacija o kateri govorimo in ki pravzaprav zadeva 

celoten proces preobrazbe kultivacijske energije, poteka v 

skladu z ureditvijo, ki jo konkretna ġolo ves ļas ureja za 

tvojo kultivacijo. Kaj torej meniġ, kam bi moral oditi? S 

sedenjem na dveh stolih ne boġ dobil niļesar. Tako kot se 

Ļigong praksa in kultivacija Budovstva v svetiġļih ne 

moreta meġati, se ne sme meġati niti razliļnih sistemov 

kultivacij, niti razliļnih Ļigong praks in niti ne razliļnih 

religij. Celo razliļnih ġol znotraj iste religije se v 

kultivaciji ne sme meġati, temveļ se mora za kultivacijo 
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izbrati le eno od njih. Ļe se kultiviraġ v ġoli Ļiste zemlje, 

potem se kultiviraj samo v ġoli Ļiste zemlje. Ļe se 

kultiviraġ v Tantrizmu, potem se kultiviraj izkljuļno v 

njem. Ļe se kultiviraġ v Zen Budizmu, potem kultiviraj le 

Zen Budizem. Ļe istoļasno sediġ na dveh stolih, 

kultivirajoļ se malo tako, malo drugaļe, ne boġ dobil 

niļesar. To pomeni, da se celo znotraj Budizma pouļuje le 

eno in edino pot, in da ti ni dovoljeno kultivirati se v 

razliļnih ġolah istoļasno. Budist prav tako vadi in samega 

sebe kultivira. Proces preobrazbe njegove kultivacijske 

energije sledi smeri kultivacije in preobrazbe doloļeni v 

kultivacijski metodi v kateri se kultivira. V drugih 

razseģnostih je prav tako proces razvoja kultivacijske 

energije, ki je izjemno kompleksen in mistiļen proces. 

Zato se prav tako ne sme po ģelji prakticirati skupaj z 

drugimi stvarmi v kultivaciji.  

Nekateri laiļni Budisti poskuġajo naġe praktikante 

odvesti v svetiġļa, da bi jih spreobrnili v Budizem, ko 

izvedo, da mi izvajamo Ļigong ki pripada Buda ġoli. 

Vsem uļencem tu ģelim povedati, da tega nikar ne 

poļnite. Na ta naļin vi vnaġate razdor v oba, tako v naġ 

Veliki Zakon kot tudi v Budistiļne zapovedi. Obenem vi 

ovirate naġe praktikante in posledica tega bo, da ne bodo 

dosegli niļesar. To ne bo nikdar delovalo. Kultivacija je 

resna zadeva, ki se jo mora izvajati iskreno usmerjeno le v 

en cilj. Ļeprav tisto, kar mi pouļujemo obiļajne ljudi, ni 

religija, pa je cilj kultivacije enak, to je; doseļi Odprtje 

kultivacijske energije (Gong), doseļi prosvetlitev in priti 

do izpolnitve v kultivaciji. 

Ġakjamuni je rekel, da bodo imeli v Obdobju konca 

darme, celo menihi v svetiġļih velike teģave z odreġitvijo 

samega sebe, da ne omenjamo laiļnih Budistov, za katere 

pravzaprav ne skrbi nihļe. Ļeprav ste formalno postali 

uļenci uļitelja, je ta tako imenovani uļitelj prav tako 

kultivator. Ļe ta uļitelj ni pravi kultivator, potem tudi sam 
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ne bo dosegel niļesar. Brez kultivacije lastnega srca, se 

nihļe ne more vzdigniti. Religiozna spreobrnitev je obred 

za obiļajno osebo. Ali boġ po spreobrnitvi postal 

pripadnik Budaïġole? Bo potem Buda skrbel zate? Ne 

obstaja niļ podobnega. Lahko se vsak dan priklanjaġ do 

poda, dokler ti ne bo zakrvavelo ļelo, priģigaġ kadilo za 

kadilom ï ġe vedno je brez pomena. Kultivirati moraġ 

svoje srce na pravi in iskren naļin. V Obdobju konca 

darme je vesolje ģe doģivelo velike spremembe. Celo 

kraji, kjer ljudje izvajajo svoja religiozna verovanja so se 

pokvarili. Tisti z nadnaravnimi sposobnostmi, (vkljuļno s 

menihi) so ģe uvideli to stanje. Trenutno sem jaz edini na 

svetu, ki javno uļi pravi Zakon. Storil sem nekaj, ļesar 

nihļe nikdar prej ni storil in sem odprl tako ġiroka vrata 

vsem v Obdobju konca darme. To je pravzaprav 

priloģnost, ki se ne pojavi enkrat v tisoļ letih celo v deset 

tisoļ letih. Vendar pa je ġe vedno odvisno od tebe samega 

ali si lahko odreġen, oziroma z drugimi besedami, ļe si se 

sposoben kultivirati. To kar vam pripovedujem je veliki 

Zakon vesolja.  

Ne govorim, da se morate uļiti niļ drugega kot moj 

Falun Dafa. To kar jaz uļim je resnica. Ļe se ģelite 

kultivirati, se morate drģati le ene discipline. V 

nasprotnem primeru ne boste nikdar uspeli v kultivaciji. 

Seveda, ļe ne ģelite veļ nadaljevati s kultivacijo, vas 

bomo pustili pri miru, kot se Zakon prenaġa samo pravim 

kultivatorjem. Zatorej se morate kultivirati usmerjeni na 

en cilj in nikdar sprejemati nobenih miġljenj iz drugih 

kultivacijskih sistemov. Tukaj ne govorim o mentalnih 

aktivnostih. V Falun Dafa niso potrebne mentalne 

aktivnosti. Zato ne dodajajte nobenih miġljenj vaġi 

kultivaciji. To si zapomnite: V naġem sistemu praktiļno ni 

nikakrġnih mentalnih aktivnosti, tako kot Buda ġola uļi o 

Praznini in Tao ġola o Neobstoju.  
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Ob neki priloģnosti je bil moj um povezan s ġtirimi ali 

petimi velikimi razsvetljenimi bitji in Velikimi Taoisti na 

izjemno visokih ravneh. Z vidika obiļajnih ljudi so bili 

veliļastno visoko. Hoteli so vedeti o ļem razmiġljam. Jaz 

izvajam kultivacijo zelo veliko let, da je drugim ljudem  

popolnoma nemogoļe brati moje misli, ker tuje 

nadnaravne sposobnosti sploh ne morejo vstopiti vame. 

Nihļe me ne more razumeti, niti vedeti o ļem razmiġljam. 

Da bi izvedeli o ļem razmiġljam so z mojo privolitvijo, za 

doloļen ļas svoj um povezali z mojim. Po vzpostavitvi 

zveze, mi je bilo to malce teģko prenesti. Ne glede na to 

kako visoko ali nizko je moje znanje, sem kljub vsemu 

med obiļajnimi ljudmi in poļnem nekaj, to je,  

odreġevanje ljudi; moj um odreġuje ljudi. Ampak, kako 

spokojen je bil um vsakega med njimi? Obseg njihove 

spokojnosti je bil straġljiv. Ļe bi bila le ena oseba v takem 

stanju spokojnosti, bi bilo to v redu. Toda teh oseb je bilo 

ġtiri ali pet, sedeļih tam, v njihovi spokojnosti, vsi 

dosegajoļ tak obseg - kot stojeļa voda, ki je tako mirna, 

da se niļ ne premakne. Zaman sem poskuġal zaznati 

njihove misli. Tekom teh nekaj dni sem se poļutil resniļno 

neprijetno in to sem obļutil. Njihovi umi so bili v stanju 

tako popolne nedejavnosti in praznine, da to presega 

domiġljijo in obļutke obiļajnih ljudi.  

V kultivaciji na zelo visokih ravneh ni nikakrġne 

miselne aktivnosti, ker je bil vaġ temelj postavljen, ko ste 

bili v fazi izgradnje temeljev vsakodnevne osebe. Ko 

kultivacija doseģe visoko raven, posebno v naġi ġoli, 

postane popolnoma avtomatiļna. Dokler popravljaġ svoj 

ġinġing, bo tvoja kultivacijska energija naraġļala. Ni niti 

potrebno veļ izvajati vaj. Vaje so v naġem kultivacijskem 

sistemu namenjene krepitvi avtomatiļnih mehanizmov. 

Zakaj je posameznik nepremiļen, ko sedi v meditaciji? 

Ker je popolnoma v stanju nedejavnosti (vuvej). Morda 

veste, da Tao ġola uļi to ali ono tehniko, nekaj podobnega 
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kot je miselna aktivnost ali vodena namera.  Povem vam, 

da v Tao ġoli ne preostane niļ in ne namenja nikakrġne 

pozornosti tej ali oni nameri, takoj ko se rahlo vzdigne nad 

stanje Ļi. Vendar imajo nekateri, ki so vadili drugo vrsto 

Ļigonga, teģave s tem, da se ne morejo odpovedati 

stvarem kot je usmerjanje Ļi, kako izvajati namere in tako 

dalje. Jaz jim predavam nekaj na ravni fakultete, oni pa me 

stalno povpraġujejo o stvareh, ki so na ravni uļencev 

osnovne ġole, kot na primer kako usmerjati ali kako 

nadzirati miselne aktivnosti, saj so ģe padli v takġno 

navajenost. Mislijo, da je Ļigong takġen, vendar ni. 

 

 

Nadnaravne sposobnosti in 
energijska potenca 

 

Mnogim ljudem ni jasna terminologija Ļigonga in to 

nekaterim ljudjem venomer povzroļa zmedenost. Mislijo, 

da so nadnaravne sposobnosti energijska potenca in 

energijska potenca nadnaravne sposobnosti. Kultivacijska 

energija (Gong), katero mi dobivamo z vzgajanjem 

ġinġinga, se razvija iz naġega De, ko se oseba izenaļi s 

temeljnimi lastnostmi vesolja. Ta kultivacijska energija je 

odloļilna, saj doloļa posameznikovo raven znanja, moļ 

posameznikove energijske potence in viġino 

posameznikovega Resniļnega doseģka. Kaj bo 

posameznik razvil tekom svoje kultivacije? Razvil bo 

nadnaravne moļi, ki se na kratko imenujejo nadnaravne 

sposobnosti. Zgoraj omenjena kultivacijska energija, ki 

doloļa raven znanja, se imenuje, energijska potenca. Viġja 

je raven znanja osebe, silnejġa bo njena energijska potenca 

in moļnejġe bodo njene nadnaravne sposobnosti.  

Nadnaravne sposobnosti so le stranski proizvod 

procesa kultivacije. Ne predstavljajo niti ravni, niti viġine 
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Doseģka, niti jakosti energijske potence. Nekateri ljudje 

jih razvijejo veļ, drugi manj. Poleg tega, nadnaravne 

sposobnosti niso nekaj kar bi pridobivali kot glavni cilj 

kultivacije. Le ko je praktikant odloļen, da se resniļno 

kultivira, jih lahko razvije. Vendar pa jih ne more razviti 

kot njegov glavni cilj kultivacije. Ļemu ģelite kultivirati te 

stvari? Jih ģelite uporabljati med obiļajnimi ljudmi? 

Absolutno ti je prepovedano, da bi jih po ģelji uporabljal 

med obiļajnimi ljudmi. Zato velja, da bolj, ko si jih ģeliġ, 

manj jih boġ dobil. Ģeliġ jih, in ģeleti si, je samo po sebi 

navezanost. Tisto, ļesar se moraġ s kultivacijo znebiti, je 

preprosto navezanost.  

Ġtevilni ljudje nimajo nadnaravnih sposobnosti, a so 

dosegli zelo visoke domene zavedanja v kultivaciji. 

Njihovi uļitelji so jim zaklenili te sposobnosti v strahu, da 

se ne bodo mogli obvladati in bodo storili kaj slabega. Na 

tak naļin jim vseskozi ni bilo dovoljeno, da bi pokazali 

svoje nadnaravne sposobnosti. Takih ljudi je kar precej. 

Nadnaravne sposobnosti upravlja zavest posameznika. 

Praktikant se morda ne uspe obvladati v spanju in v 

sanjah, ki jih ima, bi do naslednjega jutra lahko obrnil 

zemljo in nebo na glavo. To nikdar ne bo dovoljeno. V 

kultivaciji, ki poteka med obiļajnimi ljudmi se tistim z 

velikimi nadnaravnimi sposobnostmi, obiļajno ne 

dopuġļa, da bi jih uporabljali. Veļina jih ima nadnaravne 

sposobnosti zaklenjene. So pa tudi izjeme. Mnogim 

ljudem, ki dobro napredujejo v kultivaciji in se zmorejo 

obvladovati, je dovoljeno, da imajo uporabljene nekatere 

svoje sposobnosti. Ļe take ljudi prosiġ za obiļajen prikaz 

svojih sposobnosti, tega nikdar ne bodo storili, ker so se 

sposobni zadrģati.  
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Obratna kultivacija 
in izposoja energije 

 

Nekateri ljudje nikoli niso vadili Ļigonga ali pa so se na 

uri Ļigonga nauļili vsega nekaj gibov. Kakorkoli, to ļesar 

so se nauļili ni kultivacija, ampak pripada neļemu kar je 

namenjeno zdravljenju bolezni in vzdrģevanju zdravja. Z 

drugimi besedami, ti ljudje nikdar niso prejeli pravega 

nauka. Vendar nenadoma ugotovijo, da so ponoļi dobili 

energijo. Povedal vam bom kako so dobili energijo in 

obstaja nekaj moģnosti za to. 

Ena od njih se nanaġa na obratno kultivacijo. Kaj je 

obratna kultivacija? So ljudje, ki so precej stari a se ġe 

vedno ģelijo kultivirati. Zanje je prepozno, da bi se 

kultivirali od zaļetka. Ko je bil Ļigong na vrhuncu 

popularnosti, so se tudi oni ģeleli kultivirati. Vedeli so, da 

bi s pomoļjo Ļigonga lahko drugim delali dobro in bi se 

istoļasno lahko izboljġevali tudi sami. Imeli so to ģeljo, da 

bi se izboljġali in se kultivirali. Vendar pa so prej, ko je bil 

Ļigong na vrhuncu popularnosti, vsi Ļigong mojstri 

promovirali Ļigong, vendar dejansko nihļe ni predaval na 

visoki ravni. Celo vse do danes resniļno nihļe razen mene 

v javnosti ne predava Ļigonga visokega reda. Vsi ljudje v 

obratni kultivaciji so stari veļ kot 50 let. So precej stari a 

imajo zelo dobre prirojene lastnosti in kar nosijo v svojih 

telesih je zelo dobro. Skoraj vsi so bili dovolj dobri, da bi 

jih lahko mojstri vzeli za uļence in naslednike. Ker se 

starajo, se je zanje brez dvoma laģje kultivirati. Kje naj 

najdejo uļitelja? Vendar, ko samo pomislijo, da bi se 

kultivirali, bo tako srce zasijalo kot zlato in zatreslo Svet 

desetih smeri. Ljudje pogosto govore o pojmu Budaï

narava. In to je prav ta Budaïnarava, ki je priġla na plan.  

Z viġje perspektive, ļloveġko ģivljenje ni namenjeno 

temu, da bi bilo ļloveġko bitje. Upoġtevajoļ, da je 
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ļloveġko ģivljenje rojeno v prostoru vesolja, je v sozvoļju 

z DģenïĠanïRen, temeljnimi lastnostmi vesolja, in 

izvorno je njegova narava dobra in blaga. Kakor pa se je 

ġtevilo ģivih bitij poveļevalo, so nastajali druģabni odnosi, 

pri ļemer so nekateri postajali sebiļni in slabi, in zato niso 

mogli ostati na visokih ravneh. Zato so padli na niģjo 

raven. Ko so zopet postali slabi v tej razseģnosti, so morali 

ponovno pasti navzdol in navzdol, dokler na koncu niso 

padli v to domeno obiļajnih ljudi. Po padcu v to domeno, 

bi morala biti uniļena. Kljub temu so se velika 

razsvetljena bitja, iz dobrote in usmiljenja, odloļila da 

ļloveġki vrsti dajo ġe eno priloģnost, z umestitvijo v 

najbolj boleļo sredino in tako so ustvarila ta prostor.  

V drugih razseģnostih, ljudje nimajo takih teles. Lahko 

lebdijo v zraku. Lahko postanejo veļji ali manjġi. Toda v 

tej razseģnosti je ljudem dano telo, takġno, kot je naġe 

fiziļno telo. S takġnim telesom, so toplota, hlad, utrujenost 

in lakota nevzdrģni. V vsakem primeru je vse to za vas 

muļenje. Ko si bolan trpiġ boleļino. Prenesti moraġ 

rojstvo, starost, bolezen in smrt. Prepuġļen si trpljenju, da 

odplaļaġ svoje karmiļne dolgove. Dobil si ġe eno 

priloģnost, da se vidi ali se lahko vrneġ ali ne. Pomeni, da 

si padel v labirint, kjer ti je dan ta par oļi, da ne bi mogel 

uzreti drugih razseģnosti in resnice snovi. Ļe se lahko 

vrneġ, bo najveļje trpljenje najveļ vredno. V tem labirintu 

moraġ ogromno pretrpeti, ko se kultiviraġ za povratek v 

odvisnosti od sposobnosti prebujenja in zato boġ ġel nazaj 

hitro. Ļe si dovoliġ postati ġe slabġi, bo tvoje ģivljenje 

uniļeno. V oļeh razsvetljenih bitij to pomeni, da naj ne bi 

ļloveġkega ģivljenja ģivela kot navadni ljudje. Priļakuje 

se, da se bo oseba vrnila k izvoru in odġla nazaj k resnici. 

Vsakodnevna oseba se tega ne more zavedati. Obiļajna 

oseba v obiļajni ļloveġki druģbi je le obiļajna oseba. 

Razmiġlja le o tem, kako bi se razvijala in kako bi ģivela 

dobro ģivljenje. Boljġe ģivi, bolj bo postala sebiļna in 
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pohlepena; in bolj bo delovala v nasprotju s temeljnimi 

lastnostmi vesolja. Tako bo hitela v pogubo.  

Gledano z visoke ravni, ti pravzaprav nazadujeġ, kadar 

misliġ, da napredujeġ. Ļloveġtvo misli, da razvija znanost, 

in da napreduje, vendar le preprosto sledi Zakonu vesolja. 

Zhang Guolao, eden izmed Osmih nesmrtnikov
47
, je jahal 

na oslu obrnjen nazaj. Malo jih ve, zakaj je jahal osla tako. 

Odkril je, da je gibanje naprej pravzaprav gibanje nazaj, 

zato je jahal osla obrnjen s hrbtom naprej. Pomeni, da 

kadar se nekdo ģeli kultivirati, razsvetljena bitja takġno 

srce pojmujejo kot izjemno dragoceno in mu brezpogojno 

pomagajo. Prav tako kot naġi uļenci, ki sede tu; ļe se 

ģelite kultivirati, vam jaz lahko brezpogojno pomagam. Ļe 

pa, kot obiļajen ļlovek, le ģeliġ zdraviti bolezni, ļe ģeliġ le 

dobiti to in ono, ti jaz ne bom pomagal. Zakaj? Ker ģeliġ 

biti obiļajna oseba in obiļajna oseba mora skozi rojstvo, 

starost, bolezen in smrt. Mora ģiveti na ta naļin. Vse ima 

svoje vzroļne odnose, ki se jih ne sme motiti. Prvotno v 

tvojem ģivljenju kultivacija ni bila predvidena. Sedaj, ko 

se ģeliġ kultivirati, bo tvoje bodoļe ģivljenje preurejeno in 

tvoje fiziļno telo se lahko popravi.  

Sedaj se ģeli oseba kultivirati. Ļim se rodi ta ģelja, jo 

velika razsvetljena bitja vidijo ï ''To je zelo dragoceno''. 

Ampak kako lahko tej osebi pomagajo? Kje v tem svetu 

lahko najde uļitelja? Poleg tega je stara ģe preko 50 let. 

Velika razsvetljena bitja je ne morejo uļiti. Ļe bi se 

pojavila, da bi jo uļila Zakon in ji posredovana praktiļne 

vaje, bi to razkrilo nebeġke skrivnosti in bi s tem sama 

padla. Ljudje so padli v labirint zaradi slabih dejanj; da bi 

naġli izhod iz labirinta se morajo kultivirati v odvisnosti 

od svojega lastnega prebujenja. Zato jih razsvetljena bitja 

ne morejo uļiti. Ļe bi se pravi Buda pojavil v stvarnem 

                                                 

 

 
47

 Osem nesmrtnikov ï Tao-ji poznani v kitajski zgodovini 
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ģivljenju, pred oļmi ljudi, da bi jih uļil Zakon in vaje, bi 

se celo tisti, ki so storili neoprostljive grehe, priġli uļit in 

vsi bi verjeli. V kaj naj bi se potem ljudje ġe prebudili? 

Vpraġanje prebujenja ne bi obstajalo. Ljudje sami so padli 

v labirint. Morali bi biti uniļeni. Sedaj, v tem labirintu, 

vam je dana priloģnost, da se vrnete. Vrnite se, ļe zmorete. 

Ļe se ne morete vrniti, boste ġe naprej ģiveli v ciklu 

ponovnega rojstva in konļno sreļali uniļenje. 

Vsakdo hodi po svoji poti. Kaj bo poļel, ļe se ģeli 

kultivirati? Razsvetljeni so naġli naļin. V nekem obdobju 

se je pojavila moļna plima Ļigonga, kar je bila posledica 

sprememb nebesnih pojavov. Delujoļ v skladu s 

spremembo nebesnih pojavov, bi Razsvetljeni tej osebi, po 

mehki cevi, dali energijo sorazmerno z njenim Ġinġingom, 

kot iz pipe za vodo. Energija bi pritekla v trenutku, ko bi 

jo potreboval. Ko bi oseba ģelela sprostiti energijo, bi 

energija priġla. Ko energije ne bi oddajala, je ne bi imela. 

V takem stanju je bila oseba. To se imenuje obratna 

kultivacija, pri kateri se kultiviraġ, da bi dosegel izpolnitev 

s kultivacijo od viġjega proti niģjemu. 

Obiļajno se kultiviramo od niģjega, proti viġjemu, 

dokler ne odklenemo svoje kultivacijske energije in 

doseģemo izpolnitve. Obratna kultivacija pa je bila 

namenjena tistim, ki so prestari in si ne morejo privoġļiti 

ļasa, da bi se kultivirali od niģjega na viġje, saj je od 

viġjega k niģjem hitreje, kar je bil tudi pojav tistega ļasa. 

Takġna oseba je morala imeti zelo visok Ġinġing. Oseba je 

bila preskrbljena z energijo, sorazmerno z njenim 

ġinġingom. Zakaj? Eden izmed namenov je bil sodelovati s 

tedanjimi nebesnimi pojavi. Kadar taka oseba dela dobro 

drugim, je lahko obenem prenaġala tegobe, kajti vse vrste 

zemeljskih ģelja jo bodo motile, ko se sooļa z 

vsakodnevnimi ljudmi. Nekateri ljudje zanjo ne poznajo 

razumevanja, ļeprav jih je ozdravila njihovih bolezni. S 

tem, ko ga je zdravila, je odstranila mnogo slabega iz 
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njegovega telesa ampak v danem trenutku morda ni 

oļitnih sprememb, zato pacient ni zadovoljen in ne kaģe 

hvaleģnosti. Morda jo bo pacient celo imenoval za 

prevaranta. S takimi problemi, v takih okoliġļinah se srce 

lahko vznemiri. Razlog, zakaj je dobila energijo je, da bi 

se ji omogoļila kultivacija in lastno napredovanje. 

Opravljajoļ dobra dela, takġna oseba lahko razvije 

nadnaravne sposobnosti in zgradi lastno kultivacijsko 

energijo. Vendar, nekateri ljudje tega niso uvideli. Ali vam 

nisem omenil, da take osebe Zakona ni mogoļe uļiti? To 

je vpraġanje prebujenja. Ļe se oseba sama ne bi mogla 

prebuditi vanj, ni izhoda. 

Ko so nekateri ljudje prejeli energijo, so neke noļi v 

snu obļutili vroļino, tolikġno, da niso mogli prenesti, da bi 

ostali pokriti z odejo. Ko so zjutraj vstali, so dobivali 

elektriļne udare od vsega, ļesar so se dotaknili. Vedeli so, 

da so dobili energijo. Ļe je nekdo trpel boleļino v telesu, 

bi se njihove roke prosto pomaknile preko prizadetega 

dela in ugotovili, da je to kar dobro. Od tedaj naprej so 

vedeli, da imajo energijo. Zato so se vedli kot, da so 

Ļigong mojstri in razobesili tablo svoje firme. Sebe so 

razglasili za Ļigongïmojstre in zaļeli lastno prakso. V 

zaļetku so, kot dobri ljudje, zavraļali denar in darila, ki so 

jim jih ponujali, ko so ozdravili bolezni drugim ljudem.  

Vendar se, takġna oseba ni mogla upreti onesnaģenju s 

silnim tokom vsakdanjega ģivljenja, saj taki, obratni 

kultivatorji nikoli niso prestali prave kultivacije ġinġinga, 

jim je bilo zelo teģko ohranjevati svoj ġinġing. Postopoma 

bi zaļeli sprejemati drobna darila. Sļasoma bi sprejeli tudi 

velike stvari. Na koncu bi bili celo uģaljeni, ļe so bila 

darila premajhna. Konļno bi dejali: ĂZakaj mi prinaġate 

vse te stvari? Denar mi dajte!ò Postali bi nesreļni, kadar bi 

dobili premalo denarja. Ġe veļ, prenehali bi priznavati 

svojo manjvrednost glede na Ļigong mojstre pravih ġol. 

Njihova uġesa so napolnili z laskavimi besedami o 
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njihovih lastnostih. Bili bi nesreļni, ļe bi kdo o njih samih 

dejal kaj slabega. Njihove ģelje po slavi in denarju so 

narasle. Sebe bi imeli za pametnejġe od drugih in resniļno 

za nekaj posebnega. Zmotno bi verjeli, da jim je bila 

energija podarjena, da bi postali Ļigong mojstri in, da bi 

obogateli, ne bi uvideli, da je bila energija namenjena 

njihovi kultivaciji. Ko se enkrat razvijejo navezanosti na 

slavo in denar, Ġinġing takih oseb dejansko upada. 

Omenil sem, da viġina Ġinġinga osebe doloļa viġino 

njene kultivacijske energije. To pomeni, da, ko je taki 

osebi Ġinġing upadel, ne more veļ dobivati tako veliko 

energije. Energija se daje v skladu s spremembo ġinġinga 

osebe, saj viġina Ġinġinga doloļa viġino posameznikove 

kultivacijske energije. Veļja kot je posameznikova 

navezanost na slavo in dobitek, trġe bo padel med obiļajne 

ljudi in tudi njegova kultivacijska energija bo zbledela. Na 

koncu, ko je dosegel dno, energije ne bo veļ dobival in je 

sploh ne bo veļ imel. Precej takih ljudi je bilo v preteklih 

letih in najveļ med njimi je bilo ģensk, starih preko 50 let. 

Morda ste videli starejġo ģensko praktikantko, ki nikdar ni 

prejela nikakrġnega pravega nauka, razen, da se je nauļila 

nekaterih gibov na teļaju Ļigonga, da bi se reġila svojih 

bolezni in ohranila zdravje. Nekega dne pa je nenadoma 

dobila energijo. Vendar pa je, ko se je njen ġinġing 

pokvaril in se je poveļala njena ģelja po slavi in denarju, 

padla. Sedaj je nihļe in v njej ni veļ najti energije. Precej 

ljudi, ki so se obratno kultivirali je padlo in le peġļica jih 

je ġe ostala. Zakaj? Ker ni vedela, da je to dobila, da bi se 

sama kultivirala. Mislila je, da jo je dobila, da bi pridobila 

denar in slavo ter delovala med obiļajnimi ljudmi kot 

Ļigong mojster. Toda dejansko bi ji to moralo sluģiti za 

lastno kultivacijo.  

Kaj je izposoja energije? Tu ni starostnih meja. 

Obstaja pa pogoj, da se to zgodi le osebam, ki imajo zelo 

dober Ġinġing. Tak posameznik ve, da se lahko kultivira s 
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prakticiranjem Ļigonga in se ģeli kultivirati. Ima namen, 

da se bo kultiviral, a kje lahko najde uļitelja? Nekaj let 

nazaj, je res bilo nekaj pravih Ļigong mojstrov, ki so 

pouļevali nekatere kultivacijske sisteme. Vendar je bilo 

tisto, kar so pouļevali, le nekaj namenjeno zdravljenju in 

ohranjevanju zdravja. Nihļe pa ni predaval Ļigonga na 

visoki ravni. Nihļe ni uļil tega.  

Govoreļ o izposoji energije, bom omenil ġe nekaj. 

Poleg Glavne duġe
48
 (Zhu Yuanshen ) ali glavne 

zavesti, ima vsakdo tudi Vzporedno duġo
49
 (Fu Yuanshen 

) ali vzporedno zavest. Nekateri ljudje imajo eno, 

dve, tri, ġtiri ali pet Vzporednih duġ. Vzporedene duġe in 

oseba nista nujno enakega spola. Lahko so moġki ali 

ģenska, razliļno od posameznika do posameznika. Dejstvo 

je, da celo Glavna duġa in njeno fiziļno telo nista nujno 

enakega spola; kot smo ugotovili, dandanes obstajajo 

mnogi moġki, ki imajo ģensko duġo, in ġtevilne ģenske z 

moġko duġo. To se povsem ujema s kozmiļno klimo v 

kateri sta Jin in Jang
50
 obrnjena, kjer je Jin v porastu in 

Jang v upadanju, kot pravijo v Tao ġoli.  

Posameznikova Vzporedna duġa je obiļajno na viġjem 

poloģaju kot Glavna duġa. Ġe posebno pri ljudeh, katerih 

Vzporedne duġe prihajajo z resniļno visokih ravni. 

Vzporedna duġa nikakor ni obsedenost z duhom. Rojena je 

skupaj s teboj iz maternice tvoje matere in si s teboj deli 

isto ime in isto telo. Obiļajno je glavna duġa tista, ki ima 

zadnjo besedo pri odloļitvi o tem kaj bo nekdo mislil ali 

kaj bo storil. Glavna naloga Vzporedna duġe je, da 

prepreļi Glavni duġi, da bi povzroļala zlo. Vendar takrat, 

                                                 

 

 
48

 Glavna duġa ï ļlovekova glavna duġa; Glavna zavest 
49

 Vzporedna duġa ï ļlovekova pomoģna duġa (duġe); vzporedna zavest 
50

 Jin in Jang ï v Taoïġoli se verjame, da vse vsebuje nasprotni sili jin in jang, ki se 

medsebojno izkljuļujeta a sta vseeno neodvisni, npr. ģenska (jin) je nasprotje 

moġkemu (jang) 
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kadar je Glavna duġa trmasta, Vzporedna duġa ne more 

pomagati. Vzporedne duġe ne bo zavedla obiļajna 

ļloveġka druģba, Glavno duġo pa zelo verjetno bo.  

Nekatere Vzporedne duġe prihajajo z zelo visokih 

ravni. Morda so na robu, da doseģejo Resniļni doseģek. 

Kadar se Vzporedna duġa ģeli kultivirati, tega ne more, ļe 

tega noļe Glavna duġa. V dobi, ko je bil Ļigong zelo 

popularen, si je nekega dne Glavna duġa tudi zaģelela, da 

bi se nauļila sistema vadbe, da bi dosegla viġjo raven 

kultivacije. Seveda je bila ta zamisel dokaj preprosta, brez 

ģelja po stvareh kot sta slava in denar. Vzporedna duġa je 

bila nad tem navduġena: ĂĢelim se kultivirati toda o tem 

ne odloļam. Sedaj se ti ģeliġ kultivirati, to pa je toļno to 

kar ģelim jaz.ò Vendar, kje naj najde uļitelja? Vzporedna 

duġa je zelo sposobna in zapusti telo, da bi obiskala Veliko 

razsvetljeno bitje, ki ga je spoznala v svojem predhodnem 

ģivljenju. Nekatere Vzporedne duġe prihajajo z zelo 

visokih ravni in lahko zapustijo telo. Ko prispe k Velikemu 

razsvetljenemu bitju in izrazi svojo ģeljo, da bi se 

kultivirala in izposodila nekaj energije, slednje z veseljem 

pomaga pri kultivaciji, ko vidi, da je oseba dobra. Tako 

Vzporedna duġa dobi nekaj energije, ki je obiļajno 

sestavljena iz sevajoļe energije in se prenaġa po ceveh. 

Nekateri jo dobe nekaj v konļni obliki, ki obiļajno 

vsebuje nadnaravne sposobnosti.  

Na ta naļin energija v konļni obliki istoļasno vsebuje 

tudi nadnaravne sposobnosti. Kot sem ģe opisal, tudi ta 

oseba neke noļi med spanjem zaļuti vroļino, kot da gori. 

Ko se zjutraj zbudi, ugotovi, da poseduje energijo. Ļesar 

koli se dotakne, dobi elektriļni ġok in sposobna je 

ozdraviti bolezni. Razume, da poseduje energijo. Od kod 

je priġla energija? Tega ne razume. V njenih mislih pa 

obstaja le okvirna zamisel, da je priġla iz prostora vesolja, 

vendar ne ve toļno na kakġen naļin. Niļ ne ve o tem, 

Vzporedna duġa pa mu ne bo povedala, saj je Vzporedna 
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duġa tista, ki se kultivira. Oseba ne ve niļesar drugega kot 

to, da je dobila energijo.  

Za ljudi, ki si izposodijo energijo obiļajno ni starostne 

omejitve. Kakorkoli, veļina je mladih ljudi. Zato je bilo 

pred nekaj leti tudi veļ oseb v dvajsetih, tridesetih in 

ġtiridesetih letih, ki so javno nastopili. Bili so tudi stari. 

Mladi moġki bodo ugotovili, da se je teģko nadzorovati. 

Videti je precej dober v obiļajnih razmerah. V druģbi 

obiļajnih ljudi ne kaģe velikega zanimanja za slavo in 

denar, ko nima sposobnosti. Vendar, ko se enkrat povzpne 

nad druge, je zelo verjetno, da ga bosta obsedla slava in 

denar. Misli, da ga v ģivljenju ļaka ġe dolga pot, in bo ġe 

naprej skuġal doseļi nekatere cilje obiļajnih ljudi. Zatorej, 

ko enkrat razvije nadnaravne sposobnosti in postane 

sposoben, je nagnjen k temu, da bo te uporabil za dosego 

osebnih ciljev med obiļajnimi ljudmi. Ne bo ġlo. Na tak 

naļin ni dovoljeno uporabljati svojih sposobnosti. Bolj jih 

uporablja, manj ima energije. Na koncu nima niļesar. 

Ġtevilni taki ljudje so padli. Mislim, da ni ostal nihļe veļ.  

V obeh omenjenih primerih gre za energijo, ki so jo 

dobili ljudje z dobrim ġinġingom. Tovrstna energija ni bila 

razvita z njihovo lastno kultivacijo, temveļ je bila 

izposojena od razsvetljenih bitij. Energija sama po sebi je 

bila torej dobra. 

 

 

Obsedenost z duhom 
 

Mnogi med vami so v kultivacijskih krogih morda sliġali 

zgodbe o obsedenosti z lisicami, podlasicami, duhovi, 

kaļami in tako dalje. Kaj to pomeni? Nekateri pravijo, da 

posameznik z vajo Ļigonga lahko razvije nadnaravne 

sposobnosti, vendar niso niļ drugega kot ļlovekov nagon. 

Kakorkoli ģe, je z razvojem ļloveġke druģbe, posameznik 

vse bolj odvisen od otipljivih stvari naġega materialnega 
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sveta in vse bolj odvisen od sodobnih pripomoļkov. 

Posledica tega je, da se naġ ļloveġki nagon vse bolj 

razkraja in na koncu je priġlo do tega, da je v celoti izginil.  

Da bi imel nadnaravne sposobnosti, jih mora 

posameznik razviti s kultivacijo, na poti povratka k 

izvornemu in vrnitvi nazaj k resnici. Ker pa ģival nima 

tako kompleksnega razuma, se lahko sporazumeva z 

temeljnimi lastnostmi vesolja in ima pradavni nagon. 

Nekateri trdijo, da se ģivali znajo kultivirati. Govori se, da 

lisice znajo preļiġļevati eliksir (Dan) in da se znajo kaļe 

in nekatere druge ģivali kultivirati. V resnici se ģivali niso 

sposobne kultivirati. Na zaļetku ne vedo niļesar o 

oplemenitenju, razen, da preprosto imajo tiste pradavne 

nagone. Vendar pod posebnimi pogoji in okoliġļinami in 

po dolgem obdobju, ima to lahko nek uļinek. Takrat lahko 

pridobijo energijo in celo razvijejo nekatere nadnaravne 

sposobnosti. 

Torej imajo te ģivali nekaj sposobnosti. V preteklosti 

so ljudje dejali, da je ģival dobila nadnaravno energijo in 

nekatere sposobnosti. V oļeh obiļajnih ljudi so ģivali tako 

straġne, da lahko z lahkoto nadzorujejo ljudi. V resnici bi 

jaz dejal, da niso niti malo straġne. Pravemu kultivatorju 

ne predstavljajo niļesar. Tudi, ļe se je katera kultivirala 

skoraj tisoļ let, je mezinec veļ kot dovolj, da jo zdrobi. 

Rekli smo, da imajo ģivali pradavni nagon, zato lahko 

posedujejo take sposobnosti. Kakorkoli ģe, v naġem 

vesolju obstaja naļelo: Ģivalim ni dovoljeno, da bi dosegle 

uspeh v kultivaciji. Zato lahko v starih knjigah preberete, 

da morajo biti ģivali vsakih nekaj sto let pogubljene v 

veļjih ali manjġih katastrofah. Po doloļenem ļasovnem 

obdobju, se ģivalim energija poveļa. Takrat bodo ģivali 

izbrisane z bliskom in gromom in podobno, kajti njim ni 

dovoljeno, da bi se kultivirale. Ker ģivali nimajo 

prirojenega ļloveġkega znaļaja, se ne morejo kultivirati 

kot ļloveġka bitja. Ker nimajo ļloveġkih lastnosti, bi bile 
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zagotovo demoni, ļe bi uspele v kultivaciji, zato jim to ni 

dovoljeno ali pa jih bodo nebesa pogubila. Tudi ģivali 

same to vedo, vendar, kot sem dejal, je ļloveġka druģba 

trenutno v velikem moralnem upadu in nekateri ljudje se 

ne bodo ustavili pred nobenim zlom. Mar ni ļloveġka 

druģba v nevarnosti, ko je v takem stanju?  

Kakorkoli, ko stvari dospejo do svoje skrajnosti, se 

spremenijo v svoje nasprotje. Mi ugotavljamo, da kadar 

koli v prazgodovini je ļloveġka druģba doģivljaja uniļenja  

v doloļenih obdobjih, so bila ļloveġka bitja moralno 

pokvarjena do skrajnosti. Razseģnost, v kateri ljudje 

prebivamo, kot tudi mnoge druge razseģnosti, so trenutno 

v grozeļi nevarnosti. Enako je z drugimi razseģnostmi na 

tej ravni. Zato tudi ģivali prav tako hitijo, da bi uġle. Prav 

tako se ģele povzpeti na viġje ravni, misleļ, da bodo lahko 

uġle nevarnosti z viġanjem svojih ravni. Vendar je laģje 

reļi kot storiti. Da bi se lahko kultivirali morajo dobiti 

ļloveġko telo. Zakaj je lahko praktikant obseden z duhom? 

To je eden od razlogov. 

Nekateri se spraġujejo: ĂZakaj nihļe izmed mnogih 

velikih razsvetljenih bitij in mojstrov na visokih ravneh, ni 

v skrbeh zaradi tega?ò V naġem vesolju obstaja ġe eno 

naļelo: Ļe stremiġ k neļemu, ģeliġ nekaj, se nihļe ne bo 

ģelel vmeġavati. Tu vas uļimo, kako ubrati pravo pot in 

vam obenem podrobno pojasnjujemo Zakon. Vendar 

morate vseeno sami priti do spoznanja. Vaġa stvar je ali se 

ga ģelite uļiti ali ne. Naloga uļitelja je, da vam predstavi 

pot kultivacije, kako pa se kultivirate, pa je v celoti vaġe 

delo. Nihļe vas ne bo silil ali prisiljeval h kultivaciji. Vaġa 

stvar je ali se ģelite kultivirati ali ne. Oziroma, nihļe vam 

ne bo prepreļeval izbire katerekoli poti, ki si jo boste 

izbrali ali ļesarkoli si boste zaģeleli ali se boste trudili 

doseļi. Lahko se vas le spodbuja, da bi bili dobri.  

Ļeprav nekateri ljudje vadijo nek Ļigong, to kar 

doseģejo pravzaprav dobivajo duhovi, ki jih obsedajo. 
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Zakaj so postali obsedeni z duhom? Koliko Ļigong 

praktikantov ġirom drģave ima v telesu obsedujoļe 

duhove? Ļe odkrijem ġtevilko, ki je precej visoka, si 

mnogi ne bodo drznili prakticirati Ļigonga! Zakaj je 

nastalo tako stanje? Te stvari katastrofalno razbijajo 

obiļajno ļloveġko druģbo. Zakaj je lahko priġlo do tako 

straġnega pojava? Ljudje sami so tisti, ki so mu dali zagon, 

kajti ļloveġka rasa se izrojeva, demoni pa so prisotni 

vsepovsod. Posebno tisti laģni Ļigong mojstri so vsi 

obsedeni z zli duhovi in ne vkljuļujejo niļesar razen teh 

stvari, ko uļijo Ļigong. V zgodovini ļloveġtva, ģivalim ni 

bilo dovoljeno, da bi obsedle ļloveġko telo. Bile bi ubite, 

ļe bi kaj takega poskusile. Nihļe tega ne bi dopustil. Toda 

v naġi danaġnji druģbi, nekateri ljudje prosijo ģivali za 

pomoļ, si jih ģelijo in jih ļastijo. Nekateri bi lahko v 

mislih oklevali: ĂSaj jih nisem imel namena moledovati!ò 

Ļeprav jih nisi imel namena moledovati, pa si ģelel 

nadnaravne sposobnosti. Mar ti jih bo dalo razsvetljeno 

bitje iz prave ġole kultivacije? Stremljenje za njimi je 

navezanost vsakodnevnih ljudi, ki bi jo moral opustiti. 

Kdo ti bo potemtakem dal te sposobnosti? Le demoni iz 

drugih razseģnosti in razne ģivali. Mar to ne pomeni, da 

stremite po njih? Torej so priġle k vam. 

Koliko ljudi prakticira Ļigong s dobrimi mislimi v 

glavi? Praktikant bi moral posvetiti veliko pozornost 

vrlinam, opravljati dobra dejanja in biti prijazen do drugih. 

Kjerkoli je in karkoli poļne, mora imeti do sebe take 

zahteve. Koliko praktikantov, ki vadijo v parkih ali doma, 

razmiġlja na tak naļin? Nisem vedel katero vrsto Ļigonga 

so nekateri ljudje vadili, a sem jih sliġal med izvajanjem 

gibov in nihanjem teles mrmrati: ĂMoja snaha me ne 

spoġtuje. Zakaj je moja taġļa tako zlobna!ò Nekateri ljudje 

komentirajo vse: od sluģbe do drģavne politike in ni teme 

o kateri ne bi kramljali. Ko govorijo o ļem, kar ne ustreza 

njihovemu miġljenju jih napolni bes. Ali to lahko 
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imenujete kultivacija? Nekdo je prakticiral v stojeļi vaji. 

Postal je tako utrujen, da so mu noge zaļele drhteti. Toda 

njegov um je bil zaposlen: ĂDanes je vse tako drago. Cene 

skaļejo. Naġa organizacija pa celo plaļe ne more izplaļati. 

Zakaj ne zmorem razviti nekaj nadnaravnih sposobnosti? 

Ļe bi jih imel nekaj, bom tudi jaz Ļigong mojster in bom 

lahko zasluģil bogastvo. Sprejemal bom paciente in 

zasluģil.ò Ko vidi druge, da so razvili nadnaravne 

sposobnosti, bo postal ġe nestrpnejġi. Ġe bolj bo stremel po 

nadnaravnih moļeh, stremeļ k odprtju Tretjega oļesa in 

zdraviteljskim sposobnostim. Razmislimo, kako daleļ je to 

od DģenïĠanïRen, temeljnih lastnosti naġega vesolja? Vse 

je v nasprotju z njimi! Ļe smo odkriti, je on prakticiral pot 

zla. Vendar je to poļel nezavedno. Bolj je razmiġljal na ta 

naļin, slabġe namere je izraģal. Ker ni naġel prave poti, ni 

vedel niļesar o pomenu vrlin. Mislil je, da lahko samo z 

vajami razvije kultivacijsko energijo, in da bo s 

stremljenjem lahko dobil vse kar si je ģelel. 

Prav z napaļnimi namerami ļlovek nase pritegne 

nekaj zlega. Ģival to razloļno vidi: ĂTa moģak ģeli 

obogateti s pomoļjo Ļigonga. Oni drugi pa bi ģelel postati 

slaven in dobiti nadnaravne sposobnosti. Poglej, poglej ï 

njegovo telo ni slabo in kar vsebuje je precej dobro. 

Ampak njegove misli so resniļno slabe. On stremi po 

nadnaravnih sposobnostih! Morda ima uļitelja, ampak, jaz 

se ga ne bojim, ļetudi ga ima.ò Ģival ve, da mu uļitelj 

prave ġole kultivacije nikdar ne bo dal nadnaravnih 

sposobnosti, ko vidi, da tako stremi po njih. Bolj jih ģeli, 

manjġa je moģnost, da bi jih dobil od uļitelja, saj je prav to 

navezanost, ki bi se je moral osvoboditi. Ļim pogosteje 

ima take misli, veļja je verjetnost, da ne bo dobil 

nikakrġne nadnaravne sposobnosti in manj je sposoben to 

doumeti. Bolj ko stremi, slabġe so njegove misli. Na 

koncu, videļ, da zanj ni veļ upanja, uļitelj z vzdihom 

odide in ne bo veļ skrbel zanj. Praktikant morda nima 
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uļitelja a uļitelj, ki po nakljuļju pride mimo skrbi zanj, saj 

v razliļnih razseģnostih obstaja veliko razsvetljenih bitij. 

Razsvetljeno bitje, ki ga je opazilo, lahko skrbi zanj in ga 

spremlja le en dan. Ko spozna, da oseba ni vredna pomoļi, 

razsvetljeno bitje odide. Naslednji dan lahko k njemu 

pride drugo razsvetljeno bitje in bo prav tako odġlo, ko 

ugotovi, da ni vreden pomoļi.  

Ģival ve, da ne glede na to ali ima ļlovek uļitelja ali 

prehodnega uļitelja, mu uļitelj ne bo dal tistega za ļemer 

se ģene. Ker ģival ni sposobna videti razseģnosti, kjer 

prebivajo razsvetljena bitja, je ni strah. Zato si pomaga z 

izgovorom. V naġem vesolju obstaja naļelo: V to, kar kdo 

iġļe ali ģeli zase, se drugi ljudje obiļajno ne vpletajo. 

Ģival to izkoristi kot izgovor: ĂĻe ģeli nadnaravne 

sposobnosti, mu jih bom dala. Je kaj slabega v tem, ļe mu 

pomagam?" In tako mu da sposobnosti. Na zaļetku si ne 

drzne zasesti njegovega telesa, zato mu za zaļetek da  

malce energije za pokuġino. Nekega dne bo oseba naenkrat 

zaļutila, da poseduje energijo, ki si jo je tako ģelela in bo 

celo sposobna zdraviti bolezni. Ko uvidi, da to resniļno 

deluje, bo ģival izkoristila to kot uverturo v predstavi: 

ĂKer jih je pripravljen vzeti, grem na njegovo telo. Tako 

mu lahko dam veļ in neposredno. Ali ne ģeliġ Tretjega 

oļesa? Sedaj ti bom dala vse.ò In tako ga obsede. 

Njegov namen je doseganje teh stvari, nakar se mu 

odpre Tretje oko. Sposoben je odpoġiljati tudi malo 

energije in uporabiti nekaj manjġih nadnaravnih 

sposobnosti. Vzhiļen je nad samim seboj, misleļ, da je 

konļno dobil tisto k ļemur je stremel pri prakticiranju. 

Ima obļutek, da lahko vidi skozi ļloveġko telo in odkrije, 

okvaro v telesu. Vendar pa njegovo Tretje oko sploh ni 

odprto. Ģival je tista, ki nadzira njegov um. Ģival v njegov 

um projicira tisto kar vidi z lastnimi oļmi, zaradi ļesar on 

misli, da je njegovo Tretje oko odprto. On lahko po ģelji 

poġilja energijo. V trenutku, ko vzdigne roko, da bi poslal 
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energijo, izza njegovega hrbta tudi ģival iztegne svojo 

ġapo. V trenutku, ko odda energijo, se razcepljeni jezik 

prikaģe iz majhne kaļje glave, poliģe bolniku bolni ali 

zateļeni del telesa. Takih primerov je veliko. Ti fantje so 

sami tisti, ki so privabili obsedujoļega duha.  

S takġnim hrepenenjem, ģeli obogateti in postati 

slaven. No, sedaj ima nadnaravne sposobnosti in je 

sposoben ozdraviti bolezni. Tudi s Tretjim oļesom lahko 

vidi. Zaradi tega je zelo sreļen. Videļ to, si ģival misli: 

ĂObogateti ģeliġ? Prav, ti bom jaz omogoļila, da 

obogatiġ.ò Nadzirati razum obiļajne osebe je res lahko 

opravilo; Ģival je sposobna pripraviti zelo veliko ljudi, da 

se pridejo k njemu zdravit. In tako on tu zdravi bolezen, 

ģival pa na drugi strani spodbuja novinarje, da ga 

promovirajo v ļasnikih. Ona nadzira obiļajne ljudi in jih 

pripravi, da poļnejo te stvari. Ļe nek pacient, ki je priġel 

na zdravljenje, ne plaļa dovolj, ga bo muļila z 

glavobolom tako dolgo, da bo plaļal veļ. Na ta naļin je 

pridobil denar in slavo. Ker je zasluģil celo bogastvo in 

postal slaven, sedaj nastopa kot Ļigong mojster. Ljudjem 

kot je on, obiļajno na ġinġing niso pozorni, zato se drznejo 

govoriti karkoli. Nebesa so ġtevilka ena, on pa je ġtevilka 

dve. Drznil si bo reļi, da je prav on Kraljica mati
51
 ali 

Veliki cesar ģada
52
, ki se je spustil na zemljo. Celo tako 

predrzen je, da bo trdil, da je on sam Buda. Ker ni prestal 

resniļne kultivacije ġinġinga, ģeli pridobiti nadnaravne 

sposobnosti z izvajanjem vaj. Rezultat je, da si je nakopal 

obsedenost z duhom.  

Marsikdo pomisli: ĂKaj pa je v tem slabega? Ļe lahko 

zasluģim in obogatim je to vsekakor dobro. Poleg tega 

lahko postanem slaven.ò Marsikdo razmiġlja tako. Vendar 
                                                 

 

 
51

 Kraljica mati ï v kitajski mitologiji, najviġja raven ģenskega boģanstva znotraj Treh 

domen 
52

 Veliki cesar ģada ï v kitajski mitologiji, boģanstvo, ki nadzira Tri domene  
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vam jaz pravim, da ima ģival lastne namere. Niļesar ti ne 

bo dala brez vzroka ali razloga. V vesolju obstaja naļelo: 

On, ki niļesar ni izgubil, ne bo niļesar pridobil. Kaj potem 

pridobi? Ali nisem o tem ravnokar govoril? Dobiti ģeli 

tisti majceni delļek esence tvojega telesa, zato da se bo 

lahko kultivirala v ļloveġki podobi. Zato poskuġa iz 

ļloveġkega telesa vzeti ļloveġko esenco. Ampak, v 

ļloveġkem telesu obstaja le en delļek esence in, ļe se 

posameznik ģeli kultivirati, se mora zanesti nanjo. Ļe 

dovoliġ, da jo ģival vzame, zate ni veļ upanja na 

kultivacijo. Kako se boġ na ta naļin kultiviral? Nikdar se 

ne boġ mogel kultivirati, ļe ti niļ ni ostalo. Nekateri bodo 

rekli: ĂJaz se niti ne ģelim kultivirati, ampak le obogateti. 

Dokler lahko dobim denar, je vse v redu. Zakaj bi me 

skrbelo ġe kaj drugega?ò Rad bi vam povedal, da vi lahko 

ģelite obogateti ampak, ko vam povem kako to deluje, 

boste morda mislili drugaļe. Zakaj? Ļe ģival kmalu 

zapusti tvoje telo, boġ obļutil, da so tvoje okonļine zelo 

slabotne. Od takrat naprej boġ v takem stanju do konca 

ģivljenja ostal takġen, ker ti je odvzela preveļ esence. Ļe 

zapusti tvoje telo pozno, boġ postal rastlina, zgolj dihajoļ 

in leģeļ v postelji, dokler si ģiv. Ļeprav si bogat ali lahko 

zapravljaġ svoj denar? Ļeprav si slaven ali lahko uģivaġ v 

slavi? Mar ni to srhljivo?  

Takġni primeri so ġe posebno pogosti med praktikanti 

dandanes in nastopajo v velikem ġtevilu. Ģival, ne le da 

obsede ļloveka, temveļ tudi ubije Glavno duġo osebe in 

zavzame Niwan palaļo
53
, ter se brez dovoljenja naseli 

tam. Oseba je videti kot ļlovek, vendar v resnici ni. Taki 

primeri se dogajajo celo sedaj. Zaradi spremenjenih 

moralnih vrednot ļloveġtva, posameznik ne bo verjel, da 

povzroļa zlo, ko mu to poveġ. Verjame, da je edino 
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 Niwan palaļa ï Taoistiļni izraz za epifizo 
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pravilno in razumno, da sluģi denar, si ģeli denarja in 

ustvariti bogastvo. Zaradi tega bo prizadel druge in jim 

ġkodoval. Da bi zasluģil se ne ustavi pred nobenim zlom in 

si drzne storiti karkoli. Ļe ģival ne izgubi, tudi dobila ne 

bo. Kako ti lahko podari nekaj za niļ? Ona ģeli vzeti nekaj 

iz tvojega telesa. Seveda pa, kot smo ģe povedali, ljudje 

zabredejo v take teģave zaradi napaļnega miġljenja in 

napaļnih namenov.  

Poglejmo sedaj Falun Dafa. V kultivaciji v naġi ġoli ne 

boġ imel takih teģav, vse dokler boġ dobro nadziral svoj 

ġinġing, kajti dobrota premaga vso zlo. Ļe nisi sposoben 

nadzorovati svojega ġinġinga in se ģeneġ za tem in onim, si 

boġ zagotovo nakopal teģave. Nekateri se preprosto ne 

morejo odpovedati tistemu kar so prakticirali v preteklosti. 

Mi uļimo stanovitnosti v enem samem kultivacijskem 

sistemu. Prava kultivacija pomeni biti vztrajen v eni smeri. 

Nekateri Ļigong mojstri so napisali knjige, a vam povem, 

da so v teh knjigah kaļe, lisice in podlasice, ki so enake 

temu kar so oni prakticirali. Ko bereġ te knjige, bodo take 

stvari skoļile iz besed. Rekel sem, da laģni Ļigong mojstri 

po ġtevilu nekajkrat prekaġajo prave. Vi jih ne morete 

razlikovati. Zato se morate dobro obvladovati. S tem ne 

mislim, da morate kultivirati Falun Dafa. Lahko kultivirate                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

katerikoli sistem ģelite. Pa vendar, obstaja stari rek, ki 

pravi: ĂTudi, ļe tisoļ let ne moreġ dobiti pravega Zakona, 

ne bi smel niti en dan prakticirati neprave poti.ò Zatorej se 

morate dobro obvladovati in resniļno  kultivirati pravi 

Zakon. Ne dodajajte niļesar svoji kultivaciji. Celo svojih 

namenov ji ne smete dodajati. Falun nekaterih 

praktikantov je postal iznakaģen. Zakaj je postal 

iznakaģen? Trdili bodo, da niso prakticirali nobenega 

drugega sistema. Vendar, kadarkoli priļno z vadbo, v 

mislih, v obliki namenov dodajajo svoji kultivaciji stvari, 

ki so jih prakticirali v predhodnih praksah. Na ta naļin so 
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vnaġali tuje stvari v tisto kar kultivirajo. Toliko o 

problemu obsedenosti z duhovi.  

 

 

Kozmiļni jezik 
 

Kaj je kozmiļni jezik? To je, ko posameznik nenadoma 

zaļne momljati v neznanem jeziku in niti on sam ne 

razume o ļem govori. Oseba s telepatsko sposobnostjo 

lahko ujame sploġen pomen, vendar ne more razumeti 

toļnega pomena. Nekateri ljudje lahko govore tudi po veļ 

tovrstnih jezikov. Nekateri to sprejemajo kot talent ali 

nadnaravno sposobnost in se napihujejo od oġabnosti. Pa 

vendar, to ni veġļina, niti nadnaravna moļ in tudi ne more 

predstavljati ravni osebe. Kaj pa potem je to? To pomeni, 

da je tvoj um pod nadzorom zahrbtnega bitja iz druge 

razseģnosti. Vendar, ti misliġ, da je to precej dobro. Vġeļ ti 

je, da si to dobil in si zato zadovoljen sam s seboj. Vendar, 

bolj, ko si zadovoljen, bolj trdno te bo nadziral. Kako 

lahko, kot pravi kultivator dovoliġ, da te to obvladuje? 

Poleg tega pa prihaja z zelo nizkih ravni. Zatorej, kot pravi 

kultivatorji, si nikdar ne bi smeli naprtiti take nadloge. 

Ļlovek je najbolj dragoceno in najbolj inteligentno 

bitje. Kako lahko dovoliġ neļemu takemu, da dominira 

nad teboj? Saj ne ģeliġ niti lastnega telesa. Kako ģalostno 

je to! Nekatere od teh stvari obsedejo ļloveġko telo. 

Nekatere ne vstopajo v ļloveġko telo. One ohranjajo 

razdaljo do osebe, vendar pa jo lahko nadzirajo in 

obvladujejo. Ļe ģeliġ govoriti v njihovem jeziku, ti bodo 

pomagale, da ga boġ mrmral. Lahko se ga prenese tudi na 

drugo osebo. Ļe se ga oseba ģeli nauļiti in je dovolj 

pogumna, da odpre usta, ga lahko govori tudi ona. 

Pravzaprav, te stvari nastopajo v skupinah. Ļe ģeliġ 

govoriti, bo eden od njih priġel in ti omogoļil, da ga boġ 

govoril.  
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Zakaj se lahko to zgodi? Kot sem dejal, ģelijo subtilna 

bitja dvigniti lastno raven, ker pa zanje v njihovem 

prostoru ni tegob, ki bi jih lahko pretrpeli, se ne morejo 

kultivirati ali se izboljġati. Zato se skuġajo izboljġati tako, 

da pomagajo ljudem, opravljajoļ dobra dela zanje. Vendar 

ne vedo kako to storiti. Vedo pa, da energija, ki jo 

emitirajo resniļno vpliva na bolnika in ga trenutno 

osvobaja boleļine, ļeprav ga ne more ozdraviti, in vedo 

tudi, da tak uļinek lahko doseģejo tudi z emitiranjem 

energije skozi ļloveġka usta. Tako je s tem. Nekateri ljudje 

ga imenujejo tudi nebeġki jezik. Drugi pa mu pravijo 

Budin jezik. To je ģalitev za Bude. Jaz pravim, da je to 

skrajna neumnost. 

Znano je, da Buda redko odpre usta. Ļe bi v tej naġi 

razseģnosti odprl usta, da bi spregovoril, bi to lahko 

povzroļilo potres. Kakġno straġno grmenje bi to bilo! 

Nekateri pravijo: ĂS Tretjim oļesom sem videl, da mi 

govori.ò On ne govori njim. Nekateri so videli tudi moj 

Faġen kako jim govori. Dejansko ni govoril njim. On 

oddaja svoje sporoļilo, ki ima prostorski zvok. Ko zvok 

dospe do tvojih uġes, obļutiġ kot, da govori. On obiļajno 

govori v svoji razseģnosti. Vendar, ko njegove besede 

dospejo v naġ svet, ne moreġ povedati kaj govori, kajti 

nastopa razlika v konceptu ļasïprostora med tema dvema 

prostoroma. En ġļen
54
, kar je v naġi razseģnosti dve uri, je 

v tisti prostrani razseģnosti eno leto. Preprosto povedano, 

ļas v naġem svetu teļe poļasneje kot ļas v njegovem 

prostoru.  

Stari rek pravi: ĂEn dan zgoraj v Raju, je enakovreden 

tisoļem let na Zemlji.ò To se nanaġa na osebni raj, v 

katerem ni koncepta ļasa in prostora, to pomeni, raj kjer 

prebivajo velika razsvetljena bitja. Nanaġa se na kraje, kot 
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 Ġļen ï kitajska ļasovna enota, ki je enaka dvema urama 



120 

so Sukavati raj, Vzhodni raj, Falun raj in Lotos raj in tako 

dalje. Kakorkoli, v tej veliki razseģnosti je ļas hitrejġi od 

naġega. Nekateri ljudje so dobili odprtje uġes in imajo 

sposobnost ļistosluha. Ļe ste sposobni sprejemati in sliġati 

njihov govor, boste ugotovili, da ga ne morete razumeti. 

Vse kar sliġite zveni kot ptiļji ġļebet ali hitro vrteļ zvoļni 

posnetek. Preprosto ne morete ujeti niti ene same besede. 

Seveda, nekateri lahko sliġijo glasbo ali govor. Vendar le z 

nadnaravno sposobnostjo, ki sluģi kot prenosnik za 

odstranitev ļasovne razlike, lahko razloļno sliġite besede, 

ki so bile poslane vaġim uġesom. Tako je to. Nekateri 

pravijo, da je to govor Bude. Nikakor ni. 

Ko se sreļajo razsvetljena bitja, zadoġļa nasmeh, da 

popolnoma razumejo drug drugega, saj uporabljajo zvoļno 

telepatijo, ki do tistega, ki jo sprejema, prihaja v 

prostorskem zvoku. V trenutku nasmeha, so ģe izmenjali 

svoja staliġļa. To ni edini naļin, ki ga uporabljajo. 

Obļasno uporabljajo tudi drug naļin. Kot veste, so 

tibetanski lame v Ezoteriļni Sekti dobri v uporabi roļnih 

znakov. Ampak, ko vpraġaġ lamo kaj sporoļa z roļnimi 

znaki, ti bo dejal, da je to najviġja joga. Kaj natanļno je? 

Niti on sam ne ve. Pravzaprav je le jezik velikih 

razsvetljenih bitij. Kadar je prisotnih mnogo ljudi, bo 

uporabljal velike roļne znake, ki so zelo lepi, in obstaja 

veļ razliļnih velikih roļnih znakov. Kadar pa je obļinstvo 

maloġtevilno, bo izvajal male roļne znake, ki so prav tako 

zelo lepi. Mali roļni znaki so sestavljeni iz razliļnih malih 

roļnih znakov, ki so zelo prefinjeni in bogati v 

raznolikosti, kajti to je jezik. Nekoļ je bila to nebeġka 

skrivnost, toda sedaj smo jo razkrili. Na Tibetu so osvojili 

le nekaj gibov, ki se uporabljajo izkljuļno za prakticiranje 

njihove vadbe. Ļeprav so bili gibi klasificirani in 

sistematizirani, niso niļ veļ kot le jezik izkljuļno 

namenjen za njihove vaje in predstavljajo le nekaj form v 

njihovih Ļigong vajah. Pravi roļni znaki so zelo zapleteni.  
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Kaj Uļitelj daje 
svojim uļencem 

 

Nekateri ljudje so me, ko so me zagledali, prijeli za roko 

in je niso hoteli izpustiti. Ko so jih drugi videli kako so se 

rokovali z menoj, so se tudi oni rokovali. Jaz sem vedel o 

ļem so razmiġljali. Nekateri so se poļutili zelo sreļne, da 

se rokujejo z Uļiteljem. Nekateri pa so ģeleli dobiti neka 

sporoļila in niso ģeleli spustiti prijema. Mi vam pravimo, 

da je resniļna kultivacija vaġa stvar. Mi nismo tu, da bi 

zdravili vaġe bolezni ali vam izboljġali zdravje ali, da bi 

vam dali neko sporoļilo za ozdravitev vaġih bolezni. Mi 

ne poļnemo tega. Vaġe bolezni bom odstranil jaz 

neposredno. Tiste, ki vadijo na mestih za vadbo, bodo 

ozdravili moji Faġeni. Tiste, ki se uļijo Falun Dafa z 

branjem knjige, bodo prav tako ozdravili moji Faġeni. Mar 

mislite, da lahko poveļate svojo kultivacijsko energijo le z 

dotikanjem mojih rok? Mar ni to smeġno? 

Kultivacijska energija je odvisna od vzgajanja lastnega 

ġinġinga. Ļe se ne kultivirate iskreno, vaġa kultivacijska 

energija ne bo rasla saj se meri s kriterijem ġinġinga. Ko ti 

je kultivacijska energija zrasla, lahko tisti z visokim 

doseģkom, vidi, da je bila tvoja navezanost na neko 

zadevo, odstranjena in kako je merilo nad tvojo glavo 

zraslo. Takġno merilo obstaja v obliki energijskega stolpa. 

Viġje kot je merilo, viġji je steber energije. Merilo 

predstavlja energijo, ki si jo kultiviral ti sam. Predstavlja 

tudi viġino tvojega ġinġinga. Drugi ljudje mu nikdar ne 

morejo dodati niļ energije. Tudi, ļe dodajo le ļisto majcen 

delec, bo takoj odpadel. Jaz vas lahko v trenutku privedem 

do stanja Ătreh cvetov nad glavo ( )ò, vendar bo ta 

energija odpadla, ļim boste odġli ven. Ta energija ni vaġa. 

Ne izhaja iz vaġe kultivacije. Zato tam tudi ne more ostati. 

Ker vaġe merilo ġinġinga ġe ni tam, tja nihļe ne more 
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dodati energije. To je v celoti odvisno od kultivacije 

samega sebe, od kultivacije vaġega srca. Le takrat, ko se 

neprestano izboljġujeġ, se izenaļujeġ z lastnostmi vesolja s 

stalnim poveļevanjem svoje kulitvacijske energije, se 

lahko povzpneġ. Kadar me prosijo, naj jim dam avtogram, 

do tega ļutim odpor. Drugi bodo rekli, da jim je Uļitelj dal 

avtogram. S tem se ģelijo hvaliti. Ģelijo prejeti zaġļito 

Uļiteljevega sporoļila. Ali ni to spet ġe ena navezanost? 

Kultivacija posameznika je odvisna od njega samega. 

Ļemu govoriti o sporoļilih? Ali lahko to vidiġ v tvoji 

kultivaciji na visoke ravni? Ļemu to sluģi? Niļ veļ ni kot 

tisto kar je miġljeno za zdravljenje bolezni in ohranjanje 

vitalnosti. 

Na mikroskopski ravni je vsak delļek energije, ki si ga 

razvil, videti natanļno kot ti. Ko doseģeġ kultivacijo 

Zakonaïonstranïtrojnegaïsveta, boġ vstopil v kultivacijo 

Buda telesa. Vsak delec kultivacijske energije je videti kot 

Buda telo, ki je zelo lepo in sedi na lotosovem cvetu. 

Energija ģivali pa je sestavljena iz majhnih lisic ali 

majhnih kaļ. Celo delci na mikroskopski ravni imajo to 

podobo. Obstajajo tudi stvari kot so Ăsporoļilaò. 

Premeġajo ļaj in ti naj bi ga popil, ker naj bi bila to 

energija. Obiļajna oseba si ģeli le to, da se za nekaj ļasa 

reġi boleļin ali odloģi in zaustavi svoje bolezni. V vsakem 

primeru, je obiļajna oseba le obiļajna oseba. Nas v 

nobenem primeru ne zanima kako on uniļuje svoje telo. 

Toda vi ste praktikanti, zato vam pripovedujem te stvari. 

Od sedaj naprej ne poļnite veļ takih stvari. Ne iġļite veļ 

stvari kot so Ăsporoļilaò in podobno. Nekateri Ļigong 

mojstri pravijo: ĂJaz vam bom dal sporoļilo. Sprejmete ga 

lahko v kateremkoli delu drģave.ò Sprejmete kaj? Jaz vam 

pravim, da te stvari ne morejo imeti kakġnega velikega 

uļinka na vas. Celo, ļe vam morda naredijo kaj dobrega, 

ne morejo narediti drugega kot da pomagajo, da se reġite 

svojih bolezni in izboljġate svoje zdravje. Toda kot 
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praktikanti se moramo zanaġati le nase, da bomo 

kultivirali energijo.  Energija tujih sporoļil se ne more 

uporabiti za napredek posameznikove ravni doseģka. 

Lahko se uporabi le za zdravljenje bolezni obiļajnih ljudi. 

Svoje srce moraġ usmeriti pravilno. Nihļe se ne more 

kultivirati zate. Le, ļe se sam resniļno kultiviraġ, lahko 

izboljġaġ raven svojega doseģka.   

Torej, kaj vam potem dajem jaz? Veste, da mnogi 

izmed nas niso nikdar vadili nobenega Ļigonga in trpijo 

zaradi bolezni. Prav tako je tudi mnogo ljudi, ki so mnogo 

let prakticirali Ļigong, a ġe vedno oklevajo v poloģaju ļi 

in nimajo kultivacijske energije. Seveda so tudi ljudje, ki 

so drugim zdravili bolezni. Vi ne veste kako ste zdravili 

bolezni. Medtem ko sem govoril o temi obsedenosti z 

duhom, sem odstranil njihove obsedujoļe duhove, vse 

ostale slabe stvari, ne glede na to kaj so, iz notranjosti 

navzven do zunanjosti telesa vseh tistih, ki lahko resniļno 

kultivirajo Veliki Zakon. Ko oseba, ki je sposobna sama 

resniļno izvajati kultivacijo s samostojnim uļenjem, bere 

ta Veliki Zakon, bo tudi njeno telo oļiġļeno. Tudi okolje 

njenega doma bo oļiġļeno. Ļim prej odvrzite idol lisice in 

rumene podlasice, ki ste se jim v preteklosti klanjali. Vse 

to je oļiġļeno in tega ni veļ. Odkar se ģeliġ kultivirati, 

lahko mi odpremo najbolj pripravna vrata zate in zate 

storimo te stvari, vendar je to omejeno le na prave 

kultivatorje. Seveda, obstajajo taki, ki se nimajo namena 

kultivirati. Celo do sedaj niso doumeli o ļem govorim. 

Nimamo naļina, da bi poskrbeli zanje. Mi skrbimo le za 

prave kultivatorje.  

Obstaja ġe primer ļloveka, ki so mu nekoļ rekli, da je 

obseden z zlim duhom. Tudi sam je tako ļutil. Vendar je ġe 

vedno zaskrbljen, ļeprav je bil obsedujoļi duh odstranjen. 

Venomer ļuti,obstoj tega stanja in verjame, da je ġe vedno 

obseden. To je oblika navezanosti, ki se imenuje 

sumniļavost. Ļe bo tako nadaljeval, bi si dolgoroļno 
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lahko ponovno nakopal obsedenost. On sam se mora 

odpovedati tej obsedenosti, kajti obsedajoļega duha v 

njegovem telesu sedaj sploh ni. V mojih predhodnih 

predavanjih so bili nekateri ljudje oļiġļeni teh stvari. Jaz 

sem to storil in odstranil vse obsedajoļe duhove.  

V Tao ġoli se morajo v elementarni fazi kultivacije, 

postaviti temelji, da bi se formiral Nebeġki krog, polje 

Dan Tian
55
 (polje eliksirja), in ġe nekatere druge stvari. 

Tukaj in sedaj bomo vam posadili Falun, Ļiïji
56
(Ļiji; , 

energijski mehanizem) ter mnoge druge mehanizme za  

kultivacijo. Preko 10.000 jih je in vsi bodo posajeni v vaġe 

telo kot semena. Ġele potem, ko vam odstranim vse 

bolezni, naredim kar je potrebno narediti in vam priskrbim 

vse kar vam moram dati, boste lahko uspeli v kultivaciji v 

naġe verovanje. V nasprotnem primeru, ļe vam ne damo 

niļesar, ne morete niļ drugega kot le odstraniti vaġe 

bolezni in izboljġati zdravje. Naj bom odkrit; ļe nekateri 

ljudje ne cenijo ġinġinga, bi bilo zanje bolje, da bi izvajali 

fiziļne vaje. 

Mi smo odgovorni vsem pravim kultivatorjem. Tisti, 

ki se kultivirajo kot samouki, lahko prav tako dobijo te 

stvari. Toda biti morajo resniļni kultivatorji. Vse to 

dajemo le pravim kultivatorjem. Povedal sem vam, da vas 

moram obravnavati kot svoje uļence in vas voditi iskreno. 

Poleg tega, se morate vi temeljito nauļiti Zakona visokih 

ravni in pridobiti znanje kako se kultivirati. Set petih vaj 

vam bo dano takoj in vse se boste takoj nauļili. V 

prihodnosti boste dosegli zavidljivo visoko raven, ki je 

tako visoka, da presega vaġa priļakovanja. Ne boste imeli 

teģav doseļi Resniļnega doseģka. Jaz oznanjam Zakon, ki 

ga kombiniram z razliļnimi razseģnostmi. Vse dokler se 
                                                 

 

 
55

 Dan Tian ï Ăpolje danò; polje okrog akopunkturne toļke Dan, v predelu spodnjega 

trebuha 
56

 Ļiïji ï Ăenergijski mehanizmiò 
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kultivirate, boste spoznavali, da vas bo vedno lahko vodil 

v vaġi kultivaciji po razliļnih razseģnostih.  

Kot kultivatorju, se bo tvoja ģivljenjska pot od sedaj 

spremenila. Moj Faġen jo bo zate preuredil. Kako bo 

urejena? Koliko let ģivljenja ġe ima, preden posameznik 

konļa svojo ģivljensko pot? Sami ne vedo. Nekateri lahko 

resno zbolijo ļez leto ali pol leta kar lahko traja nekaj let. 

Nekateri lahko doģivijo moģgansko kap ali druge bolezni 

in se sploh ne morejo veļ premikati. Kako se boġ potem 

sploh lahko kultiviral do konca ģivljenja? Mi vam bomo 

oļistili vaġe telo vsega tega, prepreļujoļ, da bi se kaj 

takega zgodilo. Vsekakor, pa moramo jasno povedati, da 

to lahko naredimo le za prave kultivatorje. To je, kot da bi 

naredil slabo dejanje, ļe bi to naredil velikoduġno za 

obiļajne ljudi. Ne bo dovoljeno, da bi se kaj takega 

samovoljno naredilo za obiļajne ljudi, ker obstajajo 

vzroļni odnosi za stvari kot so rojstvo, staranje, bolezni in 

smrt, in se jih ne sme samovoljno motiti. 

Kultivatorje obravnavamo kot najdragocenejġe, zato 

lahko to naredimo le za kultivatorje. Kako to narediti? Ļe 

ima uļitelj veliko vrline, to pomeni, ļe ima veliko 

energijsko potenco, lahko razveģe tvojo karmo. Mojster 

lahko odstrani velik del tvoje karme, ļe ima veliko 

kultivacijske energije. Ļe ima malo kultivacijske energije, 

lahko odstrani samo majhen del tvoje karme. Prikaģimo to 

s primerom: Zbrati moramo vse oblike tvoje karme, ki se 

je nabrala v preteklih obdobjih tvojega ģivljenja in 

razpustiti del nje; recimo na polovico. Polovica, ki ostane 

je ġe vedno velika kot gora in ti ne moreġ prek nje. Kaj 

moramo narediti? Ko boġ v prihodnosti dosegel Tao, bi od 

tega doseģka mnogi ljudje lahko imeli koristi. Zato bodo 

pretrpeli deleģ namesto tebe, kar zanje seveda ne pomeni 

niļ. Ti boġ v svojem telesu s kultivacijo razvil mnogo 

ģivih entitet, in imaġ ġe mnogo lastnih jazov poleg svoje 

glavne duġe (dģu juenġen) in vzporedne duġe (fu juenġen), 



126 

in vsi oni bodo pretrpeli deleģ namesto tebe. Tako bo 

preostalo le malo zate za pretrpeti. Ļeprav pravimo 

Ămaloò, je to ġe vedno precej. Tega ġe vedno ne moreġ 

pretrpeti. Kaj moramo ġe storiti? Razdeljeno bo na veliko 

ġtevilo deleģev, ki bodo postavljeni v razliļne stopnje tvoje 

kultivacije in uporabljeni za popravljanje tvojega ġinġinga, 

preobrazbo tvoje karme in poveļanje tvoje kultivacijske 

energije (Gong).  

Poleg tega, sploh ni lahko delo, ko se nekdo ģeli 

kultivirati. Rekel sem, da je kultivacija zelo resna zadeva; 

to je nekaj, kar presega obiļajne ljudi in je teģja za izvesti 

kot karkoli s ļemer se ukvarjajo obiļajni ljudje. Mar ni to 

nekaj nadnaravnega? Zatorej pred tebe postavlja zahteve, 

ki so viġje kot karkoli kar zadeva obiļajne ljudi. Ļloveġka 

bitja imamo Glavno duġo (Yuanshen) in Glavna duġa je 

nesmrtna. Ker je Glavna duġa nesmrtna, razmislimo o njej. 

Mar ni verjetno, da je tvoja Glavna duġa v druģabnih 

odnosih pred tvojim rojstvom, storila nekatera slaba 

dejanja? To je zelo verjetno. Morda si ubijal, morda komu 

dolgoval, koga ranil, morda si nekoga zlorabljal ali komu 

ġkodoval. Morda si vse to storil. Ļe to drģi, te on od tam 

razloļno vidi, ko sedaj tukaj izvajaġ kultivacijo. Ļe se 

skuġaġ ozdraviti bolezni in izboljġati zdravje, ga to ne 

zanima. On ve, da na ta naļin le odlagaġ vraļilo dolga. Ļe 

ne odplaļaġ sedaj boġ odplaļal v prihodnosti in takrat boġ 

plaļal ġe veļ. Zatorej ga ne skrbi, ļe trenutno ne boġ vrnil 

dolga. 

Ko se odloļiġ, da se boġ kultiviral, ti on tega ne bo 

dovolil: ĂTi bi se kultiviral. Ti bi odġel. Ko razvijeġ 

kultivacijsko energijo, te ne bom mogel doseļi. In ne bom 

se te mogel dotakniti.ò Zato ne bo dovolil, da bi se to 

zgodilo. Na vsak naļin ti bo skuġal prepreļiti, da bi se 

kultiviral. Uporabil bo razne naļine, da te bo motil ali bo 

celo priġel, da bi te ubil. Seveda ni mogoļe, da bi ti 

odrobil glavo, medtem ko pri vadbi sediġ s prekriģanimi 
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nogami, ker se mora ujemati z dogajanjem v svetu 

obiļajnih ljudi. Morda te bo zadel avto, ko greġ ven, 

morda boġ padel po stopnicah ali se sooļil z drugimi 

nevarnostmi. Lahko se zgodijo zelo nevarne stvari. Prava 

kultivacija ni tako lahka, kot si morda predstavljate. Ali 

morda mislite, da boste lahko, ko se odloļite kultivirati, 

napredovali brez teģav? Ļe se enkrat odloļiġ kultivirati, bo 

tvoje ģivljenje kmalu ogroģeno. S to teģavo se boġ sreļal 

takoj. Veliko je ġtevilo Ļigong mojstrov, ki se ne drznejo 

voditi uļencev na visoke ravni tako, da bi jih uļili njihovo 

kultivacijsko metodo. Zakaj? Ker tega niso sposobni 

narediti. Oni vas ne morejo zaġļititi.  

Nekoļ je bilo mnogo Tao uļiteljev, ki so lahko 

predavali le enemu uļencu. Lahko so zaġļitili le enega 

uļenca. Zaġļititi toliko uļencev v tako velikem obsegu, bi 

bilo za obiļajne Ļigong mojstre nekaj ļesar niso sposobni. 

Pa vendar, vam mi tu povemo, da to lahko naredimo, ker 

imam neskonļno mnogo Faġenov, ki imajo moļne 

boģanske sposobnosti in mojo Zakonsko silo in lahko  

razpolagajo z velikimi nadnaravnimi sposobnostmi ter 

ogromno Zakonsko silo. Poleg tega, to kar danes poļnemo 

ni tako enostavno kot se zdi na prvi pogled in jaz nisem 

nepremiġljeno nastopil javno. Lahko vam povem, da 

ġtevilna velika razsvetljena bitja pozorno opazujejo ta 

dogodek. To je za nas zadnje pouļevanje pravega Zakona 

v Obdobju konca darme. Ko poļnemo kaj takega, ne 

smemo zaviti s prave poti. Ļe se zares lahko kultiviraġ na 

pravi poti, se te nihļe ne bo drznil prenagljeno dotakniti. 

Poleg tega ste pod zaġļito mojih Faġenov, zato nikdar ne 

boste v nevarnosti.  

Dolg mora biti vrnjen. Zato se lahko v ļasu kultivacije 

zgodijo nekatere nevarne stvari. Pa vendar, ko se te stvari 

zgodijo, se ne boste bali, niti ne boste izpostavljeni 

resniļnim nevarnostim. Lahko vam navedem nekaj 

primerov. Ko sem predaval v Pekingu, je ena od mojih 
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praktikantk na kolesu preļkala cesto. Izza ostrega ovinka 

se je pojavil luksuzni avto in zadel praktikantko, staro 

preko 50 let in jo zbil po tleh. Zadel jo je zelo moļno. S 

treskom je njena glava zadela v rob strehe; pri tem je 

imela noge ġe vedno na pedalih. Ļeprav je bila udarjena v 

glavo, ni obļutila nobene boleļine. Ne le, da ni obļutila 

boleļine, tudi krvavela ni, niti ni imela otekline. Voznik se 

je strahotno prestraġil. Izstopil je iz avta in jo preplaġen 

vpraġal, ļe je poġkodovana, ter predlagal, da jo odpelje v 

bolnico. Odgovorila je, da se poļuti dobro. Seveda je 

imela ta praktikantka zelo visok Ġinġing in ni ģelela, da bi 

imel voznik teģave. Rekla je, da je vse v redu, vendar je 

bila po trku na avtu velika vdrtina.  

Takġen dogodek je namenjen, da nekomu odvzame 

ģivljenje. Vendar oseba ne bo v nevarnosti. Ko smo imeli 

zadnji teļaj na univerzi Jilin, je eden od naġih uļencev 

potiskal svoje kolo pred dvoriġļnimi vrati univerze. Ko je 

prispel do sredine ceste, se je naenkrat znaġel v sendviļu 

med dvema avtomobiloma. Avtomobila sta ga skoraj 

zadela a se ni niti najmanj prestraġil. Ko se nam zgodijo 

take stvari, obiļajno ne obļutimo strahu. Avtomobila sta se 

v zadnjem hipu zaustavila in nevarnost je minila.  

Sledeļi dogodek se je prav tako zgodil v Pekingu. 

Pozimi se kmalu zmraļi in ljudje gredo zgodaj spat. Na 

cestah ni bilo ģive duġe. Bilo je zelo tiho. Naġ praktikant je 

s kolesom hitel domov. Pred njim je vozilo le terensko 

vozilo. Naenkrat se je terenec zaustavil. Ne zavedajoļ se 

tega, je uļenec nadaljeval voģnjo, spuġļene glave. Nato pa 

je naenkrat terenec krenil vzvratno in to z veliko hitrostjo. 

Ļe bi se ti dve sili sreļali, bi mu to vzelo ģivljenje. Tik 

preden naj bi se zaletela, je neka sila nenadoma vrnila kolo 

veļ kot pol metra nazaj, terenec pa je nenadoma zaustavil 

pred njegovim kolesom z odbijaļem dotikajoļ se kolesa. 

Morda se je voznik terenca zavedal, da je nekdo za njim. 

Praktikant niti za hip ni bil prestraġen. Nihļe, ki se je 
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znaġel v taki situaciji, ni v takem trenutku obļutil strahu, 

ļeprav ga je morda kasneje. Prvo kar mu je padlo na 

pamet je bilo: ĂO bog! Kdo me je potegnil nazaj? Moram 

se mu zahvaliti.ò Obrnil se je, da bi se zahvalil in dojel, da 

na cesti ni nikogar. Vse je bilo mirno. Naenkrat je 

razumel: ĂUļitelj je ta, ki me je zaġļitil!ò 

Sledeļi dogodek se je odigral v Ļangļunu. Blizu 

praktikantove hiġe je bilo gradbiġļe. Danes se gradijo 

visoke zgradbe in gradbeni odri so narejeni iz jeklenih 

palic premera 5 centimetrov in dolģine 4 metre. Ko se je 

praktikant malo oddaljil od svoje hiġe, je z zgradbe 

navpiļno navzdol padla cev, naravnost njemu na glavo. 

Mnoģica na cesti je bila fascinirana. On pa je rekel: ĂKdo 

me je potrepljal?ò Mislil je, da ga je nekdo potrepljal po 

glavi. V trenutku, ko se je obrnil, je zagledal veliki Falun 

kako mu rotira nad glavo in jeklena cev mu je zdrsnila ob 

lobanji in se zabodla v zemljo. Ļe bi se zabodla v telo, 

pomislite, takġna teģka cev bi prebila telo kot bambusova 

palica prebije kandirano sadje. To je bilo zares nevarno! 

Takih primerov je bilo neġteto, vendar nikoli nihļe ni 

bil ogroģen. S temi stvarmi se ne bodo sreļali vsi 

praktikanti, temveļ le nekateri med nami. Ļe se s tem 

sreļate ali ne, vam jaz jamļim, da ne boste ogroģeni. To 

vam zagotavljam. Nekateri uļenci ne izpolnjujejo pogojev 

glede Ġinġinga. Vadijo le gibe, brez vzgajanja svojega 

Ġinġinga. Takġni se ne morejo uvrġļati med praktikante. 

Kar zadeva stvari, ki vam jih daje Uļitelj, so to te 

stvari, ki vam jih jaz dajem. Moj Faġen vas bo varoval, 

vse dokler se ne boste sposobni varovati sami. Takrat pa 

boste ģe presegli kultivacijo Zakonaïznotrajïtrojnegaï

sveta in dosegli Tao. Vendar morate delovati kot pravi 

kultivator. V nasprotnem primeru tega ne morete doseļi. 

Nekdo je hodil po sredini ceste in na ves glas vpil, z mojo 

knjigo v rokah: ĂMene ġļiti Uļitelj Li, ne bojim se, da bi 

me povozil avto!ò To povzroļa ġkodo Velikemu Zakonu. 
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Take osebe ne bodo dobile zaġļite. Pravi kultivator nikdar 

ne bo naredil ļesa takega.  

 

 

Energijsko polje 
 

Ko vadimo je okrog nas polje. Kakġno je to polje? 

Nekateri ga imenujejo Ļi polje, magnetno polje ali 

elektriļno polje. Vendar pa, kakorkoli polje poimenujemo, 

je to napaļno, ker to polje vsebuje izjemno bogate snovi. 

V tej kultivacijski energiji lahko najdemo vse vrste snovi, 

ki sestavljajo vse razseģnosti naġega vesolja. Torej je dokaj 

primerno, da ga imenujemo energijsko polje. Zato ga 

obiļajno imenujemo energijsko polje.  

Kakġne uļinke torej proizvaja to polje? Kot veste, 

imajo kultivatorji naġega pravega Zakona takġne obļutke: 

oseba, ki je ġla skozi kultivacijo pravega Zakona, je v 

prisotnosti polja soļutna in usklajena z lastnostmi vesolja 

DģenïĠanïRen (  Resnica-Soļutje-Toleranca). Zato 

vsi naġi uļenci, ki sede v tem polju, obļutijo polje in v 

sebi nimajo slabih misli. Ko tu sedijo, mnogi uļenci ne 

pomislijo niti na kajenje. Obļutijo ozraļje resnosti in miru, 

ki je zelo udobno. To je uļinek energije, ki ga povzroļa 

energija, ki jo imajo kultivatorji prave poti, znotraj tega 

polja. Po tem predavanju vas bo velika veļina posedovala 

energijo. Resniļno boste razvili svojo energijo, ker je to 

kar vas uļim namenjeno kultivaciji pravega Zakona in vi 

osebno se morate truditi izpolniti zahteve glede ġinġing 

standarda v kultivaciji. Z vaġo bodoļo marljivo vadbo in 

kultivacijo v skladu z naġimi zahtevami glede ġinġinga, bo 

vaġa energija postopno postajala vse moļnejġa.  

Mi uļimo odreġenje zase in za druge, kot tudi za vsa 

ļuteļa bitja. Zato Falun lahko odreġi sebe, ko se vrti 

navznoter in odreġuje druge, ko se vrti navzven. Ko se vrti 

navzven, sproġļa energijo, ki koristi drugim. Tako bodo 
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tisti, ki so znotraj obmoļja tvojega energijskega polja, od 

njega imeli koristi in se bodo morda poļutili zelo prijetno. 

Ne glede na to ali si na cesti, v sluģbi ali doma, bi lahko 

imel takġen uļinek na druge. Morda boġ nehote uravnal 

telo osebe, ki je v obmoļju tvojega polja, kajti takġno polje 

lahko popravi vsa neobiļajna stanja. Ļloveġko telo bi 

moralo biti brez vseh bolezni. Kadar trpi zaradi bolezni je 

v neobiļajnem stanju in tvoje polje lahko takġno stanje 

popravi. Zlo misleļa oseba, ki razmiġlja o neļem slabem, 

bi se lahko premislila ali prenehala razmiġljati o slabih 

stvareh, kadar je pod moļnim uļinkom tvojega polja. Tisti, 

ki je hotel nekoga ozmerjati, bi se naenkrat lahko premislil 

in bi opustil svojo namero. Samo energijsko polje 

kultivacije pravega Zakona lahko povzroļi tak uļinek. 

Zatorej je bil v preteklosti v budizmu sledeļ izrek: 

ĂSvetloba Bude osvetljuje vse in privede primernost in 

praviļnost do sijaja in popolnosti.ò To je toļen pomen tega 

izreka. 

 

 

Kako bi morali praktikanti Falun Dafa 
ġiriti kultivacijsko metodo 

 

Po seminarju, mnogi naġi praktikanti menijo, da je ta 

kultivacijska metoda zelo dobra, zato ģelijo nauļiti svoje 

sorodnike in dobre prijatelje. To lahko storite. Lahko jo 

razġirjate in uļite druge. Vendar pa je nekaj, kar moram 

poudariti. Mi vam dajemo tako mnogo stvari, ki jih ni 

mogoļe vrednostno oceniti. Zakaj sem vam jih dal? 

Namenjene so vaġi kultivaciji. Samo, ko se kultiviraġ, so ti 

lahko dane. To pomeni, da ko boste v prihodnosti razġirjali 

ta sistem kultivacije, tega ne smete poļeti zaradi iskanja 

slave in koristi. Zato ne smete imeti predavanj in za to 

zaraļunavati nadomestila, tako kot ga jaz. Ker moramo 
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tiskati knjige in gradiva, ter potovati na seminarje in 

razġirjati kultivacijsko metodo, potrebujemo denar. Naġa 

nadomestila so najniģja v drģavi, toda v zameno dajemo 

najveļ. Spoznali ste, da mi vodimo ljudi navzgor, v visoke 

razseģnosti. Kot od praktikanta Falun Dafe, se od tebe 

zahteva, da boġ imel v mislih dve zahtevi, ko boġ v 

prihodnosti ġel ven in razġirjal to metodo kultivacije. 

Prviļ; od tebe se zahteva, da ne zaraļunavaġ honorarja. 

Mi ti dajemo toliko stvari, ne zato, da bi obogatel ali 

zaslovel, temveļ, da bi te reġili in ti omogoļili, da se 

kultiviraġ. Ļe komu zaraļunaġ honorar, ti bodo moji 

Faġeni odvzeli vse, kar ti je bilo dano. Zatem ne boġ veļ 

kultivator Falun Dafe in tisto, kar boġ uļil druge, ni naġa 

Falun Dafa. Ko ġiriġ kultivacijski sistem, ti opravljaġ 

prostovoljno uslugo drugim, brez iskanja slave in koristi. 

Praktikanti ġirom drģave ga ġirijo na ta naļin in asistenti iz 

razliļnih podroļij s svojim lastnim obnaġanjem dajejo 

zgled. Ļe se ģeliġ nauļiti naġega naļina kultivacije, le pridi 

in se ga nauļi. Mi bomo odgovorni zate in niļ ti ne bomo 

zaraļunali.  

Drugiļ; od tebe se zahteva, da Velikemu Zakonu ne 

dodajaġ nobenih osebnih stvari. Z drugimi besedami, ne 

glede na to ali je tvoje Tretje oko odprto, kaj si videl in 

katere nadnaravne sposobnosti si razvil, ko ġiriġ 

kultivacijski sistem, ne smeġ pojasnjevati naġega Falun 

Dafa glede na tisto, kar si videl. Tisto, kar si videl na ravni 

tvojega doseģka ni niļ, je predaleļ od resniļnega pomena 

Zakona, ki smo ga mi oznanili. Zatorej, ko boġ v 

prihodnosti razġirjal ta kultivacijski sistem, moraġ biti 

glede tega zelo pazljiv. Samo tako lahko originalne stvari 

naġega Falun Dafa ostanejo nespremenjene. 

Prav tako ni dovoljeno, da ġirite kultivacijski sistem na 

naļin kot to delam jaz. Vi ne smete imeti predavanj pred 

ġtevilnim obļinstvom, kot jaz. Vi niste zmoģni predavati 

Zakon. Tisto o ļemur govorim, ima zelo globok pomen, 
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saj v moja predavanja vkljuļujem stvari z visokih 

razseģnosti. Vi zdaj izvajate kultivacijo na razliļnih 

doseģenih ravneh. Ko se boste v prihodnosti izboljġali in, 

ļe boste ponovno posluġali posnetek mojih predavanj, se 

boste izboljġevali ġe naprej. Ļe jih boste posluġali 

konstantno, boste vedno dosegali nova razumevanja. Z 

branjem te knjige lahko doseģete ġe mnogo boljġe 

rezultate. Moja predavanja vsebujejo zelo globoke in 

vzviġene stvari. Zato vi niste zmoģni predavati Zakona. Ni 

vam dovoljeno, da bi moje besede uporabljali kot da so 

vaġe, ļe jih, je to plagiatorstvo Zakona. Lahko samo 

izreļete moje izvirne besede in ob tem poveste posluġalcu, 

da so to besede Uļitelja oziroma, da so zapisane v knjigi. 

Samo na ta naļin jih lahko govorite. Zakaj? Zato, ker bo 

tak naļin govorjenja nosilo v sebi moļ Velikega Zakona. 

Tistega kar veste ne smete ġiriti kot Falun Dafa, sicer to 

kar ġirite ni Falun Dafa. To je enako, ko da uniļujete naġ 

Falun Dafa. Ļe govorite na osnovi lastnih idej in 

razmiġljanj, to ni Zakon. Nima zmoģnosti da odreġi, niti 

kakrġnegakoli vpliva na druge. Zatorej; nihļe drug ne 

more predavati tega Zakona.  

Ta kultivacijski sistem lahko ġirite s predvajanjem 

avdio ali video posnetkov na mestih za vadbo Gonga in 

predavanja Gonga. Zatem jih mora inġtruktor nauļiti kako 

prakticirati vaje. Lahko uporabljate obliko skupinskih 

debat, kjer se lahko uļite drug od drugega z medsebojno 

izmenjavo izkuġenj, razlag in staliġļ. Od vas priļakujemo, 

da boste ġirili Falun Dafa na tak naļin. Poleg tega, 

uļencev ali praktikantov, ki ġirijo Dafo, ne smete 

nagovarjati z uļitelj ali mojster. Obstaja le en mojster 

Velikega Zakona. Vsi praktikanti so uļenci, ne glede na to 

kdaj so bili sprejeti v ġolo.   

Ko ġirijo to prakso, nekateri morda razmiġljajo: 

ĂUļitelj lahko postavi Falun in osebi prilagodi telo, mi pa 

tega nismo zmoģni.ò To ni pomembno. Povedal sem vam 
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ģe, da vsakega uļenca spremlja veļ kot en moj Faġen. 

Moji Faġeni bodo opravili te stvari. Ko nekoga pouļujeġ, 

bo morda takoj dobil Falun, ļe mu je ta sreļa usojena. Ļe 

nima te sreļe, ga bo dobil postopoma, s kultivacijo in po 

prilagoditvi telesa. Moji Faġeni mu bodo pomagali 

prilagoditi telo. Povem vam, da boste, ļe lahko sebe 

resniļno obravnavate kot praktikante, enako prejeli vse to, 

kar morate imeti, z branjem mojih knjig, gledanjem mojih 

video posnetkov ali posluġanjem mojih avdio posnetkov 

za uļenje Zakona in izvajanje vaj.  

Mi ne dovolimo uļencem zdraviti drugih. Uļencem 

Falun Dafa je strogo prepovedano, da bi drugim zdravili 

bolezni. Mi vas uļimo kako se povzpeti s kultivacijo in 

vam ne dovolimo, da bi razvili navezanosti ali uniļili 

svoje zdravje. Naġi prostori za vadbo Gonga so boljġi od 

prostorov drugih kultivacijskih sistemov. Ļe prihajate 

vadit na naġ prostor za vadbo boste dosegli mnogo boljġe 

rezultate kot vaġe zdravljenje bolezni. Moji Faġeni sedijo 

v krogu. Nad prostorom za vadbo je ġļit, na katerem je 

velik Falun. Velikanski Faġen na ġļitu varuje prostor. To 

ni obiļajen kraj. To ni obiļajen prostor za vadbo Ļigonga. 

To je prostor za kultivacijo. Mnogi med nami, ki imajo 

nadnaravne sposobnosti, so videli, da naġ Falun Dafa 

prostor pokriva prostran ġļit iz rdeļe svetlobe. 

Moj Faġen lahko postavi Falun neposredno, vendar mi 

ne spodbujamo posameznikove navezanosti. Ko nekoga 

uļiġ izvedbo vaj, on reļe: ĂOh, dobil sem Falun.ò Takrat 

misliġ, da si ti tisti, ki mu ga je postavil, vendar se motiġ. 

To vam pripovedujem zato, da ne bi razvili takġne 

navezanosti. Vse to postorijo moji Faġeni. Praktikanti 

Falun Dafe morajo na tak naļin ġiriti naġ naļin kultivacije.  

Tisti, ki spremeni praktiļne vaje Falun Dafe, 

spodkopava Veliki Zakon in ġkoduje naġi ġoli. Nekdo je 

spremenil navodila za praktiļne vaje v rime. Tega nikoli 

ne smemo dovoliti. Pravi naļin kultivacije je bil z 
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izroļilom preneġen iz prazgodovinske dobe, ki datira v 

daljno preteklost in je uspeġno kultiviral mnoga velika 

razsvetljena bitja. Nihļe si ga nikdar ni drznil spremeniti. 

Kaj takega se lahko zgodi le v tem Obdobju konca darme. 

V zgodovini se to ni zgodilo nikdar. Glede tega morate biti 

zelo previdni.  
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4. PREDAVANJE 
 

 

Izguba in dobitek 
 

Odnos med izgubo in dobitkom se pogosto omenja v svetu 

kultivacije, kot tudi med obiļajnimi ljudmi. Kakġen odnos 

do izgube in dobitka moramo imeti kultivatorji? Drugaļen 

kot ga imajo obiļajni ljudje. Obiļajni ljudje se borijo za 

osebni interes in dobro in udobno ģivljenje. Mi kultivatorji 

pa smo drugaļni. Ne iġļemo tega, kar ģelijo obiļajni 

ljudje. Razen tega, je tisto, kar mi dosegamo, zaģeljeno a 

nedosegljivo za obiļajne ljudi, razen, ļe bi se kultivirali. 

Izguba, na katero obiļajno mislimo ne predstavlja 

izgube v oģjem pomenu besede. Kadar kdo govori o 

izgubi, pri tem misli na dajanje denarja, pomoļ drugim v 

stiski in koġļek hrane beraļem. Tudi to je neka vrsta 

dajanja in oblika izgube. Vendar pa je v tem smislu 

miġljeno le, da so mu denar in materialne koristi manj 

pomembne. Denarju pripisovati majhen pomen je, seveda, 

en vidik in to sorazmerno bistven. Vendar izguba o kateri 

tukaj govorimo, ni miġljena v tako ozkem smislu. Ko smo 

na poti kultivacije, se mora posameznik odpovedati 

premnogim navezanostim, kot so bahavost, ljubosumje, 

tekmovalnost in samozadovoljnost. Mnogim navezanostim 

se je treba odreļi. Izguba o kateri govorimo je izguba v 

najġirġem pomenu. Pomeni, da se mora posameznik tekom 

kultivacije odpovedati vsem navezanostim in raznoraznim 

ģeljam, ki jih imajo obiļajni ljudje. 

Morda bo kdo pomislil: ĂKultiviramo se med 

obiļajnimi ljudmi; ali ne bomo enaki kot so budistiļni 

menihi ali nune, ko se bomo odrekli vsemu. Odreļi se 

vsemu se zdi nemogoļe.ò Naġ kultivacijski sistem, zahteva 

od posameznika, vsaj kar zadeva del kultivacije, ki se 

odvija med obiļajnimi ljudmi, da se kultivira prav v 
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obiļajnem svetu, vkljuļujoļ se v svet obiļajnih ljudi, 

kolikor je le mogoļe. Od tebe nikakor ne zahteva, da res 

izgubiġ materialni interes. Ne glede na tvoj poloģaj v 

druģbi in koliko bogastva premoreġ, kljuļ vpraġanja leģi v 

tem ali si se sposoben odpovedati navezanostim. 

Naġa ġola meri neposredno na ļloveġki znaļaj. 

Kljuļno vpraġanje je ali lahko lahkotneje obravnavamo, 

dajemo manj pomena, vpraġanjem osebne koristi in 

konfliktom z drugimi ljudmi. Kultivacija v svetiġļih ali na 

oddaljenih gorah in v gozdovih, je namenjena, da te 

popolnoma odreģe od obiļajne ļloveġke druģbe, in te 

prisili, da izgubiġ znaļaj obiļajnega ļloveka. Drģi te proļ 

od materialnih interesov, in te s tem prisili, da se jim 

odpoveġ. Kultivator med obiļajnimi ljudmi ne gre po tej 

poti, vendar se od njega priļakuje, da mu je manj do teh 

stvari, ģiveļ v ģivljenjskem slogu obiļajnih ljudi. To je 

vsekakor teģko a predstavlja bistvo naġe ġole. Zato je 

izgubo, o kateri govorimo, potrebno razumeti v ġirġem 

pomenu in ne v oģjem. Ljudje govore o opravljanju dobrih 

del in podarjanju miloġļine. Le poglejte dandanes nekatere 

beraļe na ulici; nekateri med njimi so profesionalci, ki 

imajo morda veļ denarja od vas. Moramo se osredotoļiti 

na nekaj velikega, namesto da skrbimo za malenkosti. 

Kultivacija je odkrita in se mora osredotoļiti na nekaj 

velikega. Na poti izgubljanja je tisto, kar smo izgubili, 

nekaj kar ni dobro.  

Posameznik obiļajno verjame, da je vse za kar si 

prizadeva dobro. Toda, gledano z viġjih ravni, je to vse 

namenjeno zadovoljevanju trenutnih potreb obiļajnega 

ļloveka. Budisti pravijo, da traja le nekaj desetletij, ko 

imaġ ali veļ denarja ali visok uradni poloģaj. Z rojstvom 

ne prinesemo niļesar, s smrtjo niļesar ne odnesemo. Zakaj 

je kultivacijska energija tako dragocena? Samo zato, ker 

raste neposredno na glavni duġi (juenġen) in se zato lahko 

prinese z rojstvom in odnese ob smrti. Poleg tega 
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opredeljuje tvoj Resniļni doseģek in jo je zato teģko 

kultivirati. Z drugimi besedami, so to kar izgubljaġ, slabe 

stvari, zato da bi se lahko vrnil k izvoru in nazaj k resnici. 

Kaj bi dosegel? Rast svoje ravni doseģka, da bi na koncu 

dosegel Resniļni doseģek in dosegel Izpolnitev. To reġuje 

osnovno vpraġanje. Seveda, ģelimo izgubiti razliļne ģelje 

vsakodnevnega ļloveka in doseļi standard pravega 

kultivatorja, kar ni lahko doseļi in mora biti izvedeno 

postopoma. Sedaj, ko ste sliġali da sem dejal, da je to 

potrebno izvajati postopno, boste rekli, da vam je Uļitelj 

rekel, da izvajam postopno, in boste izvajali postopno. 

Ampak to ni dovoljeno! Ļeprav vam dopuġļamo, da se 

popravljate postopoma, morate imeti do sebe natanļne 

zahteve. Ļe bi jih vse lahko naenkrat dosegli danes, bi bili 

ģe danes Buda. Zatorej to ni realno. Ampak do tega boste 

lahko priġli postopoma. 

Tisto kar izgubljamo je v svojem bistvu nekaj slabega. 

Kaj je to? To je karma, ki hodi vzporedno z razliļnimi 

ļloveġkimi navezanostmi. Na primer, obiļajni ljudje imajo 

razliļne vrste slabih misli in bodo privabili ļrno snov, 

karmo, s slabimi dejanji storjenimi zaradi osebne koristi. 

To je neposredno povezano z naġim umom. Da bi lahko 

odstranili to slabo snov, moraġ najprej spremeniti naļin 

razmiġljanja.  

 

 

Preobrazba karme 
 

Med ļrno in belo snovjo se dogaja proces preobrazbe. Ko 

nastane konflikt med dvema osebama, nastane proces 

preobrazbe. Belo snov, De (vrline), se dobi z dobrimi deli, 

ļrno snov, karmo, pa s slabimi dejanji. Obe snovi se lahko 

prenaġata naprej. Posameznik bi se lahko spraġeval ali je 

to zato, ker je naredil kaj slabega v prvi polovici svojega 

ģivljenja. Ni nujno vse zaradi tega, saj oseba ne zbere 
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karme le v enem ģivljenju. V svetu kultivacije se verjame, 

da je glavna duġa osebe nesmrtna. Ļe je tako, potem je 

verjetno imela druģabne odnose v predhodnih ģivljenjih. 

Morda je ostala komu dolģna, morda je nekomu storila kaj 

ģalega ali pa storila slaba dejanja, kot je ubijanje, ki bi mu 

naprtila tako karmo. Te snovi se akumulirajo v drugih 

razseģnostih in so vedno pripete nanj, enako velja tudi za 

belo snov. Te snovi ne prihajajo le iz tega vira. Drugi izvor 

je, da se prenesejo s ļlanov druģine in s prednikov. Stari so 

nekoļ pogosto govorili o akumuliranju vrlin in 

akumuliranju vrlin od prednikov; kako nekdo izgublja 

svoje vrline in mu vrline upadajo. Te besede so precej 

toļne. Dandanes obiļajni ljudje tem besedam ne bi veļ 

prisluhnili. Mladi si ne bodo zapomnili, ko jim govoriġ o 

izgubi in pomanjkanju vrlin. Pravzaprav imajo te besede 

zelo globok pomen. Ne oznaļujejo le duhovnega in 

mentalnega normativa sodobnih ljudi, temveļ tudi 

resniļen snovni obstoj. Obe snovi lahko najdemo v 

ļloveġkem telesu.  

Nekdo je vpraġal ali se tisti, ki ima veliko ļrne snovi, 

res ne more kultivirati na visoke ravni. Do neke mere to 

drģi. Prevelika koliļina ļrne snovi bo vplivala na  

posameznikovo sposobnost prebujenja, ker je postalo polje 

okrog tvojega telesa in te je ovila ter s tem loļila od 

lastnosti vesolja DģenïĠanïRen. Zato ima lahko takġen 

ļlovek slabo sposobnost razumevanja. Ko mu kdo govori 

o kultivaciji in Ļigongu, meni, da je to praznoverje, da je 

smeġno in vanju sploh ne verjame. Pogosto je tako, a ne 

vedno. Ali to pomeni, da se je taki osebi zelo teģko 

kultivirati in poveļati njeno visoko energijo? Ne pomeni. 

Pravimo, da je Veliki Zakon brezmejen in da je vse 

odvisno le od tvoje volje za kultivacijo. Mojster uļi 

poklic, toda popolnost vajenļeve veġļine je odvisna od 

njegovih lastnih naporov. Vse je odvisno od tvoje ģelje po 

kultivaciji. Ali se lahko kultiviraġ ali ne je odvisno od tega 
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ali si pripravljen vzdrģati, se ģrtvovati in potrpeti. Ļe si 

odloļen, da premagaġ vse vrste teģav, mislim, da ne bo 

teģko.  

Oseba z veliko ļrne snovi mora obiļajno plaļati veļ 

od tiste z veliko bele snovi. Zato, ker se bela snov 

neposredno izenaļi z lastnostmi vesolja DģenïĠanïRen. 

Oseba lahko poveļa kultivacijsko energijo preprosto in 

neposredno takoj, ko izboljġa svoj ġinġing in izboljġa sebe 

v svojih lastnih nasprotjih. Oseba z veliko De ima veliko 

sposobnost prosvetljenja in je zmoģna prenesti tudi muke. 

Lahko prenese muke, s teģkim garanjem utrujenih kosti in 

miġic in oļvrsti svoje srce in um. Lahko poveļa svojo 

kultivacijsko energijo celo, ļe trpi bolj fiziļne kot psihiļne 

boleļine. Vendar pa to ne bi bilo mogoļe pri osebi z veliko 

ļrne materije, ker mora najprej skozi sledeļ proces: 

najprej mora preobraziti ļrno snov v belo snov. Celo 

takġen proces je prav tako izjemno muļen. Zato mora 

oseba s ġibko moļjo prosvetljenja obiļajno pretrpeti veļ 

boleļin in se je taki osebi celo teģje kultivirati zaradi 

veliko karme in ġibke zmoģnosti prosvetljenja. 

Vzemimo konkreten sluļaj in kot primer poglejmo 

kako se taka oseba kultivira. Sedeļa meditacija zahteva, da 

so noge dolgo ļasa prekriģane ena preko druge. Po 

daljġem ļasu noge zaradi tega bolijo in otrpnejo kar 

povzroļi, da postaneġ precej nemiren. Psihiļno in fiziļno 

trpljenje povzroļata, da se telo in um poļutita precej 

neudobno. Nekateri se bojijo boleļin med sedenjem s 

prekriģanimi nogami in ģelijo odnehati in spustiti noge. 

Nekateri ne morejo veļ vzdrģati boleļine niti za hip dlje, 

ko tako sedijo. Ampak, ko se noge spusti, je bila vaja 

zaman. Po naġem mnenju je brezpredmetno, ļe 

posameznik zakljuļi sedenje s prekriģanimi nogami, 

potem ko zaļne ļutiti boleļino in nadaljuje po kratkem 

ogrevalnem razgibavanju. Kajti, ko noge trpijo boleļino, 

lahko vidimo, da se ļrna snov premika v noge. Ļrna snov 
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je karma, ki jo je moļ odstraniti in pretvoriti v De s 

prenaġanjem boleļin. Ko nastopi boleļina, se bo karma 

priļela odstranjevati. Veļ karme prihaja, hujġi je obļutek 

boleļine v nogah. To pomeni, da boleļina v nogah ne 

nastaja brez razloga. Oseba, ki sedi v poloģaju s 

prekriģanimi nogami pogosto to trpi kot trenutek naporne 

boleļine, nato trenutek olajġanja in nato zopet trenutek 

boleļine. Obiļajno je tako.  

Ker se karmo odstranjuje po delļkih, se bodo noge 

poļutile bolje, ļim je en delļek odstranjen in zopet 

obļutijo boleļino, ko pride naslednji delļek. Ko je ļrna 

snov odstranjena, ne izgine, kajti te snovi ne izginejo. Ko 

je bila odstranjena se pretvori neposredno v belo materijo 

ï De. Kako to, da se pretvori na tak naļin? Zato, ker se je 

ļlovek muļil, ģrtvoval in prenesel boleļino. Rekli smo, da 

se De dobi z vztrajnim trpljenjem boleļin in opravljanjem 

dobrih dejanj. Zato se bo to dogajalo v ļasu sedenja v 

stanju Dinga. Nekateri ljudje iztegnejo noge, ko v nogah 

zaļutijo boleļino in se malo razgibajo preden nadaljujejo z 

vajo sedenja. Tako ne bo delovalo. Ko izvajajo stojeļo 

vajo z rokami v zraku, nekatere zabolijo roke in ne morejo 

veļ zdrģati, zato spustijo roke. To nikakor ne deluje. Kaj je 

tako hudega v malo boleļinah? Rekel bi, da bi bilo kljub 

vsemu prelahko, da bi kdo lahko uspel v kultivaciji le z 

dvigovanjem rok. Taka situacija se dogaja, ko ljudje sedijo 

v stanju Ding. 

Naġa ġola v glavnem ne gre po tej poti, ļeprav ima tudi 

del tega svojo vlogo. Veļina med nami preobraģa svojo 

karmo skozi konflikte z ljudmi, pri ļemer je na preizkuġnji 

naġ ġinġing. Pogosto se zgodi tako. Ko se znajdemo v 

teģavah, konflikt med dvema osebama pogosto presega 

fiziļno boleļino. Rekel bi celo, da je fiziļno boleļino 

najlaģje vzdrģati, saj se jo lahko premaga stisnjenih zob. 

Razum je najteģje nadzorovati, kadar nastane konflikt med 

dvema osebama.  
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Na primer, ko oseba pride v sluģbo in sluļajno sliġi 

kako ga dvojica obrekuje z grdimi besedami, lahko 

postane zelo jezna. Rekli pa smo, da mora praktikant sam 

sebi postaviti visoke zahteve, in ne sme reagirati na enak 

naļin, kadar ga fiziļno napadejo ali ģalijo. Zato se spomni: 

Uļitelj je rekel, da se mi kot praktikanti ne obnaġamo kot 

drugi in, da se moramo vesti na boljġi naļin. Tako se ne bo 

sprl s tisto dvojico. Ampak, ko nastopi konflikt, je pogosto 

brez pomena ali nekoristen za izboljġanje posameznika, ļe  

ne vznemiri njegovega uma. Zato, je sam pri sebi ġe naprej 

razdraģen in ga to ġe naprej muļi. Ģelel bi se obrniti in 

pogledati onadva. Gledajoļ ļez ramo nazaj, bo zagledal 

dva zlobna obraza v zagretem pogovoru. Ne bo mogel veļ 

zdrģati in postal bo zelo jezen. Najverjetneje bo zaļel 

prepir z njima. Ko med ljudmi nastane konflikt, je um zelo 

teģko obvladovati. Rekel bi, da bi bilo enostavno, ļe bi se 

vse dalo izkusiti s sedenjem v stanju Dinga. Kakorkoli, ne 

bo vedno tako.  

Zato se boġ od sedaj naprej v svoji kultivaciji sreļeval 

z raznimi nadlogami. Kako bi se lahko kultiviral brez teh 

nadlog? Kako bi lahko ti izboljġeval svoj ġinġing samo s 

sedenjem in bi bili vsi dobri eden do drugega, brez 

konfliktov, interesov in motenj, ki jih proizvaja ljudski 

um? To je nemogoļe. Posameznik se mora resniļno 

kultivirati v situacijah iz resniļnega ģivljenja in se s tem 

utrditi. Nekateri pravijo: ĂKako to, da se nenehno 

sreļujemo s teģavami, ko se kultiviramo, in da teh teģav ni 

niļ manj kot jih imajo tisti, ki niso praktikanti?ò Ker se 

kultiviraġ med obiļajnimi ljudmi se ne boġ kar nenadoma 

zasukal in z glavo navzdol lebdel v zraku in trpel. Ne bo 

se zgodilo na tak naļin. Vse bo povzelo obliko obiļajnih 

situacij, kot je ta, da te bo danes nekdo razdraģil, ali te bo 

obravnaval grdo ali bo o tebi govoril slabo in z grdimi 

besedami, in vse kar sluģi temu, da se vidi kako boġ 

reagiral na take teģave.  



143 

Zakaj se ti dogajajo takġne teģave? Vse te nadloge 

povzroļa tvoja lastna karma. Mi smo za tebe ģe odstranili 

ġtevilne delļke karme, razen drobcenega dela, ki je ostal in 

je pripravljen v obliki ovir, postavljenih na razliļne ravni, 

namenjenih, da izboljġaġ svoj ġinġing, okrepiġ svoj znaļaj 

in odstraniġ svoje navezanosti. Vse to so tvoje lastne 

tegobe, ki jih moraġ premagati in uporabljamo jih za 

izboljġevanje tvojega ġinġinga. Dokler izboljġujeġ svoj 

ġinġing, jih boġ zmoģen premagati, razen ļe tega ne ģeliġ. 

Ļe pa to ģeliġ, potem boġ uspel. Zatorej, kadar boġ od 

sedaj naprej naletel na konflikte, ne misli, da so to 

nakljuļja. Kajti, ko se konflikt zgodi, bo to nepriļakovano. 

Vendar ne bo nakljuļje. Njegov cilj je izboljġanje tvojega 

ġinġinga. Dokler se boġ vedel kot praktikant, boġ lahko 

nanje reagiral na pravi naļin. 

Seveda ne boġ v naprej obveġļen o konfliktu ali teģavi. 

Kako bi se lahko kultiviral, ļe bi te o vsem v naprej 

obvestili? To ne bi imelo smisla. Konflikt se pogosto zgodi 

nenadoma, da lahko preizkusi tvoj ġinġing in pomaga, da 

se le-ta res izboljġa. To je edini naļin, da se oceni ali lahko 

posameznik vzdrģuje svoj ġinġing. Zato konflikt ne 

nastane nakljuļno. Vpraġanje preobrazbe karme bo 

prisotno tekom celotne kultivacije in bo mnogo teģje od 

fiziļnega trpljenja. Kako lahko poveļaġ svojo 

kultivacijsko energijo le s preprostim podaljġevanjem vaj, 

ko te bolijo roke od drģanja v zraku in so noge utrujene od 

stanja ali nekaj urami vadbe veļ? Te preprosto sluģijo le za 

preobrazbo Bentija (  Pravega jaza). Kakorkoli pa, 

vseeno potrebujejo energijo, da jih okrepi. Ne pomagajo 

posamezniku zviġati ravni doseģka. Umirjenost srca in 

uma posameznika je kljuļ za pravo rast njegove ravni. Ļe 

bi se napredovalo samo s fiziļnim trpljenjem, bi dejal, da 

najbolj trpijo kitajski kmetje. Bi morali biti vsi oni Ļigong 

mojstri? Ne glede na to koliko fiziļno trpiġ, se ne muļiġ 

tako kot se kmetje, ki neutrudno garajo vsak dan, pod 
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ģgoļim soncem. To ni tako preprosto. Zato pravimo: da bi 

se resniļno izboljġal, mora posameznik resniļno 

nadgraditi svoj um. To bo pravo izboljġanje.  

V procesu preobrazbe karme, da bi samega sebe 

obdrģali pod nadzorom, moramo mi, za razliko od 

obiļajne osebe, ki bo stvari ġe poslabġala, ohraniti srce 

polno blagosti in dobrote. Ko nenadoma naletite na 

kakrġenkoli problem, se boste z njim sposobni sooļiti na 

primeren naļin. Ko veļinoma ohranjate dobrohotno srce, 

boste imeli dovolj ļasa in prostora, da se umirite in 

razmislite, kadar naletite na teģavo. Ļe vedno razmiġljate o 

tekmovanju z drugimi, bi dejal, da boste zaļeli spor vedno 

kadar nastane problem. Zatorej pravim, da ko zaidete v 

konflikt, vedite, da vam to sluģi za preobrazbo ļrne snovi 

v belo snov in v De. 

Ko se je ļloveġtvo razvilo do sedanje stopnje, se skoraj 

vsakdo rodi zavit v karmo. Vsakdo ima obilno koliļino 

karme. Zato se bo pri preobrazbi karme obiļajno dogajalo, 

da se karma preobraģa in eliminira, medtem pa se lahko 

izboljġujeta ġinġing in kultivacijska energija. Ko naletiġ na 

konflikt, je ta lahko videti kot trenje ġinġingov dveh oseb. 

Ļe si ga sposoben prenesti, bo tvoja karma odstranjena, 

tvoj ġinġing bo napredoval, poveļala pa se bo tudi tvoja 

kultivacijska energija. Vse to je povezano. Ljudje so v 

preteklosti lahko poveļali svojo kultivacijsko energijo, ker 

so imeli veliko De in njihov ġinġing je bil visok. Danes 

ljudje niso taki. Ļe morajo malce trpeti, se ne ģelijo veļ 

kultivirati. Za povrh jim je vse teģje razumeti stvari, zato 

je postalo kultiviranje zanje teģje. 

V kultivaciji lahko obstajata dve moģnosti glede 

razumevanja konkretnega konflikta z drugo osebo ali ko 

nekdo slabo ravna s teboj: prva je, da si ti morda slabo 

ravnal s to osebo v predhodnem ģivljenju. Vznemirjen si 

in se spraġujeġ, zakaj je tak do tebe. Zakaj pa si bil ti v 

preteklosti tak do njega? Lahko se izgovarjaġ, da takrat 
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nisi vedel in da to ģivljenje nima nobene zveze s 

prejġnjim. Ampak to ni dovoljeno. Druga moģnost se 

nanaġa na preobrazbo karme v ļasu konflikta. Zatorej, ko 

se znajdemo v posameznem konfliktu, moramo biti bolj 

pripravljeni odpustiti, ne pa se obnaġati kot obiļajni ljudje. 

To velja na delovnem mestu v podjetju, v katerikoli 

delovni sredini in tudi za tiste, ki so samozaposleni, 

povsod, kjer prihaja do interakcije med ljudmi. Nemogoļe 

je, da ne bi imeli druģabnih odnosov. Ļe niļ drugega, so tu 

ġe medsosedski odnosi.  

V druģbenih odnosih je moļ sreļati razna nasprotja. V 

naġi ġoli, kar zadeva kultivacijo med obiļajnimi ljudmi, ni 

pomembno koliko denarja imaġ, kako visok je tvoj uradni 

poloģaj, ļe si samozaposlen ali pa vodiġ zasebno podjetje; 

popolnoma je vseeno s katerim poslom ġe ukvarjaġ, vendar 

moraġ biti poġten in korekten pri nakupu in prodaji. V 

druģbi morajo obstajati vsi poklici. Srce ļloveka je tisto, 

kar je pomembno in ne njegova kariera. Star izrek pravi: 

ĂDevet od desetih trgovcev je nepoġtenih.ò Tako pravijo 

obiļajni ljudje. Vendar bi jaz dejal, da gre tu za vpraġanje 

ļloveġkega srca. Vsakdo bi se moral ļim bolj potruditi in 

poslovati poġteno. Naravno je in praviļno, da veļ zasluģi 

tisti, ki veļ daje. Brez boleļin ni dobitka. Ljudje razliļnih 

slojev so lahko dobri ljudje. V razliļnih druģbenih slojih 

se pojavljajo razliļna nasprotja. V viġjem druģbenem sloju 

obstajajo nasprotja svojstvena viġjemu druģbenemu sloju, 

ki jih ljudje tega sloja reġujejo na ustrezen naļin. Ljudje 

vseh druģbenih slojev lahko manj skrbijo za svoje ģelje, 

svoje navezanosti in tako postanejo dobri ljudje. Dobre 

ljudi je moļ najti v vsakem druģbenemu sloju. Vsak se 

lahko kultivira v druģbenem sloju, ki mu pripada.  

Dandanes so na Kitajskem medļloveġka nasprotja 

postala precej edinstvena, najsi gre za drģavna podjetja ali 

druge vrste podjetij. Do takġnega pojava v drugih drģavah 

ni priġlo, niti se ni zgodil prej v tukajġnji zgodovini. 
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Rezultat tega je, da so konflikti povezani z osebnimi 

koristmi ġe posebno napeti. Ljudje uporabljajo trike in 

tekmujejo za drobtinico dobiļka. Njihove misli in triki so 

zelo izprijeni. Teģko je biti dober ļlovek. Na primer, oseba 

pride v sluģbo in zaļuti, da vzduġje ni tako kot obiļajno. 

Kasneje ti nekdo sporoļi, da je taïinïta razglasil slabe 

stvari o tebi in te prijavil ġefu, postavljajoļ te v grozno 

situacijo. Ostali te ļudno gledajo. Kako lahko obiļajna 

oseba prenaġa kaj takega? Kako naj pretrpi tako krivico? 

ĂĻe mi nekdo dela teģave, mu bom vrnil enako. Ļe ima on 

poznanstva, jih imam tudi jaz. Da vidimo kdo je 

moļnejġi.ò Ļe tako ukrepaġ med obiļajnimi ljudmi, bodo 

rekli, da si moļna osebnost. Vendar, pa bi bilo to za 

praktikanta nekaj groznega. Ļe se boriġ in tekmujeġ kot 

obiļajna oseba, potem boġ obiļajna oseba. Ļe si glede tega 

storil veļ kot bi obiļajna oseba, potem si ġe slabġi od te 

obiļajne osebe.  

Kakġno staliġļe naj zavzamemo do tega vpraġanja?  

Ko se znajdemo v taki konfliktni situaciji, moramo 

predvsem ohraniti mirno glavo in se ne smemo vesti enako 

kot ta oseba. Seveda ni niļ hudega, ļe vse mirno 

pojasnimo in mu poskuġamo razjasniti stvar. Vendar ne 

smemo postati pretirano obsedeni s tem. Ļe se sreļamo s 

tako teģavo, ne smemo tekmovati in se prepirati kot drugi. 

Ļe ravnaġ kot ta oseba, mar ne postaneġ s tem obiļajna 

oseba? Ne le, da ne smeġ tekmovati in se prepirati z njim, 

temveļ je ne smeġ niti v mislih sovraģiti; resniļno je ne 

smeġ sovraģiti. Se mar ne boġ razjezil, ļe jo boġ sovraģil? 

Pomeni, da ne prakticiraġ potrpeģljivosti. Mi verjamemo v 

DģenïĠanïRen. Ti pa ne prakticiraġ soļutja. Ne smeġ biti 

kot ona in se jeziti nanjo, ļeprav te je postavila v tako 

grozno situacijo, da si ne upaġ niti dvigniti glave in 

pogledati ljudi. Namesto, da se jeziġ nanjo, se ji moraġ v 

mislih zahvaliti in to iskreno. Vsakodnevna oseba bi 
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pomislila: ĂAli to ne pomeni, da si kot Ah Q
57
?ò Povem 

vam, da ni tako.  

Prosim razmislite o tem. Mar ne bi morale biti naġe 

zahteve do vas visoke, ker ste praktikanti? Vi se ne bi 

smeli ravnali po enakih merilih kot obiļajni ljudje. Mar ni 

tisto, kar dosegaġ kot praktikant, nekaj kar pripada 

visokim ravnem? Torej, moramo imeti zate visoke zahteve 

v skladu z naļeli visokih razseģnosti. Ļe ravnaġ kot ta 

oseba ali ne boġ enak kot je ona? Zakaj torej, bi se ji naj  

zahvalil? Razmisli o tem. Kaj boġ dosegel? V vesolju 

obstaja naļelo, ki pravi: da bi dobil, moraġ izgubiti in 

izgubiti moraġ, da bi dobil. Ta oseba te je pred obiļajnimi 

ljudmi postavila v grozno situacijo. Ona je pridobila 

prednost. Hujġa kot je situacija v katero te je postavila, 

veļje bodo posledice in veļ boġ moral pretrpeti. In veļ De 

bo ona izgubila. Ves ta De dobiġ ti. Medtem ko boġ trpel, ti 

bo verjetno malo mar za to in tega ne boġ jemal resno.  

V tem vesolju obstaja ġe eno naļelo: ļe si pretrpel 

veliko boleļin, se bo tvoja lastna karma preobrazila. 

Upoġtevajoļ, da si za to plaļal, bo toliko, kolikor si 

pretrpel boleļin, preobraģeno v enako koliļino De. Mar ni 

prav De tisto kar praktikant ģeli? Dobil boġ dvojno, ko se 

ti odstrani tudi karma. Ļe ta oseba zate ne bi ustvarila te 

situacije, kako bi ti izboljġal svoj ġinġing? Kako bi bilo to 

mogoļe, ļe bi bila jaz in ti dobra drug do drugega in 

sedela tu v slogi? Prav zato, ker je ta oseba zate ustvarila 

konflikt, je s tem nastala priloģnost, da izboljġaġ svoj 

ġinġing. Ali se ne bo tvoj ġinġing na ta naļin izboljġal? 

Dobil si trojno. Ti si praktikant; Ali se bo kultivacijska 

energija poveļala z izboljġanim ġinġingom? Z eno potezo 

si dobil na ġtiri naļine. Kako se ne bi zahvalil osebi? 

Moraġ se ji iskreno zahvaliti iz vsega srca. Tako je to. 
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 Ah Q ï ġaljivi lik iz kitajske knjiģevnosti 
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Seveda, namere te osebe niso bile spodobne. Drugaļe 

ti ne bi dala De. Vendar je vsekakor ustvarila priloģnost, 

da popraviġ svoj ġinġing. Z drugimi besedami, pozornost 

moramo posvetiti vzgajanju ġinġinga. Obenem s 

kultivacijo ġinġinga, se bo eliminirala karma, preobraģajoļ 

se v De, omogoļajoļ ti, da se povzpneġ na viġjo raven. To 

se ujema eno z drugim. Iz staliġļa visokih ravni, so naļela 

popolnoma drugaļna. Toda vsakodnevna oseba jih ne 

more razumeti. Ļe ta naļela pogledaġ z viġje ravni, bo vse 

drugaļe. Med obiļajnimi ljudmi boġ morda verjel, da so 

naļela pravilna. Toda dejansko niso. Pravilno je le tisto, 

kar se kot tako vidi z viġjega stojiġļa. Obiļajno je tako. 

Podrobno sem vam pojasnil ta naļela in upam da bo 

vsakdo od vas, v svoji bodoļi kultivaciji sebe obravnaval 

kot kultivatorja, resniļno se kultivirajoļ po tukaj jasno 

predstavljenih naļelih. Morda nekateri ġe vedno menijo, 

upoġtevajoļ, da so konkretni materialni interesi praktiļni, 

ker ģivijo med obiļajnimi ljudmi. Sredi toka obiļajnih 

ljudi, se ġe vedno niso zmoģni vesti v skladu z visokim 

standardom. Pravzaprav, ļe ģeliġ postati dobra obiļajna 

oseba, lahko, kot vzornike vzameġ heroje in vzorne 

delavce, kajti to so vzorniki obiļajnih ljudi. Ļe ģeliġ biti 

praktikant, je vse odvisno od tvojega srca in tvoje 

sposobnosti prosvetljenja, kajti tu ni vzornih delavcev. Na 

sreļo smo mi danes javnosti dali Zakon. Ļe si se ģelel v 

preteklosti kultivirati, ni bilo nikogar, ki bi te uļil. Sedaj 

pa lahko slediġ Velikem Zakonu in ti bo verjetno ġlo 

dobro. Ali se lahko kultiviraġ in ali lahko uspeġ, ter katero 

raven lahko doseģeġ ï je vse odvisno le od tebe.  

Seveda se karma ne preobraģa vedno na opisani naļin, 

to se lahko pojavlja v drugih pojavih. Lahko se zgodi v 

druģabnem okolju ali doma. Posameznik lahko naleti na 

teģave, ko hodi po ulici ali v nekem drugem druģabnem 

okolju. Prisiljen se boġ odpovedati vsem tistim 

navezanostim, ki jih obiļajni ljudje ne morejo opustiti. 
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Dokler jih boġ imel, se bodo morale vse te navezanosti 

odstranjevati v razliļnih okoljih. Prisiljen boġ pasti in iz 

tega razumeti zakaj. To je naļin na katerega se moramo mi 

kultivirati. 

Obstaja ġe en razmeroma tipiļen primer za mnoge 

kultivatorje na poti njihove kultivacije. Pogosto se dogaja, 

da vaġi zakonski partnerji postanejo izjemno nesreļni, ko 

vadite Ļigong. Ļim zaļnete z vajami, bo ona zaļela prepir. 

Ļe bi poļel karkoli drugega, nje to ne bi motilo. Morda ne 

bi bila sreļna, kadar bi izgubljal ļas z igranjem 

Mahjonga
58
, vendar ne tako nesreļna, kot kadar vadiġ 

Ļigong. Tvoje vaje ji ne bodo ġkodovale. Mar ni dobro, da 

vadiġ, da boġ ostal v dobri formi. Pa vendar, ko zaļneġ z 

vadbo, zaļne metati stvari in se prepirati. Nekateri pari se 

skoraj loļijo zaradi prepirov, ker eden od njiju ģeli vaditi 

Ļigong. Mnogi niso razmiġljali o razlogih za nastanek take 

situacije. Ļe jo kasneje vpraġaġ: ĂZakaj postaneġ tako 

razburjena kadar vadim Ļigong?ò Tega ne zna in res 

nikakor ne more pojasniti: ĂRes, zakaj se takrat tako 

vznemirjam in jezim?ò Kaj je pravzaprav vzrok? V ļasu 

vadbe, bo posameznikova karma preobraģena. Da bi dobil, 

moraġ izgubiti in tisto kar izgubljaġ, so ġe vedno slabe 

stvari. Moraġ dajati. 

Morda bo tvoja ģena, takoj ko vstopiġ skozi vrata, 

zaļela prepir. Ļe to vzdrģiġ, tvoja danaġnja kultivacija ni 

bila zaman. Nekateri ljudje vedo, da se v Ļigong praksi 

ceni De. Zato se taka oseba obiļajno dobro razume s 

svojim partnerjem. Ļe pa si on misli: ĂObiļajno ni tako 

prepirljiva in me posluġa, ampak danes je neznosna,ò Se 

ne bo mogel obvladati in bo zaļel prepir. Praksa tistega 

dne, bo morda zaman. Kajti, karma je tu in ona ti jo 

pomaga odstraniti, ampak ti tega ne sprejmeġ in si zaļel 
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prepir z njo. Zato je karma ġe vedno tu, ne da bi bila 

odstranjena. Veliko je takih primerov, ki so jih izkusili 

mnogi naġi praktikanti. Niso razmislili o vzrokih zakaj je 

tako. Ne bi je zanimalo, ļe bi poļel kaj drugega. Ļeprav so 

Ļigong vaje res nekaj dobrega, bo vedno naġla vzrok za 

prepir s teboj. Dejansko ti pomaga odstraniti karmo, 

ļeprav sam tega ġe nisi spoznal. S teboj se ne prepira le 

navidezno, medtem ko bi bila v srcu do tebe dejansko 

prijazna. Ni tako. Jeza je resniļna in iz dna srca, saj se 

tisti, ki prejema karmo, poļuti neprijetno. Zagotovo je 

tako.  

 

 

Izboljġanje ġinġinga 
 

Mnogi ljudje v preteklosti so se sreļevali s ġtevilnimi 

teģavami, ko so se kultivirali do doloļene ravni in viġje 

niso mogli napredovati, ker niso bili sposobni ohraniti 

svojega ġinġinga. Nekateri imajo naravno razmeroma 

visoko raven ġinġinga. Tretje oko se jim je tekom vadbe 

takoj odprlo in hitro so dosegli doloļeno stopnjo 

zavedanja. Ker ima taka oseba relativno dobre prirojene 

lastnosti in ġinġing, njena kultivacijska energija hitro raste. 

Ko njena kultivacijska energija doseģe raven njenega 

ġinġinga, mora oseba nadaljevati z izboljġevanjem svojega 

ġinġinga, da bi lahko ġe naprej poveļevala svojo 

kultivacijsko energijo. Takrat bodo teģave postale izjemne. 

To ġe posebno velja za osebo z dobrimi prirojenimi 

lastnostmi, ki ļuti, da njegova kultivacijska energija lepo 

raste in da ji gre tudi kultivacija dobro. Zakaj naenkrat 

toliko teģav? Sedaj je vse nenormalno. Ljudje slabo 

ravnajo z njim in tudi ġef ga ne mara veļ. Celo doma je 

situacija precej napeta. Zakaj naenkrat toliko problemov? 

Tega ne razume. Taka situacija je nastala zaradi njegovih 

dobro prirojenih lastnosti in zato, ker je dosegel doloļeno 



151 

raven. Pa vendar ali je lahko to kriterij za praktikantovo 

dokonļno izpolnitev kultivacije? To je ġe zelo daleļ od 

konca kultivacije! Nadaljevati mora z izboljġevanjem 

samega sebe. To stanje je dosegel zaradi nekaj malega 

svojih prirojenih dobrih lastnosti. Da bi se lahko ġe 

izboljġeval, se mora dvigati tudi standard. 

Nekdo bo dejal: ĂZasluģil bom nekaj denarja, da 

preskrbim druģino. Potem, ko mi ne bo treba veļ skrbeti 

za to, se bom kultiviral v Tao.ò Rekel bi, da sanjaġ. Ti se 

ne zmoreġ vpletati v tuja ģivljenja in tudi ne moreġ 

nadzorovati njihovih usod, ne tvoje ģene, ne sinov, hļera, 

starġev ali bratov. Ali ti doloļaġ te stvari? Poleg tega, kaj 

boġ kultiviral, ļe nimaġ ne skrbi, ne teģav? Kako lahko 

prakticiraġ Gong v prijetnem in sproġļenem ozraļju? Kje 

obstaja kaj takega? Na tak naļin razmiġljaġ z vidika 

obiļajne osebe. 

Kultivacijo bi se moralo izvajati v objemu pogostih 

teģav, da bi se videlo ali si sposoben odvreļi sedem 

ļloveġkih ļustev in ġest ģelja in malo marati za to. Ļe si 

vdan tem stvarem, tvoja kultivacija ne bo uspeġna. Vse 

ima svoje vzroļno poslediļne odnose. Zakaj so lahko 

ļloveġka bitja to kar so? Ker imajo ļloveġka bitja ļustva. 

Ģivijo prav za ta ļustva, kot so ljubezen do sorodnikov, 

ljubezen med moġkim in ģensko, ljubezen do starġev, 

sentimentalnost, prijateljstvo, poļeti stvari zaradi 

medsebojnih ļustev in vse ostalo je v zvezi s ļustvi. Ali ti 

je vġeļ, da nekaj poļneġ ali ne, si sreļen ali nesreļen, imaġ 

nekaj rad ali sovraģiġ ï vse v ļloveġki druģbi izhaja iz teh 

ļustev. Ne moreġ se kultivirati, dokler se ne odpoveġ tem 

ļustvom. Ko si izskoļil iz njih, ne more nihļe veļ vplivati 

nate. Um obiļajne osebe te ni zmoģen veļ zamajati. Tisto, 

kar jih nadomesti je dobrohotnost, kar je nekaj mnogo bolj 

vzviġenega. Seveda ni lahko kar naenkrat opustiti ļustev. 

Kultivacija je dolgotrajen proces, pri katerem se poļasi 
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osvobajamo vdanostim. Kakorkoli ģe, zase moraġ 

ohranjati stroge kriterije.  

Kot praktikant, boġ na protislovje naletel nenadoma. 

Kaj moramo storiti? Vedno moraġ v srcu nositi usmiljenje 

in vedrino. Ko se sreļaġ s teģavo, jo boġ lahko prestal 

dobro, ker ti bo to dalo prostor za sprostitev napetosti. S 

seboj bi moral vedno nositi soļutje in prijaznost do drugih 

in misliti najprej nanje, preden karkoli storiġ. Ļe, 

kadarkoli nastane problem, najprej pomisliġ ali bo tisto, 

kar poļneġ prizadelo druge ali ne, ne boġ storil narobe. 

Zato moraġ sebi postaviti visoke ali ġe viġje zahteve v 

kultivaciji.  

Pogosto se dogaja, da nekateri ne razumejo teh stvari. 

Nekomu se je odprlo Tretje oko in videl je Budo. Ko pride 

domov, bo ļastil Budo, medtem ko bo obenem v mislih 

govoril Budi, proseļ: ĂZakaj mi ne pomagaġ? Prosim, 

pomagaj mi reġiti to teģavo.ò Seveda mu Buda ne bo 

pomagal. To teģavo je postavil prav ta Buda, da bi mu 

pomagal, da skozi navzkriģja izboljġa svoj Ġinġing. Ali ti 

lahko Buda pomaga reġiti problem? Nikakor ne. Nikdar ti 

ga ne bo pomagal reġiti. Kako boġ poveļal svojo 

kultivacijsko energijo, izboljġal svoj Ġinġing in 

napredoval, ļe so vse teģave reġene? Kljuļ je, da ti je 

dopuġļeno, da poveļaġ svojo kultivacijsko energijo. Z 

vidika velikih razsvetljenih bitij, biti ļlovek ni cilj. Cilj 

ļloveġkega ģivljenja ni v tem, da bi bil ļlovek, temveļ, da 

bi se vrnil k izvoru. Buda misli, da je bolje, da posameznik 

ļim bolj trpi, saj bo tako lahko pospeġil odplaļilo dolgov. 

To je Budino mnenje. Nekateri ljudje tega ne razumejo. 

Ko posameznik ne dobi niļesar, proseļ Budo pomoļi, se 

priļne pritoģevati Budi. ĂZakaj mi ne pomagaġ? Priģigam 

ti kadila in se ti priklanjam vsak dan.ò Zato razbije Budin 

kip in od takrat naprej ģali Budo. Zaradi teh ģalitev 

Ġinġing osebe pade in njegova kultivacijska energija 

izgine. Oseba ve, da je izgubila vse, zato vse bolj in bolj 
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sovraģi Budo. Verjame, da ga on uniļuje. Kako lahko 

oseba ocenjuje ġinġing Bude s kriteriji obiļajnih ljudi? 

Kako lahko to deluje, ļe vzviġene stvari meri s kriteriji 

obiļajnih ljudi? Zato je veliko primerov, ko ljudje menijo, 

da je trpljenje, ki ga prenaġajo, zlorabljanje in na ta naļin 

so mnogi padli.  

V preteklih nekaj letih so padli tudi mnogi znani veliki 

Ļigong mojstri. Seveda, so se pravi Ļigong mojstri vrnili 

nazaj, ko so opravili svoja poslanstva. Le tisti, ki so se 

izgubili med obiļajnimi ljudmi in katerih ġinġing je padel, 

so ġe vedno aktivni. Oni nimajo veļ kultivacijske energije. 

Posamezni Ļigong mojstri, ki so bili prej zelo znani, so ġe 

vedno aktivni v druģbi. Ko so odkrili, da so padli na raven 

obiļajnih ljudi in da se ne morejo upreti obsedenosti s 

slavo in denarjem, so jim njihovi uļitelji odvzeli 

Vzporedno duġo, na telesu katere je rasla njihova 

kultivacijska energija. Takġnih znaļilnih primerov je kar 

precej.  

Takġni primeri so precej redki v naġi ġoli, in tisti, v 

naġi ġoli niso presenetljivi primeri. Je pa veliko izjemnih 

primerov popravljanja Ġinġinga. Nek praktikant je delal v 

tovarni tekstila v provinci Ġandong. Potem, ko se je nauļil 

Falun Dafa, je priļel uļiti kolege. Poslediļno je cela 

tovarna dobila novo podobo. Zaposleni so obiļajno nosili 

domov ostanke materiala za brisaļe. Ko se je nauļil Falun 

Dafa, je namesto, da bi jih nosil domov, od doma vse vrnil 

v tovarno, ki jih je pred tem odnesel domov. Ko so ostali 

videli kaj je storil, so tudi oni prenehali jemati. Nekateri pa 

so celo vrnili v tovarno tisto, kar so vzeli prej. V celi 

tovarni se je zgodilo enako. 

Nek koordinatorïprostovoljec asistentskega centra 

Falun Dafa, je odġel v tovarno na obisk k praktikantom. 

Priļakal ga je direktor tovarne osebno: ĂOdkar vadijo 

Dafo, ti delavci na delo prihajajo prej, domov pa odhajajo 

kasneje. Delajo zelo marljivo in sprejemajo vse zadolģitve, 
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ki jih dobijo od nadrejenega. Poleg tega med seboj ne 

tekmujejo za osebno korist. Odkar se vedejo tako, je cela 

tovarna videti drugaļe in tudi promet tovarne se je 

poveļal. Vaġa praksa je tako izjemna, da bi tudi jaz ģelel 

obiskovati predavanja, ko pride vaġ Uļitelj.ò Osnovni cilj 

kultivacije Falun Dafa je odvesti ljudi na visoke ravni, 

brez da bi to poskuġali narediti. Kljub temu, pa lahko 

deluje kot izboljġevalec duhovnega zavedanja druģbe. Ļe 

vsak pri sebi iġļe reġitve, razmiġljajoļ kako naj se bolje 

vede, bi dejal, da bo druģba stabilnejġa in ļloveġka morala 

se bo ponovno dvigala.  

Ko sem predaval Zakon in vaje v Tajvanu, je bila tam 

neka praktikantka, stara preko petdeset let. Prihajajoļ na 

moje predavanje, sta z moģem preļkala cesto, ko je mimo 

njiju z veliko hitrostjo pripeljal avto in ji z zunanjim 

vzvratnim ogledalom ujel obleko. Zataknjeno za obleko, 

jo je avto vlekel veļ kot deset metrov nakar je padla na tla. 

Avto se je zaustavil ġele po dvajsetih metrih. Ven je 

izstopil voznik, ki je bil jezen na gospo: ĂZakaj niste 

hodili previdno?ò Dandanes ljudje nastopijo tako, ko 

naletijo na teģavo in predvsem gledajo, kako bi se izognili 

odgovornosti, ne glede na to ļigava je krivda. Potniki iz 

avta so vpraġali ģensko, kako se poļuti in ali mora v 

bolniġnico. Po tem je voznik spremenil svoje vedenje. 

Vpraġal je gospo, ļe je z njo vse v redu in ji ponudil, da jo 

pelje v bolniġnico. Ģenska, ki je bila praktikantka je vstala 

s tal in dejala: ĂZ menoj je vse v redu, lahko greste.ò 

Otresla je prah z obleke in odġla z moģem. 

Ko je priġla na predavanje in mi je to povedala, me je 

zelo osreļilo, ker je naġa praktikantka pomembno 

izboljġala svoj ġinġing. Rekla mi je, da bi na danaġnji 

dogodek reagirala drugaļe, ļe se ne bi uļila Falun Dafa. 

Razmislimo o pripetljaju. Gospa je bila pri svojih  

petdesetih. Avto jo je silovito povlekel precej daleļ in jo 

odvrgel na cesto. Poleg tega je upokojenka brez bonitet. 
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Ļe bi se kaj takega zgodilo obiļajni osebi, bi morda rekla, 

da je resno poġkodovana in morda ne bi veļ vstala. Ļe bi 

jo poslali v bolniġnico in bi morda izkoristila priloģnost in 

ostala tam, dokler bi ģelela. Toda kot kultivator, se gospa 

ni obnaġala tako. Mi verjamemo, da je obzirnost osebe 

tisto kar doloļa posledice dogodkov. Ali je mogoļe, da bi 

obiļajna oseba v njenih letih, ostala popolnoma 

nepoġkodovana v taki situaciji? A stara gospa kljub vsemu 

ni dobila niti praske. To je zato, ker je bila pravilno 

misleļa v danem trenutku. Ļe bi obleģala, jamrajoļ: ĂOh 

poļutim se straġno. Tukaj in tukaj je nekaj narobe é,ò 

takrat, bi bile njene kosti morda resniļno polomljene in bi 

morda ostala paralizirana. Morda bi morala preostanek 

svojega ģivljenja preģiveti v bolnici? Bi se v takem 

primeru poļutila bolje, ļe bi ji plaļali veliko odġkodnino? 

Mimoidoļi, ki so gledali nesreļo so se celo ļudili, zakaj 

gospa ni izkoristila priloģnosti in zahtevala denarja od 

voznika. Vemo, da so dandanes moralne vrednote ljudi 

izkrivljene. Voznik je naredil napako s prehitro voģnjo. 

Toda ali je namerno povozil gospo? Seveda ne. Vendar se 

je celo mimoidoļim zdelo narobe, da ni izkoristila 

priloģnosti in zahtevala povraļila v denarju. Ġtevilni ljudje 

dandanes ne vedo kaj je prav in kaj narobe. Ļe nekomu 

poveġ, da poļne nekaj slabega, ti ne bo verjel. Kajti v 

moralnih vrednotah ļloveġtva so se zgodile spremembe. 

Nekateri ljudje na prvo mesto postavljajo zasluģek. 

Niļesar ni, ļesar si ne bi drznili storiti za denar. Nekaterim 

je to postal osebni moto, da bo Ănebo uniļilo tiste, ki ne 

poskrbijo zase.ò  

Nek praktikant iz Pekinga je peljal po veļerji svojega 

otroka do Qianmena na sprehod. Zagledala sta skupino 

ljudi, ki so kupovali sreļke pri kombiniranem vozilu, kjer 

so preko zvoļnikov reklamirali loterijo. Otrok se je ģelel 

pridruģiti zabavi in oļe mu je kupil sreļko za en Juan. 

Otrok je imel sreļo in zadel drugo nagrado; kakovostno 
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otroġko kolo. Otrok je bil navduġen. Ampak oļe se je 

naenkrat zavedel, da praktikant ne bi smel teģiti k takim 

stvarem. Koliko De ga bo stalo, sprejeti nagrado do katere 

ni upraviļen? S tem v mislih je rekel otroku: ĂNe vzemi 

tega kolesa. Ļe ģeliġ ti ga bom kupil jaz.ò Otrok je postal 

nesreļen: ĂPrej se nisi strinjal, da bi mi kupil kolo, sedaj, 

ko sem ga sam dobil zastonj, pa mi ga ne pustiġ obdrģati!ò 

Otrok je zaļel jokati in oļe je moral vzeti kolo in ga 

odpeljati domov. Doma pa, bolj ko je razmiġljal o tem, bolj 

mu je bilo neprijetno. Razmiġljal je, da bi poslal denar 

loterijskemu osebju, a nato doumel, da je sreļk zmanjkalo 

in bi si to oni razdelili med seboj. Na koncu se je odloļil, 

da podari denar svojemu podjetju.  

Oļe je imel sreļo, da je mnogo njegovih sodelavcev 

tudi prakticiralo naġ Falun Dafa. Lahko so ga razumeli in 

ġef prav tako. Ļe bi se to zgodilo v obiļajnem okolju in v 

obiļajnem podjetju in bi dejali, da zato, ker ste praktikant, 

ne ģelite kolesa z loterije in zato ģelite podariti ta denar 

podjetju, bi celo vaġ ġef posumil, da je nekaj narobe v 

njegovi glavi. Drugi bi za hrbtom komentirali: ĂMar je tale 

skrenil v praksi Ļigonga in znorel, ker je preveļ obseden z 

njim?ò Povedal sem vam, da so moralne vrednote ljudi 

izkrivljene. V 1950ih in 1960ih letih je bilo tako ravnanje 

precej obiļajno in nihļe ne bi v tem videl niļ 

nenavadnega.  

Verjamemo, da kakrġnekoli spremembe so se zgodile v 

ļloveġkih moralnih vrednotah, se narava tega vesolja, 

DģenïĠanïRen, nikdar ne bo spremenila. Ļe ti nekdo reļe, 

da si dober, ne pomeni nujno, da si res dober. Ļe ti nekdo 

pravi, da si slab, ne pomeni nujno, da si res slab, saj so 

kriteriji, ki doloļajo dobro in slabo, izkrivljeni. Samo z 

usklajenostjo z lastnostmi vesolja je nekdo lahko dobra 

oseba. To je edino merilo in kriterij, ki opredeljuje dobro 

in slabo, ki ga priznava vesolje. Ļeprav so se v ļloveġki 

druģbi zgodile velike spremembe, so moralne vrednote 
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ljudi zelo upadle, ļloveġka morala se slabġa iz dneva v dan 

in zasluģek postaja edina motivacija, pa se spremembe v 

vesolju ne dogajajo skladno s spremembami pri ļloveġtvu. 

Kot praktikant ne moreġ ravnati po standardih obiļajnih 

ljudi. Zate nikakor ni pravilno da poļneġ nekatere stvari le 

zato, ker obiļajni ljudje pravijo, da je to prav. Ļe obiļajni 

ljudje pravijo, da je dobro, ne pomeni nujno, da je res 

dobro. Ļe obiļajni ljudje pravijo, da je slabo, zopet ne 

pomeni nujno, da je tako. Ļe v tem obdobju, ko je morala 

upadla, nekomu poveġ, da poļne nekaj slabega, ti sploh ne 

bo verjel! Kot praktikant lahko oceniġ kaj je resniļno 

dobro in kaj resniļno slabo, ocenjujoļ s pomoļjo lastnosti 

vesolja. 

 

 

Toļenje energije v vrh glave 
(Gvanding) 

 

V svetu kultivacije obstaja formalnost, ki se imenuje 

"toļenje energije v vrh glave". To je religiozni obred, ki 

pripada kultivacijski poti tantrizma, ki pripada Buda ġoli. 

Njegov namen je, da osebi, ki je opravila ta obred, 

prepove, da bi vstopila v druge ġole. Na ta naļin jo 

formalno sprejme kot uļenca te ġole. Nenavadno pri tem 

je, da to religiozno formalnost lahko najdemo tudi v 

Ļigong praksi, kot je kultivacijski sistem Tao ġole, ki prav 

tako prakticira toļenje energije v vrh glave. Kot sem 

povedal, so vsi naļini kultivacije, ki se javno predavajo 

pod okriljem tantrizma laģni. Zakaj pravim to? Ker je 

Tang tantrizem iz Kitajske izginil pred tisoļ leti in sploh 

ne obstaja veļ; zdruģeni sistem Tibetanskega tantrizma se 

nikdar ni razġiril v Han
59
 regijah zaradi jezikovnih ovir. Za 
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dodatek, pa se mora praktikant tantrizma kultivirati na 

skrivaj v templjih in prejemati nauk od uļitelja na skrivaj. 

Uļitelj ves ļas tajno vodi uļenca skozi kultivacijo, ker je 

to ezoteriļna religija. Brez, da bi bili izpolnjeni ustrezni 

pogoji, se nikdar ne bo mogla prenesti naprej. 

Ġtevilni ljudje so odġli v Tibet iskati uļitelja, da bi jih 

uļil Ļigong tibetanskega tantrizma, z namenom, da bi 

sami nekega dne postali Ļigong mojstri ter postali bogati 

in slavni. Razmislimo o tem. Pravi ģivi Buda ali lama
60
, ki 

je prejel pravo znanje, poseduje zelo velike nadnaravne 

sposobnosti, ki mu omogoļajo, da lahko uļencu prebere 

misli. Z enim pogledom bo vedel po kaj je priġel in kakġen 

je njegov namen. Postati hoļe Ļigong mojster in sluģiti 

denar ter iskati slavo in uniļiti naġo pot kultivacije Bude. 

Kako se lahko dovoli, da tako resno ġolo kultivacije Bude, 

kar tako, spodkoplje namen nekoga, da zaradi denarja in 

slave postane Ļigong mojster? Kakġna je tvoja 

motivacija? V takem primeru on ne bo nikdar prejel 

nikakrġnega nauka, kaj ġele pravega nauka. Seveda pa je, 

mogoļe pridobiti neka povrġna znanja, kajti tam je veliko 

templjev. Ļe nekdo ni pravilno misleļ in le ģeli postati 

Ļigong mojster in delati zlo, je zelo verjetno, da bo 

privabil obsedenost z duhom. Tudi obsedajoļe ģivali imajo 

energijo, ne pa tibetanski tantrizem. Tistim, ki na Tibet 

odhajajo v iskrenem iskanju Zakona, se zgodi, da se tam 

ustalijo in se ne pojavijo veļ. To so pravi kultivatorji.  

Ļudno je, da v ġtevilnih taoistiļnih kultivacijskih 

sistemih prav tako izvajajo "toļenje energije v vrh glave". 

Tao ġola uporablja vadbo energijskih kanalov. Zakaj je 

vkljuļeno "toļenje energije v vrh glave"? Ko sem 

pouļeval Gong na jugu, kot sem izvedel, se take stvari 

dogajajo precej pogosto v provinci Guandong, kjer je veļ 
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kot deset krivovernih kultivacijskih sistemov, ki izvajajo 

"toļenje energije v vrh glave". Kaj to pomeni? Pomeni, da, 

ko ti uļitelj izvede "toļenje energije v vrh glave", postaneġ 

njegov uļenec in se ne smeġ uļiti v nobenem drugem 

Ļigong sistemu. Sicer boġ kaznovan. To poļno. Ali ni to 

zla praksa? Kar oni uļijo je povezano z zdravljenjem in 

ohranjanjem zdravja. Ljudje ģelijo le imeti zdravo telo, 

zato se uļijo njihov Ļigong. Zakaj morajo poļeti take 

stvari? Nekdo trdi, da tisti, ki vadi njegov Ļigong, ne more 

vaditi drugih. Ali lahko oni odreġujejo ljudi in jim 

omogoļi, da se kultivirajo do izpolnitve? To je zavajanje 

ljudi. Toda precejġnje ġtevilo ljudi to poļne. 

V Tao ġoli se nikdar ni izvajalo "toļenja energije v vrh 

glave" vendar se v njej pojavlja. Ugotovil sem, da ima tisti 

Ļigong mojster, ki vrġi divjo prakso "toļenja energije v 

vrh glave", energijski steber visok komaj v viġini dvo- ali 

tro-nadstropne zgradbe. On je precej slaven Ļigong 

mojster. Mislim, da je ġkoda, da je izgubil tako veliko 

kultivacijske energije. Stotine ljudi stojijo pred njim v 

vrsti, da jih bo mojster napolnil z energijo. Toda 

kultivacijska energija, ki jo je imel je bila omejena le na to 

viġino, hitro pada in je bila konļno tudi porabljena. Kaj 

lahko potem uporabi za polnjenje ljudi z energijo? Ali ni 

to prevara? Opazovano iz druge razseģnosti, od pravega 

"toļenja energije v vrh glave" postanejo kosti osebe od 

glave do peta kot beli ģad, kar je rezultat oļiġļenja telesa z 

energijo in visokoïenergijsko snovjo. 

Ali je ta Ļigong mojster sposoben to narediti? Ne ni. 

Zakaj potem to poļne? Prakticiranje religije ni nujno 

njegov cilj. Kar zadeva njega, mu morajo ljudje, ki so se 

uļili njegovega Ļigonga pripadati, in se ġe naprej 

udeleģevati predavanj ter se uļiti njegove poti. Zasluģek je 

njegov resniļen namen. Ļe se nihļe ne bo uļil njegovega 

Ļigonga bo teģko zasluģil.  
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Podobno kot uļenci ostalih naļinov kultivacije Buda 

ġole, bodo tudi uļenci Falun Dafa mnogokrat ne 

zavedajoļi prestali "toļenje energije v vrh glave", ki jim 

ga bodo izvedli njihovi mojstri visokih ravni v drugih 

razseģnostih prostora. Tisti, ki imajo nadnaravne 

sposobnosti in tisti, ki so obļutljivi, lahko med spanjem ali 

v kakem drugem ļasu, vedo ali zaznajo, kako jim 

naenkrat, od glave, skozi celo telo navzdol prodira vroļ 

tok. Cilj polnjenja z energijo na ta naļin ni dodajanje 

kultivacijske energije tebi, kajti kultivacijsko energijo je 

moļ pridobiti le z osebno kultivacijo. "Toļenje energije v 

vrh glave" je krepilna metoda, ki sluģi za oļiġļenje in 

nadaljnje ļiġļenje tvojega telesa. Mnogokrat se bo izvedlo 

"toļenje energije v vrh glave", na vsaki ravni, da se oļisti 

vaġa telesa. Mi ne izvajamo formalnega rituala "toļenja 

energije v vrh glave", kajti kultivacija je posameznikova 

stvar, medtem ko je preobrazba kultivacijske energije delo 

njegovega uļitelja. 

Nekateri ljudje ġe naprej izvajajo nekaj podobnega 

formalnemu priznavanju nekoga za svojega uļitelja. Ko 

smo ravno pri tem, bi mimogrede omenil, da bi mnogi 

ģeleli mene priznati za svojega uļitelja. Sedanje obdobje 

naġe zgodovine se razlikuje od kitajskega fevdalizma. Bi 

kleļali in se klanjali kot izraz ļaġļenja vaġega uļitelja? Mi 

ne izvajamo takih formalnosti. Mnogi praktikanti mislijo: 

èĻe se bom klanjal do tal, priģigal kadila in iskreno ļastil 

Budo, bo moja kultivacijska energija zrasla.ç Mislim, da je 

to absurdno. Prava kultivacija je odvisna zgolj od 

posameznika samega. Iskanje ļesa drugega prav niļ ne 

pomaga. Ni ti treba oboģevati Bude niti priģigati kadila. 

Dokler resniļno izvajaġ kultivacijo po standardu za 

kultivatorja, bo Buda zelo zadovoljen, ko te vidi. Ļe pa 

vedno poļneġ slabe stvari, ko si zdoma, bo ļutil 

razoļaranje, ko te bo pogledal, ļeprav ga ļastiġ in se mu 

priklanjaġ do tal. Ali ni tako? Prava kultivacija je odvisna 
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od kultivatorja samega. Ļemu tvoje danaġnje priklanjanje 

in ļaġļenje uļitelja, ļe pa boġ poļel kar te je volja, takoj 

ko odideġ od tu ven? Mi nikakor ne prakticiramo takih 

formalnosti, saj bi vi v nasprotnem primeru lahko celo 

ġkodili mojemu imenu! 

Mi vsem vam dajemo toliko stvari. Vse vas bom 

obravnaval kot uļence, dokler se resniļno kultivirate in 

vedete strogo v skladu z Velikim Zakonom. Dokler 

prakticirate Falun Dafa, vas bomo obravnavali in vodili 

kot uļence. Ļe se ne ģelite kultivirati, mi za vas ne 

moremo storiti niļesar. Ļe se ne kultivirate, ļemu potem 

nositi naziv kultivatorja? Ni bistveno ali ste uļenci iz 

prvega kroga predavanj ali iz drugega. Kako bi lahko bili 

naġi praktikanti, ļe izvajate le vaje? Le iskreno sledeļ 

naġemu ġinġing standardu za izvajanje kultivacije, lahko 

ohranite zdravo telo in resniļno napredujete proti viġjim 

razseģnostim. Zato mi ne prakticiramo teh formalnosti. 

Dokler izvajaġ kultivacijo si praktikant naġe ġole. Moj 

Faġen ve vse. Ve vse kar razmiġljaġ in lahko stori karkoli. 

Ne bo skrbel zate, ļe se ne boġ kultiviral in pomagal ti bo 

vse do konca, ļe se boġ.  

Praktikanti nekaterih kultivacijskih sistemov, ki nikdar 

niso sreļali svojega uļitelja, so povedali, da ļe plaļajo 

nekaj sto Juanov in se priklanjajo v doloļeno smer, 

postanejo njegovi uļenci. Kaj ni to goljufanje samega 

sebe? Poleg vsega, ti ljudje od takrat dalje postanejo zelo 

vdani in priļnejo braniti svojo ġolo in uļitelja, 

nagovarjajoļ druge, naj se ne uļe v drugih ġolah. Po 

mojem mnenju je to popolnoma nesmiselno. So tudi taki, 

ki prakticirajo Ădotik temenaò. Nihļe ne ve, kakġen uļinek 

povzroļi njegovo dotikanje temena.  

Niso goljufi le tisti, ki ġirijo Ļigong pod zastavo 

tantrizma, temveļ so to tudi vsi tisti, ki ġirijo Ļigong v 

imenu budizma. Razmislite prosim. Naļini kultivacije v 

budizmu se niso spreminjali nekaj tisoļ let. Ali je to ġe 
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naprej budizem, ļe ga nekdo spremeni? Kultivacijske 

metode so usmerjene v resno kultivacijo Bud. Poleg tega 

so zelo skrivnostne in majhna sprememba lahko vodi v 

zmeġnjavo. Ker je preobrazba kultivacijske energije zelo 

kompleksna in so ļloveġka ļustva nepomembna, se 

posameznik ne sme kultivirati opirajoļ se na ļutila. 

Religijske formalnosti za menihe so metoda kultivacije, ki 

prenehajo biti ista ġola, ko se spremenijo. Vsako ġolo 

kultivacije vodi veliko razsvetljeno bitje in vsaka ġola je 

skozi kultivacijo dala mnoga velika razsvetljena bitja. 

Nihļe si ni drznil po lastni volji spreminjati naļina 

kultivacije v tej ġoli. In vsemu navkljub, katere silne vrline 

ima nek mali Ļigong mojster, da prevara lastnega uļitelja 

in spremeni ġolo za kultivacijo Bud. Ali bo to ġe naprej 

pripadalo isti ġoli, ļe je res spremenjeno? Laģni Ļigong je 

moģno razlikovati od pravega. 

 

 

Postavljanje 
Skrivnostnega prehoda 

 

ĂPostavljanje Skrivnostnega prehodaò se imenuje tudi 

ĂOdprtina Skrivnostnega prehoda.ò Ta terminologija se 

lahko najde v knjigah Danjing, Daozang in Xingming 

Guizhi (Avtentiļen vodiļ za kultivacijo znaļaja in 

ģivljenja). Za kaj torej gre? Mnogi Ļigong mojstri tega ne 

morejo razloģiti. In sicer zato, ker ga na svoji ravni 

povpreļni Ļigong mojster ne more videti in mu tudi ni 

dovoljeno, da bi ga videl. Ļe ga ģeli videti praktikant, 

mora preseļi nivo Vida modrosti, da ga bo videl. Obiļajen  

Ļigong mojster ne more doseļi tega nivoja, zato ga ne 

more videti. Skozi zgodovino se je v svetu kultivacije 

raziskovalo kaj je Skrivnostni prehod, kje je Odprtina - 

Prehod in kako ga postaviti ( ). V knjigah Danjing, 
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Daozang in Xingming Guizhi lahko ugotovite, da se le 

razpredajo teorije, vendar vam ne povedo bistva. 

Razpredanja bralca le zmedejo in je izgubljen, kajti 

poznavanje bistva te tematike, obiļajnim ljudem ni 

dovoljeno.  

Za dodatek, ker ste moji uļenci Falun Dafa, naj vam 

povem sledeļe: Nikar ne berite teh krivovernih Ļigong 

knjig. Pri tem ne mislim na nekaj prej omenjenih klasiļnih 

knjig, temveļ na tisto laģno Ļigong literaturo, ki jo piġejo 

moderni ljudje. Niti odpirajte jih ne. Ļe se ti v glavi porodi 

misel: ĂNo, ta stavek pa zveni razumno,ò se ti bo takoj 

nato na telo pripel zli duh iz knjige. Mnoge knjige so 

napisane pod nadzorom zlih duhov, ki manipulirajo s 

ļloveġkimi ģeljami po slavi in denarju. Veliko, zares 

veliko je laģnih Ļigong knjig. Mnogi ljudje so brez ļuta 

odgovornosti in nekateri obsedeni z duhom celo piġejo o 

stvareh zlo. Niti zgoraj omenjenih klasiļnih knjig ne berite 

niti drugih referenļnih klasiļnih knjig, saj je to povezano z 

vpraġanjem specializacije v le eno kultivacijsko pot. 

Vodilni v Kitajskem Ļigong druġtvu, mi je nekoļ 

nekaj povedal, kar me je resniļno nasmejalo. V Pekingu je 

bil nek ļlovek, ki je pogosto obiskoval predavanja 

Ļigonga. Potem, ko je sliġal preġtevilna predavanja, je 

pomislil, da v Ļigongu ni niļesar veļ od tistega kar je bilo 

tam povedano. Ker so bila vsa na isti ravni, so vsa 

govorila o istih stvareh. Podobno kot drugi laģni Ļigong 

mojstri, je tudi on pomislil, da vsebina Ļigonga ni niļ veļ 

kot to. Nato si je zaģelel napisati knjigo o Ļigongu. 

Pomislite prosim. Nekdo, ki ni praktikant Ļigonga, je 

ģelel napisati knjigo o Ļigongu. Dandanes se Ļigong 

knjige prepisujejo ena iz druge. S pisanjem je napredoval, 

dokler ni obtiļal pri temi Skrivnostnega prehoda. Kdo 

razume kaj je Skrivnostni prehod? Malo jih je celo med 

pravimi Ļigong mojstri. Ġel je vpraġat laģnega Ļigong 

mojstra. Vendar ni vedel, da je ta Ļigong mojster laģen, 
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saj tudi on sam tako ali tako ni vedel niļesar o Ļigongu. 

Laģni Ļigong mojster je vedel, da ļe ne bo dal odgovora 

na to vpraġanje, bodo drugi doumeli, da je laģen. Zato se je 

drznil izmisliti odgovor, izjavljajoļ, da se Skrivnostni 

prehod nahaja na vrhu penisa. Zveni precej smeġno, 

ampak, ne smejte se, ker je ta knjiga ģe izġla. S tem ģelim 

povedati, da so danaġnje knjige o Ļigongu priġle do toļke 

popolnega nesmisla. Kakġno korist imate lahko od branja 

teh knjig? Nobene koristi ni. Lahko le ġkodijo ljudem. 

Kaj je ĂPostavljanje Skrivnostnega prehodaò? Ko 

kultiviramo Zakonïznotrajïtrojnegaïsveta in ko je oseba 

dosegla srednjo stopnjo na kultivaciji visoke ravni 

Zakonaïznotrajïtrojnegaïsveta, se zaļne gojiti Nesmrtno 

dete. Nesmrtno dete je nekaj drugega kot smo omenili pri 

Neģnih otrocih. Neģni otroci so drobni in igrivi in radi 

tekajo naokrog. Nesmrtno dete se ne more premikati. 

Glavna duġa nima nadzora nad njim. Nesmrtno dete sedi 

na lotosovem cvetu v poziciji s prekriģanimi nogami in 

rokami spojenimi v naroļju. Nesmrtno dete je rojeno v 

podroļju Dan Tian (podroļje spodnjega trebuha) in ga je 

moļ videti celo, ko je manjġi od bucikine glavice na 

mikroskopski ravni. 

Ġe eno zadevo je potrebno razjasniti. Obstaja samo en 

pravi Dan Tian
61
 in to je v podroļju spodnjega dela 

trebuha. Nahaja se nad Huiyin
62
 toļko, pod popkom, v 

notranjosti telesa. Veliko kultivacijske energije, mnoge 

nadnaravne sposobnosti, mnoge magiļne tehnike, Faġeni (

), Nesmrtno dete, Neģni otroci in ġtevilna druga ģiva 

bitja so rojena tu. 

Nekateri posamezni praktikanti so v preteklosti 

govorili o zgornjem, srednjem in spodnjem Dan Tijanu. 
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 Huijin ï akopunkturna toļka v centru perineuma (predel med anusom in genitalijami) 



165 

Rekel bi, da so se motili. Nekateri ljudje tudi trdijo, da jih 

njihovi uļitelji tako uļe ģe veļ generacij in da je bilo to 

tudi v knjigah. Povem vam, da so bile pleve tudi v starih 

ļasih. Ļeprav so nekatere stvari podedovane iz davnine in 

so se prenaġale naprej mnogo let, to ġe ne pomeni da so 

toļne. Nekateri stranski naļini kultivacije se od nekdaj 

prenaġajo med obiļajnimi ljudmi. Vendar ti naļini ne 

morejo kultivirati in so brez vrednosti. Ko taka oseba 

pravi, da obstaja zgornji, srednji in spodnji Dan Tian, s 

tem ģeli reļi, da je vsako mesto, kjer lahko nastane Dan 

tudi Dan Tian. Ali ni to ġala? Ko se ļloveġka namera 

osredotoļi na neko podroļje na telesu, se ļez ļas tu lahko 

razvije grozd energije in tu bo nastal Dan (eliksir). Ļe ne 

verjamete, vedno osredotoļite svojo namero na svojo roko 

in na dolgi rok bo tu nastal Dan. Pomeni, da so nekateri 

ljudje, to sprevideli in razglasili, da Dan Tian obstaja 

povsod. Dejansko je to Dan (eliksir) in ne Tian (polje). 

Lahko reļeġ, da je Dan povsod ali da obstaja zgornji, 

srednji in spodnji Dan. Kakorkoli, pa je le en pravi Tian 

(polje), ki lahko rodi ġtevilne Zakone in se nahaja v 

podroļju spodnjega trebuha. Pomeni, da so zgodbe o 

spodnjem Dan Tjanu, srednjem Dan Tianu in zgornjem 

Dan Tianu neresniļne. Na kateremkoli mestu, na katerega 

dalj ļasa osredotoļaġ svojo namero, se bo rodil Dan. 

Nesmrtno dete (Yuanying) poļasi raste iz Dan Tiana v 

podroļju spodnjega trebuha in postaja vse veļje in veļje. 

Ko zraste do velikosti pingïpong ģogice, je moļ obliko 

njegovega telesa razloļno videti, s formiranim nosom in 

oļmi. Istoļasno, ko Nesmrtno dete doseģe velikost pingï

pong ģogice, poleg njega nastane majhen okrogel mehur. 

Po rojstvu, bo mehur rasel skupaj z Nesmrtnim detetom. 

Ko Nesmrtno dete doseģe viġino desetih centimetrov, se 

pojavi listiļ lotosovega cveta. Ko doseģe trinajst ali 

petnajst centimetrov, so listiļi lotosa v osnovi formirani in 

pojavi se plast lotosovega cveta. Bleġļeļe zlato Nesmrtno 
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dete sedi na zlati ploġļi lotosovega cveta, kar je videti 

ļudovito. To je nesmrtno telo Vajre, ki se v Buda ġoli 

imenuje Budaïtelo, v Tao ġoli pa Nesmrtno dete. 

V naġi ġoli sta potrebni in se kultivira obe vrsti telesa, 

pa tudi Benti (pravi jaz) bo preobraģen. Vsem je znano, da 

se telesa Bude med obiļajnimi ljudmi ne sme videti. Z 

veliko truda, lahko pokaģe svojo obliko, ki jo lahko oļi 

vsakodnevne osebe vidijo v obliki svetlobe. Vendar pa to 

telo, po preobrazbi, izgleda enako kot fiziļno telo obiļajne 

osebe. Vsakodnevna oseba ne more videti sprememb, toda 

to telo lahko potuje med razseģnostmi. Ko Nesmrtno dete 

doseģe velikost deset do trinajst centimetrov, je zraļni 

mehur tudi zrastel do te velikosti in je prozoren kot zraļni 

balon. Nesmrtno dete ġe naprej sedi v njem nepremiļno. V 

tem trenutku zraļni mehur zapusti Dan Tian; ker je 

dozorel. Zatorej se bo dvigal. Proces dviganja je zelo 

poļasen. A dnevno gibanje je moļ opaziti. Postopno se 

premika viġje in viġje. Njegov obstoj lahko obļutimo s 

podrobnim opazovanjem.  

Ko zraļni mehur doseģe akupunkturno toļko 

Shanzhong (Tanļun
63
), tu ostane nekaj ļasa, kajti tu se 

nahaja veliko esence ļloveġkega telesa (vkljuļno s srcem), 

katerih sistem se formira v notranjosti mehurja. S to 

esenco bo oskrbljen zraļni mehur. Po doloļenem ļasu se 

zopet priļne vzpenjati. Ko potuje po grlu, se bo oseba 

poļutila, kot da jo duġi, je neprijetno napihnjena in ima 

zamaġene vse krvne ģile. To bo trajalo le nekaj dni. Nato 

se bo mehur povzpel do vrha glave, kar imenujemo zgornji 

ĂNiwanò. Pravimo, da je dosegel Niwan, ļeprav je 

dejansko velik kot celi tvoji moģgani. Tvoja glava se 

takrat poļuti napihnjeno. Ker je Niwan za osebo zelo 

pomembna toļka, se mora tudi njegova esenca formirati v 
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 Tanļun toļka ï akupunkturna toļka, ki se nahaja pribliģno na sredini prsnega koġa 
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zraļnem mehurju. Nato bo mehur poskusil iztisniti svojo 

pot skozi tunel Tretjega oļesa, kar povzroļi precej 

neprijeten obļutek. Tretje oko bo tako stisnjeno, da bo 

oseba obļutila moļno boleļino, tudi v sencah se obļuti 

napihnjenost in oļi so kot, da bi kopale skozi oļesne 

dupline. Ta obļutek traja vse dokler mehur ne najde svoje 

poti skozi tunel Tretjega oļesa in naenkrat stopi na poloģaj 

pred ļelom. Tam se zaustavi. To je tisto, kar je miġljeno 

kot Postavljanje Skrivnostnega prehoda. 

Do tega trenutka oseba, katere Tretje oko je odprto, ne 

morejo videti niļesar. Vrata so zaprta, saj je v kultivaciji 

tako Budaïġole kot Taoïġole namen, da se kar najbolj 

pospeġi formiranje stvari znotraj Skrivnostnega prehoda. 

Obstajajo dvoja prednja in dvoja zadnja vrata in vsa so 

zaprta. Kot na trgu Tian An Men v Pekingu (Vrata 

Nebeġkega miru v Pekingu), so na vsaki strani po ena 

velika vrata. Da bi se Skrivnostni prehod kar najhitreje 

oblikoval in izgradil, se vrata ne odpirajo, razen v 

posebnih okoliġļinah. Kar je zmoģen videti posameznik s 

Tretjim oļesom, tega v tej fazi ne more videti, ker ni 

dovoljeno, da bi videl. Kakġen je tu namen njegovega 

postanka? Ker se tu sreļa tisoļe energijskih kanalov 

naġega telesa, bodo zaokroģili skozi Skrivnostni prehod, 

preden izstopijo ven. Njihov prehod skozi Skrivnostni 

prehod sluģi za to, da se vzpostavijo nekateri temelji in 

formira sistem doloļenih stvari znotraj Skrivnostnega 

prehoda. Ker je ļloveġko telo malo vesolje, bo ustvaril 

majhen svet, z vsemi esencami ļloveka vgrajenimi vanj. 

Kljub temu pa to predstavlja le opremo, ki ġe ne more 

zares delovati.  

Za kultivacijsko prakso Ļimen ġole je Skrivnostni 

prehod odprt. Ko se Skrivnostni prehod izboļi navzven, je 

kot cilinder, ki se postopoma zaokroģa. Njegova vrata so 

odprta spredaj in zadaj. Ker Ļimenïġola ne kultivira ne 

Bude ne Tao, se mora kultivator zaġļititi. V Buda ġoli in v 
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Tao ġoli je veliko mojstrov, ki te lahko zaġļitijo, zato ni 

potrebe, da vidiġ vanj, niti ne boġ naletel na kakrġnokoli 

teģavo. Toda kultivacijski sistem Ļimen ġole ne more po 

tej poti. Njihovi praktikanti se morajo sami zaġļititi, zato 

bodo ves ļas ohranili sposobnost videnja s Tretjim 

oļesom. Toda v tej fazi, njegovo Tretje oko vidi kot, da bi 

gledal skozi teleskop. Potem, ko je ta sistem formiran, v 

mesecu ali dveh, se priļne vraļati noter. Ko se vrne v 

notranjost glave, se bo to imenovalo premik Skrivnostnega 

prehoda (Xuanguan Huanwei (). 

Ko se vrne noter, se oseba poļuti zateklo in neprijetno. 

Nato se iztisne ven skozi akupunkturno toļko Yuzhen
64
 

toļko. Tudi to prebijanje puġļa neprijeten obļutek, kot da 

bi se glava razklala. Ko ves naenkrat pride ven, se v 

trenutku zaļuti olajġanje. Ko pride ven, bo ostal tam v zelo 

globoki razseģnosti in bo obstajal v telesni obliki zelo 

globoke razseģnosti. Zato ga posameznik med spanjem ne 

bo ļutil. Vendar pa je nekaj kar bo posameznik ļutil in se 

zdi kot, da je nekaj pred njegovimi oļmi med prvim 

Postavljanjem Skrivnostnega prehoda, (Xuanguan Shewei 

( ). Ļeprav je v drugi razseģnosti, ļutiġ, da ti nekaj 

zamegljuje vid, kot, da oļi nekaj prekriva. Ker je 

akupunkturna toļka Yuzhen kljuļna toļka, bo tudi tukaj v 

ozadju formiran sistem stvari in nato se ponovno priļne 

vraļati nazaj. ĂEna odprtina Skrivnostnega prehodaò 

(Xuanguan Yiļiao) pravzaprav ni le ena odprtina, saj bo 

spremenila poloģaj mnogokrat. Ko se vrne v Niwan, se 

priļne spuġļati skozi telo, dokler ne prispe v akupunkturno 

toļko Mingmen
65
. V Mingmen toļki ponovno izstopi ven.  
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Yuzhen (Idģen) toļka ï akopunkturna toļka, ki se nahaja na zadnji, spodnji strani 

glave 
65

 Mingmen toļka ï ĂVrata ģivljenjaò, akupunkturna toļka, ki se nahaja na spodnjem 

delu hrbta 
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Mingmen toļka je izjemno pomembna toļka 

ļloveġkega telesa ï prvorazredna. V Tao ġoli se uporablja 

pojem odprtina, (ļiao) v naġi pa prehod. To je 

prvorazredni prehod, ki je podoben ģeleznim vratom s 

ġtevilnimi sloji. Vsi vemo, da ima ļloveġko telo ġtevilne 

sloje. Naġe fiziļne celice so en sloj, molekule v njih pa 

drugi. Vsaka raven ima sloj vrat, za vsak sloj atomov, 

protonov, elektronov, ekstremno majhnih mikroïdelcev, 

do neskonļno majhnih mikroïdelcev. Torej so ġtevilne 

nadnaravne sposobnosti in mnoge posebne sposobnosti 

zaklenjene za vrati posameznih slojev. Ostale prakse 

kultivirajo Dan. Ko se Dan pripravlja, da bo eksplodiral, 

se mora z eksplozijo odpreti toļka Mingmen. Ļe se ne 

odpre, se nadnaravne sposobnosti ne morejo sprostiti. 

Potem, ko Skrivnostni prehod formira sistem v Mingmen 

toļki, se ponovno vrne v notranjost telesa. Zatem se vrne v 

predel spodnjega trebuha. To se imenuje Ăvrnitev 

Skrivnostnega prehodaò (Xuanguan Guiwei ().  

Po svoji vrnitvi, se Skrivnostni prehod ne postavi na 

prvotni poloģaj. Do tedaj je Nesmrtno dete zraslo in je 

precej veliko. Zraļni mehur ga prekriva in ovija. Tako kot 

raste Nesmrtno dete, tako raste tudi on. Pogosto se v Tao 

ġoli, ko Nesmrtno dete zraste do velikosti ġest-sedem- 

letnika, dovoli, da zapusti telo osebe, kar se imenuje 

ĂNesmrtno dete je rojeno v svetò. Nadzira ga glavna duġa 

(juenġen). Na ta naļin se lahko giblje izven telesa. Fiziļno 

telo osebe se ne premika, medtem ko duġa odhaja ven. 

Obiļajno Nesmrtno dete Buda ġole, ko je bilo vzgojeno do 

velikosti samega praktikanta, ni veļ v nevarnosti. V tem 

trenutku mu je obiļajno dovoljeno, da zapusti telo in pride 

ven. Do tedaj je Nesmrtno dete zraslo do velikosti samega 

praktikanta in tudi njegov ovoj je velik. Ovoj, ki je 

Skrivnostni prehod, se je ģe razġiril izven telesa osebe. Ker 

je Nesmrtno dete tako zraslo, se bo Skrivnostni prehod 

vsekakor razġiril izven telesa osebe. 
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Morda ste videli sliko Bude v svetiġļu in opazili, da je 

omenjeni vedno v krogu. Namreļ, Budin portret ima 

vedno krog v katerem sedi Buda. Mnogi portreti Bude so 

taki; ġe posebno portreti s sliko Bude v starih templjih so 

vedno taki. Nihļe ne zna jasno razloģiti zakaj Buda sedi v 

krogu. Lahko vam povem, da je to Skrivnostni prehod, 

ļeprav se v tem trenutku to ne imenuje veļ Skrivnostni 

prehod. Imenuje se svet, ļeprav pravzaprav ġe vedno ni 

svet. Ima namreļ le to opremo. To je kot tovarna z 

opremo, nima pa zmoģnosti proizvodnje. Imeti mora ġe 

energijo in surovine, preden lahko priļne s proizvodnjo. 

Pred nekaj leti so mnogi praktikanti govorili: ĂMoja 

kultivacijska energija je viġja od Bodisatveò ali: ĂMoja 

kultivacijska energija je viġja od Bude.ò Drugim bi bilo to 

preveļ teģko doumljivo. Vendar, tisto kar so govorili sploh 

ni bilo nepredstavljivo, saj se mora kultivacijsko energijo 

resniļno kultivirati do zelo visoke ravni v tem svetu. 

Kako je sploh mogoļe, da je nekdo dosegel raven viġjo 

od Bude? Tega ne moremo razumeti povrġno. 

Kultivacijska energija take osebe je vsekakor zelo visoka. 

Kajti, ko njegova kultivacija doseģe zelo visoko raven in 

trenutek popolnega razsvetljenja, je raven njegove 

kultivacijske energije vsekakor zelo visoka. Vendar se mu, 

v trenutku pred popolnim razsvetljenjem, odvzame osem 

desetin kultivacijske energije, skupaj z njegovim ġinġing 

standardom in ta energija se bo izkoristila, da se podkrepi 

njegov svet, njegov lasten svet. Vsi vemo, da je 

kultivacijska energija kultivatorja in ġe posebno raven 

njegovega Ġinġinga, nekaj kar je kultiviral s trpljenjem 

brezġtevilnih muk in kaljenjem sebe v teģkih pogojih. Zato 

je neprecenljive vrednosti. 80% te dragocene materije se 

uporabi, da se podkrepi njegov svet. Zato bo, ko bo v 

bodoļe uspel v svoji kultivaciji, dobil kar ģeli, ko le 

iztegne roki in dobil bo karkoli si ģeli. On lahko stori kar 
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ģeli in v njegovem svetu vse tudi obstaja. To so njegove 

silne vrline, ki jih je dosegel s kultivacijo po trpljenju. 

Ta energija se lahko preobrazi v karkoli. Zatorej, ļe 

Buda ģeli imeti nekaj, jesti ali se s ļim igrati, bo to on 

dobil. To prihaja iz njegove kultivacije in predstavlja 

Status Bude (Fowei). Brez tega ne bo uspel v kultivaciji. V 

tem trenutku se ga ģe lahko imenuje njegov lastni svet in  

dosegel bo izpolnitev in Tao le s preostalima dvema 

desetinama svoje kultivacijske energije. Ļeprav sta mu 

preostali le dve desetini, njegovo telo ni zaklenjeno. On 

lahko ima telo ali pa ga nima. Vendar je njegovo telo ģe 

preobraģeno v visoko energijsko snov. V tem trenutku ima 

boģanske sposobnosti in postane izjemno moļan. Kadar se 

kultivacija izvaja med obiļajnimi ljudmi, je taka oseba 

obiļajno zaklenjena in nima takih sposobnosti. Ne glede 

na viġino njegove kultivacijske energije, bo omejen. Sedaj 

pa je drugaļe. 
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5. PREDAVANJE 
 

 

Konfiguracija Faluna 
 

Simbol naġe Falun Dafe je Falun. Tisti z nadnaravnimi 

moļmi lahko vidijo, da se ta Falun vrti. Enako velja tudi 

za naġe majhne znake Faluna, ki se prav tako vrtijo. Naġo 

kultivacijo vodijo DģenïĠanïRen, lastnosti vesolja in 

naļela evolucije vesolja. Zato je tisto kar kultiviramo, 

nekaj resniļno velikega. Na nek naļin je znak Faluna 

miniatura vesolja. Budaïġola konceptualizira vesolje kot 

Deset-smeri, s ġtirimi stranmi in osmimi smermi. Morda 

lahko nekateri ljudje vidijo pokonļen energetski steber 

zgoraj in spodaj Faluna, ki dejansko tvori Deset-smeri 

poleg zgornje in spodnje, kar tvori vesolje in predstavlja 

povzemanje vesolja Buda ġole. 

To vesolje se seveda sestoji iz ġtevilnih galaksij, 

vkljuļno z naġo galaksijo Rimska cesta. Vse vesolje je v 

gibanju, kot so tudi vse galaksije v njem. Zato se tudi Taiï

Ļi simboli in mali svastika  simboli v znaku prav tako 

vrtijo, kot tudi cel Falun vkljuļno z velikim svastika  

simbolom v sredini. Na nek naļin sestava simbolizira 

galaksijo Rimska cesta. Ker mi pripadamo Buda ġoli, v 

srediġļu ostaja simbol Buda ġole. Takole je videti na 

povrġini. Vse substance imajo svojo lastno obliko obstoja 

v drugih razseģnostih, v katerih imajo zelo bogate, 

kompleksne evolucijske procese ter obliko obstoja. Ta 

podoba Faluna je miniatura vesolja in ima svojo lastno 

obliko obstoja in evolucijski proces v vsaki od drugih 

razseģnosti. Zaradi tega, ga jaz imenujem svet. 

Ko se Falun vrti v smeri urinega kazalca lahko 

avtomatiļno vsrkava energijo iz vesolja. Ko se vrti v 

nasprotni smeri urinega kazalca lahko energijo oddaja. 

Notranja rotacija (v smeri urinega kazalca) nudi lastno 
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odreġitev, medtem ko zunanja rotacija (v nasprotni smeri 

urinega kazalca) nudi odreġitev drugim. To je znaļilnost 

naġe kultivacijske poti. Nekateri so vpraġali zakaj morajo 

biti zraven tudi TajïĻi simboli, ļe pripadamo Buda ġoli. 

Mar ne pripada TajïĻi Tao ġoli? Tako je zato, ker mi 

kultiviramo nekaj neizmerno velikega, kar je tako, kot da 

kultiviramo celotno vesolje. Zato razmislite o tem. To 

vesolje tvorita dve glavni ġoli, Buda ġola in Tao ġola. Ļe se 

izkljuļi eno od njiju ni vesolja kot celote, zato za tako 

vesolje ne bi mogli trditi, da je celovito. Zato smo vkljuļili 

tisto kar pripada Tao ġoli. Prav tako, nekateri pravijo, da 

poleg Tao ġole obstaja tudi krġļanstvo, konfucianizem in 

druge. Naj vam povem, da konfucianizem pripada Tao 

ġoli, ko njegova kultivacija doseģe zelo visoko raven, 

medtem ko mnoge Zahodne religije pripadajo Buda ġoli, 

ko doseģejo zelo visoke ravni. Obstajata le dve glavni ġoli.  

Zakaj imata potem dva TajïĻi znaka v zgornji 

polovici rdeļo barvo in v spodnji polovici modro, medtem 

ko imata druga dva v zgornji polovici rdeļo barvo in v 

spodnji polovici ļrno barvo? Na sploġno razumemo, da je 

TaiïĻi  sestavljen iz dveh vrst snovi; ļrne in bele, Jin in 

Jang. Tako razumevanje prihaja z zelo nizke ravni, saj ima 

TaiïĻi razliļne pojavne oblike na razliļnih ravneh. To so 

njegove barve, ko se pojavijo na najviġji ravni. Tao, 

kakrġnega na sploġno poznamo, ima v zgornji polovici 

rdeļo in v spodnji polovici ļrno barvo. Na primer, ko se je 

nekaterim praktikantom odprlo Tretje oko, so ugotovili, da 

je rdeļa barva, ki jo vidijo s svojimi oļmi, ko jo gledajo v 

sosednji razseģnosti, zelena. Zlata je vijoliļna v sosednji 

razseģnosti. Pomeni, da obstajajo razlike, to je, njegove 

barve so razliļne od ene do druge razseģnosti. TaiïĻi z 

rdeļim zgornjim delom in modrim spodnjim delom 

pripada ġoli Prvobitnega Velikega Tao, ki vkljuļuje 

metode kultivacije Ļimen ġole (Stranska pot kultivacije). 

Ġtirje manjġi svastika  simboli na ġtirih straneh pripadajo 
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Buda ġoli in so enaki kot tisti v sredini, ki je prav tako iz 

Buda ġole. Falun je v teh barvah sorazmerno svetel in mi 

ga uporabljamo kot simbol Falun Dafe. 

Falun, ki ga vidimo s Tretjim oļesom ni nujno v teh 

barvah, ker se bo barva ozadja spremenila, medtem ko 

njegova oblika ostaja enaka. Ko se Falun vrti, ki sem vam 

ga postavil v predelu spodnjega trebuha, ga lahko s 

Tretjim oļesom vidite kot rdeļ, vijoliļen, zelen ali morda 

brezbarven. Barva njegovega ozadja se spreminja od 

rdeļe, oranģne, rumene, zelene, indigo, modre do 

vijoliļne. Zato je lahko tisto kar vidite, spremenljive 

barve, medtem ko svastika  simboli v njem, kot tudi 

barve in oblika TaiïĻi ostajajo enaki. Nam je bila vġeļ ta 

barva ozadja, zato smo jo obdrģali. Tisti z nadnaravnimi 

moļmi, lahko vidijo mnoge stvari izven te razseģnosti. 

Nekateri pravijo: ĂTale svastika  simbol je podoben 

Hitlerjevi svastiki.ò Moram vam povedati, da ta simbol 

sam po sebi nima nikakrġne razredne konotacije. Nekateri 

pravijo: ĂĻe bi bili kraki obrnjeni v nasprotno smer, bi bila 

to Hitlerjeva svastikaò. To ni pomembno, ker se vrti v obe 

smeri. V tej naġi ļloveġki druģbi, je ta simbol postal ġirġe 

poznan pred kakimi 2.500 leti, v obdobju Ġakjamunija. Od 

ļasa Hitlerja in druge svetovne vojne pa je minilo le nekaj 

desetletij. On si je ta simbol prisvojil. Vendar je njegov ļrn 

in drugaļen od naġega. Ġe veļ, postavljen je bil pokonļno 

z vogali usmerjenimi navzgor. To je vse o Falunu.  

Govorili smo le o njegovi pojavni obliki. 

Kaj potem ta svastika
66
  simbolizira v naġi Buda 

ġoli? Nekateri pravijo, da je to simbol sreļe, kar pa je 

razlaga obiļajnih ljudi. Povem vam, da je svastika  znak, 

ki oznaļuje raven doseģka Bude. Le ko posameznik 
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 Svastika ï ĂKolo svetlobeò iz Sanskrta je simbol starejġi od 2.500 let, in je bil najden 

med kulturnimi relikvijami Grļije, Peruja, Indije in Kitajske. Stoletja je simboliziral 

sreļo, predstavljal sonce, in je miġljen kot nekaj dobrega. 
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doseģe raven Bude, ga lahko ima. Bodisatva
67
 in Arhat ga 

nimata. Ampak viġje Bodisatve in ġtiri viġje Bodisatve ga 

imajo. Lahko vidimo, da so te viġje Bodisatve daleļ 

presegle raven obiļajnih Bud, celo raven Tatagate. Obstaja 

mnogo Bud nad statusom Tatagate, ki ima samo en 

svastika  simbol. Tisti, ki so presegli raven Tatagate 

imajo vedno veļ svastik  simbolov. Buda na ravni 

dvakrat viġjem od Tatagate ima dva svastika  simbola. 

Tisti, ki so ġe viġje, imajo tri, ġtiri, pet svastik in tako 

naprej. Nekateri jih imajo toliko, da so povsod po 

njihovem telesu in tudi na glavi, ramenih in kolenih. Ko 

jih je tako veliko, se pojavljajo tudi na dlaneh, prstih, v 

sredini podplatov, na noģnih prstih in tako dalje. Z rastjo 

ravni vedno viġje, naraġļa tudi ġtevilo svastika  

simbolov. Pomeni, da svastika  simbol predstavlja status 

Bude. Viġji je status Bude, veļ simbolov svastika  ima. 

 

 

Stranska pot kultivacije 
(Ļimenïġola68) 

 

Poleg Buda ġole in Tao ġole obstaja tudi Stranska pot 

kultivacije (Ļimen ġola), ki sebe imenuje Stranska 

kultivacija. Glede vpraġanja metod kultivacije obstaja 

obiļajno prepriļanje: Od pradavne Kitajske do danes, so 

imeli ljudje Buda ġolo in Tao ġolo za Ortodoksni 

kultivacijski metodi in so ju imenovali tudi Ortodoksna 

ġola kultivacije. Stranska pot kultivacije nikdar ni bila 

odprta za javnost, zato je zelo malo ljudi sliġalo zanjo. 

Zanjo so ljudje izvedeli iz literarnih del. 
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 Bodisatva Avalokiteġvara ï poznana je po svojem usmiljenju; je ena od dveh starejġih 

Bodisatev v Zahodnem raju 
68

 Ļimen ġola ï ĂStranska, nekonvencionalna ġolaò 
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Ali ta Stranska pot kultivacije obstaja? Da. Tekom 

moje kultivacije, ġe posebno v zadnjih letih, sem naletel na 

tri zelo spoġtovane mojstre Stranske ġole, ki so mi predali 

bistva svojih naukov, ki so resniļno edinstvena in izredna. 

To je preprosto zato, ker je tisto kar se kultivira zelo 

edinstveno, kar pa se dosega v kultivaciji, pa je obiļajnim 

ljudem zelo ļudno in nerazumljivo. Poleg tega, oni trdijo, 

da ne pripadajo niti Buda ġoli, niti Tao ġoli. Oni ne 

kultivirajo Bude ali Tao. Ko so ljudje izvedeli, da ne 

kultivirajo niti Bude niti Tao, so jih poimenovali ĂStranska 

vrata in Nerodna potò (Pangmen Zuodao; drugoverska 

ġola). Vendar oni sebe imenujejo Stranska pot kultivacije v 

Stranski ġoli. Naziv ĂStranska vrata in Nerodna potò ima 

slabġalno konotacijo, vendar ne v negativnem pomenu, saj 

ne pomeni, da ġola kultivira zlo pot. V to ni dvoma. Niti 

dobesedni pomen te skovanke prav tako ne namiguje na 

napaļno prakso. Skozi zgodovino sta Buda ġola in Tao 

ġola imenovani za ortodoksno pot kultivacije. Preden so 

ljudje razumeli to prakso, so jo imenovali Pangmen ali 

stranska vrata in ne vrata v Ortodoksno ġolo. In zakaj 

potem Zuodao? Zuo pomeni Ăneroden, nerodna potò. Ker 

je v stari kitajġļini termin Zuo pogosto pomenil neroden, 

tudi Pangmen Zuodao nosi tak pomen. 

Zakaj to ni zla praksa? Zato, ker ima prav tako stroge 

zahteve glede ġinġinga. Tudi ta metoda kultivacije temelji 

na lastnostih vesolja. Ne krġi lastnosti niti zakonov 

vesolja, niti ne poļne ļesa slabega. Zato ji ne moremo 

reļi, da je to zla praksa. Ortodoksni ġoli nista zato, ker bi 

se lastnosti vesolja istovetile s kultivacijskima metodama 

Buda ġole in Tao ġole, temveļ zato, ker se njuni 

kultivacijski metodi prilagajata lastnostim vesolja. Ker se 

naļin kultivacije v Stranski poti kultivacije prav tako 

prilagaja naravi vesolja, potem to ni zla praksa, temveļ je 

prav tako ortodoksna pot. To je zato, ker so kriterij za 

doloļanje kaj je dobro in kaj slabo, kaj je dobrota in kaj 
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zlo, lastnosti vesolja. Ker kultivira v skladju z lastnostmi 

vesolja, s tem sledi pravi smeri; kakorkoli, pa se njihove 

zahteve razlikujejo od tistih v Buda ġoli in Tao ġoli. Tudi 

ne verjame v pouļevanje ġtevilnih uļencev.; rajġi se 

pouļuje omejeno ġtevilo uļencev. Taoistiļna pot 

kultivacije pouļuje mnogo uļencev, vendar le eden od njih 

prejme pravo znanje. Buda ġola pouļuje odreġitev vseh 

ģivih bitij. Kdorkoli se ģeli kultivirati, se lahko. 

 Kultivacijske metode Stranske poti kultivacije ne 

moreta naslediti dve osebi, temveļ se tekom dolgega 

ļasovnega obdobja prenaġa samo eni izbrani osebi. Zaradi 

tega razloga, tistega kar ima ni bilo nikoli v zgodovini 

pokazano obiļajnim ljudem. Seveda, ko je bil Ļigong 

najbolj popularen, sem ugotovil, da je tudi nekaj oseb iz te 

ġole priġlo v javnost, da bi uļili Ļigong. Kakorkoli, po 

nekaj predavanjih so spoznali, da to ni izvedljivo, ker jim 

je uļitelj prepovedal, da bi nekatere stvari javno objaviili. 

Ļe bi jih ģeleli predavati javno, ne bi mogli izbirati 

uļencev in ljudje, ki bi priġli, bi imeli razliļne ravni 

ġinġinga. Oni ne bi mogli izbirati uļencev, ker bi priġli 

razni ljudje razliļnih mentalitet. Zatorej se Stranske poti 

kultivacije ne more popularizirati in bi kaj takega 

zanesljivo izzvalo nevarnost, kajti to kar kultivira je 

izjemno originalno. 

Nekateri mislijo, da se v Buda ġoli vzgaja Bude in v 

Tao ġoli nesmrtnike. Kaj potem postane kultivator 

Stranske poti kultivacije, ko zakljuļi kultivacijo? Oni se 

kultivirajo v tavajoļe nesmrtnike brez doloļenega prostora 

v svetu vesolja. Vsi vemo, da ima Tatagata Ġakjamuni svoj 

Saha raj, Buda Amitaba ima Sukavati raj (Raj konļne 

blaģenosti), Buda Ozdravljenja ima Vzhodni raj (Bleġļeļi 

Raj). Vsak Tatagata ali veliki Buda ima svoj lasten raj. 

Vsako veliko razsvetljeno bitje ima lasten raj in tam ģive 

mnogi njegovi uļenci medtem ko Stranska pot kultivacije, 
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nima doloļenega vesoljskega ozemlja; preprosto so nekaj 

takega kot potujoļi bog ali tavajoļi nesmrtnik. 

 

 

Kultivacija zle poti 
 

Kaj je Ăkultivacija zle potiò? Obstaja nekaj oblik: Obstaja 

vrsta ljudi, ki so se specializirali za kultivacijo zle poti, 

kajti od davnin obstajajo ljudje, ki jo prenaġajo. Zakaj jo 

prenaġajo? Zato, ker ģele doseļi slavo, osebno korist in 

denar med obiļajnimi ljudmi. To jih zanima. Seveda taki 

ljudje ne bodo dobili kultivacijske energije, kajti njihov 

ġinġing ni visok. Kaj bodo potem dobili? Karmo. Ko se 

posamezniku nabere doloļena koliļina karme, bo prav 

tako postala nekakġna energija. Vendar taka oseba nima 

statusa doseģka. Ne more se primerjati s kultivatorjem, a v 

primerjavi z obiļajnimi ljudmi, ima moļ, da nanje vpliva. 

To pa zato, ker je tudi to manifestacija nekakġne energije, 

ki lahko vpliva na ojaļanje nadnaravnih sposobnosti 

ļloveġkega telesa, ko njena gostota postane velika. Zaradi 

tega od nekdaj obstajajo ljudje, ki uļijo take stvari. Taka 

oseba trdi: ĂSvojo energijo bom poveļal tako, da bom 

poļel slabe stvari in preklinjala.ò Ona ne poveļuje svoje 

kultivacijske energije; dejansko poveļuje gostoto svoje 

ļrne snovi, ker dela narobe, lahko poveļa pridobitev ļrne 

snovi ï karme. Zato lahko s karmo okrepi tiste delce 

neznatnih nadnaravnih sposobnosti, ki jih prenaġa s seboj 

in lahko razvije delce neznatnih nadnaravnih sposobnosti, 

ki ne morejo narediti niļesar pomembnega. Taki ljudje 

mislijo, da lahko tudi z delovanjem slabih dejanj poveļajo 

kultivacijsko energijo in v to verjamejo.  

Nekateri ljudje pravijo: ĂTao zraste en ļevelj, demon 

pa zraste deset ļevljev.ò To je le zabloda obiļajnih ljudi. 

Demoni ne bodo nikdar nad Taom. Obstaja pojav, da je 

vesolje, kot ga pozna ļloveġtvo, le eno manjġih med 
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ġtevilnimi vesolji in mi ga na kratko imenujemo vesolje. 

Vsakiļ po dolgem ļasovnem obdobju, je to vesolje 

izkusilo vesoljno katastrofo, ki je bila zmoģna uniļiti vse 

kar je v njem obstajalo, vkljuļno z zvezdami in vsem 

ģivljenjem v vesolju. Obstaja tudi zakon, ki upravlja 

gibanje vesolja. V naġem tekoļem ciklusu tega vesolja, 

ļloveġtvo ni edino, ki je postalo zlo, kajti tudi mnoga bitja 

so ģe zaznala, pojav v danaġnjem ļasu, da se je pred 

davnimi ļasi zgodila velika eksplozija v prostoru tega 

vesolja. Razlog, da danaġnji astronomi tega ne morejo 

videti, je v tem, da je to kar mi lahko danes vidimo s 

pomoļjo najmoļnejġih teleskopov prizor, ki se je zgodil 

pred 150.000 svetlobnimi leti. Ļe ģelite videti kakġne 

spremembe so se zgodile v kozmiļnih telesih, boste morali 

poļakati, da mine 150.000 svetlobnih let. To je res zelo 

daljna prihodnost.  

Do sedaj je celotno vesolje ģe prestalo velike 

spremembe. Vsakiļ, ko se taka sprememba zgodi, je vse 

ģivljenje in celotno vesolje uniļeno in v ruġevinah. Vsakiļ, 

ko se je taka eksplozija zgodila, so bile vse prej obstojeļe 

lastnosti vesolja, ki so prej obstajale, kot tudi snovi v 

njem, popolnoma uniļeni. Obiļajna ģivljenja so bila ubita 

v eksploziji. A vendar v eksploziji nikoli niso bila 

izbrisana vsa. Ko so velika razsvetljena bitja z izjemno 

visokih ravni znova rekonstruirala novo vesolje, so bila 

ponekod v njem tudi nekatera, ki niso bila ubita v 

eksploziji. Ta velika razsvetljena bitja so rekonstruirala 

vesolje v skladu s svojimi znaļilnostmi in ga zgradila v 

skladu z lastnimi merili. Zatorej so se njihove kozmiļne 

lastnosti zelo razlikovale od tistih v predhodnem vesolju. 

Tisti, ki so preģiveli eksplozijo, so se v novem vesolju, 

ġe naprej drģali starih znaļilnosti in naļel. Toda 

novonastalo vesolje je delovalo v skladu z novimi 

lastnostmi vesolja in Zakonom. Tako so tisti, ki so 

preģiveli eksplozijo postali demoni, ki so nasprotovali 
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Zakonu vesolja. Vendar oni niso tako slabi, saj se le 

preprosto ravnajo v skladu z lastnostmi vesolja iz 

predhodnega obdobja. Oni so tisto, kar ljudje imenujejo 

Nebeġki demoni. Vendar oni ne predstavljajo groģnje 

obiļajnim ljudem, niti jim ne ġkodujejo. Preprosto se le 

drģijo lastnega zakona in ģivijo v skladu z njim. V 

preteklosti tega obiļajnim ljudem ni bilo dovoljeno vedeti.  

Rekel sem, da obstaja mnogo Bud s statusom mnogo 

viġjim od Tatagate. Koliko ġteje tak demon? V primerjavi 

z njimi je zelo, zelo droben. Starost, bolezen in smrt so 

tudi neke vrste demonov. Vendar pa so bili oni ustvarjeni 

zato, da ohranjajo lastnosti vesolja. 

Budizem uļi doslednosti Samsare (Ġestkratna pot 

transmigracije), ki omenja Pot Asure
69
 (zlobnih duhov). To 

se pravzaprav nanaġa na ģiva bitja v razliļnih razseģnostih, 

ki nimajo prirojene ļloveġke narave. V oļeh velikih 

razsvetljenih, so na izjemno nizki ravni in njihova moļ je 

pogubno nebogljena. Kakorkoli ģe, so nekaj groznega v 

oļeh obiļajnih ljudi. Oni imajo doloļeno koliļino energije. 

Obiļajne ljudi imajo za nekakġne zveri, zato radi jedo 

ļloveġka bitja. V zadnjih nekaj letih so tudi priġli na plan, 

da bi uļili Ļigong. V kakġno vrsto stvari oni spadajo? 

Kako lahko izgledajo kot ļloveġka bitja? Zastraġujoļe se 

je nauļiti tistega kar pripada njim, kajti moral boġ oditi z 

njimi in postati njihove vrste. Ko imajo posamezniki v 

mislih napaļne poglede, ki postanejo identiļni z njihovimi 

medtem ko vadijo Ļigong, jih oni pridejo uļit. Ena 

pravilna misel bo prevladala sto zlih. Ļe niļesar ne iġļeġ, 

te nihļe ne bo upal nadlegovati. Ļe pa skrivaġ zle namene, 

teģiġ k ļemu slabemu, ti bodo priġli pomagat in tako bo 

nastal problem, da se boġ kultiviral v svetu demonov. 
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 Asura ï zli duhovi (sanskrit) 
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Druga situacija se imenuje Ănezavedno izvajanje zle 

kultivacijeò. Kaj je miġljeno pod Ănezavednim izvajanjem 

zle kultivacijeò? Nanaġa se na osebo, ki prakticira prakso 

zla, ne da bi se tega zavedala. To je zelo pogost pojav, ki je 

preprosto brezġtevilen. Kot sem dejal pred dnevi, mnogi 

vadijo Ļigong z napaļnimi mislimi v glavi, ļeprav jih 

lahko vidiġ, da vadijo stojeļo meditacijo, dokler jim roke 

in noge ne drhte od utrujenosti. A njihove misli niso 

mirne, razmiġljajoļ: ĂCene skaļejo. Moral bom v nakup, 

ko konļam vajo, da se ne bo podraģilo.ò Drugi morda 

misli: ĂPri nas v sluģbi delijo stanovanja. Ali je tam morda 

tudi deleģ hiġe zame? Nisem v dobrih odnosih z 

odgovornim za dodeljevanje stanovanj.ò Bolj ko razmiġlja 

o tem, bolj se jezi: ĂTa mi zagotovo ne bo dal stanovanja. 

Kako naj ga prepriļam...ò Raznorazne misli padajo na 

pamet. Kot sem rekel malo prej, se komentira vse od 

druģinskih do drģavnih zadev in ob teh neprijetnih temah 

postanejo ġe bolj besni. 

Ļigong zahteva, da se ceni De ( vrline). Ko delaġ 

vaje, ļe ne razmiġljaġ o dobrih stvareh, potem vsaj ne 

razmiġljaj o slabih. Najbolje zate je, da ne razmiġljaġ sploh 

o niļemer. Ļigong praksa na nizki ravni zahteva 

postavitev temelja, ki bo imel kritiļno vlogo, kot bodo 

imeli pomembno vlogo tudi ljudski nameni. Razmislite o 

tem. Ļe nekaj dodate na svojo kultivacijsko energijo, ali je 

lahko tisto, kar prakticirate dobro? Ali je lahko kaj 

drugega kot nekaj ļrnega? Koliko je ljudi, ki vadijo 

Ļigong in nimajo takih idej? Ļeprav ves ļas vadiġ Ļigong, 

zakaj se tvoje bolezni niso umaknile? Ļeprav nekateri 

ljudje nimajo teh slabih misli na mestu za vadbo, pa v sebi 

nosijo razne navezanosti, moļne ģelje po nadnaravnih 

sposobnostih, ter teģnje za tem in onim, medtem ko vadijo. 

Pravzaprav so ģe nezavedno na zli poti kultivacije. Ļe taki 

osebi poveġ, da gre po zli poti, bo zelo nesreļna: ĂMene je 

uļil znan Ļigong mojster!ò Ampak ta poznani Ļigong 
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mojster ti je rekel, da moraġ ceniti vrline (De). Si ga 

posluġal? Med vajami, ves ļas dodajaġ nekaj slabih 

namenov. Ti mi povej, kako lahko izid tvoje kultivacije 

prinese kaj dobrega? To je teģava, ki spada v nezavedno 

izvajanje napaļne kultivacije in je zelo pogosta. 

 

 

Dvojna kultivacija 
moġkega in ģenske 

 

V svetu kultivacije obstaja kultivacijska metoda, ki jo 

imenujemo dvojna kultivacija moġkega in ģenske. Morda 

ste v kultivacijski praksi Tibetanskega tantrizma, na kipih 

ali na portretih Bude, videli moġko figuro, ki drģi ģensko 

telo, ko izvaja kultivacijo. Moġka figura vļasih povzame 

podobo Bude, drģeļega golo ģensko. Vļasih so to 

preobrazbe Bude v podobi Vajre, z glavo vola ali s 

konjskim obrazom, prav tako z golim ģenskim telesom v 

rokah. Zakaj obstajajo? Najprej moramo razjasniti to. Na 

naġem planetu je imela celotna ļloveġka rasa, vkljuļujoļ 

stare ļase pred nekaj stoletji, podobne moralne vrednote in 

pod vplivom konfucianizma ni bila le Kitajska. Torej, je 

dejstvo, da ta kultivacijska metoda ne izvira s te naġe 

zemlje. Priġla je z drugega planeta, vendar lahko ta metoda 

res omogoļi kultivacijo. Ko je bil tak naļin kultivacije 

predstavljen v tedanji Kitajski, je bil kitajskemu ljudstvu 

nesprejemljiv prav zato, ker vsebuje dvojno kultivacijo 

moġkega in ģenske, kot tudi nekatera glediġļa Tantrizma. 

Zato jo je prepovedal Kitajski cesar tekom Hui-Ļang 

obdobja dinastije Tang. Takrat se je imenovala Tang 

Tantrizem in jo je bilo prepovedano pouļevati v 

notranjosti kitajske. Kakorkoli ģe, se je ustalila na Tibetu, 

ki ima edinstveno okolje in predstavlja posebno podroļje. 

Zakaj so se kultivirali na ta naļin? Namen dvojne 
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kultivacije moġkega in ģenske je, da se doseģe ravnoteģje 

med Jinom in Jangom, z zbiranjem Jin, da bi nadomestili 

Jang, in obratno, ustvarjajoļ vzajemno nadomeġļanje za 

vzajemno kultivacijo.  

Vsi vedo, da ima po teoriji Jin in Jang, v obeh ġolah, 

Buda ġoli ali Tao ġoli, posebno v slednji, ļloveġko telo Jin 

in Jang. Ker ima Jin in Jang, lahko skozi kultivacijo 

razvije razne nadnaravne sposobnosti in ģiva bitja kot so 

Nesmrtno dete, Kultivirani otroci, Faġeni in tako dalje. 

Zaradi obstoja Jina in Janga, lahko ļloveġko telo s 

kultivacijo razvije mnoga inteligentna bitja. Enako velja, 

naj si bo to telo moġkega ali ģenskega spola, oni lahko 

rastejo na podroļju Dan Tiana. Ta trditev je resniļna. V 

Tao ġoli obiļajno pojmujejo, da je zgornji del telesa Jang 

in spodnji del Jin. Nekateri med njimi menijo, da je zadnji 

del telesa Jang in sprednji del Jin. Nekateri drugi pa imajo 

levo stran za Jang in desno za Jin. Na kitajskem imamo 

rek, da je leva stran telesa moġka in desna stran ģenska, 

kar prav tako izhaja iz tega in je pravilno. Ker ļloveġko 

telo vsebuje Jin in Jang, lahko telo z interakcijo med 

Jinom in Jangom doseģe ravnoteģje med Jinom in Jangom 

in se na ta naļin razvije v ġtevilna inteligentna bitja.  

To pojasnjuje naslednje dejstvo: Brez uporabe metode 

dvojne kultivacije moġkega in ģenske, se tudi lahko 

kultiviramo v zelo visoke razseģnosti. Ļe se metodo 

dvojne kultivacije moġkega in ģenske uporabi v praksi in 

ni pod nadzorom, bosta praktikanta nase pritegnila 

demonske motnje in na ta naļin metoda postane pot zla. 

Ļe se v tantrizmu, na zelo visoki ravni ģeli uporabiti 

dvojno kultivacijo moġkega in ģenske, mora biti menih ali 

lama na zelo visoki ravni kultivacije. Ġele takrat ga lahko 

njegov uļitelj vodi skozi to vrsto kultivacije. Ker je 

njegova raven ġinġinga izjemno visoka, se lahko dobro 

obvladuje, ne da bi zaġel v prakso poti zla. Medtem pa se 

ljudje, ki imajo zelo nizek ġinġing, nikdar ne bi smeli 


























































































































































































































































































































































































